

# ယေဇကျေလအနာဂတုတံကျမ်း

နိဒါန်း

ခရစ်တော်မပေါ်မီ ၅၈၆ ခုနှစ်တွင်ယေရုရှလင်မြို့ကျဆုံးပြီးချိန်ကာလ၌ ဗာဗုလုန်ပြည်တွင် ပြည်နှင့်ဒဏ်သင့်လျက်နေထိုင်ရလေသည်။

သူပြန်ကြားသည့်ဗျာဒိတ်တော်မှာဗာဗုလုန်ပြည်တွင်ရှိသည့်ပြည်နှင့်ဒဏ်သင့်သူများနှင့် ယေရုရှလင်မြို့သူမြို့သားများအတွက်ဖြစ်၏။

ယေဇကျေလအနာဂတု တု တံကျမ်းတွင်ပါသောအဋ္ဌ

ဌိကအကြောင်းများမှာ၊ ၁။ ယေဇကျေလအားပရောဖက်အဖြစ်ရွေးချယ်

၂။ လူတို့အားဘုရားသခင်တရားစီရင်တော်မူမည့်အကြောင်းနှင့်ယေရုရှလင်

၃။ ကိုယ်တော်၏လူမျိုးတော်အားဖိစီးနှိပ်စက်ကာမှောက်မှားလမ်းလွဲစေသော ထာဝရဘုရားစီရင်တော်မူမည့်အပြစ်ဒဏ်နှင့်ဆိုင်သည့်ဗျာဒိတ်တော်၊

၄။ ယေရုရှလင်မြို့ကျဆုံးပြီးနောက်ကူသရေလအမျိုးသားတို့အတွက် နှစ်သိမ့်စကားနှင့်ပိုမိုသာယာမည့်အနာဂတ်ကာလနှင့်ဆိုင်သည့်ကတိတော်

၅။ ဂေါဂမင်းအားပြစ်ဒဏ်စီရင်တော်မူမည့်ဗျာဒိတ်တော်၊

၆။ ပြန်လည်ထူထောင်ရမည့်ဗိမာန်တော်နှင့်

ကူသရေလနိုင်ငံကိုဗျာဒိတ်ရုပါရုံတွင်ယေဇကျေလတွေ့မြင်ရခြင်းတို့ဖြစ်

ယေဇကျေလသည်ဘုရားသခင်ကိုနက်နက်နဲနဲယုံကြည်ကိုးစားသူ၊

စိတ်ကူးဉာဏ်အလွန်ကောင်းသူဖြစ်၏။

သူသည်ဗျာဒိတ်ရုပါရုံများအားဖြင့် အမှုအရာအမြောက်အမြားကိုသိမြင်

ထိုဗျာဒိတ်တော်တို့ကိုကွက်ကွက်ကွင်းကွင်းသရုပ်သဏ္ဍာန်ဆောင်သည့်အ

ယေဇကျေလအလေးဂရုပြု၍ဖော်ပြသည့်အချက်မှာ၊  
 စိတ်သစ်သဘောသစ်ကိုလူတို့ရရှိရန်လိုအပ်မှုနှင့်လူတိုင်း  
 မိမိအပြစ်အတွက်တာဝန်ရှိကြောင်းဖြစ်၏။  
 သူသည်ကူသရေလအမျိုးသားတို့၏ဘဝပြန်လည်သစ်လွင်လန်းဆန်းမှုအ  
 မိမိ၏မျှော်လင့်ချက်ကိုလည်းထုတ်ဖော်ကြေညာပေသည်။  
 သူသည်ယဇပုရောဟိတ်အနေဖြင့်သာမက  
 ပရောဖက်အနေဖြင့်လည်းမိမိ၏တော်နှင့်သန့်ရှင်းမြင့်မြတ်ရန်  
 လိုအပ်မှုတို့တွင်အထူးပင်စိတ်ဝင်စား၏။

**အကြောင်းအရာအကျဉ်းချုပ်**

ယေဇကျေလအားထာဝရဘုရားရွေးချယ်ခန့်ထားတော်မူခြင်း  
 ၁:၁-၃:၂၇။

ယေရှုရှလင်မြို့ခံရမည့်ကံကြမ္မာနှင့်ဆိုင်သောဗျာဒိတ်တော်များ  
 ၄:၁-၂၄:၂၇။

လူမျိုးတကာတို့အားဘုရားသခင်အပြစ်ဒဏ်စီရင်တော်မူခြင်း  
 ၂၅:၁ - ၃၂:၃၂။

ကိုယ်တော်၏လူမျိုးတော်အတွက်ဘုရားသခင်၏ကတိတော်  
 ၃၃:၁-၃၇:၂၈။

ဂေါဂမင်းအတွက်ကြိုတင်ဟောကြားချက် ၃၈:၁-  
 ၃၉:၂၉။

အနာဂတ်မိမိ၏တော်နှင့်ကူသရေလနိုင်ငံကိုဖော်ပြမည့်ဗျာဒိတ်ရှုပါရုံ  
 ၄၀:၁-၄၈:၃၅။

**ဘုရားသခင်ကိုမြင်သောပထမဗျာဒိတ်ရှုပါရုံ**

(၁:၁-၇:၂၇)

ဘုရားသခင်၏ပလ္လင်တော်

1 သုံးဆယ်နှစ်မြောက်<sup>1</sup> စတု တ  
ထလ၊ လဆန်းငါးရက်နေ့၌ငါသည်

ပြည်နှင့်ဒဏ်သင့်သူယုဒအမျိုးသားများနှင့်အတူဗာဗုလု  
န်ပြည်၊ ခေဗာမြစ်အနီးတွင်နေထိုင်လျက်ရှိစဉ်  
မိုးကောင်းကင်ကွဲဟ၍ဘုရားသခင်ကိုဗျာဒိတ်ရူပါရုံ၌မြင်ရ၏။-

\* 2 (ထိုနှစ်ကားယေခေါန်မင်းပြည်နှင့်ဒဏ်သင့်ချိန်ငါးနှစ်မြောက်ဖြစ်သတ  
) \* 3 ဗာဗုလု န်ပြည်ခေဗာမြစ်အနီးတွင်

ဗုဇိ၏သားယဇပုရောဟိတ်ဖြစ်သူယေဇကျေလသည်  
ဘုရားသခင်မိန့်တော်မူသံကိုကြားရ၍တန်ခိုးတော်သည်သူ့အပေါ်သို့သက်

4 ငါသည်မော်ရှ်ကြည့်လိုက်သောအခါမြောက်အရပ်မှ  
လေမုန်တိုင်းတစ်ခုလာနေသည်ကိုမြင်ရ၏။

မိုးတိမ်တိုက်ကြီးတစ်ခုမှလျှပ်ပန်းလျှပ်နွယ်များထွက်လျက်  
ထိုမိုးတိမ်၏ပတ်လည်ရှိကောင်းကင်ပြင်သည်ဝင်းဝါတောက်ပလျက်နေ

လျှပ်ပန်းလျှပ်နွယ်ထွက်ရာတွင်ကြေးဝါနှင့်တူသောအရာတစ်ခုသည်အ

5 မီးတောက်၏အလယ်ဗဟိုတွင် သတ္တဝါလေးဦးနှင့်တူသောပုံသဏ္ဍာန်မျှ  
သူတို့သည်လူ၏အသွင်ကိုဆောင်၏။-\*

6 သို့ရာတွင်သူတို့၌မျက်နှာလေးခုနှင့်တောင်ပံလေးခုစီရှိ၏။-

7 သူတို့၏ခြေတို့သည်ဖြောင့်တန်းလျက်နေသော်လည်း  
ယင်းတို့တွင်နွားခွာနှင့်တူသောခွာများရှိ၏။  
ထိုသတ္တဝါတို့သည်တိုက်ချွတ်ထားသောကြေးဝါကဲ့သို့တောက်ပြောင်လျှ

8 သူတို့တွင်မျက်နှာလေးခုနှင့်တောင်ပံလေးခုအပြင်

1 1:1 \* သုံးဆယ်နှစ်မြောက်။ ဘယ်နှစ်ကိုဆိုလိုကြောင်းမသိရပါ။ \* 1:1  
ဗျာ၊ ၁၉:၁။ \* 1:2 ၄ရာ၊ ၂၄:၁၀-၁၆။ ၆ရာ၊ ၃၆:၉-၁၀။ \* 1:5 ဗျာ၊  
၄:၆။

တောင်ပံတစ်ခုစီ၏အောက်၌လူလက်ရှိ၏။-

9 ထိုသတ္တဝါတို့သည်တစ်ပါးနှင့်တစ်ပါးထိအောင်တောင်ပံနှစ်ခုစီကိုဖြန့်လှေ့တူရှုသို့အသီးသီးမျက်နှာမူလျက်နေကြ၏။

သူတို့သည်မိမိတို့၏ကိုယ်ကိုမလှည့်ဘဲအစုလိုက်သွားလာကြ၏။

10 ထိုသတ္တဝါတစ်ပါးစီ၌ရှိသောမျက်နှာလေးခုတို့သည် တစ်ခုနှင့်တစ်ခုမတူကြ။ ရှေ့ဘက်တွင်လူမျက်နှာ၊ လက်ယာဘက်တွင်ခြင်္သေ့မျက်နှာ၊ လက်ဝဲဘက်တွင်နွားမျက်နှာ၊ နောက်ဘက်တွင်လင်းယုန်မျက်နှာရှိ၏။-\*

11 ထိုသတ္တဝါတို့သည်တစ်ပါးနှင့်တစ်ပါးအတောင်ဖျားချင်းထိအောင် တောင်ပံနှစ်ခုစီဖြန့်၍ထားပြီးလျှင် အခြားတောင်ပံနှစ်ခုဖြင့်မိမိတို့ကိုယ်ကို

12 သူတို့အားလုံးပင်အရပ်လေးမျက်နှာသို့မျက်နှာပြုလျက်နေကြ၏။

သို့ဖြစ်၍သူတို့သည်အစုလိုက်မိမိတို့လိုရာအရပ်သို့မလှည့်ဘဲသွားနိုင်ကြ

13 ထိုသတ္တဝါတို့၏အလယ်တွင်မီးလျှံထနေသောမီးရှူးတိုင်နှင့်တူသည့် အစဉ်ပင်ရွေ့လျားလျက်နေ၏။ ထိုအရာမှမီးလျှံတက်ပြီးလျှင်လျှပ်စစ်နွှဲ

14 သတ္တဝါများကိုယ်တိုင်ပင်လျှင်လျှပ်စစ်သဖွယ် လျင်မြန်စွာသွားလာကြ၏။

15 ငါသည်မျက်နှာလေးမျိုးရှိသောသတ္တဝါလေးပါးကိုကြည့်၍နေစဉ် သူတို့အသီးသီး၏အနီးတွင်မြေနှင့်ထိ၍နေသောရထားဘီးတစ်ခုစီရှိ၍နေ

\* 16 ထိုဘီးအားလုံးသည်ကျောက်မျက်ရတနာကဲ့သို့ တောက်ပလျက်တစ်ခုနှင့်တစ်ခုတူကြ၏။

ဘီးတိုင်းတွင်အလယ်မှထောင့်မှန်ကန်လန့်ဖြတ်၍နေသောဘီးတစ်ခုရှိ၏။

17 သို့ဖြစ်၍ထိုဘီးတို့သည်မလှည့်ဘဲအရပ်လေးမျက်နှာသို့

\* 1:10 ယောဇာ ၁၀:၁၄။ ဗျာ ၄:၇။ \* 1:15 ယောဇာ ၁၀:၉-၁၃။

သတ္တဝါလေးပါးသွားလာသည့်အတိုင်းသွားနိုင်ကြ၏။-

18 ဘီးခွေတို့သည်မျက်စိများဖြင့်ပြည့်နှက်လျက်ရှိ၍  
မြင့်မားလျက်စိုးရိမ်ထိတ်လန့်ဖွယ်ကောင်း၏။-\*

19-20 သတ္တဝါများလှုပ်ရှားသွားလာသည့်အခါတိုင်း  
ထိုဘီးတို့သည်လိုက်၍ရွေ့လျားကြ၏။

သတ္တဝါများမြေကြီးမှခွာ၍အထက်သို့တက်ကြသောအခါ၌လည်း  
ဘီးတို့သည်လိုက်၍တက်ကြ၏။- 21 ဝိညာဉ်သည်မိမိတို့လိုရာအရပ်သို့သွား

ဘီးတို့သည်လည်းသတ္တဝါများပြုသည့်အတိုင်းအထက်သို့တက်ကြ၏။  
အဘယ်ကြောင့်ဆိုသော်သတ္တဝါများ၏ဝိညာဉ်သည်ဘီးတို့အားထိန်းချုပ်

သို့ဖြစ်၍သတ္တဝါများလှုပ်ရှားသွားလာသောအခါ  
ရပ်ဆိုင်းသည့်အခါလေထဲသို့တက်ကြသည့်အခါ၌  
ဘီးတို့သည်ထပ်တူထပ်မျှလိုက်၍ပြုကြ၏။

အဘယ်ကြောင့်ဆိုသော်ယင်းတို့အားသတ္တဝါတို့၏ဝိညာဉ်တို့က  
ထိန်းချုပ်ထားသောကြောင့်ဖြစ်၏။

22 သတ္တဝါများ၏ဦးခေါင်းအထက်တွင်အရောင်လက်၍နေသောကျော  
ထိတ်လန့်ဖွယ်ကောင်းသောလိပ်ခုံးပုံသဏ္ဍာန်ကြီးတစ်ခုရှိ၏။-

\* 23 ထိုအရာ၏အောက်တွင်သတ္တဝါတစ်ပါးစီတို့သည်  
မိမိတို့နှင့်နီးရာသတ္တဝါများဘက်သို့တောင်ပံနှစ်ခုကိုဖြန့်ပြီးလျှင်  
အခြားတောင်ပံနှစ်ခုဖြင့်မိမိတို့ကိုယ်ကိုအုပ်ထားကြ၏။-

24 သူတို့ပျံသန်းကြသောအခါအတောင်ခတ်သည့်အသံကိုငါကြားရ၏။  
ထိုအသံသည်ပင်လယ်မြည်ဟည်းသကဲ့သို့လည်းကောင်း၊  
ကြီးမားသောစစ်သည်ဗိုလ်ခြေတို့၏အသံကဲ့သို့ကဲ့သို့လည်းကောင်း၊

\* 1:18 ဗျာ၊ ၄:၈။ \* 1:22 ဗျာ၊ ၄:၆။

အနန္တတတန်ခိုးရှင်ဘုရားသခင်၏အသံတော်ကဲ့သို့ဖြစ်၏။  
သူတို့ရပ်နားကြသောအခါမိမိတို့၏အတောင်များကိုချထားကြ၏။-

☆ 25 ထိုသို့အတောင်များကိုချလျက်ရပ်နေစဉ်  
သူတို့၏ဦးခေါင်းအထက်ရှိလိပ်ခုံးမိုးအပေါ်မှ  
အသံတစ်ခုထွက်ပေါ်လာ၏။

26 ထိုလိပ်ခုံးမိုးအပေါ်၌နီလာဖြင့်ပြီးသည့်ရာဇပလ္လင်နှင့်တူသောအရာဝ  
ထိုရာဇပလ္လင်ပေါ်တွင်လူပုံသဏ္ဍာန်ရှိသူတစ်ဦးထိုင်နေ၏။-

☆ 27 ထိုသူ၏ခါးအထက်ပိုင်းသည်မီးလျှံထဲမှကြေးဝါကဲ့သို့တောက်ပြောင်  
ခါးမှခြေဖျားထိသူ၏အောက်ပိုင်းသည်  
မီးရောင်ဖြင့်ပင်လျှင်တစ်ကိုယ်လုံးထွန်းလင်းတောက်ပလျက်ရှိပေသည်။

☆ 28 ယင်းသို့ထွန်းလင်းတောက်ပသောအရောင်အဝါသည်  
မိုးတိမ်များ၌ဖြစ်ပေါ်တတ်သောသက်တံနှင့်တူ၏။  
ဤကားထာဝရဘုရား၏ဘုန်းအသရေတော်ကို  
ဖော်ပြသောတောက်ပသည့်အလင်းရောင်ဖြစ်သတည်း။

## 2

ယေဇကျေလအားပရောဖက်အဖြစ်  
ဘုရားသခင်ခေါ်ယူခန့်ထားတော်မူခြင်း

ဤအခြင်းအရာကိုမြင်သောအခါ ငါသည်  
မြေသို့ပျုပ်ဝပ်လှဲချလိုက်၏။ ထိုနောက် အသံတစ်ခုက၊-  
1 “အချင်းလူသားထလော့။ သင့်အားငါမြွက် ဆိုမည်”  
ဟုမိန့်တော်မူ၏။- 2 ယင်းအသံမြွက်ဆိုနေချိန်၌ပင်လျှင်

☆ 1:24 မျာ ၁:၁၅၊ ၁၉:၆။ ☆ 1:26 ယေဇ ၁၀:၁။ မျာ ၄:၂-၃။ ☆ 1:27  
ယေဇ ၈:၂။

ဘုရားသခင်၏ဝိညာဉ်တော်သည်ငါ၏အတွင်းသို့  
ဝင်၍ ငါ့အားကူမတော်မူပြီးလျှင်မတ်တပ်  
ရပ်စေတော်မူ၏။ ထိုနောက်အသံတော်က ဆက်လက်၍၊-

3 “အချင်းလူသား၊ ငါ့အားပုန်ကန်တော်လှန်  
ကြသောကုသရေလအမျိုးသားတို့ထံသို့  
သင့်ကိုငါစေလွှတ်မည်။ သူတို့သည်မိမိတို့

ဘိုးဘေးများကဲ့သို့ယခုတိုင်အောင်ပုန်ကန်  
လျက်နေကြ၏။- 4 သူတို့သည်ခေါင်းမာ၍ငါ့အားမရိုသေ  
ကြ။ ငါထာဝရဘုရားအဘယ်သို့အမိန့်

တော်ရှိသည်ကို သူတို့အားပြန်ကြားရန်  
သင့်ကိုသူတို့ထံသို့ငါစေလွှတ်မည်။-

5 သူတို့သည်ပုန်ကန်တတ်သူများဖြစ်သဖြင့်  
သင်၏စကားကိုနားထောင်သည်ဖြစ်စေ၊ နား  
မထောင်သည်ဖြစ်စေ၊ မိမိတို့ထံတွင်ပရော  
ဖက်တစ်ပါးရှိသည်ကိုမူသိကြလိမ့်မည်။

6 “သို့ရာတွင်အချင်းလူသား၊ သင်သည်သူ  
တို့ကိုသော်လည်းကောင်း၊ သူတို့ပြောဆိုသမျှ  
သောစကားတို့ကိုသော်လည်းကောင်းမ

ကြောက်ရ။ မလန့်နှင့်သင့်အားသူတို့သည်  
ဆူးပင်များကဲ့သို့ဝိုင်းရံကြလိမ့်မည်။ သင်  
သည်ကင်းမီးကောက်တောတွင်နေရာဘိသကဲ့

သို့ဖြစ်လိမ့်မည်။ သူတို့သည်ထိုပုန်ကန်တတ်  
သူများဖြစ်သောကြောင့်တည်း။- 7 သူတို့နားထောင်သည်ဖြစ်စေ၊

နားမထောင် သည်ဖြစ်စေ၊ ငါမိန့်တော်မူသမျှတို့ကိုသူ  
တို့အားဆင့်ဆိုရမည်။ သူတို့သည်ပုန်ကန်  
တတ်ကြောင်းကိုသတိရလော့။"

8 "အချင်းလူသား၊ ငါမိန့်တော်မူသည်ကိုနား  
ထောင်လော့။ သူတို့ကဲ့သို့မပုန်ကန်နှင့်။ သင်၏  
ခံတွင်းကိုဖွင့်၍ငါပေးမည့်အရာကိုစား လော့။"  
ဟုမိန့်တော်မူ၏။- 9 ထိုနောက်စာလိပ်တစ်ခုကိုကိုင်ထားသော  
လက်တစ်ဖက်သည်ငါရှိရာသို့ကမ်းလှမ်း  
လာသည်ကိုငါမြင်ရ၏။- \* 10 ထိုလက်သည်စာလိပ်ကိုဖြန့်လိုက်သောအခါ  
နှစ်ဖက်စလုံး၌စာများရေးသားထားသည်  
ကိုငါမြင်ရ၏။ ထိုစာလိပ်နှစ်ဖက်စလုံးတွင်  
ဝမ်းနည်းပူဆွေးညည်းတွားမြည်တမ်းစကား  
များပါရှိသတည်း။

### 3

1 ကိုယ်တော်က"အချင်းလူသား၊ ဤစာလိပ်ကို  
စားလော့။ ထိုနောက်ကူသရေလအမျိုးသား  
တို့ထံသို့သွား၍ဟောပြောလော့။" ဟုမိန့် တော်မူ၏။\*

2 သို့ဖြစ်၍ငါသည်ခံတွင်းကိုဟလိုက်ရာ  
ကိုယ်တော်သည် ငါစားရန်အတွက်စာလိပ်  
ကိုပေးတော်မူ၏။- 3 ကိုယ်တော်က"အချင်းလူသားသင့်အား  
ငါပေးသည့်စာလိပ်ကိုဝမ်းပြည့်အောင်စား

\* 2:9 မျာ၊ ၅:၁။ \* 3:1 မျာ၊ ၁၀:၉-၁၀။



လော့'' ဟုမိန့်တော်မူသဖြင့် ငါသည်စား  
လိုက်သောအခါထိုစာလိပ်သည် ပျားရည် ကဲ့သို့ချို၏။

4 ထိုနောက်ကိုယ်တော်က`အချင်းလူသား၊  
ကူသ ရေလအမျိုးသားတို့ထံသို့သွား၍  
ငါမိန့် တော်မူသမျှတို့ကိုဆင့်ဆိုလော့။-

5 ငါသည်သင့်အားမရေရာသောစကားနှင့်  
ခက်ခဲသောဘာသာခြားစကားကိုပြောဆို  
သူတို့ထံသို့စေလွှတ်သည်မဟုတ်။

ကူသရေလ  
အမျိုးသားတို့ထံသို့စေလွှတ်၏။- 6 မရေရာသောစကားနှင့်သင်နားလည်  
ခက်ခဲသောဘာသာခြားစကားများကို  
ပြောဆိုသူလူမျိုးများထံသို့သင့်အားငါ

စေလွှတ်ခြင်းမဟုတ်။ အကယ်၍စေလွှတ်ပါမူ  
ထိုသူတို့သည်သင်၏စကားကိုနားထောင် ကြလိမ့်မည်။-

7 သို့သော်အဘယ်ကူသရေလအမျိုးသားမျှ  
သင့်စကားကိုနားထောင်ကြလိမ့်မည်မဟုတ်။  
သူတို့သည်ငါ၏စကားကိုပင်နားထောင်  
ကြလိမ့်မည်မဟုတ်။

သူတို့အားလုံးပင်  
ခေါင်းမာ၍အာခံတတ်သူများဖြစ်ကြ၏။-  
8 ယခုငါသည်သင့်အားထိုသူတို့ကဲ့သို့  
ခေါင်းမာ၍ ခိုင်ခံ့မာကြောစေမည်။-

9 ငါသည်သင်၏နဖူးကိုကျောက်ထက်ပင်  
ခိုင်ခံ့စေ၍ စိန်ကဲ့သို့မာကြောစေမည်။ ထို  
ပုန်ကန်တတ်သူတို့ကိုမကြောက်နှင့်၊ မလန့် နှင့်''

ဟုမိန့်တော်မူ၏။

10 ကိုယ်တော်ကဆက်လက်၍ အချင်းလူသား၊

ငါပြောသမျှသောစကားတို့ကိုသေချာ

စွာနားထောင်မှတ်သားလော့။- 11 ထိုနောက်ပြည်နှင့်ဒဏ်သင့်သူသင်၏အ

သားများထံသို့သွားလော့။ သူတို့သင်၏

စကားကိုဂရုစိုက်သည်ဖြစ်စေ၊ မစိုက် သည်ဖြစ်စေ၊

ငါအရှင်ထာဝရဘုရား အဘယ်သို့မိန့်တော်မူသည်ကိုပြော

ကြားလော့။' ဟုမိန့်တော်မူ၏။

12 ထိုနောက်ဝိညာဉ်တော်သည်ငါ့ကိုချီမတော်

မူသောအခါ ငါ၏နောက်မှ ကောင်းကင်ဘုံ

ရှိထာဝရဘုရား၏ဘုန်းအသရေတော်

ကိုထောမနာပြုကြလော့။' ဟုမိုးချုန်းသံ

ကဲ့သို့ကျယ်သောအသံကိုငါကြားရ၏။-

13 သတ္တဝါလေးပါးတို့လေထဲတွင်တောင်ပံ

ခတ်ကြသည့်အသံကိုလည်းကောင်း၊ ရထား

ဘီးများ၏အသံကိုလည်းကောင်းငါကြား ရ၏။

ထိုအသံများသည်မြေငလျင်လှုပ်သံ နှင့်တူ၏။-

14 ထာဝရဘုရားသည်ကြီးမားသောတန်ခိုး

ဖြင့်ငါ့အပေါ်သက်ရောက်၍ ဝိညာဉ်တော်သည်

ငါ့ကိုယူဆောင်သွားတော်မူသောအခါ ငါ

သည်စိတ်နာစိတ်ဆိုးလျက်လိုက်ပါသွား၏။-

15 သို့ဖြစ်၍ငါသည်ပြည်နှင့်ဒဏ်သင့်သူတို့

နေထိုင်ရာခေမာမြစ်အနီးတေလပိဗရွာ

သို့သွား၍ ငါတွေ့မြင်ခဲ့ရသောအမှုအရာများကြောင့် ခုနစ်ရက်ပတ်လုံးအံ့အားသင့် လျက်နေ၏။

ယေဇကျေလအားကင်းစောင့်အဖြစ် ထာဝရဘုရားခန့်ထားတော်မူခြင်း (ယေဇ ၃၃:၁-၉)

16 ခုနစ်ရက်ကုန်လွန်သောအခါ ထာဝရဘုရားသည်ငါ့အား၊- 17 အချင်းလူသား၊

ငါသည်ကူသရေလအမျိုးသားတို့အတွက်သင့်အားကင်းစောင့်အဖြစ်ခန့်ထားမည်။ ငါသတိပေးသည့်စကားများကို

ကြားနာ၍ သင်သည်သူတို့အားဆင့်ဆိုရမည်။- 18 ငါကမကောင်းမှုပြုသူတစ်စုံတစ်ယောက်

သည်သေရလိမ့်မည်ဟုဆိုသော်လည်းထိုသူမသေရလေအောင် သင်သည်သူ၏လမ်းစဉ်ကို

ပြင်ဆင်ရန်သတိပေးဘဲနေပါမူ ထိုသူသည်မိမိကူးလွန်သည့်အပြစ်အတွက်သေ ရလိမ့်မည်။

ထိုအခါထိုသူသေရသည့်အတွက်သင့်မှာတာဝန်ရှိသည်။- 19 သင်သည်အပြစ်ကူးလွန်သူတစ်စုံတစ်

ယောက်အားအမှန်ပင်သတိပေးသော်လည်း သူသည်မိမိ၏ဒုစရိုက်ကိုမရပ်မစဲဘဲနေ ခဲ့သော်

မိမိကူးလွန်သည့်အပြစ်အတွက် သေရလိမ့်မည်။ ထိုအခါငါသည်သင့်အား အသက်ချမ်းသာပေးမည်။''

20 သူတော်ကောင်းတစ်ယောက်သည်မကောင်းမှုကိုပြုလာသဖြင့် ငါသည်သူ့အားအ နှံ့ တရာ ယ်

ရှိသောအခြေအနေသို့ရောက်စေ၍သူသည် သေရမည်။  
 ထိုအခါသင်သည်သူ့ကိုသတိ မပေးဘဲနေပါမူ  
 သူသည်မိမိကူးလွန် သည့်အပြစ်အတွက်သေရလိမ့်မည်။  
 ယခင် ကသူပြုသည့်ကောင်းမှုများကိုငါသတိ  
 ရလိမ့်မည်မဟုတ်။ ထိုအခါထိုသူသေရ  
 သည့်အတွက်သင့်မှာတာဝန်ရှိ၏။- 21 သင်သည်ဖြောင့်မတ်သောသူတစ်  
 အား အပြစ်မကူးလွန်စေရန်သတိပေး၍  
 သူသည်လည်းသင့်စကားကိုနားထောင်ကာ  
 အပြစ်မကူးလွန်ဘဲနေပါမူသူသည်သေ  
 ရလိမ့်မည်မဟုတ်။ သင်သည်လည်းအသက်  
 ချမ်းသာရာရလိမ့်မည်' ဟုမိန့်တော်မူ၏။

ယေဇကျေလစကားမပြောနိုင်ဘဲဖြစ်လိမ့်မည်

22 ငါသည်ထာဝရဘုရား၏တန်ခိုးတော်အရှိန်  
 ကိုတွေ့ထိခံစားရ၍ကိုယ်တော်ကငါ့ အား`ထ၍ချိုင့်ဝှမ်းထဲသို့သွားလော့။  
 ထို အရပ်တွင်သင့်အားငါမိန့်ကြားမည်' ဟု  
 မိန့်တော်မူသောအသံကိုကြားရ၏။

23 သို့ဖြစ်၍ငါသည်ချိုင့်ဝှမ်းထဲသို့သွားရာ  
 ခေဗာမြစ်အနီးတွင်ငါဖူးမြင်ရသကဲ့ သို့  
 ထိုအရပ်တွင်ဘုရားသခင်၏ဘုန်းအသ  
 ရေတော်ကိုဖူးမြင်ရ၏။ ငါသည်မြေပေါ်  
 သို့လှဲချပျပ်ဝပ်လိုက်၏။- 24 သို့ရာတွင်ဘုရားသခင်၏ဝိညာဉ်တော်သည်  
 ငါ၏အတွင်းသို့ဝင်၍ငါ့အားမတ်တပ်ရပ်  
 စေတော်မူ၏။ ထာဝရဘုရားက`သင်သည်

မိမိအိမ်သို့ပြန်ပြီးလျှင်အိမ်တွင်ပိတ်နေလော့။-

25 အချင်းလူသားသင့်အားကြိုးဖြင့်ချည်  
 နှောင်ထားမည်ဖြစ်၍ သင်သည်လူအများ၏  
 ရှေ့သို့ထွက်နိုင်လိမ့်မည်မဟုတ်။- 26 ဤပုန်ကန်တတ်သူတို့အားသတိမပေး  
 နိုင်စေရန် ငါသည်သင်၏လျှာကိုအာခေါင်  
 တွင်ကပ်၍နေစေမည်။- 27 ထိုနောက်သင့်အားငါတစ်ဖန်ပြောကြားစေ  
 လိုသောအခါ၌သင်၏နှုတ်ကိုဖွင့်မည်။ ထို  
 အခါသင်သည်သူတို့အားငါ့အရှင်ထာဝရ  
 ဘုရား ဤသို့မိန့်တော်မူသည်ဟုဆင့်ဆိုရ  
 မည်။ အချို့သောသူတို့သည်သင့်စကားကို  
 နားထောင်၍ အချို့တို့သည်နားမထောင်ဘဲ  
 နေကြလိမ့်မည်။ အဘယ်ကြောင့်ဆိုသော်သူ  
 တို့သည်ပုန်ကန်တတ်သောလူမျိုးဖြစ်သော  
 ကြောင့်တည်း။''

### 4

ယေရုရှလင်မြို့အားရန်သူဝိုင်းရံထားပုံကို  
 ယေဇကျေလသရုပ်ဆောင်၍ပြခြင်း

1 ထို့နောက် ``အချင်းလူသား၊ အုတ်တစ်ချပ်ကို  
 ယူ၍သင်၏ရှေ့တွင်ထားပြီးလျှင် ယေရုရှ  
 လင်မြို့ပုံကိုအုတ်ပေါ်တွင်ရေးဆွဲလော့။-

2 ထိုနောက်ထိုမြို့အားရန်သူဝိုင်းရံထားပုံကို  
 သရုပ်ဆောင်ရန် မြောင်း၊ မြေကတုတ်များ၊  
 စစ် စခန်းများနှင့်ခံတပ်ဖြူသည့်တုံးမောင်း

များကိုမြို့ပတ်လည်၌နေရာချထားလော့။-

3 သံပြားတစ်ချပ်ကိုလည်းယူ၍မြို့နှင့်သင်  
၏စပ်ကြားတွင်တံတိုင်းသဖွယ်ထောင်၍  
ထားလော့။ သင်သည်မြို့ဘက်သို့မျက်နှာမူ  
လော့။ မြို့သည်ဝိုင်းရံခြင်းကိုခံလျက်ရှိ၏။  
သင်သည်မြို့ကိုဝိုင်းရံသူဖြစ်၏။ ဤသည်  
ကားဣသရေလအမျိုးသားတို့အတွက်  
ပုဗ္ဗန်မိတ်ဖြစ်လိမ့်မည်။

4 “သင်သည်လက်ဝဲဘက်သို့စောင်း၍အိပ်လော့။

5 ဣသရေလအမျိုးသားတို့၏အပြစ်ကို  
သင်၏အပေါ်သို့ငါတင်မည်။ သင်သည်ယင်း  
သို့အိပ်လျက်သူတို့၏အပြစ်ကိုခံရသည့်  
အနေဖြင့် ရက်ပေါင်းသုံးရာကိုးဆယ်တိုင်တိုင်  
နေရမည်။ အဘယ်ကြောင့်ဆိုသော်ထိုသူတို့  
အပြစ်ဒဏ်ခံရမည့်နှစ်တစ်နှစ်လျှင်တစ်ရက်  
နှုန်းဖြင့်သင့်အားခံစေရန် ငါစီရင်ချက်ချ  
မှတ်ထားပြီဖြစ်သောကြောင့်တည်း။-

6 ထိုနေ့ရက်များကုန်လွန်သောအခါယာ  
ဘက်စောင်းအိပ်၍ ယုဒအမျိုးသားတို့  
အပြစ်ဒဏ်ခံရကြမည့်နှစ်တစ်နှစ်လျှင်  
တစ်ရက်နှုန်းဖြင့်ရက်ပေါင်းလေးဆယ်တိုင်  
တိုင်သူတို့၏အပြစ်ကိုခံဦးလော့။

7 “ယေရှုရှလင်မြို့အားဝိုင်းရံထားသည်

ကိုစူးစိုက်၍ကြည့်လော့။ သင်သည်မိမိလက်  
 သီးကိုပြုလျက်ထိုမြို့အားဆန့်ကျင်၍ ဟောပြောလော့။-  
 8 ထိုမြို့ကိုဝိုင်းရံမှုပြီးဆုံးချိန်တိုင်အောင်  
 သင်သည်တစ်ဘက်မှအခြားတစ်ဘက်သို့  
 မလှည့်နိုင်စေရန် ငါသည်သင့်ကိုချည်နှောင် ထားမည်။

9 “ယခုသင်သည်ဂျုဆန်နှစ်မျိုး၊ ပဲနှစ်မျိုး  
 နှင့်ပြောင်းဆန်ကိုယူ၍ အိုးထဲတွင်ရောနှော  
 ပြီးလျှင်မုန့်ကိုလုပ်လော့။ ထိုမုန့်ကားရက်  
 ပေါင်းသုံးရာ့ကိုးဆယ်ပတ်လုံးဝဲဘက်သို့  
 စောင်း၍အိပ်နေချိန်၌သင်စားရန်ဖြစ်၏။-

10 သင်သည်တစ်ရက်လျှင်မုန့်ရှစ်အောင်စမျှ  
 စားနိုင်ခွင့်ရှိ၏။- 11 ရေကိုလည်းအတိုင်းအတာနှင့်တစ်ရက်လျှင်  
 နှစ်ခွက်သာသောက်ရမည်။- 12 သင်သည်လူ၏မစင်ခြောက်ဖြင့်မီးမွှေး၍  
 ရသောမီးကျိုးခဲပေါ်တွင် မုန့်ကိုဖုတ်ကာ  
 လူမြင်ကွင်း၌စားရမည်” ဟုမိန့်တော်မူ၏။

13 ထာဝရဘုရားက“ငါသည်ကုသရေလ  
 အမျိုးသားတို့အား တစ်ပါးနိုင်ငံများသို့  
 ပြန်လွှင့်စေသောအခါ သူတို့သည်ပညတ်  
 တရားကတားမြစ်ထားသည့် မသန့်စင်  
 သောအစားအစာများကိုဤသို့စားရ ကြလိမ့်မည်”  
 ဟုမိန့်တော်မူ၏။

14 သို့ရာတွင်“အရှင်ထာဝရဘုရား၊ ကျွန်တော်  
 မျိုးသည်အဘယ်အခါ၌မျှ မိမိကိုယ်ကို

မညစ်ည မ်းစေခဲ့ဘူးပါ။ ကလေးအရွယ်မှ  
 စ၍အဘယ်အခါ၌မျှ အလိုအလျောက်  
 သေသောတိရ ဖု ဆာ န်၏အသားကိုသော်လည်း  
 ကောင်း၊ သားရဲများကိုက်၍သေသည့်တိရ  
 ဖု ဆာ န် ၏အသားကိုသော်လည်းကောင်း  
 မစားခဲ့ ဘူးပါ။ ကျွန်တော်မျိုးသည်မသန်စင်ဟု  
 ယူဆသည့်အစားအစာကိုအဘယ်အခါ  
 ၌မျှမစားခဲ့ဘူးပါ" ဟုလျှောက်၏။

15 သို့ဖြစ်၍ဘုရားသခင်က`လူ၏မစင်  
 အစားနွားချေးကိုသုံးရန်သင့်အားငါ ခွင့်ပြုမည်။  
 သင်၏မုန့်ကိုနွားချေးနှင့်မွှေး သောမီးဖြင့်ဖုတ်နိုင်၏"  
 ဟုမိန့်တော်မူ၏။

16 ထိုနောက်ကိုယ်တော်က`အချင်းလူသား၊  
 ငါသည်ယေရုရှလင်မြို့တွင်ရိက္ခာပြတ်  
 စေမည်။ ထိုမြို့မှလူတို့သည်စိုးရိ မ်ပူပန်  
 ကြလျက်မိမိတို့၏အစာရေစာတို့ကို ချိန်တွယ်၍စားသောက်ရကြလိမ့်မည်။

17 သူတို့သည်အစာရေစာပြတ်လျက်နေ  
 သဖြင့်အချင်းချင်းတွေ့မြင်သောအခါ  
 စိတ်ပျက်အားလျော့ကာမိမိတို့၏အပြစ်  
 များကြောင့်ပိန်ကြိုသွားကြလိမ့်မည်" ဟု မိန့်တော်မူ၏။

# 5

ယေဇကျေလဦးခေါင်းရိတ်ခြင်း



1 `အချင်းလူသား၊ ဌ ဌားထက်ထက်တစ်လက်  
 ကိုယူ၍သင်၏မုတ်ဆိတ်နှင့်ဆိတ်ကိုရိတ် လော့။  
 ထိုနောက်ယင်းတို့ကိုချိန်ခွင်တွင်ထည့်၍  
 အညီအမျှသုံးစုခွဲလော့။- 2 တစ်စုကိုယေရုရှလင်မြို့ကိုဝိုင်းရံထား  
 သည့်ကာလကုန်ဆုံးချိန်၌မြို့ထဲမှာမီးရှို့  
 လော့။ အခြားတစ်စုကိုယူ၍ မြို့ထဲ၌လှည့်  
 လည်ကာဌ ဌားဖြင့်အပိုင်းပိုင်းဖြတ်လော့။  
 ကျန်တစ်စုကိုလေထဲသို့လွှင့်လော့။ ငါ  
 သည်ထိုအစုကိုလိုက်၍ဌ ဌားဖြင့်တိုက် ခိုက်မည်။-  
 3 ဆိပ်အနည်းငယ်ကိုသင်၏အဝတ်အ  
 မြိတ်နား၌ထုပ်၍သိမ်းဆည်းထားလော့။-  
 4 ထိုနောက်အနည်းငယ်ကိုယူ၍မီးရှို့လော့။  
 ထိုဆိပ်များမှမီးသည်ကူသရေလအမျိုး  
 သားတစ်ရပ်လုံးသို့ပျံ့နှံ့သွားလိမ့်မည်'' ဟု မိန့်တော်မူ၏။

5 အရှင်ထာဝရဘုရားက`ယေရုရှလင်  
 မြို့ကိုကြည့်လော့။ ငါသည်ထိုမြို့ကိုနိုင်ငံ  
 အပေါင်းခြံရံစေကာကမ္ဘာ၏အလယ်  
 ဗဟိုတွင်ထားရှိ၏။- 6 သို့ရာတွင်ထိုမြို့သူမြို့သားတို့သည်ငါ  
 ၏အမိန့်များကိုလွန်ဆန်လျက် အခြား  
 နိုင်ငံသားများထက်ပို၍ယုတ်မာကြပြီ။  
 သူတို့သည်ပတ်ဝန်းကျင်ရှိတိုင်းပြည်များ  
 မှလူတို့ထက်ပင်ပို၍ ငါ၏ပညတ်တို့ကို

ပယ်ကြလေပြီ။ ယေရုရှလင်မြို့သူမြို့သား  
 တို့သည်ငါ၏အမိန့်များကိုပစ်ပယ်လျက်  
 ငါ၏ပညတ်တော်များကိုလည်းမစောင့် ထိန်းကြ။-  
 7 အချင်းယေရုရှလင်မြို့၊ ငါအရှင်ထာဝရ  
 ဘုရားမိန့်တော်မူသည်ကိုနားထောင်လော့။  
 သင်သည်ပတ်ဝန်းကျင်၌ရှိသည့်လူမျိုး  
 တို့ထက်ပင်ပို၍ဒုက္ခပေး၏။ ငါ၏ပညတ်  
 များနှင့်အမိန့်တော်များကိုမလိုက်နာ ကြ။  
 သင်သည်ပတ်ဝန်းကျင်ရှိလူမျိုးတို့ ၏အဆင့်ကိုပင်မမီပေ။-  
 8 သို့ဖြစ်၍ငါအရှင်ထာဝရဘုရားမိန့်  
 တော်မူသည်ကား ယေရုရှလင်မြို့၊  
 ငါသည် သင့်ရန်သူဖြစ်၍လူမျိုးတကာတို့ရှေ့  
 တွင်သင့်အားအပြစ်ဒဏ်စီရင်မည်။-  
 9 ငါ့ရှုံ့မုန်းသောရုပ်တုများကြောင့်သင့်အား  
 ငါသည်အဘယ်အခါကမျှမပေးစဖူး၊  
 နောင်အဘယ်အခါ၌မျှလည်းပေးမည်  
 မဟုတ်သည့်အပြစ်ဒဏ်ကိုပေးမည်။-  
 10 ထို့ကြောင့်ယေရုရှလင်မြို့ရှိမိဘသည်သား  
 သမီးတို့ကိုစားကြလိမ့်မည်။ သားသမီး  
 တို့သည်လည်းမိဘတို့ကိုစားကြလိမ့်မည်။  
 သင်တို့အနက်အသက်မသေဘဲကျန်ရစ်  
 သူတို့ကိုလည်း ငါသည်အပြစ်ဒဏ်ခတ်

လျက်အရပ်တကာသို့ပျံ့လွင့်စေမည်။<sup>11</sup>☆

11 အရှင်ထာဝရဘုရားမိန့်တော်မူသည်  
 မှာ သင်တို့သည် ဆိုးညစ်စက်ဆုပ်ဖွယ်သော  
 အမှုအပေါင်းကိုပြုလျက် ဗိမာန်တော်ကို  
 ညစ်ည မ်းစေသဖြင့် ငါသည်အသက်ရှင်  
 တော်မူသောဘုရားဖြစ်သည်နှင့်အညီ  
 သင်တို့အားသနားညှာတာမှုမရှိဘဲ သုတ်သင်ပစ်မည်။-

12 သင်တို့အနက်သုံးပုံတစ်ပုံသောလူတို့  
 မြို့တွင်း၌အနာရောဂါဘေး၊ ငတ်မွတ်ခြင်း  
 ဘေးတို့ဖြင့်သေကြလိမ့်မည်။ အခြားသုံး  
 ပုံတစ်ပုံမှာမြို့ပြင်၌ ဌားဘေးသင့်၍သေ  
 ကြလိမ့်မည်။ ကျန်သုံးပုံတစ်ပုံကိုမူလေ  
 တွင်လွင့်စင်သွားစေလျက်ငါသည်၌ ဌားဖြင့်  
 လိုက်လံတိုက်ခိုက်မည်။

13 သင်သည်ငါစိတ်မပြေမချင်းငါ၏  
 အမျက်ဒေါသဒဏ်ကိုအပြည့်အဝခံ ရလိမ့်မည်။  
 ငါထာဝရဘုရားသည်သင်၏ သစ္စာမဲ့မှုအတွက်အမျက်ထွက်လျက်  
 ဤ သို့မိန့်တော်မူကြောင်းကို သင်သည်ဤအမှု  
 အရာများဖြစ်ပျက်ချိန်၌သိရှိနားလည် လိမ့်မည်။-

14 ပတ်ဝန်းကျင်ရှိလူမျိုးအပေါင်းတို့သည်  
 သင်၏အနီးတွင်ဖြတ်သန်းသွားလာကြ  
 သောအခါ သင်၏ပျက်စီးမှုကိုကြည့်၍

☆ 5:10 မြည်၊ ၄:၁၀။

မဲ့ရှဲ့ပြကာသင့်အားရှောင်၍သွားကြ လိမ့်မည်။

15 “ငါသည်သင့်အားအမျက်ဒေါသပြင်း

စွာထွက်၍ နာကျင်စွာအပြစ်ဒဏ်ခတ်သော အခါ ပတ်ဝန်းကျင်မှလူမျိုးတကာတို့ သည်ထိတ်လန့်ကြလျက် သင့်အားစက်ဆုပ် သည့်အမှုအရာဖြင့်ကြည့်၍သတိပေး လျက်ပြန်ရယ်ပြုကြလိမ့်မည်။- 16 ငါသည်သင့်အားရိက္ခာဖြတ်၍ငတ်မွ မည်။ သင်သည်မြားချက်ဒဏ်ကဲ့သို့ပြင်းပြ

စွာဖျက်ဆီးမည့်ငတ်မွတ်ခြင်းဝေဒနာကို ခံရလိမ့်မည်။ ငါသည်သင့်ကိုဖျက်ဆီးမည်။-

17 သင်၏သားသမီးများကိုသေစေရန်တောရဲ တိရ စု ဆာ န်များနှင့်အစာခေါင်းပါးခြင်းဘေး ကိုလည်းကောင်း၊ သင့်အားဖျက်ဆီးရန်အနာ ရောဂါဘေး၊ အကြမ်းဖက်မှုနှင့်စစ်မက်အ နှု တ ရာ ယ်ကိုလည်းကောင်းငါစေလွှတ်မည်။ ဤ ကားငါထာဝရဘုရား၏အမိန့်တော်ပင် တည်း” ဟူ၍ဖြစ်၏။\*

### 6

ရုပ်တုကိုးကွယ်မှုကိုထာဝရဘုရားရှုတ်ချခြင်း

1 ထာဝရဘုရား၏နှုတ်ကပတ်တော်သည်ငါ့ ထံသို့ရောက်လာ၏။- 2 ကိုယ်တော်ကငါ့အား” အချင်းလူသား၊ သင်သည် ကြွသရေလတောင်များကိုကြည့်၍ သူတို့အား ငါ၏အမိန့်တော်ကိုဆင့်ဆိုလော့။-

\* 5:17 မျာ၊ ၆:၈။

3 က္ကသရေလတောင်တို့အား အရှင်ထာဝရဘုရား  
 ၏အမိန့်တော်ကိုနားထောင်ကြရန်ပြောကြား  
 လော့။ တောင်ကြီးတောင်ငယ်များ၊ မြစ်များ၊  
 ချိုင့် ဝှမ်းများအားငါအရှင်ထာဝရဘုရား၏  
 အမိန့်တော်ကိုပြန်ကြားလော့။ ငါသည်လူ  
 တို့ရုပ်တုများကိုးကွယ်ရာမြင့်သောအရပ်  
 ဌာနများကိုဖျက်ဆီးရန်ငှ ဌားကိုစေလွှတ် မည်။-

4 ယဇ်ပလ္လင်တို့ကိုဆွဲချဖျက်ဆီး၍နံ့သာပေါင်း  
 မီးရှို့ရာခွက်တို့ကိုချိုးဖဲ့မည်။ လူအပေါင်း  
 တို့သည်လည်း မိမိတို့ကိုးကွယ်သည့်ရုပ်တု  
 များရှေ့တွင်အသတ်ခံရကြလိမ့်မည်။-

5 ငါသည်က္ကသရေလအမျိုးသားတို့၏  
 အလောင်းများကို သူတို့၏ရုပ်တုများရှေ့  
 တွင်ကြဲဖြန့်မည်။ သူတို့၏အရိုးများကို  
 ယဇ်ပလ္လင်များပတ်လည်တွင်ကြဲဖြန့်မည်။-

6 က္ကသရေလအမျိုးသားတို့၏မြို့အပေါင်း  
 လူသူကင်းမဲ့လျက် ဝတ်ပြုကိုးကွယ်ရာမြင့်  
 သောအရပ်များကိုဖြိုဖျက်သဖြင့် ထိုသူ  
 တို့၏ယဇ်ပလ္လင်များနှင့်ရုပ်တုများသည် ပျက်စီးယိုယွင်း၊  
 အစိတ်စိတ်အမြွှာမြွှာ ကျိုးပဲ့ကြကုန်လျက်  
 နံ့သာပေါင်းမီးရှို့ရာ ခွက်တို့သည်လည်းကြေမွကာ  
 ထိုသူတို့ပြု လုပ်သမျှသောအရာတို့သည်ပျောက်ပျက်  
 ကုန်လိမ့်မည်။- 7 နေရာတကာတွင်လူတို့သည်အသတ်ခံရ

ကြလိမ့်မည်။ ဤသည်ကားငါသည်ထာဝရ ဘုရားဖြစ်ကြောင်းသိရကြလိမ့်မည်။

8 “ငါသည်လူအချို့တို့ကိုဌ ဌားဘေးမှလွတ် မြောက်စေ၍ အပြည်ပြည်နိုင်ငံအရပ်ရပ် သို့ပျံ့လွင့်သွားစေမည်။- 9 သူတို့သည်ထိုအရပ်များတွင်ပြည်နှင့်ဒဏ် ခံရသူများကဲ့သို့နေရကြလိမ့်မည်။ ထို

အခါလွတ်မြောက်လာသူတို့သည်ငါ့ကို သတိရကြလိမ့်မည်။ မိမိတို့၏သစ္စာမဲ့

သောစိတ်နှလုံးဖြင့်ငါ့အားစွန့်ပယ်ကာ ရုပ်တု

တို့ကိုငါ့ထက်ပို၍မြတ်နိုးကြသည့်အတွက်

ငါသည်အဘယ်မျှဝမ်းနည်းကြောင်းသိရှိ

နားလည်လာကြလိမ့်မည်။ ထိုနောက်သူ

တို့သည်မိမိတို့ပြုခဲ့သည့်ဆိုးညစ် ယုတ်မာမှုများအတွက်

မိမိတို့ကိုယ်ကို စက်ဆုပ်ရွံရှာလာကြလိမ့်မည်။-

10 ငါသည်ထာဝရဘုရားဖြစ်ကြောင်းကိုလည်း

ကောင်း၊ ငါ့ကြိုတင်သတိပေးချက်များသည်

အချည်းနှီးကြိုးဝါးချက်များမဟုတ် ကြောင်းကိုလည်းကောင်း

သူတို့သိကြလိမ့် မည်" ဟုမိန့်တော်မူ၏။

11 အရှင်ထာဝရဘုရားက“သင်တို့သည်ကူသ

ရေလအမျိုးသားတို့ပြုခဲ့သည့်ဆိုးညစ်

စက်ဆုပ်ဖွယ်ရာအမှုတို့ကြောင့် လက်နှစ်ဘက်

ကိုရိုက်၍ခြေကိုဆောင့်ကာဝမ်းနည်းပူဆွေး

လျက်ငိုကြွေးကြလော့။

သူတို့သည်စစ်ပွဲတွင်

လည်းကောင်း၊ ငတ်မွတ်ခေါင်းပါးခြင်းဘေး၊  
 အနာရောဂါဘေးတို့ဖြင့်လည်းကောင်း  
 သေရကြလိမ့်မည်။- 12 ရပ်ဝေးသို့ရောက်နေသူများသည်ဖျားနာ၍  
 သေရကြလျက် အနီး၌ရှိနေသူတို့မူကား  
 စစ်ပွဲတွင်ကျဆုံးရကြလိမ့်မည်။ မသေဘဲ  
 ကျန်ရစ်သူတို့သည်အစာငတ်၍သေရ  
 ကြလိမ့်မည်။ သူတို့သည်ငါ၏အမျက်တော်  
 ဒဏ်ကိုအပြည့်အဝခံရကြလိမ့်မည်။-

13 လူသေကောင်တို့သည်ရုပ်တုများအကြား  
 နှင့်ယဇ်ပလ္လင်များပတ်လည်၌လည်းကောင်း၊  
 မြင့်သောတောင်ကုန်းများနှင့်တောင်ထိပ်များ  
 ၌လည်းကောင်း၊ စိမ်းလန်းသောသစ်ပင်များနှင့်  
 ဝက်သစ်ချ ပင်ကြီးရှိသမျှအောက်၌လည်း  
 ကောင်း၊ ရုပ်တုတို့အားနံ့သာပေါင်းကိုမီးရှို့  
 ပူဇော်ရာဌာနရှိသမျှတို့၌လည်းကောင်း  
 ပျံ့နှံ့၍နေလိမ့်မည်။ ထိုအခါငါသည်  
 ထာဝရဘုရားဖြစ်ကြောင်းကိုလူ အပေါင်းတို့သိရှိလာကြလိမ့်မည်။-

14 ငါသည်လက်ကိုဆန့်၍သူတို့၏ပြည်ကို  
 ဖျက်ဆီးမည်။။ ကူသရေလအမျိုးသားတို့  
 နေထိုင်ရာအရပ်မှန်သမျှကိုချမ်းသာ မပေးဘဲ  
 တောင်ဘက်တောက နှံ့ တာရမှသည်  
 မြောက်ဘက်ဒီဗလတ်မြို့သို့တိုင်အောင်လူ  
 သူဆိတ်ညံ့ရာအရပ်ဖြစ်စေမည်။။ ထိုအခါ

ငါသည်ထာဝရဘုရားဖြစ်ကြောင်းကို လူ  
အပေါင်းတို့သိရှိလာကြလိမ့်မည်'' ဟု မိန့်တော်မူ၏။

### 7

#### နိုင်ငံပျက်သုဉ်းချိန်နီးပြီ

1 ထာဝရဘုရား၏နှုတ်ကပတ်တော်သည်  
ငါ့ထံသို့ရောက်လာ၏။- 2 ကိုယ်တော်က ``အချင်းလူသား၊  
ဣသရေလ ပြည်သူပြည်သားတို့အား  
ငါအရှင်ထာဝရ ဘုရားမိန့်တော်မူသည်ကား ``နိုင်ငံတစ်ခု  
လုံးပျက်သုဉ်းရာအချိန်ကျပြီ။

3 ``အို ဣသရေလနိုင်ငံ၊ သင်ပျက်သုဉ်းရာအချိန်  
ကျပြီ။ သင်ပြုခဲ့သောအမှုများအတွက် ငါ  
သည်သင့်အားတရားစီရင်ပြီဖြစ်၍ သင်သည်  
ငါ၏အမျက်တော်ဒဏ်ကိုခံရလိမ့်မည်။ သင်  
ပြုခဲ့သည့်စက်ဆုပ်ဖွယ်ရာအမှုအပေါင်း၏  
အကျိုးဆက်ကိုသင့်အားငါပေးဆပ်မည်။-

4 ငါသည်သင့်အားချမ်းသာပေးလိမ့်မည်မဟုတ်။  
အဘယ်သို့မျှလည်းကရုံဏာပြုလိမ့်မည်မ  
ဟုတ်။ သင်ပြုခဲ့သည့်စက်ဆုပ်ဖွယ်ရာအမှုများ  
အတွက် ငါသည်သင့်ကိုဒဏ်ပေးမည်။ သို့မှသာ  
လျှင်ငါသည်ထာဝရဘုရားဖြစ်ကြောင်းသင်  
သိရှိလိမ့်မည်'' ဟုမိန့်တော်မူ၏။

5 အရှင်ထာဝရဘုရားမိန့်တော်မူသည်  
ကား ``ဘေးဒုက္ခတစ်ခုပြီးတစ်ခုသင့်ထံ



သို့ရောက်ရှိလာလိမ့်မည်။- 6 သင်ပျက်သုဉ်းရာအချိန်ရောက်ပြီ။  
 ဆုံးပါး ပျက်စီးရာအချိန်ရောက်ပြီ။  
 သင့်ကိုဆန့်ကျင် လျက်ရောက်ရှိလာပြီ။-

7 ပြည်သူပြည်သားတို့ဆုံးပါးပျက်စီးရာ  
 အချိန်ရောက်လာပေတော့အံ့။ တောင်ပေါ်တွင်  
 ပွဲလမ်းသဘင်များမရှိတော့ဘဲ ဗရုတ်သုတ်  
 ခဖြစ်ရန်အချိန်သည်နီးကပ်လာလေပြီ။  
 ရောက်လာတော့မည်။

8 “မကြာမီပင်သင်သည် ငါ၏အမျက်တော်  
 ဒဏ်ကိုအပြည့်အဝသင့်အပေါ်သို့သွန်း  
 လောင်းလိမ့်မည်။ ငါသည်သင်ပြုခဲ့သောအမှု  
 များအတွက် သင့်အားတရားစီရင်မည်။ သင်  
 ပြုသည့်စက်ဆုပ်ဖွယ်ရာအမှုများ၏အကျိုး  
 ဆက်ကိုသင့်အားငါပေးအပ်မည်။- 9 ငါသည်သင့်အားချမ်းသာပေးလိမ့်မ  
 အဘယ်သို့မျှလည်းကရုံဏာပြုလိမ့်မည်မ  
 ဟုတ်။ သင်ပြုခဲ့သည့်စက်ဆုပ်ဖွယ်ရာအမှုများ  
 အတွက်သင့်ကိုဒဏ်ပေးမည်။ သို့မှသာလျှင်  
 ငါသည်ထာဝရဘုရားဖြစ်ကြောင်းကိုလည်း  
 ကောင်း၊ သင့်အားဒဏ်ပေးသူသည်ငါပင်ဖြစ်  
 ကြောင်းကိုလည်းကောင်းသင်သိလိမ့်မည်” ဟူ၍ဖြစ်၏။

10 ဘေးဒုက္ခရောက်ရာကာလသည်ချဉ်းကပ်လာ  
 လေပြီ။ အကြမ်းဖက်မှုသည်ရှင်သန်ကြီးထွား လျက်ရှိ၏။  
 မာန်မာနထောင်လွှားမှုအကြီး မားဆိုးအချိန်ပင်ဖြစ်၏။-

11 အကြမ်းဖက်မှုသည်ယုတ်မာမှုကိုတိုးပွား  
 စေလိမ့်မည်။ သူတို့နှင့်ဆိုင်သမျှကျန်ရှိလိမ့်  
 မည်မဟုတ်။ သူတို့၏စီးပွားချမ်းသာဂုဏ်  
 အသရေတို့သည်ကျန်ရှိလိမ့်မည်မဟုတ်။

12 အချိန်ကျပြီ။ ရောင်းဝယ်ဖောက်ကားမှုများ  
 ပြုလုပ်၍မဖြစ်သည့်နေ့ရက်ကာလနီးကပ် လာလေပြီ။  
 အဘယ်ကြောင့်ဆိုသော်ဘုရားသခင်၏အမျက်တော်သည်လူတိုင်းအပေါ်  
 သို့သက်ရောက်မည်ဖြစ်သောကြောင့်တည်း။-

13 ကုန်သွယ်သူသည်မိမိရောင်းလိုက်သည့်မြေယာ  
 ကိုပြန်လည်ရရှိရန် အသက်ရှည်နိုင်လိမ့်မည်  
 မဟုတ်။ အဘယ်ကြောင့်ဆိုသော်လူတိုင်းနှင့်  
 ဆိုင်သောဘုရားသခင်၏ဗျာဒိတ်တော်ကို  
 ပြန်လည်ပြင်ဆင်မည်မဟုတ်သောကြောင့်တည်း။  
 သူတို့အပြစ်ကြောင့်ဆိုးညစ်သူတို့သည်  
 မသေဘဲကျန်ရစ်နိုင်ကြမည်မဟုတ်။-

14 တိုက်ပွဲစရန်တံပိုးမှုတ်ပြီဖြစ်၍လူအပေါင်း  
 တို့သည်အသင့်ပြင်ကြ၏။ သို့ရာတွင်တစ်ဦး  
 တစ်ယောက်မျှစစ်ပွဲထဲသို့မဝင်ရောက်။ အဘယ်  
 ကြောင့်ဆိုသော်ဘုရားသခင်၏အမျက်တော်  
 သည် လူတိုင်းအပေါ်သို့သက်ရောက်မည်ဖြစ်  
 သောကြောင့်တည်း။

ဣသရေလအမျိုးသားတို့အပြစ်ကြောင့် ဒဏ်ခံရခြင်း

15 လမ်းများပေါ်မှာတိုက်ခိုက်မှုများရှိ၏။  
 အိမ် များ၌အနာရောဂါနှင့်ငတ်မွတ်ခြင်းရှိ၏။  
 ကျေးတောတွင်ရှိနေသူတို့သည် ငှားဘေးဖြင့်  
 သေဆုံးရလျက်မြို့တွင်းရှိနေသူတို့မူကား  
 အနာရောဂါဘေး၊ ငတ်မွတ်ခြင်းဘေးဖြင့်  
 သေရကြလိမ့်မည်။- 16 ကျန်ရစ်သောသူတို့သည်ချိုးငှက်ကဲ့သို့ညည်း  
 ညှူလျက်ချိုင့်ဝှမ်းများထဲမှနေ၍ တောင်ပေါ်  
 သို့ထွက်ပြေးကြလိမ့်မည်။ လူအပေါင်းတို့  
 သည်မိမိတို့၏အပြစ်များအတွက်ငို ကြွေးရလိမ့်မည်။-  
 17 လူအပေါင်းတို့၏လက်များသည်အားလျော့  
 လျက် သူတို့၏ဒူးများသည်တုန်၍နေလိမ့်မည်။-  
 18 သူတို့သည်လျှော်တေအဝတ်ကိုဝတ်၍ တစ်  
 ကိုယ်လုံးတုန်လှုပ်လျက်နေကြလိမ့်မည်။ ဦး  
 ဆံပယ်၍ရှက်ကြောက်နေသောမျက်နှာများ  
 တွေ့ရကြလိမ့်မည်။- 19 သူတို့သည်မိမိတို့၏ရွှေ၊  
 ငွေများကိုအမှုိုက် သရိုက်သဖွယ် လမ်းများပေါ်သို့လွင့်ပစ်လိုက်  
 ကြလိမ့်မည်။ အဘယ်ကြောင့်ဆိုသော်ထာဝရ  
 ဘုရားအမျက်ထွက်တော်မူရာကာလ၌ သူတို့၏  
 ရွှေ၊ ငွေ၊ များသည်သူတို့အားမကယ်  
 နိုင်သောကြောင့်ဖြစ်၏။ သူတို့သည်မိမိတို့  
 အဆာပြေစေရန်အတွက်သော်လည်းကောင်း၊  
 မိမိတို့ဝမ်းကိုဖြည့်တင်းမှုအတွက်သော် လည်းကောင်း  
 ရွှေ၊ ငွေ၊ များကိုအသုံးမပြု နိုင်ကြ။

ရွှေငွေတို့သည်သူတို့အားအပြစ် ဒုစရိုက်ကိုပြုစေ၏။-  
 20 အခါတစ်ပါးကထိုသူတို့သည်မိမိတို့  
 ၏လှပသောကျောက်မျက်ရတနာများ  
 အတွက် ဝါကြွားဂုဏ်ယူခဲ့ကြသော်လည်း  
 ယင်းတို့ကိုစက်ဆုပ်ဖွယ်ကောင်းသည့်ရုပ်တု  
 များပြုလုပ်ရာတွင်အသုံးပြုကြကုန်၏။  
 သို့ဖြစ်၍ထာဝရဘုရားသည်သူတို့အား  
 ထိုရတနာများသည်သူတို့အတွက်မသန်  
 ရှင်းသောအရာများဖြစ်စေတော်မူ၏။

21 ထာဝရဘုရားက`သူတို့ကိုတိုက်ခိုက်လှ  
 ယူကြစေရန် လူမျိုးခြားတို့အားငါအခွင့်  
 ပေးမည်။ တရားဥပဒေချိုးဖောက်သူတို့  
 သည်သူတို့၏စည်းစိမ်ဥစ္စာများကိုယူ၍  
 ညစ်ည မ်းစေကြလိမ့်မည်။- 22 ငူ

ဌားပြုများသည်ငါ၏မိမိတော်သို့ အတင်းဝင်ရောက်ကာညစ်ည  
 မ်းစေသော အခါငါသည်မျက်ကွယ်ပြုမည်။"

23 `ပြည်တွင်း၌လူသတ်မှုများဖြင့်လည်း  
 ကောင်း၊ မြို့များ၌အကြမ်းဖက်မှုများဖြင့်  
 လည်းကောင်းပြည့်နှက်လျက်ရှိသဖြင့် နေရာ  
 တကာတွင်ဗရုတ်သုတ်ခဖြစ်၍နေ၏။-

24 ငါသည်အဆိုးညစ်ဆိုးသောလူမျိုးတို့အား  
 ဤအရပ်သို့ခေါ်ဆောင်၍ သင်တို့၏နေအိမ်  
 များကိုသိမ်းယူစေမည်။ ထိုသူတို့အားသင်

တို့ကိုးကွယ်ဝတ်ပြုရာဌာနများကိုညစ်ညမ်းစေရန် ငါအခွင့်ပေးသောအခါခွန်

အားကြီးသူတို့သည်အားလျော့စိတ်ပျက် ကြလိမ့်မည်။-  
25 သင်တို့ကြောက်မက်ဖွယ်ရာအချိန်ကျရောက်

လာပြီ။ သင်တို့သည်ငြိမ်းချမ်းသာယာမှုကိုရာသော်လည်းတွေ့ရကြလိမ့်မည်မဟုတ်။-

26 ဘေးဒုက္ခတို့သည်တစ်ခုပြီးတစ်ခုသက်ရောက်လာလျက် သင်တို့သည်သတင်းဆိုးများကိုအဆက်မပြတ်ကြားရကြလိမ့်မည်။ သင်တို့

သည်ပရောဖက်တို့အားသူတို့တွေ့မြင်ရသည့်ဗျာဒိတ်ရှူပါရုံများကိုဖော်ပြရန် တောင်းပန်ကြလိမ့်မည်။ ယဇ်ပုရောဟိတ်များ တို့မှာလည်း လူတို့အားဟောပြောသွန်သင်ရန်အဘယ်အရာမျှရှိလိမ့်မည်မဟုတ်။

အသက်ကြီးသူတို့သည်လည်းအဘယ်သို့မျှအကြံဉာဏ်ပေးနိုင်ကြလိမ့်မည်မဟုတ်။-

27 မင်းကြီးသည်ညည်းတွားမြည်တမ်းလျက်နေလိမ့်မည်။ မင်းသားသည်လည်းမျှော်လင့်ရာမဲ့ဖြစ်၍နေလိမ့်မည်။ ပြည်သူတို့ကားကြောက်

လန့်တုန်လှုပ်လျက်နေကြလိမ့်မည်။ ငါသည် သင်တို့အားမိမိတို့ပြုခဲ့သမျှသောအမှုများအတွက်အပြစ်ဒဏ်ပေးမည်။ သင်တို့သူ

တစ်ပါးအားတရားစီရင်ခဲ့ကြသည်နည်း တူ သင်တို့အားငါတရားစီရင်မည်။ ဤနည်း

အားဖြင့်ငါသည်ထာဝရဘုရားဖြစ်ကြောင်း  
သင်တို့သိရကြလိမ့်မည်'' ဟုမိန့်တော်မူ၏။

# ဘုရားသခင်ကိုမြင်သောဒုတိယဗျာဒိတ်ရူပါရုံ

## 8

(၈:၁-၁၀:၂၂)

ယေရုရှလင်မြို့တွင်ရုပ်တုကိုးကွယ်မှု

1 ငါတို့ပြည်နှင့်ဒဏ်ခံရချိန်ခြောက်နှစ်မြောက်၊

ဆဋ္ဌမလ၊ ပဉ္စမနေ့၌ယုဒအမျိုးသားခေါင်းဆောင်များသည်ငါ၏အိမ်တွင်  
အရှင်ထာဝရဘုရား၏တန်ခိုးတော်သည်ရုတ်တရက်ငါ၏အပေါ်သို့ကျရောက်

2 ငါသည်မော်ရှ်ကြည့်လိုက်သောအခါမီးလျှံတောက်နေသောလူပုံသဏ္ဍာန်  
သူ၏ခါးမှခြေဖျားအထိအောက်ပိုင်းတစ်ခုလုံးသည်မီးနှင့်တူ၍

အထက်ပိုင်းတစ်ခုလုံးမှာတိုက်ချွတ်ထားသည့်ကြေးဝါသဖွယ်တောက်ပ

☆ 3 သူသည်လက်နှင့်တူသောအရာကိုဆန့်၍ငါ၏ဦးဆံကိုဆွဲကိုင်လိုက်၏။  
ထိုနောက်ဤဗျာဒိတ်ရူပါရုံထဲ၌ဝိညာဉ်တော်သည်ငါ့အားလေထဲသို့ချီပင့်

ယေရုရှလင်မြို့ဗိမာန်တော်မြောက်မျက်နှာတံခါးဝသို့ခေါ်ဆောင်သွားတော်  
ထိုနေရာတွင်ဘုရားသခင်ရှုစိမ့်တော်မမူလိုသည့်ရုပ်တုတစ်ခုရှိသတည်း။

4 ငါသည်ခေမာမြစ်အနီးဗျာဒိတ်ရူပါရုံတွင်မြင်ရသည်နည်းတူ  
ဤအရပ်တွင်လည်းကူသရေလအမျိုးသားတို့၏ဘုရားသခင်၏ဘုန်းအံ့

☆ 5 ဘုရားသခင်ကငါ့အား'' အချင်းလူသား၊

မြောက်ဘက်သို့ကြည့်လော့'' ဟုမိန့်တော်မူသဖြင့်ကြည့်လိုက်သောအခါ  
တံခါးဝအနီးယဇ်ပလ္လင်ဘေးတွင်ဘုရားသခင်ရှုစိမ့်တော်မမူလိုသည့်ရုပ်တု

☆ 8:2 ယေဇ ၁:၂၇။ ☆ 8:4 ယေဇ ၁:၂၈။

6 ဘုရားသခင်ကငါ့အား ``အချင်းလူသား၊  
 ထိုသူတို့ပြုနေသည့်အမှုကိုသင်မြင်သလော။  
 ဤအရပ်တွင်ကူသရေလအမျိုးသားတို့ပြုနေကြသည့်စက်ဆုပ်ဖွယ်ရာမျှ  
 သူတို့သည်ငါ့အားသန့်ရှင်းရာဌာနတော်နှင့်ဝေးသည်ထက်ဝေးအောင်နှင်  
 သင်သည်ထိုအရာတို့ထက်ပို၍ရှက်ကြောက်ဖွယ်ကောင်းသည့်အရာတို့ကို  
 ဟု မိန့်တော်မူ၏။

7 ကိုယ်တော်သည်ငါ့အားအပြင်တံတိုင်းအဝင်ဝသို့ခေါ်ဆောင်သွားပြီး  
 တံတိုင်းတွင်ရှိသောအပေါက်တစ်ခုကိုပြတော်မူ၏။-

8 ကိုယ်တော်က ``အချင်းလူသား၊ တံတိုင်းကိုဤနေရာမှတူးဖောက်လိုက်  
 ဟုမိန့်တော်မူသည့်အတိုင်း ငါသည်တူးဖောက်လိုက်သောအခါတံခါးတစ်

9 ကိုယ်တော်သည်ငါ့အား ``အထဲသို့ဝင်၍ထိုသူတို့ပြုနေကြသည့်ဆိုးညစ်  
 ဟုမိန့်တော်မူလျှင်- 10 ငါသည်အထဲသို့ဝင်၍ကြည့်၏။

တံတိုင်းနံရံများတွင်တွားသွားသောသတ္တဝါရုပ်များ၊  
 အခြားမသန့်စင်သည့်တိရစ္ဆာန်ရုပ်များနှင့်  
 ကူသရေလအမျိုးသားတို့ကိုးကွယ်သည့်အခြားရုပ်တုပုံများကိုရေးဆွဲထား

11 ထိုအရပ်တွင်ရှာဖွေရုံသာယာဇညာအပါအဝင်  
 ကူသရေလအမျိုးသားခေါင်းဆောင်ခုနစ်ဆယ်ရှိ၏။  
 သူတို့သည်ကိုယ်စီကိုယ်ငှန့်သာပေါင်းကို  
 မီးရှို့ရာလင်ပန်းတစ်ချပ်စီကိုထားကြ၏။

နံ့သာပေါင်းမှမီးခိုးတို့သည်လည်းအထက်သို့တက်၍နေ၏။-

12 ဘုရားသခင်ကငါ့အား ``အချင်းလူသား၊  
 ကူသရေလအမျိုးသားခေါင်းဆောင်များလျှို့ဝှက်စွာပြုလျက်နေကြသော  
 သူတို့သည်မိမိတို့ကိုယ်ပိုင်ရုပ်တုများရှိသောအခန်းထဲ၌ကိုးကွယ်ဝတ်ပြု

သူတို့က`ထာဝရဘုရားသည်ငါတို့ကိုမမြင်။  
ကိုယ်တော်သည်ငါတို့ပြည်ကိုစွန့်တော်မူလေပြီ'  
ဟုဆင်ခြေပေးကြ၏။' ဟုမိန့်တော်မူ၏။

13 ထိုနောက်ထာဝရဘုရားက`သူတို့သည်ဤထက်ပိုမိုစက်ဆုပ်ဖွယ်ကောင်း  
ဟုမိန့်တော်မူပြီးလျှင်၊- 14 ငါ့အားဗိမာန်တော်မြောက်တံခါးသို့ခေါ်ဆောင်  
ထိုနောက်တ မှ မှ ဇနတ်ဘုရားကွယ်လွန်သဖြင့်  
ငိုကြွေးနေကြသောအမျိုးသမီးတို့ကိုပြတော်မူ၏။

15 ကိုယ်တော်က`အချင်းလူသား၊  
ထိုအခြင်းအရာကိုမြင်သလော။ ထိုထက်ပင်ပို၍စက်ဆုပ်ဖွယ်ကောင်းသော  
ဟုမိန့်တော်မူ၏။- 16 သို့ဖြစ်၍ကိုယ်တော်သည်ငါ့အား  
ဗိမာန်တော်အတွင်းတံတိုင်းသို့ခေါ်ဆောင်သွားတော်မူ၏။  
ဗိမာန်တော်အဝင်ဝအနီးယဇပလ္လင်နှင့်ဆင်ဝင်စပ်ကြား၌  
လူနှစ်ဆယ့်ငါးယောက်ခန့်ရှိ၏။ သူတို့သည်ဗိမာန်တော်ကိုကျောခိုင်းလျက်  
ထွက်ပြုလာသောနေမင်းအားရှိခိုးနေကြ၏။

17 ထာဝရဘုရားကငါ့အား`အချင်းလူသား၊  
ထိုအချင်းအရာကိုသင်မြင်သလော။  
ဤယုဒအမျိုးသားတို့သည်သင်မြင်ခဲ့ရသမျှသောစက်ဆုပ်ဖွယ်ရာအမှုများ  
သူတို့သည်တိုင်းပြည်တစ်ခုလုံးကိုအကြမ်းဖက်မှုများဖြင့်ပြည့်နှက်စေလေ  
ထိုမျှမကဗိမာန်တော်သို့လာရောက်၍ဤအမှုများကိုပြုရခြင်းအားဖြင့်  
သူတို့သည်ငါ့အားပို၍ပင်အမျက်ထွက်စေ၏။-

18 သူတို့သည်သစ်ခက်ကိုနှာခေါင်းတွင်ကပ်လျက်  
ငါ့အားစော်ကားကြပုံကိုကြည့်လော့။  
ငါ၏အမျက်ဒဏ်ကိုသူတို့သည်အပြည့်အဝခံရကြလိမ့်မည်။



ငါသည်သူတို့အားချမ်းသာပေးလိမ့်မည်မဟုတ်။  
 အဘယ်သို့မျှလည်းကရုံကာပြုလိမ့်မည်မဟုတ်။  
 သူတို့သည်ငါ့ထံသို့အစွမ်းကုန်အော်ဟစ်၍ဆုတောင်းပ  
 တတ ထ နာပြုကြမည်ဖြစ်သော်လည်း  
 ငါသည်နားညောင်းလိမ့်မည်မဟုတ်'' ဟုမိန့်တော်မူ၏။

### 9

#### ယေရုရှလင်မြို့ဒဏ်ခတ်ခံရခြင်း

1 ထိုနောက်ဘုရားသခင်က`ယေရုရှလင်မြို့  
 ကိုစောင့်နေသူတို့လာကြလော့။ သင်တို့နှင့်  
 အတူလက်နက်များကိုလည်းယူခဲ့ကြ လော့''  
 ဟုကျယ်သောအသံနှင့် မိန့်တော်မူ သည်ကိုငါကြားရ၏။-  
 2 ထိုအခါချက်ချင်းပင်လက်နက်တစ်ခု  
 စီကိုင်ဆောင်ထားသောလူခြောက်ယောက်တို့  
 သည် ဗိမာန်တော်မြောက်ဘက်အပြင်တံခါး  
 မှထွက်၍လာကြ၏။ သူတို့နှင့်အတူပိတ်  
 ချောထည်ကိုဝတ်ဆင်ကာ စာရေးကိရိယာ  
 ကိုယူဆောင်လာသူလူတစ်ဦးလည်းပါ၏။  
 သူတို့အားလုံးပင်ကြေးဝါယဇ်ပလ္လင် အနီးသို့လာ၍ရပ်ကြ၏။  
 3 ထိုအခါကူသရေလအမျိုးသားတို့ ကိုး  
 ကွယ်သောဘုရားသခင်၏တောက်ပသော  
 ဘုန်းအသရေတော်သည် ကျိန်းဝပ်တော်မူ  
 ရာခေရုဗိ မ်များမှလျှံတက်လျက်ဗိမာန်  
 တော်အဝင်ဝသို့ရွေ့လျားသွားတော်မူ၏။

ထာဝရဘုရားသည်ပိတ်ချောထည်ကိုဝတ် ဆင်ထား၍  
စာရေးကံရီယာကိုယူဆောင် လာသူအားခေါ်တော်မူ၍၊-

4 “သင်သည်ယေရုရှလင်မြို့တစ်လျှောက်လုံး  
တွင်လှည့်လည်ကာ ယခုလူတို့ပြုကျင့်လျက်  
ရှိသောစက်ဆုပ်ဖွယ်ရာအမှုများကြောင့်  
ညည်းတွားမြည်တမ်းနေသူမှန်သမျှ၏ နဖူးတွင်  
အမှတ်သညာကိုရေးမှတ်လော့” ဟုမိန့်တော်မူ၏။\*

5 ထိုနောက်ဘုရားသခင်ကအခြားသူတို့  
အား“ထိုသူ၏နောက်သို့လိုက်၍မြို့တွင်း  
တစ်လျှောက်တွင်သတ်ဖြတ်ကြလော့။ မည်သူ  
ကိုမျှချမ်းသာမပေးနှင့်။ မည်သူ့ကိုမျှ  
မသနားမညာတာနှင့်။-

6 အသက်ကြီးသူများ၊  
ပျိုရွယ်သူယောက်ျား မိန်းမများ၊ ကလေးအမေများနှင့်ကလေး  
များကိုသတ်ကြလော့။ သို့ရာတွင်နဖူး  
တွင်အမှတ်သညာရှိသူတစ်စုံတစ်ယောက် ကိုမျှမထိနှင့်။  
ငါ၏ဗိမာန်တော်မှအစ ပြု၍ဆောင်ရွက်လော့”  
ဟုမိန့်တော်မူသည် ကိုငါကြားရ၏။  
သို့ဖြစ်၍ထိုသူတို့သည် ဗိမာန်တော်တွင်ရပ်လျက်နေသော  
ဣသရေလ အမျိုးသားအသက်ကြီးသူများကိုဦး  
စွာသတ်ကြ၏။

7 ဘုရားသခင်က“ဗိမာန်တော်ကိုညစ်ည မ်း  
စေကြလော့။ တံတိုင်းများကိုလူသေကောင်

\* 9:4 မျာ၊ ၇:၃၊ ၉:၄၊ ၁၄:၁။

များဖြင့်ပြည့်စေကြလော့။ အလုပ်စ၍  
 လုပ်ကြလော့။" ဟုမိန့်တော်မူ၏။ သို့ဖြစ်၍  
 ထိုသူ့ခြောက်ယောက်တို့သည်မြို့တွင်းရှိ  
 လူတို့ကိုစတင်သတ်ဖြတ်ကြ၏။

8 ယင်းသို့ထိုသူတို့သတ်ဖြတ်နေကြချိန်  
 ဌ်ငါသည်တစ်ယောက်တည်းကျန်ခဲ့၏။ ငါ  
 သည်မြေပေါ်သို့လှဲချပျပ်ဝပ်ကာ အရှင်  
 ထာဝရဘုရား၊ ကိုယ်တော်သည်ကူသရေလ  
 ပြည်တွင်ကျန်ရှိသမျှသောလူတို့ကိုသတ်  
 ဖြတ်စေသည့်တိုင်အောင် ယေရုရှလင်မြို့ကို  
 အမျက်ထွက်တော်မူပါသလော့" ဟုဟစ်  
 အော်လျှောက်ထား၏။

9 ဘုရားသခင်က ကူသရေလနှင့်ယုဒပြည်  
 သူပြည်သားတို့၏အပြစ်များသည်အကယ်  
 ပင်ကြီးလေး၏။ သူတို့သည်ပြည်တွင်းနေရာ  
 တကာတွင်လူသတ်မှုများ၊ ပြစ်မှုများဖြင့်  
 ပြည့်နှက်စေကြလျက် ထာဝရဘုရားသည်  
 ငါတို့ပြည်ကိုစွန့်တော်မူလေပြီ။ ထာဝရ  
 ဘုရားသည်ငါတို့ကိုမြင်တော်မမူ' ဟု ဆိုကြ၏။-

10 သို့ရာတွင်ငါသည်သူတို့ကိုသနားမည်  
 မဟုတ်။ ချမ်းသာပေးလိမ့်မည်မဟုတ်။  
 ထိုသူ တို့သူတစ်ပါးအားပြုကြသည်အတိုင်း  
 သူတို့အားငါပြုမည်" ဟုမိန့်တော်မူ၏။

11 ထိုနောက်ပိတ်ချောထည်ကိုဝတ်ဆင်ထား၍  
 စာရေးကိရိယာကိုယူဆောင်လာသူက`အ  
 ကျွန်ုပ်သည်ကိုယ်တော်ရှင်၏အမိန့်တော်အ  
 တိုင်းဆောင်ရွက်ပြီးပါပြီ' ဟု ထာဝရ  
 ဘုရားအားလာရောက်အစီရင်ခံလေ သည်။

### 10

ဗိမာန်တော်မှထာဝရဘုရား၏ ဘုန်းအသရေတော်ထွက်ခွာခြင်း

1 ငါသည်အသက်ရှင်သောသတ္တဝါ<sup>2</sup>  
 တို့၏ဦးခေါင်းအထက်ရှိလိပ်ခုံးမိုးကိုကြည့်  
 လိုက်ရာ နီလာဖြင့်ပြီးသည့်ရာဇပလ္လင်နှင့်  
 တူသောအရာကိုမြင်ရ၏။-<sup>☆</sup> 2 ဘုရားသခင်ကပိတ်ချောထည်ဝတ်ဆင်  
 ထားသူအား`ထိုသတ္တဝါတို့၏အောက်၌ရှိ  
 သောရထားဘီးများအကြားသို့သွား၍  
 ထိုသတ္တဝါတို့၏ကြားရှိမီးကျိုးခဲတို့ ကိုလက်ခုပ်ဖြင့်ကျုံးကာမြို့ပေါ်သို့ကြ  
 ချလော့' ဟုမိန့်တော်မူ၏။

ထိုသူသည်လည်းငါ၏ရှေ့မှောက်၌ပင် ထွက်သွား၏။-  
<sup>☆</sup> 3 သူဝင်လာသောအခါသတ္တဝါတို့သည်ဗိမာန်  
 တော်၏တောင်ဘက်တွင်ရပ်နေကြ၏။ ဗိမာန်  
 တော်အတွင်းတံတိုင်းသည်လည်းမိုးတိမ် ဖြင့်ပြည့်၏။-  
 4 ထာဝရဘုရား၏တောက်ပသောအသရေ  
 တော်သည် ထိုသတ္တဝါများမှအထက်သို့လျှံ

---

2 10:1 \* အသက်ရှင်သောသတ္တဝါ။ ၁:၅-၁၂။ ကိုကြည့်ပါ။ ☆ 10:1  
 ယေဇ ၁:၂၆။ ဗျာ ၄:၂။ ☆ 10:2 ဗျာ ၈:၅။

တက်ပြီးလျှင် ဗိမာန်တော်အဝင်ဝသို့ရွှေ့ လျား၏။  
 ထိုနောက်ဗိမာန်တော်သည်မိုးတိမ် များဖြင့်ပြည့်သဖြင့်  
 တံတိုင်းသည်ဘုရားသခင်၏ဘုန်းအသရေဖြင့်ထွန်းတောက်  
 လျက်နေ၏။- 5 သတ္တဝါတို့၏တောင်ပံခတ်သံကိုအပြင်  
 တံတိုင်းမှပင်ကြားရ၏။ ထိုအသံသည်  
 အန နှု တတန်ခိုးရှင်ဘုရားသခင်မိန့်မြွက်  
 တော်မူသောအသံနှင့်တူ၏။

6 ပိတ်ချောထည်ကိုဝတ်ဆင်ထားသူအား  
 ထာ ဝရဘုရားကသတ္တဝါများ၏အောက်၌  
 ရှိသောရထားဘီးများအကြားမှ မီးကျိုး  
 ခဲအချို့ကိုယူရန်အမိန့်ပေးတော်မူသော  
 အခါထိုသူသည်ဝင်၍ဘီးတစ်ခုအနီး ၌ရပ်လေ၏။-

7 သတ္တဝါတစ်ပါးသည်လက်ကိုဆန့်၍သတ္တ  
 ဝါများအကြား၌ရှိသည့်မီးကျိုးခဲကို ကောက်ယူကာ  
 ပိတ်ချောထည်ဝတ်ဆင်သူ ၏လက်ခုပ်ထဲသို့ထည့်၍ပေး၏။  
 ထိုသူ သည်လည်းမီးကျိုးခဲများကိုယူ၍ ထွက်သွား၏။

8 သတ္တဝါတိုင်း၏တောင်ပံများအောက်၌ လူ  
 လက်နှင့်တူသောလက်တစ်ခုစီရှိသည်ကို လည်းကောင်း၊-  
 9-10 ထိုသတ္တဝါတို့၏နံဘေး၌ရထားဘီးတစ်  
 ခုစီရှိသည်ကိုလည်းကောင်းငါမြင်ရ၏။ ထို  
 ဘီးတို့သည်ကျောက်မျက်ရတနာများကဲ့  
 သို့အရောင်အဝါထွက်လျက်နေ၏။ ယင်းတို့  
 သည်ပုံသဏ္ဍာန်အရွယ်အစားချင်းတူညီ

ကြလျက် ဘီးတိုင်းတွင်အခြားဘီးတစ်ခု  
ကကန်လန်ဖြတ်ထောင့်မှန်ကျကျတပ်ဆင် ထား၏။-

☆ 11 ထိုဘီးတို့လှုပ်ရှားရာ၌ဘီးတို့သည်မလှည့် ဘဲ  
သတ္တဝါများသွားသည့်အတိုင်းသူတို့ မျက်နှာမူရာအရပ်၊  
မည်သည့်အရပ်သို့ မဆိုသွားလာနိုင်ကြ၏။  
သူတို့သည်မိမိ တို့ကိုယ်ကိုလှည့်နေရန်မလိုဘဲ  
အားလုံး တညီတညာတည်းမိမိတို့သွားလိုရာ  
ဘက်သို့သွားနိုင်ကြ၏။- 12 သူတို့ကိုယ်ခန္ဓာများ၊

ကျောကုန်းများ၊ လက် များ၊ တောင်ပံများနှင့်ဘီးများသည်မျက်စိ  
များနှင့်ပြည့်နှက်လျက်ရှိ၏။-☆ 13 ထိုဘီးတို့ကို "စကြာဘီးများ"  
ဟုခေါ်ဆို သည်ကိုငါကြားရ၏။

14 ထိုသတ္တဝါတစ်ပါးလျှင်မျက်နှာလေးခုရှိ၍  
ပထမမျက်နှာသည်ခေရုဗိ မ်မျက်နှာ၊ ဒုတိယ  
မှာလူမျက်နှာ၊ တတိယကားခြင်္သေ့မျက်နှာ၊  
စတု တု ထမှာလင်းယုန်မျက်နှာဖြစ်၏။-

☆ 15 သူတို့သည်လေထဲသို့ပျံတတ်ကြ၏။  
(ထို သတ္တဝါတို့ကားခေဗာမြစ်အနီးတွင်ငါ  
တွေ့မြင်ခဲ့ရသောသတ္တဝါများပင်ဖြစ်၏။-

) 16 သတ္တဝါတို့လှုပ်ရှားသောအခါသူတို့အနီး  
ရှိဘီးတို့သည်လည်းလှုပ်ရှားကြ၏။ သူတို့  
ပျံရန်အတောင်ကိုဖြန့်ကြသောအခါ ဘီး  
တို့သည်လည်းလိုက်၍သွားကြ၏။- 17 ထိုသတ္တဝါတို့ရပ်ကြသောအခါဘိ

☆ 10:9-10 ယေဇ ၁:၁၅-၂၁။ ☆ 10:12 မျာ ၄:၈။ ☆ 10:14 ယေဇ  
၁:၁၀။ မျာ ၄:၇။

သည်လည်းရပ်၏။ သတ္တဝါတို့ပျံသန်းကြ  
 သောအခါဘီးတို့သည်လည်းလိုက်၍သွား  
 ကြ၏။ အဘယ်ကြောင့်ဆိုသော်ထိုသတ္တဝါ  
 များ၏ဝိညာဉ်ကဘီးတို့ကိုချုပ်ကိုင်၍  
 ထားသောကြောင့်ဖြစ်၏။

18 ထိုနောက်ဘုရားသခင်၏တောက်ပသောဘုန်း  
 အသရေတော်သည် ဗိမာန်တော်အဝင်ဝမှ  
 ထွက်ခွာ၍သတ္တဝါတို့၏အထက်သို့ရွေ့  
 လျားသွားတော်မူ၏။- 19 သူတို့သည်မိမိတို့တောင်ပံများကိုဖြန့်၍  
 ငါ၏မျက်မှောက်၌ပင်ကမ္ဘာမြေကြီးမှအထက်  
 သို့ပျံတက်ကြ၏။ ထိုအခါဘီးတို့သည်လည်း  
 လိုက်ပါသွားကြ၏။ သတ္တဝါတို့သည်ဗိမာန်  
 တော်အရှေ့တံခါးတွင်ရပ်နားကြ၏။  
 ကူသ ရေလအမျိုးသားတို့ဘုရားသခင်၏  
 တောက်ပသောဘုန်းအသရေတော်သည်  
 လည်းသူတို့အပေါ်၌တည်လေ၏။- 20 ဤသတ္တဝါတို့သည်ခေမာမြစ်အနီး  
 ယခင်ကကူသရေလအမျိုးသားတို့၏  
 ဘုရားသခင်အောက်တွင် ငါမြင်ခဲ့ရသော  
 သတ္တဝါများပင်ဖြစ်ကြောင်းငါသိ၏။

21 သူတို့တစ်ပါးစီတွင်မျက်နှာလေးခု၊ တောင်ပံ  
 လေးဘက်နှင့်ထိုတောင်ပံများ၏အောက်တွင်  
 လှူလက်နှင့်တူသောလက်တစ်ဖက်စီရှိ၏။-

22 သူတို့၏မျက်နှာများသည်ခေမာမြစ်အနီး

တွင် ငါတွေ့မြင်ခဲ့ရသောမျက်နှာများနှင့် တထေရာတည်းဖြစ်၍နေ၏။ ထိုသတ္တဝါ အားလုံးပင်ရှေ့သို့တည့်တည့်ရှေ့လျား သွားတတ်ကြ၏။

# 11

ယေရုရှလင်မြို့ကိုအပြစ်ဒဏ်ပေးတော်မူခြင်း

1 ဘုရားသခင်၏ဝိညာဉ်တော်သည်ငါ့အား ချီပင့်၍ ဗိမာန်တော်အရှေ့တံခါးသို့ခေါ် ဆောင်သွားတော်မူ၏။ တံခါးအနီး၌နိုင်ငံ ခေါင်းဆောင်များဖြစ်ကြသော အဇုရ၏သား ယာဇညာနှင့်ဗေနာယ၏သားပေလတိ အပါအဝင်လူပေါင်းနှစ်ဆယ့်ငါးယောက် ကိုငါမြင်ရ၏။

2 ဘုရားသခင်ကငါ့အား`အချင်းလူသား၊ ဤမြို့၌မကောင်းသောအကြံကိုပေးကြ သူလူယုတ်မာများကားဤသူတို့ပင် ဖြစ်၏။-

3 သူတို့က`ငါတို့သည်အိမ်များကိုမကြာမီ တစ်ဖန်ဆောက်လုပ်ကြမည်။ ဤမြို့သည်အိုး ကင်းနှင့်တူ၍ ငါတို့ကားအိုးကင်းထဲမှ အမဲသားနှင့်တူကြ၏' ဟုဆိုကြ၏။-

4 သို့ဖြစ်၍အချင်းလူသားသူတို့အားရှုတ် ချ၍ပရောဖက်ပြုကြလော့' ဟုမိန့်တော် မူ၏။

5 ဘုရားသခင်၏ဝိညာဉ်တော်သည်ငါ၏ အပေါ်သို့သက်ရောက်တော်မူ၏။ ထာဝရ ဘုရားက`အို ဣသရေလအမျိုးသားတို့၊ သင်တို့ပြောဆိုနေကြသောစကားများ



နှင့်သင်တို့၏အကြံအစည်များကို သိ၏။-  
 6 သင်တို့သတ်ဖြတ်သောသူတို့သည်လွန်စွာ  
 များပြားလှသဖြင့် လမ်းများသည်လူသေ  
 ကောင်တို့ဖြင့်ပြည့်နှက်နေလေပြီ။

7 သို့ဖြစ်၍ငါအရှင်ထာဝရဘုရားမိန့်တော်  
 မူသည်ကား ` ဤမြို့သည်အမှန်ပင်အိုးကင်း  
 နှင့်တူလိမ့်မည်။ သို့ရာတွင်အမဲသားက  
 အဘယ်အရာဖြစ်သနည်း။ သင်တို့လက်

ဖြင့်သေရသည့်အလောင်းများပင်ဖြစ်ပါ  
 သည်တကား။ သို့ရာတွင်ငါသည်သင်တို့  
 အားမြို့ပြင်သို့ပစ်ထုတ်လိုက်မည်။- 8 သင်တို့သည်ဌ  
 ဌားကိုကြောက်ကြသလော။ သင် တို့အားဌ

ဌားဖြင့်ခုတ်ဖြတ်မည့်သူတို့ကို ခေါ်ဆောင်ခဲ့မည်ဟုအရှင်ထာဝရဘုရား  
 မိန့်ဆို၏။- 9 သင်တို့အားမြို့ပြင်သို့ထုတ်၍တစ်ကျွန်း  
 တစ်နိုင်ငံသားတို့၏လက်သို့ပေးအပ်မည်။  
 ငါသည်သင်တို့အားပြစ်ဒဏ်စီရင်ပြီ။-

10 သင်တို့သည်မိမိတို့ပြည်နယ်စပ်၌သင်တို့  
 ကိုတရားစီရင်သဖြင့် စစ်ပွဲတွင်ကျဆုံးရ  
 ကြလိမ့်မည်။ ထိုအခါငါသည်ထာဝရ  
 ဘုရားဖြစ်ကြောင်းကို လူတိုင်းသိရှိကြ လိမ့်မည်။-

11 အိုးကင်းသည်အမဲသားကိုကာကွယ်သကဲ့  
 သို့ ဤမြို့သည်သင်တို့အားအကာအကွယ်  
 ပေးလိမ့်မည်မဟုတ်။ သင်တို့သည်ကူသရေလ

ပြည်နယ်စပ်တွင် ငါသည်သင်တို့ကိုအပြစ်  
 ဒဏ်ခတ်မည်။- 12 ငါသည်ထာဝရဘုရားဖြစ်ကြောင်းကိုလည်း  
 ကောင်း၊ အိမ်နီးချင်းတိုင်းပြည်များ၏တရား  
 ဥပဒေကိုလိုက်နာ၍ငါ၏ပညတ်များ၊ အမိန့်  
 များကိုချိုးဖောက်ကြောင်းကိုလည်းကောင်း၊ သင်  
 တို့သိရှိကြလိမ့်မည်" ဟူ၍ငါ့အားမိန့်တော် မူ၏။

13 ငါသည်ထိုဗျာဒိတ်တော်ကိုဆင့်ဆိုနေစဉ်  
 ဗေနာယ၏သားပေလတီသည်လဲ၍သေ လေ၏။  
 ထိုအခါငါသည်မြေပေါ်သို့လှဲချ ပျပ်ဝပ်လိုက်ပြီးလျှင်“ အို  
 အရှင်ထာဝရ ဘုရား၊ ကိုယ်တော်ရှင်သည်ကျန်ရှိနေသေး  
 သည့်ကုသရေလအမျိုးသားမှန်သမျှ  
 တို့အားသုတ်သင်ပစ်တော်မူမည်လော”  
 ဟုဟစ်အော်လျှောက်ထား၏။

ပြည်နှင့်ဒဏ်ခံသူတို့အတွက်ဘုရားသခင်၏  
 ကတိတော်

14-15 ထာဝရဘုရား၏နှုတ်ကပတ်တော်သည် ငါ့ထံ  
 သို့ရောက်လာ၏။ ကိုယ်တော်က“ အချင်းလူသား၊  
 ယေရုရှလင်မြို့တွင်နေထိုင်ကြသောသူတို့  
 သည်သင်နှင့်သင်၏ညီအစ်ကိုကုသရေလ  
 အမျိုးသားတို့၏အကြောင်းကိုပြောဆိုနေ  
 ကြ၏။ သူတို့က“ ပြည်နှင့်ဒဏ်ခံရသူတို့သည်  
 ထာဝရဘုရားသွေးတော်စပ်သူညီအစ်ကို  
 နှင့်ထံတော်မှ ရပ်ဝေးသို့ရောက်ရှိနေကြ၏။

သို့ဖြစ်၍ကိုယ်တော်သည်ကြိုပြည်ကိုငါတို့  
အားပေးတော်မူပြီ' ဟုဆိုကြ၏။''

16 ထို့ကြောင့်ငါအရှင်ထာဝရဘုရားမိန့်တော်  
မူသည်ကား ``သူတို့အားရပ်ဝေးရှိလူမျိုးခြား  
နှင့်အတူနေထိုင်ရန်စေလွှတ်၍ တိုင်းတစ်ပါး  
တို့တွင်ပျံ့လွင့်စေခဲ့သော်လည်းအခိုက်အတန့် အားဖြင့်  
သူတို့ရှိရာအရပ်၌သူတို့နှင့် အတူငါရှိမည်။''

17 ``သို့ဖြစ်၍ငါအရှင်ထာဝရဘုရားမိန့်တော်မူ  
သောစကားကိုသူတို့အားဆင့်ဆိုလော့။ ငါသည်  
လူမျိုးခြားတို့ထံမှသူတို့အားပြန်လည်သိမ်း  
ဆည်း၍ သူတို့ပျံ့လွင့်လျက်ရှိသည့်ပြည်များ  
မှသူတို့ကိုပြန်လည်စုသိမ်းမည်။ ကြွသရေလ  
ပြည်ကိုပြန်လည်ပေးအပ်မည်။- 18 သူတို့သည်ပြန်လည်ရောက်ရှိလာသော  
မိမိတို့တွေ့ရှိရသမျှသောစက်ဆုပ်ဖွယ်ကောင်း  
သည့်ရုပ်တုများကိုပယ်ရှားရကြမည်။-

19 သူတို့အားစိတ်သဘောတညီတညွတ်တည်း  
ဖြစ်စေ၍ စိတ်သစ်နှလုံးသစ်ကိုငါပေးမည်။  
ငါသည်သူတို့၏ခိုင်မာသောကျောက်နှလုံး  
ကိုယူပစ်၍ နာခံတတ်သောနှလုံးကိုပေး မည်။-

☆ 20 သို့ဖြစ်၍သူတို့သည်ငါ၏ပညတ်များကို  
စောင့်ထိန်း၍ငါ၏အမိန့်များကိုတိကျ  
စွာလိုက်နာကြလိမ့်မည်။ သူတို့သည်ငါ၏

☆ 11:19 ယောဇ ၃၆:၂၆-၂၈။

လူမျိုးတော်ဖြစ်၍ ငါသည်လည်း သူတို့၏  
 ဘုရားဖြစ်လိမ့်မည်။- 21 သို့ဖြစ်၍ ငါသည် ညစ်ည  
 မ်းစက်ဆုပ်ဖွယ် ကောင်းသော ရုပ်တုများကို စိတ်စွဲလမ်းသူ  
 တို့ကို ဒဏ်ခတ်တော်မူမည်။ သူတို့ပြုခဲ့  
 သည့် အမှုများအတွက် ဒဏ်ခတ်တော်မူ  
 မည်။<sup>၂၁</sup> ဟု မိန့်တော်မူ၏။ ဤကား အရှင်  
 ထာဝရဘုရား မိန့်မြွက်တော်မူချက် ပင်ဖြစ်သတည်း။

ဘုရားသခင်၏ ဘုန်းအသရေတော်  
 ယေရုရှလင်မြို့မှ ထွက်ခွာသွားခြင်း

22 အသက်ရှင်သော သတ္တဝါတို့သည် စ၍ ပျံ  
 ကြသော အခါ ဘီးများသည်လည်း လိုက်  
 သွားကြ၏။ ကုသရေလအမျိုးသားတို့  
 ဘုရားသခင်၏ တောက်ပသော ဘုန်းအသ  
 ရေတော်သည် သူတို့၏ အပေါ်၌ တည် လျက်ရှိ၏။-  
 \* 23 ထိုနောက် တောက်ပသော ဘုန်းတော်ရောင်ခြည်  
 သည် မြို့မှ ထွက်ခွာ၍ အရှေ့ဘက်တွင် ရှိ  
 သော တောင်ရိုးသို့ ရွေ့လျားသွားတော်မူ၏။-

24 ဘုရားသခင်၏ ဝိညာဉ်တော်ပေးတော်မူ  
 သော ဗျာဒိတ်ရူပါရုံထဲ၌ ဘုရားသခင်  
 ၏ ဝိညာဉ်တော်သည် ငါ့ကို ချီပင့်တော်မူ  
 ပြီးလျှင် ပြည်နှင့် ဒဏ်ခံရသူများရှိရာ ဗာဗုလု  
 န်ပြည်သို့ ပြန်လည်ပို့ဆောင်တော်မူ၏။

\* 11:22 ယေဇ ၄၃:၂-၅။

ထိုနောက်ဗျာဒိတ်ရူပါရုံသည်မှေး မှိန်၍သွားလေသည်။-  
 25 ငါသည်ငါ့အားထာဝရဘုရားဖော်ပြ  
 တော်မူသမျှသောအမှုအခြင်းအရာ တို့ကို  
 ပြည်နှင့်ဒဏ်ခံရသူတို့အားပြန် ကြားလေ၏။

# 12

ပရောဖက်အားဒုက္ခသည်အသွင်ကို  
 ဆောင်စေတော်မူခြင်း

1 ထာဝရဘုရား၏နှုတ်ကပတ်တော်သည်  
 ငါ့ထံသို့ရောက်လာ၏။- 2 ကိုယ်တော်က `အချင်းလူသား၊  
 သင်သည်ပုန်ကန် တတ်သည့်လူမျိုးအထဲမှာနေရ၏။  
 သူတို့သည် မျက်စိရှိလျက်နှင့်အဘယ်အရာကိုမျှမမြင်  
 ကြ။ နားရှိလျက်နှင့်အဘယ်အရာကိုမျှမ  
 ကြားကြ။ အဘယ်ကြောင့်ဆိုသော်သူတို့သည်  
 ပုန်ကန်တတ်သူများဖြစ်သောကြောင့်တည်း။' ☆

3 `အချင်းလူသား၊ ယခုသင်သည်ဒုက္ခသည်  
 တစ်ဦးကဲ့သို့ အထုပ်အပိုးကိုယူ၍နေ  
 အချိန်၌ထွက်ခွာသွားလော့။ ယင်းသို့သင်  
 အရပ်တစ်ပါးသို့ထွက်ခွာသွားသည်ကို  
 လူတိုင်းမြင်ပါစေ။ ပုန်ကန်တတ်သူတို့သည်  
 လည်းသင့်အားနားလည်ကောင်းနားလည်  
 ကြလိမ့်မည်။- 4 သူတို့မြင်နိုင်စေရန်နေ့အချိန်၌

☆ 12:2 ဟေရှာ၊ ၆:၉-၁၀။ ယော၊ ၅:၂၁။ မာ၊ ၈:၁၈။

သင်သည် အရပ်တစ်ပါးသို့ပြောင်းရွှေ့မည့်အမှုအရာ  
 ဖြင့်အထုပ်အပိုးပြင်ဆင်၍ ညနေချိန်၌  
 သူတို့၏မျက်မှောက်တွင်ဒုက္ခသည်ကဲ့သို့  
 ထွက်ခွာသွားလော့။- <sup>5</sup> သူတို့ရှေ့မှောက်၌ပင်သင်သည်မိမိ၏အိမ်  
 နံရံတွင်အပေါက်ဖောက်၍ ထိုအပေါက်မှ  
 သင်၏အထုပ်အပိုးကိုထုတ်ယူလော့။-

<sup>6</sup> ထိုအထုပ်အပိုးကိုပခုံးပေါ်သို့တင်သည်  
 ကိုလည်းကောင်း၊ မိမိသွားမည့်လမ်းကိုမမြင်  
 နိုင်စေရန်မျက်နှာကိုဖုံး၍မှောင်ထဲတွင် သင်  
 ထွက်ခွာသည်ကိုလည်းကောင်းထိုသူတို့မြင် ကြပါစေ။  
 သင်ပြုသောအမှုသည်ကုသရေ လအမျိုးသားတို့အတွက်  
 သတိပေးသည့် နိမိတ်လ ကု ခဏာဖြစ်လိမ့်မည်'  
 ဟုမိန့်တော် မူ၏။

<sup>7</sup> ငါသည်ထာဝရဘုရားမိန့်တော်မူသည်အတိုင်း  
 ပြု၏။ ထိုနေ့၌ဒုက္ခသည်တစ်ဦးကဲ့သို့ငါသည်  
 အထုပ်အပိုးကိုယူပြီးနောက်ညနေချိန်မှောင်  
 စပြုသောအခါ အိမ်နံရံကိုလက်ဖြင့်တူး  
 ဖောက်ကာထိုသူတို့၏ရှေ့တွင်အထုပ်ကို  
 ပခုံးပေါ်သို့တင်၏။

<sup>8</sup> နောက်တစ်နေ့နံနက်၌ ထာဝရဘုရား၏  
 နှုတ်ကပတ်တော်သည် ငါ့ထံသို့ရောက်လာ၏။-

<sup>9</sup> ကိုယ်တော်က`အချင်းလူသား၊ ပုန်ကန်တတ်  
 သောကုသရေလအမျိုးသားတို့သည်ယခု

သင်အဘယ်အမှုကိုပြုလျက်နေသည်ကို  
မေးမြန်းနေကြပြီဖြစ်၍။- 10 သူတို့အားငါအရှင်ထာဝရဘုရားအဘယ်  
သို့မိန့်ဆိုတော်မူသည်ကိုဆင့်ဆိုလော့။

မိန့်ဆိုချက်သည်ယောရုရှလင်မြို့ကိုအုပ်  
စိုးလျက်ရှိသောမင်းနှင့်ထိုမြို့ရှိလူတို့ အတွက်ဖြစ်၏။-

11 သင်ပြုသောအမှုများသည်သူတို့တွေ့ကြုံ  
ရကြမည့်အမှုအရာများ၏ရှေ့ပြေး နိမိတ်ဖြစ်၍သူတို့သည်ဒုက္ခသည်များ  
သို့ပန်းများဖြစ်ရကြမည်ဖြစ်ကြောင်း ဆင့်ဆိုလော့။-

12 သူတို့အားအုပ်စိုးလျက်ရှိသောမင်းသည်မိမိ  
အထုပ်ကိုထမ်း၍အုတ်တံတိုင်းတွင်သူတို့တူး  
ဖောက်ပေးသည့်အပေါက်မှထွက်ပြေးရလိမ့်မည်။  
သူ၏မျက်စိများကိုဖုံး၍ထားသဖြင့်သူသည်  
မိမိသွားရာလမ်းကိုမြင်ရလိမ့်မည်မဟုတ်။-

13 ငါသည်ပိုက်ကွန်ကိုဖြန့်၍သူ့အားအုပ်မိကာ  
ငါ၏ထောင်ချောက်တွင်မိစေလျက်ခါလဒဲ  
ပြည်ဗာဗုလု န်မြို့သို့ခေါ်ဆောင်သွားမည်။  
သူသည်ထိုမြို့ကိုမမြင်ရဘဲထိုမြို့၌ ပင်သေရလိမ့်မည်။-

☆ 14 ငါသည်သူ၏မူးမတ်များ၊ အကြံပေးအရာ  
ရှိများနှင့်ကိုယ်ရံတော်တပ်သားများအား  
အရပ်တကာသို့ပျံ့လွင့်သွားစေမည်။ လူ  
တို့သည်သူတို့ကိုငှာ ဌားဖြင့်သတ်ဖြတ်ရန်  
လိုက်လံရှာဖွေကြလိမ့်မည်။

☆ 12:13 ၄ရာ၊ ၂၅:၇။ ယော ၅၂:၁၁။

15                    ``ငါသည်သူတို့အားအတိုင်းတိုင်းအပြည်  
ပြည်နှင့်လူမျိုးတကာတို့ထံသို့ပျံ့လွင့်  
စေသောအခါ                    သူတို့သည်ငါကားထာဝရ  
ဘုရားဖြစ်တော်မူကြောင်းကိုသိရှိကြ                    လိမ့်မည်။-

16                    သူတို့အနက်အနည်းငယ်အားစစ်ဘေး၊  
ငတ်မွတ်ခေါင်းပါးခြင်းဘေးနှင့်အနာရောဂါ  
ဘေးတို့မှငါချမ်းသာပေးမည်။                    သို့မှသာ  
လျှင်လူမျိုးတကာတို့တွင်ရောက်ရှိနေသော  
သူတို့သည်                    မိမိတို့ပြုခဲ့သောအမှုများကို  
စက်ဆုပ်ဖွယ်ဖြစ်ကြောင်းနားလည်သဘော  
ပေါက်၍ငါသည်ထာဝရဘုရားဖြစ်တော်  
မူကြောင်းကိုသိကြလိမ့်မည်'' ဟုမိန့်တော် မူ၏။

**တုန်လှုပ်နေသောပရောဖက်၏နိမိတ်လက္ခဏာ**

17                    ထာဝရဘုရား၏နှုတ်ကပတ်တော်သည်ငါ့  
ထံသို့ရောက်လာ၏။- 18    ကိုယ်တော်က ``အချင်းလူသား၊  
သင်သည်                    တုန်လှုပ်လျက်အစားအစာကိုစားလော့။  
ကြောက်လန့်တုန်လှုပ်လျက်ရေကိုသောက်                    လော့။-

19                    အရှင်ထာဝရဘုရားပေးတော်မူသောဤ  
ဗျာဒိတ်တော်ကိုကူသရေလပြည်ယေရု  
ရှလင်မြို့တွင်                    ယခုနေထိုင်လျက်ရှိသော  
လူတို့အတွက်ဖြစ်ကြောင်းပြောကြားလော့။  
ထိုသူတို့သည်တုန်လှုပ်လျက်အစားအစာ  
ကိုစားရကြလိမ့်မည်။                    ကြောက်လန့်တုန်လှုပ်



လျက်ရေကိုသောက်ရကြလိမ့်မည်။ လူတိုင်း  
 ပင်တရားလက်လွတ်ပြုကျင့်ကြသည်ဖြစ်  
 ၍ သူတို့၏ပြည်ကိုငါသည်ပြောင်တလင်း  
 ဖြစ်စေမည်။- 20 လူနေစည်ကားသည့်မြို့ကြီးတို့ကိုဖြို  
 ဖျက်ကာ တစ်ပြည်လုံးကိုလူသူကင်းမဲ့စေ မည်။  
 ထိုအခါငါသည်ထာဝရဘုရား ဖြစ်တော်မူကြောင်း  
 သူတို့သိရှိကြလိမ့် မည်'' ဟုမိန့်တော်မူ၏။

လူကြိုက်များသည့်စကားပုံနှင့် လူကြိုက်နည်းသည့်ဗျာဒိတ်တော်

21 ထာဝရဘုရား၏နှုတ်ကပတ်တော်သည်  
 ငါ့ထံသို့ရောက်လာ၏။- 22 ကိုယ်တော်က`အချင်းလူသား၊  
 အဘယ်ကြောင့် က္လသရေလအမျိုးသားတို့သည် `အချိန်သာ  
 ကုန်လွန်၍ဗျာဒိတ်ရူပါရုံများကားအ ကောင်အထည်မပေါ်လာ'  
 ဟူသောစကားပုံ ကိုအဖန်တလဲလဲသုံးစွဲနေကြသနည်း။-  
 23 ထိုစကားပုံနှင့်ပတ်သက်၍ငါအရှင်ထာဝရ  
 ဘုရားအဘယ်သို့မိန့်တော်မူသည်ကိုသူတို့  
 အား ယခုပြောကြားလော့။ ငါသည်ထိုစကား  
 ပုံကိုပပျောက်စေမည်။ က္လသရေလပြည်  
 တွင်အဘယ်အခါ၌မျှထပ်မံ၍သုံးစွဲရ  
 ကြမည်မဟုတ်။ အချိန်ကာလကျရောက်လာ  
 ပြီဖြစ်၍ဗျာဒိတ်ရူပါရုံများသည် အကောင်  
 အထည်ပေါ်လာမည်ဖြစ်ကြောင်းထိုသူတို့  
 အားဆင့်ဆိုလော့။''

24                    ``ကူသရေလအမျိုးသားတို့တွင်ဗျာဒိတ်  
 ရှုပါရုံအတုများ၊            မှားယွင်းသောဗျာဒိတ်            များ၊  
 နောက်ထပ်မပေါ်ပေါက်ရ။- 25 ငါထာဝရဘုရားသည်သူတို့အားဗျာဒိတ်  
 ပေးတော်မူသည်အတိုင်းပြုရမည်။                    ကြန့်ကြာ  
 မှုရှိတော့မည်မဟုတ်။                    အချင်းပုန်ကန်တတ်သူ  
 တို့၊                    သင်တို့အားငါသတိပေးခဲ့သည့်အတိုင်း  
 သင်တို့လက်ထက်၌ပင်ငါပြုမည်။                    ဤကားငါ  
 မိန့်မြွက်တော်မူသည့်စကားဖြစ်၏။''                    ဟု  
 အရှင်ထာဝရဘုရားမိန့်တော်မူ၏။

26                    ထာဝရဘုရား၏နှုတ်ကပတ်တော်သည်  
 ငါ့ထံရောက်လာ၏။-                    27                    ``အချင်းလူသား၊  
 ကူသရေလအမျိုးသားတို့ ကသင်မြင်သောဗျာဒိတ်ရှုပါရုံများနှင့်  
 သင်                    ဟောကြားသောဗျာဒိတ်စကားများသည်  
 ဝေး                    ကွာသည့်အနာဂတ်ကာလနှင့်ဆိုင်သည်ဟု  
 ထင်မှတ်ကြ၏။- 28 သို့ဖြစ်၍ကြန့်ကြာမှုရှိတော့မည်မဟုတ်။  
 ငါ                    ဖော်ပြခဲ့သည့်အတိုင်းဖြစ်လိမ့်မည်ဟု  
 ငါ                    အရှင်ထာဝရဘုရားမိန့်တော်မူပြီဖြစ်  
 ကြောင်း                    ထိုသူတို့အားဆင့်ဆိုလော့။  
 ဤကား                    ငါအရှင်ထာဝရဘုရားမိန့်မြွက်တော်မူ  
 သည့်စကားဖြစ်၏။'' ဟုမိန့်တော်မူ၏။

# 13

ပရောဖက်အတုတို့အားရှုတ်ချခြင်း

1 ထာဝရဘုရား၏နှုတ်ကပတ်တော်သည်  
 ငါ့ထံသို့ရောက်လာ၏။- 2 ကိုယ်တော်က`အချင်းလူသား၊  
 က္လသရေလ အမျိုးသားတို့၏ပရောဖက်များကိုရှုတ်ချ  
 လော့။ ဗျာဒိတ်စကားများကို မိမိတို့ကိုယ်တိုင်  
 လုပ်ကြံဟောပြောကြသူတို့အား ထာဝရ  
 ဘုရား၏အမိန့်တော်ကိုနားထောင်ကြရန်  
 ပြောကြားလော့" ဟုမိန့်တော်မူ၏။

3 အရှင်ထာဝရဘုရားက` ဤပရောဖက်မိုက်  
 တို့သည်အမိန့် နီ ဂလာရှိကြ၏။ သူတို့သည်ငါ  
 ၏ဝိညာဉ်တော်နှိုးဆော်ခြင်းကိုမခံရဘဲ  
 မိမိတို့ကိုယ်တိုင်ဗျာဒိတ်ရူပါရုံများ ကိုလုပ်ကြံဟောပြောကြ၏။-

4 က္လသရေလအမျိုးသားတို့၊ သင်တို့၏ပရော  
 ဖက်များသည် ယိုယွင်းပျက်စီးနေသောမြို့ရုံ  
 ခွေးအများနှင့်တူကြ၏။- 5 ထိုပရောဖက်တို့သည်မြို့ရိုးများပြိုကျ  
 လျက်ရှိသည့်နေရာများကိုမစောင့်ကြပ်။  
 မြို့ရိုးတို့ကိုလည်းပြန်လည်၍မပြုပြင်။  
 သို့ဖြစ်၍ထာဝရဘုရား၏နေ့ရက်၌ စစ်  
 ပွဲဝင်သောအခါက္လသရေလနိုင်ငံကိုကာ  
 ကွယ်နိုင်ကြလိမ့်မည်မဟုတ်။- 6 သူတို့မြင်ရသောဗျာဒိတ်ရူပါရုံများသည်  
 အတုဖြစ်၍ သူတို့ကြိုတင်ဟောကြားချက်  
 များသည်လည်းမုသားစကားများဖြစ်၏။  
 ထာဝရဘုရား၏ဗျာဒိတ်တော်ဖြစ်သည်ဟု  
 ဆိုကြသော်လည်း ထိုဗျာဒိတ်ကိုငါမပေး

ခဲ။ သို့ပါလျက်သူတို့သည်ဟောကြားသည့်  
 အတိုင်းဖြစ်ပျက်လိမ့်မည်ဟုစောင့်စားကြ  
 ပါသည်တကား။- 7 သူတို့အားဤသို့ဆင့်ဆိုလော့။  
 သင်တို့၏ ဗျာဒိတ်ရူပါရုံများသည်အတုဖြစ်၍  
 သင် တို့ကြိုတင်ဟောကြားချက်များသည်လည်း  
 မုသားစကားများဖြစ်၏။ သင်တို့ကထို စကားများသည်  
 ငါ၏ဗျာဒိတ်တော်ဖြစ် သည်ဟုဆိုသော်လည်း  
 ငါသည်ထိုဗျာဒိတ် ကိုသင်တို့အားမပေးခဲ့'' ဟုမိန့်တော်  
 မူ၏။

8 ထို့ကြောင့်သူတို့အားထာဝရအရှင်ဘုရားသခင်မိန့်တော်မူသည်ကား''  
 အရာများသည်မဟုတ်မမှန်။ သင်တို့၏ဗျာ  
 ဒိတ်ရူပါရုံများသည်လည်းလီဆယ်မှုများ သာဖြစ်သဖြင့်  
 ငါသည်သင်တို့အားဆန့်ကျင် ဘက်ပြုလျက်ရှိ၏ဟု  
 ငါအရှင်ထာဝရ ဘုရားမိန့်တော်မူ၏။-

9 ဗျာဒိတ်ရူပါရုံအတုများကိုမြင်၍မှား  
 ယွင်းသောကြိုတင်ဟောပြောမှုကိုပြုကြ  
 ၏။ အသင်ပရောဖက်တို့အားငါဒဏ်ခတ်  
 တော်မူအံ့။ သင်တို့သည်ငါ၏လူမျိုးတော်  
 တိုင်ပင်စည်းဝေးရာသို့ဝင်ရလိမ့်မည်မ  
 ဟုတ်။ ဣသရေလနိုင်ငံသားတို့၏စာရင်း  
 တွင်လည်းသင်တို့၏နာမည်များကိုမသွင်း ရ။  
 သင်တို့သည်မိမိတို့ပြည်သို့အဘယ် အခါ၌မျှမပြန်ရ။  
 ထိုအခါငါသည် အရှင်ထာဝရဘုရားဖြစ်တော်မူကြောင်း

သင်တို့သိရှိကြလိမ့်မည်။''

10 ``ပရောဖက်တို့သည် အမှုခပ်သိမ်းအေးငြိမ်း  
ပါသည်' ဟုဆို၍ ငါ့လူမျိုးတော်အားလှည့်  
စားခဲ့ကြ၏။ အမှုခပ်သိမ်းမှာမအေးမ  
ငြိမ်းသေးပါတကား။ ငါ၏လူမျိုးတော်

သည်သရွတ်မကိုင်သည့်ကျောက်မြို့ရိုးကို  
တည်ဆောက်၍ပရောဖက်တို့ကလာ၍ထုံး  
သုတ်ပေးကြ၏။-☆ 11 ထိုမြို့ရိုးသည်ပြိုကျရလိမ့်မည်ဖြစ်ကြောင်း

ထိုမြို့ရိုးကိုထုံးသုတ်သူတို့အားဆင့်ဆို  
လော့။ ငါသည်မိုးသည်းထန်စွာရွာသွန်းစေ  
မည်။ မိုးသီးများသည်မြို့ရိုးပေါ်သို့ကျ  
လျက်လေပြင်းမုန်တိုင်းတိုက်ခတ်လာ သဖြင့်-

12 ထိုမြို့ရိုးသည်ပြိုကျလိမ့်မည်။ သို့ဖြစ်၍  
သင်တို့ထုံးသုတ်ခဲ့သည့်အကျိုးကားအ ဘယ်မှာနည်းဟု  
လူတိုင်းပင်မေးမြန်းကြ လိမ့်မည်'' ဟူ၍ဖြစ်၏။

13 အရှင်တာဝရဘုရားမိန့်တော်မူသည်  
ကား ``ငါသည်အမျက်ထွက်၍ထိုမြို့ရိုး  
ကိုဖြိုရန်လေပြင်းမုန်တိုင်းကိုတိုက်စေမည်။  
ဒေါသထွက်၍မိုးသည်းထန်စွာရွာသွန်း  
စေ၍မိုးသီးများကိုကျလျက်ပျက်စီး စေမည်။-

14 အုတ်မြစ်များအတိုင်းသားပေါ်လာစေ  
ရန်ရည်ရွယ်လျက် ငါသည်ပရောဖက်တို့

☆ 13:10 ယော၊ ၆:၁၄၊ ၈:၁၁။

ထုံးသုတ်ထားသည့်မြို့ရိုးကိုဖြိုချချိုး  
 ဖဲ့မည်။ မြို့ရိုးပြိုကျသောအခါ သင်တို့  
 သည်ပိ၍သေကြလိမ့်မည်။ ထိုအခါငါ  
 သည်ထာဝရဘုရားဖြစ်တော်မူကြောင်း  
 သင်တို့သိရှိကြလိမ့်မည်။"

15-16

“မြို့ရိုးနှင့်တကွယင်းကိုထုံးသုတ်ပေး  
 ကြသူတို့သည် ငါ၏အမျက်တော်ဒဏ်ကို  
 ခံရကြလိမ့်မည်။ ထိုအခါမြို့ရိုးကား  
 ပြိုပျက်လေပြီ။ ယင်းကိုထုံးသုတ်ပေးကြ  
 သူများနှင့်ယေရုရှလင်မြို့တွင်အစစ  
 အရာရာအေးငြိမ်းမှုမရှိဘဲ အေးငြိမ်း  
 သောရူပါရုံကိုမြင်ပါသည်ဟုဆိုကြ သောပရောဖက်များသည်  
 မြို့ရိုးများနည်း တူပျက်စီးဆုံးပါးကြပြီ။”  
 ဟုသင်တို့ အားငါပြောမည်ဟူ၍ဖြစ်၏။ ဤကား  
 ထာဝရဘုရားမိန့်မြွက်တော်မူသော စကားဖြစ်သတည်း။

အမျိုးသမီးပရောဖက်အတုများအား ရှုတ်ချခြင်း

17 ထာဝရဘုရားက“အချင်းလူသား၊ သင်  
 ၏အမျိုးသားတို့အထဲတွင် ဗျာဒိတ်စကား  
 များကိုလုပ်ကြံဟောပြောကြသူအမျိုး  
 သမီးတို့ကိုကြည့်လော့။ သူတို့အားရှုတ် ချလော့။-

18 ထိုနောက်သူတို့အားအရှင်ထာဝရဘုရား  
 အောက်ပါအတိုင်းမိန့်တော်မူကြောင်းကို ဆင့်ဆိုရမည်မှာ

“အချင်းအမျိုးသမီးတို့သင်တို့သည်အ  
 ၆ ဂလာရှိကြပါသည်တကား။ အခြားလူ  
 တို့ကိုထောင်ချောက်ကဲ့သို့ချုပ်ကိုင်နိုင်သော  
 တန်ခိုးကိုရရှိကြစေရန် လူတိုင်းအားသင်  
 တို့သည်မှော်အတတ်စီရင်ထားသည့်လက် ပတ်များနှင့်  
 ခေါင်းစည်းပုဝါများကိုချုပ် လုပ်တပ်ဆင်ပေးကြ၏။  
 သင်တို့သည်မိမိ တို့ကိုယ်ကျိုးအတွက် ငါ၏လူစုတော်  
 အပေါ်သေမှုရှင်မှုတန်ခိုးကိုရလို ကြ၏။-

19 မုယောဆန်လက်ဆုပ်အနည်းငယ်နှင့်မုန့်  
 အနည်းငယ်ရရန်အတွက် ငါ၏လူမျိုး  
 တော်ရှေ့တွင်ငါ့အားရှုတ်ချကြ၏။ သင်  
 တို့သည်မသေထိုက်သူတို့ကိုသတ်၍ သေ  
 ထိုက်သူတို့ကိုမူအသက်ချမ်းသာပေးကြ  
 ၏။ သို့ဖြစ်၍သင်တို့သည်ငါ၏လူမျိုး  
 တော်အားလိမ်လည်ပြောကြ၏။ သူတို့  
 ကလည်းယုံကြ၏” ဟူ၍တည်း။

20 အရှင်ထာဝရဘုရားမိန့်တော်မူသည်  
 ကား“ငှက်ကိုဖမ်းသကဲ့သို့၊ လူတို့အား  
 ထောင်ချောက်ကဲ့သို့ထိန်းချုပ်ရန် သင်အသုံး  
 ပြုသည့်လက်ပတ်များကိုငါမုန်း၏။ သင်  
 ၏လက်မှလက်ပတ်များကိုဆွဲဖြတ်ကာ  
 ငှက်များကဲ့သို့ထိန်းချုပ်ခံထားရသူ တို့အားသင်၏လက်မှငါလွတ်မြောက်  
 စေမည်။- 21 သင်၏ခေါင်းစည်းပုဝါများကိုဆွဲဖြတ်

၍ ငါ၏လူမျိုးတော်အားသင့်လက်မှ  
 အပြီးအပိုင်လွတ်မြောက်စေမည်။ ထို  
 အခါငါသည်ထာဝရဘုရားဖြစ် တော်မူကြောင်းသင်သိရှိလိမ့်မည်။  
 22 သင်တို့သည် ငါမညှိုးငယ်စေလိုသော  
 သူတော်ကောင်းတို့အားမုသားကိုသုံး၍  
 စိတ်ပျက်အားလျော့စေ၏။ သင်တို့သည်  
 ဆိုးညစ်သူတို့အားအကျင့်ဆိုးများကို  
 မစွန့်လွှတ်ကြစေရန် အားပေးအားမြှောက်  
 ပြု၍သူတို့၏အသက်များကိုဆုံးရှုံး စေလေသည်။-  
 23 သို့ဖြစ်၍ သင်တို့သည်သင်တို့၏ဗျာဒိတ်  
 ရှုပါရုံအတုများကိုမြင်ရတော့မည် မဟုတ်။  
 မှောက်မှားလမ်းလွဲမှုကိုဖြစ်စေ သည့်ဗျာဒိတ်စကားများကိုဟောရတော့  
 မည်မဟုတ်။ ငါသည်ထာဝရဘုရားဖြစ် တော်မူကြောင်း  
 သင်တို့သိရှိစေရန်ငါ ၏လူမျိုးတော်အားသင်တို့လက်မှ  
 ငါကယ်ဆယ်မည်" ဟူ၍တည်း။

# 14

## ရုပ်တုကိုးကွယ်ခြင်းကိုရှုတ်ချခြင်း

1 က္လသရေလအမျိုးသားခေါင်းဆောင်အချို့  
 တို့သည် ငါ့ထံသို့လာ၍ ရှေ့တော်တွင်ထိုင်  
 ကြ၏။- 2 ထိုအခါထာဝရဘုရား၏နှုတ်ကပတ်  
 တော်သည် ငါ့အားမိန့်ကြားတော်မူ၏။-  
 3 ကိုယ်တော်က "အချင်းလူသားဤသူတို့  
 သည်ရုပ်တုများကိုစွဲလမ်းသောစိတ်ရှိ



၍ မိမိရှေ့တွင်ထိမိ၍လဲစရာဖြစ်စေ  
ကြကုန်ပြီ။ သူတို့သည်အဖြေကိုငါ့ထံ  
မှရလိမ့်မည်ဟုထင်မှတ်ကြသလော။

4 “သူတို့အားငါအရှင်ထာဝရဘုရား အ  
ဘယ်သို့မိန့်တော်မူသည်ကိုဆင့်ဆိုလော့။  
ကိုယ်တော်ကဏ္ဍသရေလအမျိုးသားတိုင်း  
သည်ရုပ်တုများကိုစိတ်စွဲလမ်း၍ မိမိတို့  
ရှေ့တွင်ကောက်ကျစ်သောထိမိ၍လဲစရာ ကိုချထားပြီးမှ  
ပရောဖက်ထံသို့ချဉ်း ကပ်၍မေးမြန်းစုံစမ်းမှုကိုပြု၏။  
ထိုသူ အားငါထာဝရဘုရားဖြေကြားမည်။  
ထိုအဖြေကား ထိုသူကိုးကွယ်သည့်ရုပ်  
တုများရထိုက်သောအဖြေဖြစ်သည်။-

5 ထိုရုပ်တုများသည်ကဏ္ဍသရေလအမျိုး  
သားတို့အား ငါနှင့်ဝေးကွာစေပြီ။ သို့ရာ  
တွင်သူတို့သည်ငါပေးသည့်အဖြေကြောင့်  
ငါ့အားတစ်ဖန်ပြန်၍သစ္စာစောင့်ကြလိမ့် မည်။”

6 “သို့ဖြစ်၍ကဏ္ဍသရေလအမျိုးသားတို့အား  
ဆင့်ဆိုလော့။ ငါအရှင်ထာဝရဘုရားမိန့်  
တော်မူသည်ကားနောင်တရကြလော့။ စက်  
ဆုပ်ဖွယ်ကောင်းသောသင်တို့၏လုပ်ရပ်များ ကိုစွန့်ပစ်၍  
ရုပ်တုတို့ကိုထားခဲ့ကြလော့။”

7 “ငါ၏ထံမှလွဲဖယ်၍ရုပ်တုများကိုကိုး  
ကွယ်ကာ မိမိတို့ရှေ့တွင်ကောက်ကျစ်၍လဲ

စရာကိုချထားလျက်ပရောဖက်ထံလာ  
 ရောက်စုံစမ်းမေးမြန်းသော က္လသရေလ  
 အမျိုးသားသို့မဟုတ်က္လသရေလနိုင်ငံ  
 ၌ နေထိုင်သူလူမျိုးခြားအားငါထာဝရ  
 ဘုရားအဖြေပေးမည်။- 8 ငါသည်သူတို့ကိုအတိုက်အခံပြုမည်။  
 သူ ကိုစံနမူနာနှင့်ကဲ့ရဲ့ပုံဆောင်ခံရသူအ  
 ဖြစ်အသုံးပြုမည်။ ငါ၏လူမျိုးတော်အသိုင်း  
 အဝိုင်းမှဖယ်ရှားမည်။ သို့မှသာလျှင်ငါ  
 သည်ထာဝရဘုရားဖြစ်တော်မူကြောင်း  
 သင်တို့သိရှိကြလိမ့်မည်။

9 “ပရောဖက်သည်ဖြားယောင်းခြင်းခံရ၍  
 ပရောဖက်ပြုသည်ဆိုအံ့။ ထိုသူအားငါ  
 ထာဝရဘုရားဖြားယောင်းခြင်းပင်ဖြစ်၏။  
 ငါ၏လက်ကိုဆန့်လျက် သူ့အားတိုက်ခိုက်  
 ၍က္လသရေလအမျိုးသားတို့ထဲမှဖယ် ရှားမည်။-  
 10 ထိုပရောဖက်နှင့်သူ့ထံသို့စုံစမ်းမေးမြန်း သူ့အပါအဝင်  
 တူညီသောအပြစ်ဒဏ်ကို ခံရကြလိမ့်မည်။-  
 11 က္လသရေလအမျိုးသားတို့သည်ငါ့ကို ပစ်ပယ်၍  
 မိမိတို့ကိုယ်ကိုအပြစ်များဖြင့် မညစ်ည မ်းစေရန်  
 ဤသို့ပြုမည်။ သူတို့ သည်ငါ၏လူမျိုးတော်ဖြစ်မည်။  
 ငါသည် လည်းသူတို့၏ဘုရားဖြစ်မည်’  
 ဟုမိန့် တော်မူ၏။ ဤကားအရှင်ထာဝရဘုရား  
 မိန့်တော်မူသောစကားဖြစ်၏။

နောဧဒိယေလနှင့်ယောဘ

12 ထာဝရဘုရား၏နှုတ်ကပတ်တော်  
 သည်ငါ့ထံသို့ရောက်လာ၏။- 13 ``အချင်းလူသား၊  
 အကယ်၍တိုင်းနိုင်ငံတစ် ခုသည် အပြစ်ကူးလွန်၍ငါ့အားသစ္စာဖောက်  
 ခဲ့သော် ငါသည်လက်တော်ကိုဆန့်တန်း၍ထို  
 နိုင်ငံသို့ရိုက္ခာကိုဖြတ်တောက်မည်။ အစာငတ်  
 မွတ်ခေါင်းပါးခြင်းဘေးသက်ရောက်စေ၍  
 လူနှင့်တိရစ္ဆာန် ဆာန်ကိုပါသုတ်သင်ပစ်မည်။-

14 အကယ်၍ထိုနိုင်ငံတွင်နောဧ၊ ဒိယေလနှင့်  
 ယောဘတို့သုံးဦးပင်ရှိနေစေကာမူ သူတို့  
 ၏ကောင်းမြတ်သောအကျင့်သည်သူတို့၏  
 အသက်ကိုသာလျှင်ချမ်းသာရာရစေလိမ့်  
 မည်" ဟုမိန့်တော်မူ၏။ ဤကားအရှင်ထာဝရ  
 ဘုရားမိန့်တော်မူသောစကားဖြစ်၏။

15 ``သို့တည်းမဟုတ်ငါသည်လူတို့အားသုတ်  
 သင်ရန် သားရဲတိရစ္ဆာန် ဆာန်များကိုစေလွှတ်သဖြင့်  
 ထိုပြည်၌လူသူကင်းမဲ့လျက်ဖြတ်သန်း  
 သွားလာရန်မဖြစ်နိုင်အောင် သားရဲတိရစ္ဆာန်  
 များကြောင့်အနုတရာ ယ်ရှိလိမ့်မည်။-

16 ထိုအခါငါအရှင်ထာဝရဘုရားသည်  
 အသက်ရှင်တော်မူသောဘုရားဖြစ်သည်နှင့်  
 အညီ ထိုသူသုံးဦးသည်ထိုအရပ်တွင်နေ  
 ထိုင်လျက်ပင်ရှိနေစေကာမူ မိမိတို့၏

သားသမီးများကိုကယ်နိုင်ကြလိမ့်မည် မဟုတ်။  
မိမိတို့အသက်ကိုသာလျှင်ကယ် နိုင်ကြလိမ့်မည်။  
ထိုပြည်သည်လည်းလူ သူကင်းမဲ့လိမ့်မည်။"

17 `သို့တည်းမဟုတ်ငါသည် ထိုပြည်တွင်စစ်  
မက်ဖြစ်ပွားစေလျက်လူရောတိရ စု ဆာ  
နိပါ ပယ်ရှင်းပစ်ရန်ဖျက်ဆီးတတ်သည့်လက်  
နက်များကိုစေလွှတ်သောအခါ၊- 18 ငါအရှင်ထာဝရဘုရားသည်အသက်ရှင်  
တော်မူသောဘုရားဖြစ်သည်နှင့်အညီ ထို  
သူသုံးဦးတို့သည်ထိုအရပ်တွင်နေထိုင်  
လျက်ပင်ရှိနေစေကာမူ သူတို့သည်မိမိ  
တို့၏သားသမီးများကိုပင်ကယ်နိုင် ကြလိမ့်မည်မဟုတ်။  
မိမိတို့အသက်သာ လျှင်ချမ်းသာရာရနိုင်ကြလိမ့်မည်။"

19 `ငါသည်ထိုပြည်အား အနာရောဂါကပ်  
ဆိုက်စေလျက်အမျက်တော်အားဖြင့်  
မြောက် မြားစွာရှိသောလူနှင့်တိရ စု  
ဆာ န်တို့ကိုသေ ကြေပျက်စီးစေလျှင်၊-  
20 ငါအရှင်ထာဝရဘုရားသည်အသက်ရှင်  
တော်မူသောဘုရားဖြစ်သည်နှင့်အညီ  
နောဧ၊ ဒိယေလနှင့်ယောဘတို့သည်ထို  
အရပ်တွင်နေထိုင်လျက်ပင်ရှိကြစေကာ  
မူ သူတို့သည်မိမိတို့၏သားသမီးများ  
ကိုကယ်နိုင်ကြလိမ့်မည်မဟုတ်။ မိမိတို့  
အသက်ကိုသာလျှင်ချမ်းသာရာရစေ နိုင်ကြလိမ့်မည်။"

ဟုမိန့်တော်မူ၏။

21 အရှင်ထာဝရဘုရားမိန့်တော်မူသည်  
 ကား` ငါသည်လူနှင့်တိရစ္ဆာန်တို့ကိုဖျက်  
 ဆီးပစ်ရန်စစ်ဘေး၊ ငတ်မွတ်ခေါင်းပါး  
 ခြင်းဘေး၊ သားရဲတိရစ္ဆာန်တို့၏ဘေးနှင့်  
 အနာရောဂါဘေးတည်းဟူသောအဆိုး  
 ရှားဆုံးသောဘေးကြီးလေးပါးကိုယေရှု  
 ရှုလင်မြို့ပေါ်သို့သက်ရောက်စေမည်။-☆

22 အကယ်၍ထိုဘေးများမှလွတ်မြောက်သူ  
 သားသမီးများရှိ၍ သူတို့သည်သင်တို့  
 ထံသို့ရောက်လာကြသောအခါသူတို့၏ပြုမူလုပ်ဆောင်ချက်များကိုကြည့်  
 ယေရှုရှုလင်မြို့အားငါအပြစ်ဒဏ်ပေး  
 ရာ၌ ပေးသမျှအပြစ်ဒဏ်များသည်  
 လည်းတရားကြောင်းကိုသင်ကောင်းစွာ သိရှိရလိမ့်မည်။-

23 သင်သည်သူတို့၏ပြုမူလုပ်ဆောင်ချက်  
 များကိုမြင်သောအခါ ငါသည်အဘယ်  
 အမှုကိုမျှအကြောင်းမဲ့ပြုတော်မမူ တတ်ကြောင်းကို  
 ကောင်းစွာသိရှိနားလည် လာလိမ့်မည်" ဟူ၍တည်း။  
 ဤကားအရှင် ထာဝရဘုရားမိန့်တော်မူသောစကား  
 ဖြစ်၏။

# 15

## စပျစ်နွယ်အကြောင်းပုံဥပမာ

☆ 14:21 မျာ၊ ၆:၈။

1 ထာဝရဘုရား၏နှုတ်ကပတ်တော်သည်  
 ငါ့ထံသို့ရောက်လာ၏။- 2 ကိုယ်တော်က`အချင်းလူသား၊  
 စပျစ်ပင်သည် သာမန်သစ်ပင်နှင့်အဘယ်သို့ခြားနားသနည်း။  
 စပျစ်နွယ်သားသည်တောမှသစ်ပင်များ၏  
 သစ်ကိုင်းများနှင့်အသုံးဝင်ပုံမည်သို့ခြား နားသနည်း။-

3 သင်သည်စပျစ်နွယ်သားဖြင့်အဘယ်အရာ  
 ကိုပြုလုပ်နိုင်သနည်း။ ပစ္စည်းတစ်စုံတစ်ခု  
 ကိုဆွဲချိတ်ရန်အတွက်ယင်းကိုအစို့အဖြစ်  
 ဖြင့်အသုံးပြုနိုင်သလော။- 4 စပျစ်ပင်သည်မီးမွှေးရန်အတွက်သာလျှင်  
 ကောင်း၏။ အဖျားပိုင်းများလောင်ကျွမ်း၍အလယ်  
 ပိုင်းသည်ပြာဖြစ်သွားသောအခါ သင်သည်  
 ထိုစပျစ်ပင်ကိုအဘယ်သို့အသုံးပြုနိုင် မည်နည်း။-  
 5 ယင်းသည်မီးမရှို့မီအခါကလည်းအသုံး  
 မဝင်။ မီးရှို့၍ပြာဖြစ်သွားသောအခါ၌ လည်း  
 ပို၍ပင်အသုံးမဝင်ချေ'' ဟုမိန့် တော်မူ၏။

6 အရှင်ထာဝရဘုရားမိန့်တော်မူသည်  
 ကား`စပျစ်နွယ်သားကိုတောမှယူ၍မီး မွှေးကြသကဲ့သို့  
 ငါသည်ယေရုရှလင် မြို့မှလူတို့ကိုယူ၍-

7 အပြစ်ဒဏ်ခတ်မည်။ သူတို့သည်မီးဘေး  
 တစ်ခုမှလွတ်မြောက်ခဲ့ကြသော်လည်း  
 ယခု အခါ၌အခြားမီးဘေးတစ်ခုသင့်ကြ  
 လိမ့်မည်။ ထိုသူတို့အပြစ်ဒဏ်ခံရကြ  
 သောအခါ ငါသည်ထာဝရဘုရားဖြစ်

တော်မူကြောင်းသင်တို့သိရှိကြလိမ့်မည်။-

8 သူတို့သည်ငါ့အားသစ္စာဖောက်ကြသဖြင့် ငါသည်သူတို့၏ပြည်ကိုလူသူကင်းမဲ့ စေမည်' ဟူ၍တည်း။ ဤကားအရှင်ထာဝရ ဘုရားမိန့်တော်မူသောစကားဖြစ်၏။

# 16

ယေရုရှလင်မြို့ကိုသစ္စာမဲ့သည့်အမျိုးသမီးနှင့် နှိုင်းယှဉ်ခြင်း

1 တစ်ဖန်ထာဝရဘုရား၏နှုတ်ကပတ်တော် သည် ငါထံသို့ရောက်လာ၏။- 2 ကိုယ်တော်က`အချင်းလူသား၊ ယေရုရှလင် မြို့အားမိမိပြုခဲ့သည့်စက်ဆုပ်ဖွယ်ရာ အမှုတို့ကိုညွှန်ပြလော့။- 3 ထိုမြို့အားအရှင်ထာဝရဘုရား မိန့်တော်မူ သည်ကား

“သင်၏မျိုးရိုးစဉ်ဆက်သည်ခါနာ န်ပြည်တွင် မွေးဖွား၍ သင်၏အဖသည်အာမောရိအမျိုး သား၊ သင်၏အမိမှာဟိ တု တိအမျိုးသမီး ဖြစ်၏။-3 4 သင်မွေးဖွားသောအခါအဘယ်သူမျှ သင်၏ချက်ကြိုးကိုမဖြတ်၊ သင့်အားရေ မချိုးပေး။ ဆားနှင့်လည်းမလူး။ အနီး နှင့်လည်းမပတ်ကြ။- 5 ထိုသို့သင့်အားသနား၍ပြုစုသူတစ် ယောက်မျှမရှိ။ သင်၏အပေါ်တွင်မေတ္တာ

3 16:3 \* အာမောရိ --- ဟိတ္တို။ အကျင့်ပျက်၍ရုပ်တုကိုးကွယ်သောလူ မျိုးများဟုကွဲသရေလအမျိုးသားတို့ယူ ဆ၏။

ကင်းမဲ့သည်ဖြစ်၍ သင့်အားမွေးဖွားပြီး  
သောအခါကွင်းပြင်တွင်ပစ်ထားကြ၏။

6 ထိုနောက်ငါသည်သင်၏အနီးမှဖြတ်  
သွားစဉ်သွေးထဲ၌ သင်လူးလျက်နေသည်  
ကိုမြင်ရ၏။ သင်သည်သွေးအလူးလူး  
နှင့်ဖြစ်နေစေကာမူငါသည်သင့်အား အသက်မသေစေခဲ့။-

7 အနာအဆာမရှိသည့်အပင်ငယ်ကဲ့သို့ရှင်  
သန်ကြီးပွားစေ၏။ သင်သည်သန်မာထွားကြို  
င်း လာကာ အလှဆုံးရတနာကလေးဖြစ်လာ၏။  
သင်၏ရင်သားများသည်ပြည့်ဖြိုးလျက်ဆံပင်  
မှာလည်းရှည်လာ၏။ သို့ရာတွင်သင်သည်  
အဝတ်အချည်းစည်းဖြစ်လျက်ပင်ရှိ၏။

8 “နောက်တစ်ဖန်ငါသည်သင်၏အနီးဖြတ်သန်း  
လာပြန်၏။ ထိုအခါသင်သည်ချစ်စိတ်ဝင်ရန်  
အရွယ်ရောက်ပြီဖြစ်ကြောင်းကိုငါတွေ့ရှိသ  
ဖြင့် ငါသည်အဝတ်ချည်းစည်းရှိသောသင်၏  
ကိုယ်ကိုငါ၏အဝတ်ဖြင့်ဖုံးလွှမ်းပေးကာသင့်  
အားချစ်ပါမည်ဟုကတိထားပြီးလျှင်  
သင် နှင့်ပဋိညာဉ်ပြုသဖြင့်သင်သည်ငါ၏  
ဇနီးဖြစ်လာ၏။” ဟူ၍တည်း။ ဤကားအရှင်  
ထာဝရဘုရားမိန့်တော်မူသောစကား ဖြစ်၏။

9 “ငါသည်ရေကိုယူ၍ သင့်၌ပေကျံနေ  
သောသွေးကိုဆေးကြော၏။ သင်၏ကိုယ်



ကိုသံလွင်ဆီနှင့်လူးပေး၏။- 10 သင့်အားပန်းထိုးထည်အဝတ်အစားများ  
 ကိုဝတ်ဆင်စေ၍ အကောင်းဆုံးသားရေဖိနပ်  
 ကိုစီးစေ၏။ ပိတ်ချောထည်ဖြင့်လည်းတန်ဆာ  
 ဆင်စေ၍ အဖိုးတန်ဝတ်လုံများကိုဝတ်စေ၏။-

11 သင်ဝတ်ဆင်ရန်ကျောက်မျက်ရတနာများနှင့်  
 လက်မောင်းတွင်ဝတ်ဆင်ရန်လက်ကောက်များ၊  
 လည်ဆွဲရန်ဘယက်များကိုလည်းကောင်း၊-

12 နှာခေါင်းအတွက်နှာဆွဲများ၊ နားအတွက်  
 နားတောင်းများနှင့်သင်ဆောင်းရန် လှပ  
 သောသရဖူကိုလည်းကောင်းငါပေး၏။-

13 သင်သည်ရွှေ၊ ငွေ၊ တန်ဆာများကိုဆင်ယင်  
 ကာပိတ်ချောထည်ပန်းထိုးထည်နှင့် အဖိုး  
 တန်အဝတ်အစားများကိုအစဉ်ပင်ဝတ်  
 ဆင်ရ၏။ သင်သည်အကောင်းဆုံးမုန့်ညက်  
 ဖြင့်လုပ်သောမုန့်ပျားရည်နှင့် သံလွင်ဆီကို  
 စားသုံးရ၏။ သင်၏အဆင်းသည်ဖိတ်ဖိတ်  
 တောက်လှပသဖြင့်သင်သည်မိဖုရား ဖြစ်လာ၏။-

14 ငါသည်သင့်အားအလွန်လှပအောင်ပြု  
 လုပ်ဆင်မြန်းပေးသဖြင့် သင်သည်ခြောက်  
 ပြစ်ကင်းသောအဆင်းကိုဆောင်၏။ ယင်း  
 သို့သင်၏အဆင်းလှမှုသည်အတိုင်းတိုင်း  
 အပြည်ပြည်သို့ကျော်ကြားလေ၏' ' ဟူ  
 ၍တည်း။ ဤကားအရှင်ထာဝရဘုရား

မိန့်တော်မူသောစကားဖြစ်၏။

15 သို့ရာတွင်သင်သည်မိမိ၏အဆင်းလှ  
မူနှင့်ထင်ပေါ်ကျော်ကြားမှုတို့ကိုအခွင့်  
ကောင်းယူကာ ပြည့်တန်ဆာဖြစ်လာ၏။  
သင် ၏ထံသို့ရောက်ရှိလာသူမှန်သမျှနှင့်  
အိပ်စက်၏။ သင်၏အလှကိုပေးအပ်၏။-

16 သင်၏အဝတ်အစားအချို့ဖြင့်သင်သည်  
မိမိဝတ်ပြုရာဌာနများကိုမွမ်းမံပစ် ကာပြည့်တန်ဆာပြု၍  
မိမိ၏ကိုယ်ကို လူအပေါင်းတို့အားအပ်နှံလေသည်။  
ထို သို့သောအဖြစ်အပျက်မျိုးမဖြစ်သင့်  
ပေ။ သို့တည်းမဟုတ်မပေါ်ပေါက်သင့်ပေ။-

17 သင်သည်ငါပေးသည့် ရွှေ၊ ငွေ၊ ကျောက်မျက်  
ရတနာအချို့ကိုလည်းယူ၍ ယောက်ျား  
ရုပ်ပွားများပြုလုပ်ပြီးလျှင်ယင်းတို့ နှင့်မှားယွင်း၏။-

18 သင်သည်ငါပေးသည့်ပန်းထိုးတည်များ  
ဖြင့်ရုပ်တုများကိုလွှမ်းခြုံပေး၏။ ယင်း  
တို့ကိုငါပေးသည့်သံလွင်ဆီနှင့်နံ့သာ ပေါင်းတို့ဖြင့်ပူဇော်၏။-

19 ငါသည်သင်စားရန်အကောင်းဆုံးမုန့်ညက်၊  
သံလွင်ဆီနှင့်ပျားရည်တည်းဟူသောအစား  
အစာများကိုပေး၏။ သို့ရာတွင်သင်သည်  
ရုပ်တုများထံမှမျက်နှာရစေရန် ထိုအစား  
အစာများကိုသူတို့အားအမွှေးရနံ့အဖြစ်  
ဆက်သပူဇော်၏။' ဟူ၍တည်း။ ဤကားအရှင်

ထာဝရဘုရားမိန့်တော်မူသောစကားပင် တည်း။

20 “ထိုနောက်သင်သည်ငါနှင့်ရသောသားသမီးများကိုယူ၍ ယင်ကောင်အဖြစ်ဖြင့်ရုပ်တုတို့အားပူဇော်၏။ သင်သည်ငါ့အားသစ္စာဖောက်ရုံမျှဖြင့်မကျေနပ်ဘဲ။ - 21 အဘယ်ကြောင့်ငါ၏သားသမီးများကိုယူ၍ရုပ်တုတို့အားယင်ပူဇော်ရသနည်း။ -

22 သင်ငယ်စဉ်ကအဝတ်အချည်းစည်းနှင့်သွေးထဲတွင်လူးနေခဲ့သည့်အဖြစ်သနစ်ကို သင်သည်စက်ဆုပ်ဖွယ်ကောင်းသည့်လုပ်ရပ်များနှင့် ပြည့်တန်ဆာဘဝတွင်ကျင်လည်စဉ်တစ်ကြိမ်တစ်ခါမျှသတိမရ ခဲ့သလော” ဟူ၍တည်း။

ပြည့်တန်ဆာဘဝတွင်ကျင်လည်သော ယေရုရှလင်မြို့

23 အရှင်ထာဝရဘုရားက “သင်သည်အမ ၆ ဂ လာရှိ၏။ အမ ၆ ဂ လာရှိ၏။ သင်သည်ထိုမ ကောင်းမှုများကိုပြုကျင့်ပြီးနောက်။ - 24 ဈေးရပ်ကွက်တိုင်းတွင်သင့်အတွက်သင်ကိုးကွယ်ရန် တောင်ကုန်းနှင့် ရုပ်တုကိုးကွယ်ရာဌာနများကိုပြုလုပ်၏။ - 25 လမ်းထိပ်တိုင်းတွင်မြင့်သောဝတ်ပြုကိုးကွယ်ရာဌာနများဆောက်၍ မိမိ၏လှပသော အဆင်းကိုစက်ဆုပ်ဖွယ်ကောင်းအောင်ပြု လေပြီ။ လာရောက်သူတိုင်းအားမိမိ၏ ကိုယ်ကိုအပ်ပေး၍

တစ်နေ့တစ်ခြားပြည့် တန်ဆာဖြစ်သည်ထက်ဖြစ်စေ၏။-  
 26 တဏှာကြီးသူအိမ်နီးချင်းအိဂျစ်အမျိုး  
 သားတို့အား မိမိနှင့်အတူအိပ်စက်ခွင့်ပေး  
 ၍ပြည့်တန်ဆာလုပ်ခြင်းအားဖြင့်ငါ၏  
 အမျက်တော်ကိုနှိုးဆော်တော်မူ၏။

27 “ယခုငါသည်သင့်အားဒဏ်ပေးရန်နှင့်  
 သင် ၏နယ်မြေကိုရုပ်သိမ်းရန်လက်ရုံးတော်ကို  
 ဆန့်ပြီ။ ငါသည်သင့်ကိုလောဘကြီး၍ သင်  
 ၏အကျင့်ဆိုးများကိုစက်ဆုပ်သူဖိလိ တု တိ  
 သမီးပျိုတို့၏လက်သို့သင့်အားပေးအပ် လိုက်လေပြီ။

28 “အလိုမပြည့်နိုင်သဖြင့်သင်သည်အာရှရို  
 အမျိုးသားတို့နှင့်မှားယွင်းပြန်၏။ သို့ရာ  
 တွင်သင်၏အလိုမပြည့်နိုင်သေး။- 29 သို့ဖြစ်၍သင်သည်ကုန်သည်နိုင်ငံပြင်  
 ဗာဗုလုန်ပြည်မှအမျိုးသားတို့နှင့်လည်း မှားယွင်းပြန်၏။  
 သို့ရာတွင်သင်၏အလို မပြည့်နိုင်သေး။” ဟုမိန့်တော်မူ၏။

30 အရှင်ထာဝရဘုရားမိန့်တော်မူသည်ကား“သင်  
 သည်စိတ်အလွန်ပျော့၍ အရှက်မရှိသည့်  
 ပြည့်တန်ဆာကဲ့သို့၍အမှုအရာတို့ကို ပြု၏။-

31 သင်သည်လမ်းထိပ်တိုင်း၌သင်ကိုးကွယ်ရန်  
 တောင်ကုန်းများကိုဆောက်၍ ဈေးရပ်ကွက်  
 တိုင်း၌မြင့်သောကိုးကွယ်ရာဌာနများ  
 ကိုတည်ဆောက်သောအခါ ပြည့်တန်ဆာ  
 အလုပ်ကိုလုပ်သော်လည်းသာမန်ပြည့်

တန်ဆာများကဲ့သို့အခကြေးငွေကို မတောင်း။-  
 32 သင်သည်ကားမိမိ၏ခင်ပွန်းကိုချစ်မြတ်  
 နိုးမည့်အစား သူစိမ်းတစ်ရံဆံများနှင့်  
 မေထု န်မှီဝဲလိုသည့်မိန်းမနှင့်တူ၏။-

33 ပြည့်တန်ဆာအားအခကြေးငွေပေးရ၏။  
 သင်မှုကားချစ်သူတို့ကိုအရပ်တကာမှ လာ၍  
 သင်နှင့်အိပ်စက်ကြစေရန်လက်ဆောင်  
 များကိုပေးလေသည်။- 34 သင်သည်ထူးခြားသောပြည့်တန်ဆာဖြစ်၏။  
 အဘယ်သူမျှသင့်အားအခကြေးငွေပေး၍  
 ပြည့်တန်ဆာလုပ်စေသည်မဟုတ်။ သင်သည်  
 အခကြေးငွေလည်းမရ။ သင်ကသာလျှင် ပေး၏။  
 သင်သည်အကယ်ပင်ထူးပါပေ သည်' ဟူ၍တည်း။

ယေရုရှလင်မြို့အပေါ်သို့ချမှတ်တော်မူသည့်  
 တရားစီရင်ချက်

35 သို့ဖြစ်၍အချင်းပြည့်တန်ဆာ၊ ထာဝရ  
 ဘုရားမိန့်တော်မူသည်ကိုနားထောင်လော့။  
 36 အရှင်ထာဝရဘုရားမိန့်တော်မူသည်  
 ကား`သင်သည်ကာမရာဂကြီးလျက်အဝတ်  
 များကိုချွတ်၍ ပြည့်တန်ဆာကဲ့သို့မိမိ  
 ကိုယ်ကိုချစ်သူများသို့လည်းကောင်း၊ စက်  
 ဆုပ်ဖွယ်ကောင်းသည့်ရုပ်တုများသို့လည်း  
 ကောင်းပေးအပ်ကာ မိမိ၏သားသမီးများ  
 အားရုပ်တုများကိုပူဇော်ရာယဇ်ကောင်

များအဖြစ်ဖြင့်သတ်၏။- 37 ဤအကြောင်းကြောင့်ငါသည်သင်နှစ်သက်  
သောသင်၏ချစ်သူများကိုစုဝေးစေပြီး

နောက် သင်ချစ်သူမုန်းသူအားလုံးကိုစု  
ဝေးစေပြီးလျှင်သင့်အားဝန်းရံ၍နေစေ မည်။  
ထိုနောက်သင်၏အဝတ်များကိုချွတ် ၍  
သင်အဝတ်အချည်းစည်းဖြစ်နေပုံ ကိုပြမည်။-

38 ငါသည်သင့်အားသူတစ်ပါးအိမ်ရာကို  
ပြစ်မှားမှု၊ လူသတ်မှုတို့အတွက်ပြစ်ဒဏ်  
စီရင်မည်။ ငါသည်ပြင်းစွာဒေါသအမျက်  
ထွက်၍ မရှုစိမ့်သဖြင့်သင့်အားကလဲစား

ချေ၍သေဒဏ်ပေးမည်။- 39 ငါသည်သင့်ကိုသူတို့၏လက်သို့အပ်နှံ  
မည်။ သူတို့သည်သင်၏မြင့်သောတောင်ကုန်း

များ ဝတ်ပြုရာဌာနများကိုဖြိုဖျက်ကြ  
လိမ့်မည်။ သူတို့သည်သင်၏အဝတ်အစား  
များနှင့်ကျောက်မျက်ရတနာများကိုယူ ၍  
သင့်အားအဝတ်အချည်းစည်းထား ကြလိမ့်မည်။

40 `သင့်အားခဲနှင့်ပေါက်၍ငှူ ဌာနှင့်အပိုင်းပိုင်း  
ဖြတ်ကြစေရန် သူတို့သည်လူအုပ်ကြီးတစ်

စုကိုလှုံ့ဆော်ပေးကြလိမ့်မည်။- 41 သူတို့သည်သင်၏အိမ်များကိုမီးရှို့ကြ  
ပြီးလျှင် သင်အပြစ်ဒဏ်ခံရပုံကိုမြောက်

မြားစွာသောအမျိုးသမီးတို့အားပြကြ လိမ့်မည်။  
သင်၏ပြည့်တန်ဆာအလုပ်နှင့် ချစ်သူတို့အား

လက်ဆောင်ပေးကမ်းမှုကို ငါရပ်စဲစေမည်။-

42 ထိုနောက်ငါသည်အမျက်ပြေ၍တည်ငြိမ်  
လိမ့်မည်။ နောက်တစ်ဖန်အမျက်ထွက်တော့မည်  
မဟုတ်။ မနာလိုစိတ်လည်းရှိတော့မည်မဟုတ်။-

43 ငယ်စဉ်အခါကသင့်အကြောင်းကို သင်သည်  
မေ့ပျောက်ကာဆိုးညစ်မှုအပေါင်းကိုပြု၍ ငါ  
၏အမျက်ကိုနှိုးဆော်ခဲ့၏။ သို့ဖြစ်၍ထိုအမှု  
အရာများအတွက် ငါသည်သင့်ကိုဒဏ်ပေး  
ရ၏။ သင်သည်အကျင့်ပျက်ပြားမှုအပြင်  
အခြားစက်ဆုပ်ဖွယ်ကောင်းသည့်အမှုများ ကို  
အဘယ်ကြောင့်ထပ်လောင်း၍ပြုသနည်း။<sup>1</sup>  
ဟူ၍တည်း။ ဤကားအရှင်ထာဝရဘုရား  
မိန့်တော်မူသောစကားဖြစ်၏။

**အမိစရိုက်သမီးလိုက်**

44 ထာဝရဘုရားက`အို ယေရုရှလင်မြို့၊ လူ  
တို့သည်သင်၏အကြောင်းနှင့်ပတ်သက်၍ အမိ  
စရိုက်သမီးလိုက်' ဟူသောစကားပုံကို  
သုံးစွဲကြလိမ့်မည်။- 45 သင်သည်အမှန်ပင်အမေ့သမီးပီသပါပေ  
သည်။ သင်၏မိခင်သည်ခင်ပွန်းနှင့်သားသမီး  
တို့ကိုရွံ့မှန်းသူဖြစ်၏။ သင်နှင့်သင့်ညီအစ်မ  
တို့သည်တူညီ၍၊ သူတို့သည်မိမိခင်ပွန်းနှင့်  
သားသမီးတို့ကိုရွံ့မှန်းကြ၏။ သင်၏မိခင် သည်ဟိ  
တု တိအမျိုးသမီးဖြစ်၍ဖခင်မှာ အာမောရိအမျိုးသား<sup>4</sup>

4 16:45 \* ဟိတ္တိ -- အာမောရိ။ ၁၆:၃။ ကိုကြည့်ပါ။

ဖြစ်၏။

46 သင်၏အစ်မသည်မိမိ၏သမီးများနှင့်  
တကွ နေထိုင်လျက်ရှိသည့်မြောက်အရပ်တွင်  
ရှိသောရှာမာရိမြို့ဖြစ်၏။ သင့်ညီမကား  
မိမိ၏သမီးများနှင့်တကွနေထိုင်လျက်

ရှိသောတောင်အရပ်တွင်ရှိသည့်သောဒုံမြို့ ဖြစ်၏။-

47 သင်သည်သူတို့၏ခြေရာကိုနင်းလျက်စက်  
ဆုပ်ဖွယ်ရာအကျင့်များကိုပြုကျင့်ရုံဖြင့်  
ကျေနပ်ပါသလော။ မကျေနပ်။ အချိန်အနည်း

ငယ်အတွင်းသင်သည်သူတို့ပြုသမျှသော  
အမှုအပေါင်းတို့ထက်ပိုမိုဆိုးရွားသော

အမှုကိုပြုကျင့်ခဲ့၏။- 48 အရှင်ထာဝရဘုရားက`ငါသည်အသက်  
ရှင်တော်မူသောဘုရားဖြစ်တော်မူသည်နှင့်

အညီ သင်၏ညီမသောဒုံမြို့နှင့်သူ့သမီး  
တို့သည် သင်နှင့်သင့်သမီးများပြုကျင့်ခဲ့

သည့်ဆိုးညစ်မှုမျိုးကိုအဘယ်အခါက  
မျှမပြုမကျင့်ခဲ့ကြ။- 49 ဤကားသင့်ညီမသောဒုံပြုသောအမှုဖြစ်

သည်။ သူတို့သည်မာနကြီးလျက်အစာရေ  
စာအလွန်၍ မည်သူ့ကိုမျှဂရုမစိုက်ဘဲ

ဆင်းရဲသူများနှင့် အခွင့်အရေးနိမ့်သူလူ  
တန်းစားတို့အား ကူညီစောင့်ရှောက်မှုကို မပြုကြ။-

50 သူတို့သည်မာနကြီး၍ငါ့မုန်းသည့်အမှု တို့ကိုပြုကြ၏။  
သို့ဖြစ်၍သင်ကောင်းစွာ သိသည်အတိုင်း



ငါသည်သူတို့အားပျက်စီး စေ၏။

51                   `ရှုမာရိမြို့သည်သင်ပြုခဲ့သည့်ဒုစရိုက်၏  
ထက်ဝက်ကိုပင်မပြု။                   သင်သည်သူပြုသမျှ  
သောအမှုအပေါင်းတို့ထက်                   ပို၍စက်ဆုပ်ဖွယ်  
ကောင်းသည့်အမှုကိုပြုလေပြီ။                   သင်သည်စက်  
ဆုပ်ရှုရှာဖွယ်ကောင်းလှသဖြင့်                   သင့်ညီအစ်မ  
တို့ကားသင်နှင့်စာသော်အပြစ်မဲ့သူများဟု  
ပင်ထင်မှတ်ရ၏။- 52 ယခုသင်သည်မိမိအရှက်ကွဲမှုကိုခံစား  
ရမည်။                   သင့်ညီအစ်မများအတွက်                   တရားမျှ  
တမှုအချို့ဆောင်ရွက်ခဲ့ပြီ။                   သင်၏အပြစ်  
များသည်သင့်ညီအစ်မတို့၏အပြစ်များ  
ထက်                   လွန်စွာပို၍ဆိုးရွားသဖြင့်                   သူတို့သည်  
သင်နှင့်စာသော်အပြစ်မဲ့သူများကဲ့သို့  
ဖြစ်ကြ၏။                   ယင်းသို့မိမိ၏ညီအစ်မတို့အား  
အပြစ်မဲ့သူများကဲ့သို့ထင်မှတ်စေသော                   ကြောင့်  
သင်သည်မိမိအရှက်ကွဲမှုကိုခံစား                   လော့''  
ဟုမိန့်တော်မူ၏။

သောဒုံနှင့်ရှုမာရိမြို့တို့ကို ပြန်လည်ထူထောင်စေမည်  
53                   `သောဒုံမြို့နှင့်ထိုမြို့၏သမီးများနှင့်  
ရှုမာ                   ရိမြို့နှင့်ထိုမြို့၏သမီးများကိုငါသည်  
တစ်ဖန်ပြန်လည်စည်ကားစေမည်။                   သင့်ကို  
လည်းပြန်လည်စည်ကားလာစေမည်။-

54                   သင်သည်မိမိကိုယ်ကိုရှက်လိမ့်မည်။                   သင်၏

အသရေပျက်မှုသည်သင့်ညီအစ်မတို့အား  
 မိမိတို့အဘယ်မျှကောင်းစားလာကြောင်း  
 ထင်ပေါ်စေလိမ့်မည်။- 55 သင်၏ညီအစ်မများဖြစ်သောသောဒုံနှင့်  
 သူ၏သမီးများ၊ ရှုမာရ်နှင့်သူ၏သမီး  
 များတို့သည် တစ်ဖန်ပြန်လည်စည်ကားလာ  
 ကြလိမ့်မည်။ သင်နှင့်သင့်သမီးများသည်  
 လည်းပြန်လည်ထူထောင်လာလိမ့်မည်။-  
 56-57 မိမိ၏ဆိုးညစ်မှုများကိုလူမသိမိမာန်  
 မာနထောင်လွှားနေစဉ်အခါက သင်သည်  
 သင်၏ညီမသောဒုံမြို့၏နာမည်ကိုဖော်ပြ  
 ခြင်းမပြုခဲ့ ယခုအခါ၌သင်ကိုယ်တိုင်  
 သည်ဒေသမီးပျိုနှင့်အိမ်နီးချင်းများ၊ ဖိလိ  
 တု တံသမီးပျိုနှင့်အိမ်နီးချင်းများနှင့်  
 သင့်ကိုမုန်းသောသူတို့ပြက်ရယ်ပြုစရာ ဖြစ်လေပြီ။-  
 58 သင်သည်မိမိပြုခဲ့သည့်ညစ်ညမ်းစက်ဆုပ်  
 ရှုံ့ရာဖွယ်ကောင်းသည့်အမှုများ၏အကျိုး  
 ဆက်ကိုခံရမည်'' ဟုမိန့်တော်မူ၏။ ဤကား  
 ထာဝရဘုရားမိန့်တော်မူသောစကား ဖြစ်၏။

ထာဝစဉ်တည်မြဲသည့်ပဋိညာဉ်

59 အရှင်ထာဝရဘုရားက ``သင်သည်သင်၏  
 ကတိသစ္စာတို့ကိုပမာဏမပြု၊ ပဋိညာဉ်  
 ကိုလည်းချိုးဖောက်သဖြင့် သင်ခံထိုက်သည့်  
 အပြစ်ကိုငါပေးမည်။- 60 သို့ရာတွင်သင်ငယ်စဉ်အခါကငါပြုခဲ့သည့်

ပဋိညာဉ်ကိုပြန်လည်သတိရ၍ သင်နှင့်ထာဝ  
စဉ်တည်မြဲသည့်ပဋိညာဉ်ကိုငါဖွဲ့ဦးမည်။-

61 သင်၏အစ်မနှင့်ညီမတို့သည်သင့်ထံသို့  
ပြန်လည်ရောက်ရှိလာသောအခါ သင်သည်  
မိမိပြုကျင့်ခဲ့သည့်အမှုကိုသတိရ၍ ရှက်လိမ့်မည်။  
သင်နှင့်ငါဖွဲ့ခဲ့သောပဋိညာဉ် တွင်မပါရှိသော်လည်း  
ငါသည်သူတို့အား သင်၏သမီးများသဖွယ်ဖြစ်စေမည်။-

62 ငါသည်သင်နှင့်ပဋိညာဉ်ကိုအသစ်တစ်ဖန်ပြန်  
၍ဖွဲ့မည်။ ထိုအခါငါသည်ထာဝရဘုရား  
ဖြစ်တော်မူကြောင်းသင်သိရှိရလိမ့်မည်။-

63 သင်ပြုခဲ့သမျှသောအမှားတို့ကိုငါခွင့် လွှတ်သောအခါ  
သင်သည်ယင်းအမှားတို့ ကိုသတိရလျက်ရှက်သဖြင့်  
နှုတ်ကိုပင် မဖွင့်နိုင်သည်တိုင်အောင်အရှက်ရလိမ့်မည်''  
ဟုမိန့်တော်မူ၏။ ဤကားအရှင်ထာဝရ  
ဘုရားမိန့်တော်မူသောစကားဖြစ်၏။

# 17

## စပျစ်ပင်နှင့်လင်းယုန်ငှက်များပုံပမာ

1 ထာဝရဘုရား၏နှုတ်ကပတ်တော်သည် ငါ  
ထံသို့ရောက်လာ၏။- 2-3 ကိုယ်တော်က`အချင်းလူသား၊  
ဣသရေလ အမျိုးသားတို့အားငါအရှင်ထာဝရဘုရား  
အဘယ်သို့မိန့်တော်မူသည်ကိုသိရှိကြစေ ရန်  
စကားထာဝှက်၍ပုံဥပမာတစ်ခုကို ပြောပြလော့။  
အခါတစ်ပါးကသန်စွမ်း သောအတောင်ကြီးများနှင့်

ရှည်သောအမွေး အတောင်များရှိသည့်လင်းယုန်ငှက်ကြီး  
 တစ်ကောင်ရှိ၏။ သူ့မှာအရောင်စုံ၍လှပ  
 သောအမွေးအတောင်များရှိ၏။ သူသည်  
 လေဗန် န်တောင်ထိပ်သို့ပျံသန်းပြီးလျှင်  
 အာရစ်ပင်ထိပ်ဖျားတွင်နားလျက်၊- 4 ထိပ်ဆုံးမှအညွန့်အဖျားကိုချိုးယူ၍  
 ရောင်း ဝယ်ဖောက်ကားသည့်နိုင်ငံသို့ယူဆောင်ကာ  
 ကုန်သည်တို့မြို့တွင်စိုက်ပျိုး၏။- 5 ထိုနောက်သူသည်ကုသရေလနိုင်ငံတွင်  
 သစ်စေ့တစ်စေ့ကိုယူ၍ မိုးမခပင်ကဲ့သို့  
 ပေါက်နိုင်ရန် ရေအစဉ်ရ၍မြေကောင်းမြေ  
 သန်ရှိရာကွင်းတွင်စိုက်ပျိုး၏။- 6 အပင်ငယ်သည်ရွက်နုများထွက်လာကာ  
 နိမ့်နှင့်အကိုင်းအခက်များဖြာ၍ထွက်လာ  
 သောစပျစ်နွယ်ပင်ဖြစ်လာလေသည်။ ထို  
 အပင်၏အကိုင်းအခက်တို့သည်လင်းယုန်  
 ငှက်ရှိရာသို့တက်လျက်အမြစ်များသည်  
 လည်းအောက်သို့နက်စွာဆင်းသွားကြ၏။  
 စပျစ်ပင်သည်အကိုင်းအခက်တို့ဖြင့် ဝေဆာလျက်နေ၏။

7 “ထိုအရပ်တွင်အခြားလင်းယုန်ငှက်ကြီး  
 တစ်ကောင်ရှိ၏။ သူ၏အတောင်များသည်  
 သန်မာ၍ အမွေးတို့သည်လည်းထူထပ်၏။  
 စပျစ်ပင်သည်ယခုမိမိတည်ရာဥယျာ ဥ  
 မှနေ၍ ရေများကိုပိုရနိုင်လိမ့်မည်ဟု  
 မျှော်လင့်ကာ သူ၏ဘက်သို့အမြစ်များကို  
 ထိုးစေ၍အရွက်များကိုလည်းမျက်နှာ မှစေ၏။-

8 သို့သော်အရွက်အသီးများဖြင့်လှပဝေ  
 ဆာသောစပျစ်ပင်ဖြစ်လာစေရန် ယင်းကို  
 ရေအလုံအလောက်ရှိသည့်မြေကောင်း  
 မြေသန်၌စိုက်ပျိုးထားခဲ့ပြီးဖြစ်သည်။

9 “သို့ဖြစ်၍ဤစပျစ်ပင်သည်ဆက်လက်၍  
 ရှင်သန်နိုင်မည်လော။ ထိုအပင်ကိုအမြစ်မှ  
 ဆွဲနှုတ်ပြီးလျှင် စပျစ်သီးများကိုချွေကာ  
 အကိုင်းသစ်တို့ကိုလည်းချိုး၍ ညှိုးနွမ်း  
 ခြောက်သွေ့သွားစေမည်မဟုတ်လော။ ထို  
 အပင်ကိုနှုတ်ပစ်ရန်ခွန်အားများစွာရှိရန်  
 လူအလုံးအရင်းကိုလိုလိမ့်မည်မဟုတ်  
 ဟုငါအရှင်ထာဝရဘုရားမိန့်တော် မူ၏။-

10 ထိုစပျစ်ပင်ကိုရွှေ့ပြောင်း၍စိုက်ပျိုးခဲ့လျှင်  
 ထိုအပင်သည်ဆက်လက်ရှင်သန်နိုင်မည်လော။  
 ယင်းသည်အရှေ့လေတိုက်ခတ်သောအခါညှိုး  
 နွမ်းခြောက်သွေ့သွားမည်မဟုတ်လော။ ယခု  
 ပေါက်လျက်နေသည့်အရပ်၌ပင်ညှိုးနွမ်း  
 ခြောက်သွေ့သွားမည်မဟုတ်လော” ဟုမိန့်တော်မူ၏။

ပုံဥပမာ၏အနက်အဋ္ဌပ္ပိယ

11 ထာဝရဘုရား၏နှုတ်ကပတ်တော်သည်  
 ငါ့ထံသို့ရောက်လာသည်ကား၊- 12 “ဤပုံဥပမာ၏အနက်အဋ္ဌ  
 ဝိပ္ပိယကိုသိကြ သလောဟု ထိုပုန်ကန်တတ်သည့်သူတို့အားမေး

မြန်းလော့။ ဗာဗုလု န်မင်းသည်ယေရုရှလင်မြို့  
 သို့လာ၍ ဘုရင်နှင့်တကွမူးမတ်အပေါင်းတို့  
 ကိုဗာဗုလု န်မြို့သို့ခေါ်ဆောင်သွားသည့်အ  
 ကြောင်းကိုသူတို့အားပြောပြလော့။-\*

13-14 ထိုနောက်သူသည်ထိုဘုရင်၏ဆွေတော်မျိုး  
 တော်တစ်ဦးကိုခေါ်ယူ၍ ငြိမ်းချမ်းရေးစာ  
 ချုပ်ကိုချုပ်ဆိုပြီးလျှင်သူ့အားကျမ်းသစ္စာ  
 ကျိန်ဆိုစေ၏။ ဣသရေလနိုင်ငံနှိမ့်ချခံရ  
 လျက် ဣသရေလအမျိုးသားတို့နောက်တစ်  
 ဖန်မပုန်ကန်နိုင်ကြစေရန်နှင့်၊ ငြိမ်းချမ်းရေး  
 စာချုပ်ကိုလိုက်နာစောင့်ထိန်းခြင်းအားဖြင့်  
 သာရှင်သန်နိုင်ကြစေရန် အရေးပါအရာ  
 ရောက်သူများကိုဋ္ဌ ဌားစာခံအဖြစ်ဖြင့်  
 ခေါ်ဆောင်သွား၏။- 15 သို့သော်လည်းယုဒဘုရင်သည်ပုန်ကန်ထ  
 ကြွလျက် မြင်းနှင့်စစ်သည်အမြောက်အမြား  
 ကိုစစ်ကူရရှိရန် အီဂျစ်ပြည်သို့သံတမန်  
 များကိုစေလွှတ်လေသည်။ သူ၏အကြံထ  
 မြောက်သလော။ ဘေးလွတ်မည်လော။  
 ငြိမ်း ချမ်းရေးစာချုပ်ကိုချိုးဖောက်ပြီးနောက်  
 အပြစ်ပေးခြင်းကိုမခံရဘဲနေမည် လော။

16 အရှင်ထာဝရဘုရားက`ငါသည်အသက်  
 ရှင်တော်မူသောဘုရားဖြစ်တော်မူသည်

\* 17:12 ၄ရာ၊ ၂၄:၁၅-၂၀။ ၆ရာ၊ ၃၆:၁၀-၁၃။

နှင့်အညီ ဤမင်းသည်မိမိကျိန်ဆိုထား  
 သည့်ကျမ်းသစ္စာကိုမလေးစားဘဲ၊ မိမိ  
 အားနန်းတင်ခဲ့သည့်ဗာဗုလု န်မင်းနှင့်  
 ချုပ်ဆိုထားသည့်ငြိမ်းချမ်းရေးစာချုပ်  
 ကိုလည်းကောင်း၊ ချိုးဖောက်သည့်အတွက်  
 ဗာဗုလု န်မြို့တွင်သေရလိမ့်မည်။- 17 ဗာဗုလု  
 န်စစ်သည်တို့သည်လူများကိုသတ် ခြင်းငှာ  
 မြေကတုတ်များလုပ်၍ကျိုးမြောင်း များတူးကြသောအခါ  
 အင်အားကြီးမား သောဖာရောဘုရင်၏တပ်မတော်ပင်လျှင်  
 ယုဒမင်းအားအကူအညီပေးနိုင်မည် မဟုတ်။-  
 18 ထိုမင်းသည်မိမိကျိန်ဆိုခဲ့သည့်ကျမ်းသစ္စာ  
 ကိုမလေးစားဘဲ၊ မိမိချုပ်ဆိုခဲ့သည့်ငြိမ်း  
 ချမ်းရေးစာချုပ်ကိုလည်းကောင်းချိုးဖောက်၏။  
 သူသည်ကတိသစ္စာကျိန်ဆိုပြီးသော်လည်း  
 ဤအမှုတို့ကိုပြုသဖြင့်သူသည်ယခု အသက်ချမ်းသာရာရမည်မဟုတ်''  
 ဟူ၍ တည်း။

19 အရှင်ထာဝရဘုရားက`ငါသည်အသက်ရှင်  
 တော်မူသောဘုရားဖြစ်၏။ သူသည်ငါကျိန်  
 ဆိုသည့်သစ္စာကိုမလေးစားဘဲ ပဋိညာဉ်  
 စာချုပ်ကိုချိုးဖောက်သည့်အတွက်သူ့ခေါင်း  
 ပေါ်သို့ငါဒဏ်ခတ်မည်။- 20 ပိုက်ကွန်နှင့်သူ့ကိုငါအုပ်မည်။  
 ကျော့ကွင်းကို ထောင်၍သူ့အားငါဖမ်းမည်။ ဗာဗုလု  
 န်မြို့သို့ ခေါ်ဆောင်သွားပြီးလျှင်ထိုမြို့တွင်သူ့အား

ဒဏ်ခတ်မည်။ အဘယ်ကြောင့်ဆိုသော်သူ  
သည်ငါ့ကိုသစ္စာဖောက်သောကြောင့်ဖြစ်၏။-

21 ထွက်ပြေးသောသူ၏စစ်သည်တော်များသည်  
စစ်ပွဲ၌ကျဆုံးကြလိမ့်မည်။ ကြွင်းကျန်သော  
သူတို့သည်လည်းအရပ်ရပ်သို့ကွဲလွင့်ကုန် ကြလိမ့်မည်။  
ထိုအခါငါထာဝရဘုရား မိန့်တော်မူခဲ့ကြောင်းကို  
သင်တို့သိရကြ လိမ့်မည်" ဟုမိန့်တော်မူ၏။

မျှော်လင့်စရာဘုရားသခင်၏ကတိတော်

22 အရှင်ထာဝရဘုရားမိန့်တော်မူသည်ကား၊  
“ငါသည်အာရစ်ပင်မြင့်၏ထိပ်ဖျားကိုင်းကို  
ယူ၍စိုက်မည်။  
အခက်နုကိုချိုးပြီးနောက်အလွန်မြင့်သော  
တောင်မြင့်ပေါ်မှာစိုက်မည်။

23 အမြင့်ဆုံးသောဣသရေလတောင်ပေါ်မှာ စိုက်မည်။  
ထိုအပင်သည်အကိုင်းအခက်များထွက်၍  
အသီးသီးကာ  
လှပတင့်တယ်သောအာရစ်ပင်ဖြစ်လာလိမ့်မည်။  
ထိုအပင်၌ငှက်အမျိုးမျိုးတို့အသိုက်  
လုပ်ကြလိမ့်မည်။

အပင်ရိပ်တွင်လည်းခိုလှုံကြလိမ့်မည်။

24 ငါသည်ထာဝရဘုရားဖြစ်တော်မူကြောင်း  
ဤပြည်တွင်ရှိသမျှသောသစ်ပင်တို့သည်  
သိရကြလိမ့်မည်။



ငါသည်သစ်ပင်မြင့်များကိုခုတ်လှဲ၍ သစ်ပင်ငယ်တို့ကိုမြင့်မားလာစေ၏။  
 စိမ်းလန်းသောအပင်တို့ကိုညှိုးနွမ်းခြောက်သွေ့စေ၍  
 သွေ့ခြောက်သောအပင်တို့ကိုစိမ်းလန်းလာ စေ၏။  
 ဤကားငါထာဝရဘုရားမိန့်တော်မူသော စကားဖြစ်၏။  
 ငါသည်မိမိ၏စကားအတိုင်း ပြုမည်" ဟူ၍တည်း။

# 18

## တစ်ဦးချင်း၌တာဝန်ရှိခြင်း

1 ထာဝရဘုရားနှုတ်ကပတ်တော်သည်ငါ့  
 ထံသို့ရောက်လာ၏။- 2 ကိုယ်တော်က  
 "မိဘတို့စပျစ်ချဉ်သီးကိုသုံးဆောင်ခြင်း ကြောင့်၊  
 သားသမီးများသွားကျိန်းရကြ၏"  
 ဟူသောစကားပုံကိုကူသရေလအမျိုး  
 သားတို့ ထပ်ကာထပ်ကာပြောဆိုနေကြရာ  
 ၌အဘယ်သို့ဆိုလိုသနည်း။"  
 3 "ငါသည်အသက်ရှင်တော်မူသောဘုရား  
 ဖြစ်သည်နှင့်အညီ ကူသရေလနိုင်ငံတွင်  
 ဤစကားပုံကိုနောက်တစ်ဖန်သုံးစွဲရ တော့မည်မဟုတ်။-  
 4 အဖ၏အသက်ကိုငါပိုင်၏။ သား၏အသက်  
 ကိုလည်းငါပိုင်၏။ လူတိုင်း၏အသက်ကို ငါပိုင်၏။  
 သေရမည့်သူကားအပြစ်ကူးလွန် သူပင်ဖြစ်၏။  
 5 "အကယ်၍ကောင်းမြတ်ဖြောင့်မတ်၍ရိုးသား  
 သူရှိအံ့။- 6 သူသည်ကူသရေလအမျိုးသားတို့ကိုးကွယ်  
 သောရုပ်တုတို့ကိုးကွယ်။ တောင်ပေါ်ရှိ

ကိုးကွယ်ရာဌာနများတွင် ယဇ်ပူဇော်သည့်  
 အသားကိုမစား။ သူတစ်ပါး၏အိမ်ရာကို  
 မပြစ်မှား။ ရာသီလာနေသောမိန်းမနှင့်လည်း  
 မဆက်ဆံ။- 7 သူသည်လှည့်စားမှုကိုမပြု။  
 သူတစ်ပါး၏ ဥစ္စာကိုအနိုင်အထက်မလုမယူ။  
 အပေါင်ခံ ပစ္စည်းကိုလည်းပြန်၍ပေး၏။  
 ငတ်မွတ်နေသူ ကိုကျွေးမွေး၍ အဝတ်မဲ့သူအားအဝတ်  
 အစားများကိုပေး၏။- 8 သူသည်အတိုးအမြတ်ရရန်ငွေကိုမချေး။

ဆိုးညစ်မှုကိုရှောင်ရှား၍အချင်းများမှု  
 တို့တွင်ဖြောင့်မှန်သောအဆုံးအဖြတ်ကို ပေး၏။-  
 9 သူသည်ငါ၏အမိန့်များကိုလိုက်နာ၍ ငါ၏  
 ပညတ်တော်တို့ကိုသေချာစွာစောင့်ထိန်း၏။  
 ထိုသူသည်သူတော်ကောင်းဖြစ်သဖြင့် အသက်  
 ရှင်လိမ့်မည်ဟုအရှင်ထာဝရဘုရား မိန့်တော်မူ၏။\*

10-11 `ထိုသူ၌အနိုင်အထက်လုယက်သတ်ဖြတ်  
 တတ်၍ ဖခင်မပြုခဲ့ဘူးသည့်အမှုတို့ကို  
 ပြုကျင့်သူသားတစ်ယောက်ရှိသည်ဆိုအံ့။  
 ထိုသားသည်တောင်ပေါ်ရှိကိုးကွယ်ရာဌာန  
 များတွင်ယဇ်ပူဇော်သည့်အသားကိုစား၏။

သူတစ်ပါးအိမ်ရာကိုပြစ်မှား၏။- 12 သူသည်ဆင်းရဲချို့တဲ့သူတို့အားလိမ့်  
 လှည့်စား၏။ သူတစ်ပါး၏ဥစ္စာကိုအနိုင်  
 အထက်မလုမယူ၏။ အပေါင်ခံပစ္စည်းကိုလည်း

---

\* 18:9 ဝတ်၊ ၁၈:၅။

ပြန်၍မပေး။ ရုပ်တုတို့ကိုကိုးကွယ်၍  
စက်ဆုပ်ဖွယ်ကောင်းသောအမှုကိုပြု၏။-

13 သူသည်အတိုးအမြတ်ရအောင်ငွေကိုချေး ၏။  
ထိုသူသည်အသက်ရှင်နိုင်မည်လော။ အသက်  
ရှင်နိုင်မည်မဟုတ်။ သူသည်ယင်းသို့စက်ဆုပ်  
ဖွယ်ကောင်းသောအမှုတို့ကိုပြုသဖြင့်သေ ရလိမ့်မည်။  
သူ၏သွေးသည်သူ့ခေါင်းပေါ် တင်လျက်ရှိ၏။

14 “ယခုထိုသူ၌သားတစ်ယောက်ရှိသည်ဆို  
အံ့။ ထိုသားသည်မိမိဖခင်ပြုကျင့်ခဲ့သည့်  
ဒုစရိုက်တို့ကိုမြင်သော်လည်းဖခင်ကို အတုမခိုး။-

15 သူသည်ဣသရေလအမျိုးသားတို့၏  
ရုပ်တုတို့ကိုမကိုးကွယ်။ တောင်ပေါ်ရှိကိုး  
ကွယ်ရာဌာနများတွင် ယဇ်ပူဇော်သည့်  
အသားကိုလည်းမစား။ သူတစ်ပါးအိမ် ရာပြစ်မှားခြင်း၊-

16 သူတစ်ပါးတို့အားနှိပ်စက်ညှဉ်းဆဲမှုနှင့်  
သူ တစ်ပါး၏ဥစ္စာကိုအနိုင်အထက်လုယူမှုတို့  
ကိုလည်းမပြု။ သူသည်အပေါင်ခံပစ္စည်းများ  
ကိုလက်မခံ။ ငတ်မွတ်နေသူကိုကျွေးမွေး၍  
အဝတ်မဲ့သူအားအဝတ်အစားများကို ပေး၏။-

17 သူသည်ဆိုးညစ်မှုကိုရှောင်ရှား၍အတိုး  
အမြတ်ရရန်ငွေကိုမချေး။ ငါ၏ပညတ်  
တော်များကိုစောင့်ထိန်း၍ငါ၏အမိန့်တော်  
တို့ကိုလိုက်နာ၏။ ထိုသူသည်ဖခင်၏အပြစ်

ကြောင့်သေရမည်မဟုတ်။ သူသည်မုချ  
 အသက်ရှင်လိမ့်မည်။- 18 သူ၏ဖခင်မူကားလိမ်လည်လှည့်စား၍သူ  
 တစ်ပါးတို့၏ဥစ္စာကိုအနိုင်အထက်လုယူ  
 လျက် အစဉ်ပင်လူအပေါင်းအားဆိုးညစ်စွာ  
 ပြုကျင့်သဖြင့်မိမိ၏အပြစ်များကြောင့် သေရ၏။

19 “သို့ရာတွင်သင်တို့က`သားဖြစ်သူသည်  
 အဘယ်ကြောင့်ဖခင်ပြုခဲ့သည့်အပြစ်များ  
 ၏အကျိုးဆက်ကိုခံရပါသနည်း’ ဟု  
 မေးကြ၏။ အဖြေကားသားသည်ကောင်းရာ  
 မှန်ရာကိုပြုသူဖြစ်၏။ သူသည်ငါ၏ပညတ်  
 တော်တို့ကိုစောင့်ထိန်း၍အသေအချာလိုက်  
 နာ၏။ သို့ဖြစ်၍သူသည်မုချအသက်ရှင်  
 လိမ့်မည်။- 20 သေရမည့်သူကားအပြစ်ကူးလွန်သူ  
 ဖြစ်၏။ သားဖြစ်သူသည်ဖခင်ပြုသည့်  
 အပြစ်များ၏အကျိုးဆက်ကိုခံရမည်  
 မဟုတ်။ ဖခင်ဖြစ်သူသည်လည်းသားပြု  
 သည့်အပြစ်များ၏အကျိုးဆက်ကိုခံ  
 ရမည်မဟုတ်။ လူကောင်းသည်ကောင်းမှု  
 ကိုပြုသည့်အတွက်ကောင်းကျိုး၊ ဆိုးညစ်  
 သောသူသည်ဆိုးညစ်မှုကိုပြုသည့် အတွက်ဆိုးကျိုးကိုလည်းကောင်းခံရ  
 လိမ့်မည်။\*  
 21 “ဆိုးညစ်သူသည်အပြစ်ဒုစရိုက်ကိုရပ်စဲ

---

\* 18:20 တရား၊ ၂၄:၁၆။

၍ ငါ၏ပညတ်တော်တို့ကိုစောင့်ထိန်း၏။  
 မှန် ရာကောင်းရာကိုလည်းပြုကျင့်၏။ ထိုသူ  
 သည်သေရမည်မဟုတ်။ မုချပင်အသက် ရှင်ရလိမ့်မည်။-  
 22 သူသည်မှန်ရာကိုပြုကျင့်သည့်အတွက်  
 မိမိ၏အပြစ်အပေါင်းမှပြေလွတ်၍ အသက်ရှင်ရလိမ့်မည်။-

23 ငါသည်ဆိုးညစ်သူသေသည်ကိုမြင်သော  
 အခါ နှစ်ခြိုက်အားရခြင်းဖြစ်သည်ဟုသင်  
 တို့ထင်မှတ်ကြသလောဟု အရှင်ထာဝရ  
 ဘုရားမေးတော်မူ၏။ ကိုယ်တော်ကထိုသူ  
 နောင်တရ၍အသက်ရှင်ရသည်ကိုသာ လျှင်ငါမြင်လို၏။

24 `သို့ရာတွင်ဖြောင့်မတ်သောသူသည်ကောင်း  
 မှုကိုရပ်စဲ၍ သူယုတ်မာတို့ပြုကျင့်တတ်  
 သည့်စက်ဆုတ်ဖွယ်ရာဆိုးညစ်မှုတို့ကို  
 ပြုလျှင် သူသည်ဆက်လက်၍အသက်ရှင်  
 မည်လော။ အသက်မရှင်ရ။ သူပြုခဲ့သည့်  
 ကောင်းမှုကိုငါအမှတ်ရတွေ့မည်မဟုတ်။  
 သူသည်သစ္စာမဲ့မှုကြောင့်အပြစ်ရှိ၍ မိမိကူးလွန်ခဲ့သည့်အပြစ်များ  
 အတွက်သေရလိမ့်မည်။

25 `သို့သော်လည်းသင်တို့က `ဘုရားရှင်စီရင်  
 တော်မူသည်မှာမဖြောင့်ဟု' ဆိုကြ၏။  
 အချင်း ကူသရေလအမျိုးသားတို့ငါပြောသည်  
 ကိုနားထောင်ကြလော့။ သင်တို့ကငါစီရင်  
 ချက်မဖြောင့်ဟုထင်မှတ်ကြ၏။ မဖြောင့်

သည့်အရာကားသင်တို့၏ပြုမှုပုံပင် ဖြစ်၏။-  
26 သူတော်ကောင်းသည်ကောင်းမှုကိုရပ်စဲ၍

ဆိုးညစ်မှုကိုပြုပြီးနောက်သေသွားလျှင်  
ထိုသူသည်မိမိပြုခဲ့သည့်ဆိုးညစ်မှုကြောင့်သေရခြင်းဖြစ်၏။-  
27 ဆိုးညစ်သူသည်အပြစ်ဒုစရိုက်ကိုရပ်စဲ

၍မှန်ရာကောင်းရာကိုပြုကျင့်လျှင် သူသည်  
မိမိ၏အသက်ကိုချမ်းသာရာရစေသူ ဖြစ်၏။-

28 သူသည်မိမိအမှားကိုမြင်၍အပြစ်ကို  
စွန့်လွှတ်လိုက်သဖြင့်မုချပင်သေရမည် မဟုတ်။

ဆက်လက်၍အသက်ရှင်ရလိမ့် မည်။-  
29 သို့သော်လည်းကူသရေလအမျိုးသားတို့၊

သင်တို့က ဘုရားရှင်စီရင်တော်မူချက်သည်  
မဖြောင့်' ဟုဆိုကြ၏။ ငါစီရင်တော်မူချက်

ကိုမဖြောင့်ဟုသင်တို့ထင်မှတ်ကြသလော။  
မဖြောင့်သည့်အရာကားသင်တို့၏ပြုမှုပုံ ပင်ဖြစ်၏။

30 “အချင်းကူသရေလအမျိုးသားတို့၊  
ငါ အရှင်ထာဝရဘုရားသည် ယခုသင်တို့

တစ်ဦးစီအားသင်တို့အသီးသီးပြုခဲ့ ကြသည့်အမှုကိုလိုက်၍  
တရားစီရင်တော် မှမည်ဖြစ်ကြောင်းပြောကြား၏။

သင်တို့သည် ပြုကျင့်လျက်နေသောဆိုးညစ်မှုအပေါင်း  
မှကြဉ်ရှောင်ကြလော့။ အပြစ်ဒုစရိုက်က

သင်တို့အားမပျက်စီးစေနှင့်။- 31 သင်တို့ပြုကျင့်လျက်ရှိသည့်ဆိုးညစ်မှု  
စွန့်ပစ်၍ စိတ်နှလုံးအသစ်၊ စိတ်ဝိညာဉ်အသစ်

ကိုယူကြလော့။ အချင်းကူသရေလအမျိုး  
 သားတို့သင်တို့သည်အဘယ်ကြောင့်သေ  
 ချင်ကြသနည်း။- 32 ငါသည်အဘယ်သူ့ကိုမျှမသေစေလို။  
 အပြစ်ဒုစရိုက်ကိုရပ်စဲ၍အသက်ရှင် ကြလော့'  
 ဟုမိန့်တော်မူ၏။

# 19

## ငိုချင်း

- 1 ကူသရေလမင်းသားတို့အတွက်ငိုချင်း  
 ကိုအောက်ပါအတိုင်းဖွဲ့ဆိုရန် ထာဝရ  
 ဘုရားသည်ငါ့အားအမိန့်ပေးတော်မူ၏။
- 2 သင့်အမိသည်ခြင်္သေ့မပီသပါပေသည်။  
 သူသည်ငယ်ရွယ်သောခြင်္သေ့ဖိုတို့ကြားတွင်  
 သားငယ်များကိုကြီးပြင်းအောင်ကျွေးမွေး  
 စောင့်ရှောက်၏။
- 3 သားကောင်များဖမ်းသည့်အတတ်ကို  
 သင်ကြားပေးသဖြင့်၊  
 ခြင်္သေ့ငယ်တစ်ကောင်သည်သန်စွမ်းလာ၍  
 လူသားစားခြင်္သေ့ဖြစ်လာလေသည်။
- 4 လူမျိုးတကာတို့သည်သူ၏အကြောင်းကို  
 ကြားသောအခါ  
 တွင်းဖြင့်ထောင်၍ဖမ်းပြီးလျှင်နှာဖားကြိုး ထိုးလျက်  
 အီဂျစ်ပြည်သို့ဆွဲငင်သွားကြ၏။

5 ခြင်္သေ့မသည်မိမိ၏မျှော်လင့်ချက်များမရှိ တော့ဘဲ  
 မျှော်မှန်းချက်များကုန်ဆုံးသည်ကို သိမြင်သောအခါ  
 အခြားသားငယ်တစ်ကောင်ကိုကြီးပြင်းအောင်  
 ကျွေးမွေးစောင့်ရှောက်ပြန်၏။  
 ထိုသားငယ်သည်လည်း

ကြောက်မက်ဖွယ်ကောင်းသောခြင်္သေ့ ဖြစ်လာလေသည်။

6 သူသည်အရွယ်ရောက်၍သန်စွမ်းသောအခါ၊  
 အခြားခြင်္သေ့များနှင့်အတူအစာရှာရန်  
 လှည့်လည်လျက်၊

သားကောင်ဖမ်းသည့်အတတ်ကိုသင်ယူ ကာ  
 လူသားစားခြင်္သေ့ဖြစ်လာ၏။

7 သူသည်ခံတပ်များကိုဖြိုချ၍မြို့တို့ကို ဖျက်ဆီးနေ၏။  
 သူဟောက်လိုက်သည့်အခါတိုင်း၊

ပြည်သူပြည်သားတို့သည်ကြောက်လန့်တုန်လှုပ် ကြ၏။

8 ထိုအခါအရပ်ရပ်သူ၏ပတ်ဝန်းကျင်မှ  
 လူမျိုးတကာတို့သည်စုရုံးလာကြလျက်၊  
 သူ့အားမုဆိုးပိုက်ကွန်များဖြင့်တွင်းထဲသို့  
 ထောင်ဖမ်းကြ၏။

9 ထိုနောက်သူ့အားသံချိတ်များနှင့်ဆွဲပြီး  
 လှောင်အိမ်တစ်ခုတွင်ထည့်၍ဗာဗုလု န်မင်းထံသို့  
 ယူဆောင်သွားကြ၏။

ဣသရေလတောင်များပေါ်တွင်သူ၏အသံ ကို



နောက်အဘယ်အခါ၌မျှမကြားရစေရန် သူ့အား  
အစောင့်အကြပ်နှင့်ထောင်ချထား၏။

10 သင့်အမိသည်စမ်းချောင်းအနီးတွင်စိုက်ထား သည့်  
စပျစ်ပင်နှင့်တူ၏။

ရေအလုံအလောက်ရှိသဖြင့်ထိုအပင်သည်  
အသီးအရွက်များနှင့်ဝေဆာ၍နေ၏။

11 အကိုင်းများသည်သန်မာခိုင်ခံ့သဖြင့် ရာဇလုံတံ  
အဖြစ်အသုံးဝင်လာလေသည်။

စပျစ်ပင်သည်သစ်ပင်အရွက်အလက်များ  
အထက်ထိအောင်မြင့်မားလာ၏။

ထိုအပင်အဘယ်မျှမြင့်မား၍အရွက် အလက်များ  
ထူထပ်သည်ကိုထင်ရှားစွာမြင်ရကြ၏။

12 သို့ရာတွင်ထိုစပျစ်ပင်သည်အမျက်ထွက်သူတို့  
လက်ဖြင့်အမြစ်မှဆွဲနှုတ်ခြင်းကိုခံရကာ

မြေပေါ်သို့လဲကျလေ၏။  
အရှေ့လေကြောင့်စပျစ်သီးများပိန်ခြောက်ကုန်၏။

စပျစ်ကိုင်းတို့သည်လည်းကျိုးပဲ့ခြောက်သွေ့ကာ  
မီးရှို့ခြင်းကိုခံရကြ၏။

13 ယခုအခါထိုအပင်ကိုခြောက်သွေ့၍  
ရေမရှိရာအရပ်ဖြစ်သောတောက

နဲ့ တာရတွင်  
စိုက်ထားလေသည်။

14 ယင်း၏ပင်စည်ကိုမီးသင့်လောင်သဖြင့်

အကိုင်းအခက်နှင့်အသီးများသည်လည်း  
 လောင်ကျွမ်းသွားလေသည်။

ထိုအပင်၏အကိုင်းတို့သည်အဘယ်အခါ ခြံ့မျှ  
 ပြန်လည်ခိုင်ခံ့သန်မာလာကြတော့မည်မဟုတ်။  
 အဘယ်အခါခြံ့မျှရာဇလုံတံအဖြစ်  
 အသုံးဝင်ကြတော့မည်မဟုတ်။

ဤကားစပ်ဆိုထားသည့်ငိုချင်းဖြစ်၏။ ထို  
 ငိုချင်းကိုအဖန်တစ်လဲလဲသီဆိုကြ ရမည်။

# 20

## ထာဝရဘုရား၏အလိုတော်နှင့် လူတို့၏အာခံမှု

1 ပြည်နှင့်ဒဏ်ခံရသည့်သတ္တမနှစ်မြောက်၊  
 ပဉ္စမလ၊ လဆန်းငါးရက်နေ့၌ကူသရေလခေါင်းဆောင်  
 အချို့တို့သည် ထာဝရဘုရား၏အလိုတော်  
 ကိုစုံစမ်းမေးမြန်းရန် ငါ့ထံသို့လာရောက်ကြ  
 ၏။ ထိုသူတို့၏ရှေ့တွင်ထိုင်ကြသောအခါ၊-

2 ထာဝရဘုရား၏နှုတ်ကပတ်တော်ကိုငါ ကြားရ၏။-

3 ကိုယ်တော်က`အချင်းလူသား၊ သင်သည်သူတို့  
 အား`သင်တို့သည်ငါ၏အလိုတော်ကိုစုံစမ်း  
 မေးမြန်းရန်လာကြသလော။ ငါသည်အသက်  
 ရှင်တော်မူသောဘုရားဖြစ်တော်မူသည်နှင့် အညီ  
 သင်တို့မေးမြန်းစုံစမ်းမှုမှန်သမျှ ကိုလက်ခံမည်မဟုတ်။

ဤကားငါအရှင် ထာဝရဘုရား၏စကားဖြစ်၏' ဟုမိန့်  
တော်မူကြောင်းဆင့်ဆိုလော့။

4     `အချင်းလူသား၊           သင်သည်သူတို့အားစစ်  
ဆေးစီရင်ရန်အသင့်ရှိပြီလော့။           အသင့်ရှိ  
လျှင်စစ်ဆေးစီရင်လော့။           သူတို့အားမိမိ  
တို့ဘိုးဘေးများပြုကျင့်ခဲ့သောစက်ဆုပ်  
ဖွယ်ကောင်းသည့်အမှုတို့ကိုသတိပေးဖော်     ပြလော့။-

5           ငါအရှင်ထာဝရဘုရားအဘယ်သို့မိန့်တော်  
မူကြောင်းကိုလည်း     ပြောပြလော့။     ဣသရေလ  
လူမျိုးတို့ကိုငါရွေးကောက်တော်မူ၍     ယာကုပ်  
၏အမျိုးအနွယ်တို့အားငါသည်ကတိပေး     ကျိန်ဆိုခဲ့၏။  
အီဂျစ်ပြည်တွင်ငါသည်သူတို့     အားထင်ရှားလျက်  
ငါသည်သူတို့၏ဘုရားသခင်ထာဝရဘုရားဖြစ်တော်မူကြောင်း  
ကိုကျိန်ဆိုခဲ့၏။-<sup>☆</sup> 6 သူတို့အားအီဂျစ်ပြည်မှထုတ်ဆောင်ကာ  
သူတို့အတွက်ရွေးချယ်ထားသောပြည်သို့  
ခေါ်ယူသွားမည်ဟု     ငါကတိပေးကျိန်ဆို  
ခဲ့သည်မှာထိုအခါကဖြစ်၏။     ထိုပြည်ကား  
နီနှင့်ပျားရည်စီးဆင်းနေ၍ပေါများသော  
ပြည်၊     အသာယာဆုံးသောပြည်ဖြစ်၏။-

7           ငါသည်သူတို့၏ဘုရားသခင်ထာဝရ  
ဘုရားဖြစ်သဖြင့်     မိမိတို့မြတ်နိုးသည့်  
စက်ဆုပ်ဖွယ်ရာရုပ်တုများကိုစွန့်ပစ်လိုက်

☆ 20:5 ထု၊ ၆:၂-၈။

ကြရန်နှင့်အီဂျစ်ဘုရားအတုများကို ကိုးကွယ်ခြင်းဖြင့် မိမိတို့ကိုယ်ကိုမည် ညမ်းကြစေရန်သူတို့အားပြောသော်လည်း၊-

8 သူတို့သည်ငါ့အားအာခံကာငါ၏စကား ကိုနားမထောင်ဘဲနေကြ၏။ သူတို့သည်မိမိ တို့မြတ်နိုးသည့်စက်ဆုပ်ဖွယ်ကောင်းသောရုပ်

တုများနှင့် အီဂျစ်ဘုရားများကိုမစွန့်ကြ။ ငါသည်သူတို့အားအီဂျစ်ပြည်တွင်ငါ၏ အမျက်ဒေါသကိုသူတို့အပေါ်သို့သွန်း

လောင်း၍ အမျက်တော်ဒဏ်ကိုအပြည့် အဝခံကြစေရန်အကြံရှိခဲ့၏။- 9 သို့ရာတွင်ငါ၏နာမတော်ကို သူတို့အတူ တကွနေထိုင်လျက်ရှိသောနိုင်ငံများရှေ့တွင် အသရေမပျက်စေခြင်းငှာယင်းသို့မပြု

ခဲ့။ အဘယ်ကြောင့်ဆိုသော်ဣသရေလ အမျိုးသားတို့အား အီဂျစ်ပြည်မှထုတ် ဆောင်တော်မူခြင်းဖြင့် သူတို့နှင့်အတူနေ ထိုင်ကြသောလူမျိုးခြားတို့၏ရှေ့တွင် ငါ သည်ထင်ရှားတော်မူခဲ့ပြီဖြစ်သောကြောင့် တည်း။

10 “သို့ဖြစ်၍ငါသည်သူတို့အားအီဂျစ် ပြည်မှတောကနု တာရသို့ထုတ်ဆောင်ကာ၊- 11 ငါ၏အမိန့်တို့ကိုနာခံစေ၍ ပညတ်တော် တို့ကိုသင်ကြားပေး၏။ ယင်းတို့ကိုစောင့် ထိန်းသူတို့သည်အသက်ရှင်ရလိမ့်မည်။-☆

12 သူတို့အားမြင့်မြတ်သန်ရှင်းစေသူမှာ ငါ ထာဝရဘုရားပင်ဖြစ်ကြောင်းသတိပေး လိုသဖြင့်

☆ 20:11 ဝတ်၊ ၁၈:၅။

ငါနှင့်သူတို့သဘောတူသည့် အမှတ်လကုခဏာအနေဖြင့် ဥပု သ်နေ့ကို စောင့်ထိန်းကြရန်ငါပြဋ္ဌ ဌာ န်းထား၏။-

☆ 13 သို့ရာတွင်သူတို့သည်တောကန္တာရ၌ပင် ငါ့ကိုအာခံကြ၏။ ငါ၏အမိန့်တော်တို့

ကိုလိုက်နာသူမှန်သမျှသည်အသက်ရှင် ခွင့်ရမည်ဖြစ်သော်လည်းသူတို့သည်ငါ ၏ပညတ်တော်တို့ကိုချိုးဖောက်၍ငါ၏ အမိန့်တော်တို့ကိုပစ်ပယ်ကြ၏။

ဥပု သ်နေ့

ကိုလည်းအလျှင်းမရှိသေ။

သို့ဖြစ်၍ငါ

သည်သူတို့အားတောက

န့

တာရတွင်ငါ၏

အမျက်တော်သွန်းလောင်းခြင်းဒဏ်ကိုခံ

စေ၍

သုတ်သင်ဖျက်ဆီးပစ်ရန်အကြံရှိ

ခဲ့၏။-

14 သို့ရာတွင်ယင်းသို့ဖျက်ဆီးပစ်ပါမူနိုင်ငံ

တကာရှေ့တွင်

ငါ၏နာမတော်အသရေ

ပျက်လိမ့်မည်။

အဘယ်ကြောင့်ဆိုသော်သူတို့

အားအီဂျစ်ပြည်မှ

ငါထုတ်ဆောင်ခဲ့သည်ကို

လူမျိုးတကာတို့မြင်ခဲ့ကြသောကြောင့်

ဖြစ်၏။-

15 သို့ဖြစ်၍အသာယာဆုံးသောပြည်၊

နို့နှင့်

ပျားရည်စီးနေသောပြည်တည်းဟူသော

ငါပေးအပ်ခဲ့သည့်ပြည်သို့

သူတို့အားပို့

ဆောင်တော့မည်မဟုတ်ဟုငါသည်တော

က

န့

တာရတွင်ကျိန်ဆိုခဲ့၏။-☆ 16 ယင်းသို့ကျိန်ဆိုရခြင်းအကြောင်းမှာသူတို့

☆ 20:12 ထွ၊ ၃၁:၁၃-၁၇။ ☆ 20:15 တော၊ ၁၄:၂၆-၃၅။

သည် မိမိတို့၏ရုပ်တုကိုးကွယ်မှုကိုပိုမို နှစ်သက်ကြလျက် ငါ၏အမိန့်တော်တို့ကို ပစ်ပယ်ကာငါ၏ပညတ်တော်တို့ကိုချိုး ဖောက်၍ ဥပု သ်နေ့ကိုမရှိမသေပြုကြ သောကြောင့်ဖြစ်၏။

17 “သို့သော်ငါသည်သူတို့ကိုသနားသဖြင့် တောက နှု တာရတွင်ဆုံးပါးပျက်စီးစေရန် မပြု။-

18 သို့ရာတွင်တောက နှု တာရထဲမှသူတို့၏သား သမီးများအား သင်တို့ဘိုးဘေးများစီရင် ခဲ့သည့်စည်းမျဉ်းများကိုမကျင့်သုံးကြ နှင့်။ သူတို့၏ဌလေ့ထုံးစံများကိုမလိုက် လျှောက်ကြနှင့်။ သူတို့၏ရုပ်တုများကို

ကိုးကွယ်ခြင်းအားဖြင့်ကိုယ်ကိုမညစ် ည မ်းစေကြနှင့်။- 19 ငါသည်သင်တို့၏ဘုရားသခင်ထာဝရ ဘုရားဖြစ်၏။ ငါ၏ပညတ်တော်တို့ကို စောင့်ထိန်း၍ ငါ၏အမိန့်တော်တို့ကိုနာခံ ကြလော့။-

20 ငါနှင့်သင်တို့ဖွဲ့ထားသည့်ပဋိညာဉ်၏အမှတ် လ ကု ခဏာဖြစ်စေရန်နှင့် ငါသည်သင်တို့၏ ဘုရားသခင်ထာဝရဘုရားဖြစ်တော်မူ ကြောင်းကိုလည်း သင်တို့အားသတိရစေရန် ဥပု သ်နေ့ကိုသန့်ရှင်းစေကြလော့' ဟုငါ သတိပေး၏။

21 “သို့ရာတွင်ထိုလူမျိုးဆက်သည်လည်းငါ့ကို အာခံကြ၏။ ငါ၏အမိန့်တော်တို့ကိုလိုက်နာ သူမှန်သမျှသည်အသက်ရှင်ခွင့်ရမည်ဖြစ်

သော်လည်း သူတို့သည် ငါ၏ ပညတ်တော်တို့  
 ကို ချိုးဖောက်၍ ငါ၏ အမိန့်တော်တို့ကို ပစ်ပယ်ကြ၏။  
 ဥပုသ်နေ့ကိုလည်း အလျှင်းမ ရှိသေး။ သူတို့အား တောကနု  
 တာရတွင် သေစေရန် ငါသည် မိမိ၏ အမျက်တော်ကို သူတို့  
 အပေါ်သို့ သွန်းလောင်း၍ အမျက်တော်ဒဏ်  
 ကို ခံစေမည်ဟု အကြံရှိခဲ့သော်လည်း၊-

22 မခံစေခဲ့။ အဘယ်ကြောင့် ဆိုသော် ယင်းသို့  
 ပြုပါမူ ကုသရေလအမျိုးသားတို့အား

အီဂျစ်ပြည်မှ ငါထုတ်ဆောင်ခဲ့သည်ကို  
 မြင်သော လူမျိုးတို့၏ ရှေ့တွင် ငါ၏ နာမ  
 တော်အသရေပျက်မည် ဖြစ်သောကြောင့် တည်း။-

23 ထို့ကြောင့် ငါသည် သူတို့အား ကမ္ဘာအရပ်  
 ရပ်သို့ ကွဲလွင့်စေမည်ဟု တောကနု တာရတွင်  
 ငါကျိန်ဆို၏။ - \* 24 ယင်းသို့ ပြုရသည့် အကြောင်းမှာ သူတို့သည်  
 ငါ၏ အမိန့်တော်တို့ကို ပစ်ပယ်ကာ ငါ၏ ပညတ်  
 တော်တို့ကို ချိုးဖောက်လျက် ဥပု သ်နေ့ကို မရို  
 မသေပြုပြီးလျှင် ဘိုးဘေးတို့ကို ကွယ်ခဲ့သော  
 ရုပ်တုတို့ကို ဝတ်ပြုကြသောကြောင့် ဖြစ်၏။ "

25 "ထိုနောက် ငါသည် သူတို့အား မလျောက်ပတ်  
 သည့် ပညတ်များနှင့် အသက်ရှင်မှုကို မပြု  
 စုနိုင်သည့် အမိန့်တော်များကို ပေး၏။-

26 သူတို့သည် မိမိတို့၏ သားဦးများကို ယဇ်ပူ

---

\* 20:23 ဝတ်၊ ၂၆:၃၃။

ဇော်ခြင်းအားဖြင့် မိမိတို့ကိုယ်ကိုညစ်ည မ်း  
 ကြစေရန်သူတို့အားငါအခွင့်ပေး၏။ ယင်း  
 သို့အခွင့်ပေးရသည့်အကြောင်းမှာ ငါသည်  
 ဘုရားသခင်ဖြစ်တော်မူကြောင်းပြသရန်  
 နှင့်သူတို့အားဒဏ်ခတ်ရန်ဖြစ်၏။"

27 "သို့ဖြစ်၍အချင်းလူသား၊ က္လသရေလ  
 အမျိုးသားတို့အား ငါအရှင်တာဝရ  
 ဘုရားအဘယ်သို့မိန့်တော်မူသည်ကို ယခုဆင့်ဆိုလော့။  
 သူတို့၏ဘိုးဘေးများ သည်သစ္စာဖောက်ခြင်းအားဖြင့်  
 ငါ့ကိုစော် ကားကြပြန်သည့်နည်းမှာဤသို့တည်း။-

28 ငါသည်သူတို့အားကျိန်ဆိုကတိပြုထား  
 သည့်ပြည်သို့ခေါ်ဆောင်၍သွား၏။ သူတို့သည်  
 မြင့်သောတောင်ကုန်းများနှင့်စိမ်းလန်းသော  
 သစ်ပင်တို့ကိုမြင်သောအခါ ထိုအရပ်တို့  
 တွင်ယဇ်ပူဇော်ကြကုန်၏။ နံ့သာပေါင်းကို  
 မီးရှို့ရာယဇ်နှင့်စပျစ်ရည်ပူဇော်သကာ  
 ကိုဆက်ကပ်ကြ၏။ ဤနည်းအားဖြင့်သူ  
 တို့သည်ငါ၏အမျက်တော်ကိုနှိုးဆော် ကြသည်။-

29 ငါသည်သူတို့ကို သင်တို့သွားကြသည့်  
 ကုန်းမြင့်များကားအဘယ်နည်း' ဟုမေး၏။  
 ထိုကြောင့်ထိုအရပ်တို့သည်ယနေ့တိုင်  
 အောင်ဗာမာဟုခေါ်သော ကုန်းမြင့်' များ  
 ဟုတွင်သတည်း။- 30 က္လသရေလအမျိုးသားတို့အားအရှင်



ထာဝရဘုရား ဤသို့မိန့်ဆိုကြောင်းဆင့်  
 ဆိုလော့။ သင်တို့သည်အဘယ်ကြောင့်ဘိုး  
 ဘေးတို့အပြစ်ကူးလွန်၍ညစ်ည မ်းစေ  
 သကဲ့သို့ သင်တို့ကိုယ်ကိုညစ်ည မ်းစေကြ  
 သနည်း။ သူတို့ကိုးကွယ်သည့်ညစ်ည  
 မ်း သောရုပ်တုတို့ကိုကိုးကွယ်ကြသနည်း။-

31

သင်တို့သည်ယနေ့တိုင်အောင်ပင်သူတို့  
 ဆက်သသည့်ပူဇော်သကာများကိုဆက်  
 သလျက် ရုပ်တုများအားမိမိတို့၏သား  
 သမီးများကိုမီးရှို့ပူဇော်ကာကိုယ့်ကိုယ် ကိုညစ်ည  
 မ်းစေကြ၏။ အချင်းကူသရေလ အမျိုးသားတို့၊  
 သင်တို့သည်ငါ့ထံသို့ လာ၍ငါ၏အလိုတော်ကိုစုံစမ်းမေး  
 မြန်းကြ၏။ ငါသည်အသက်ရှင်တော်မူ  
 သောအရှင်ထာဝရဘုရားဖြစ်တော်မူ  
 သည်နှင့်အညီ အဘယ်သို့မျှစုံစမ်းမေး  
 မြန်းခွင့်ကိုသင်တို့အားပေးမည်မဟုတ်။-

32

သင်တို့သည်အခြားနိုင်ငံများကဲ့သို့လည်း  
 ကောင်း၊ တိုင်းတစ်ပါးတွင်နေထိုင်သူများကဲ့  
 သို့လည်းကောင်း၊ သစ်ပင်များ၊ ကျောက်တုံး  
 များကိုဝတ်ပြု၍ခိုးကြမည်ဟုကြံစည်  
 ဆုံးဖြတ်ထားကြ၏။ သို့ရာတွင်ယင်း  
 အကြံမထမြောက်ရ။

ဘုရားသခင်ဒဏ်ခတ်တော်မူခြင်းနှင့်



ထိုအခါငါသည် ထာဝရဘုရားဖြစ်တော်မူကြောင်း သင်တို့ သိရှိကြလိမ့်မည်'' ဟုမိန့်တော်မူ၏။

39 အရှင်ထာဝရဘုရားက ``အချင်းကူသရေလ အမျိုးသားအပေါင်းတို့၊ ယခုသင်တို့သည်တစ် ယောက်မကျန်မိမိတို့ရှိရပ်တုများကိုသွား၍ ရှိခိုးဝတ်ပြုကြလော့။ သို့ရာတွင်ယခုမှစ၍ သင်တို့သည်ငါ၏စကားကိုနားထောင်ရကြ မည်။ ရုပ်တုတို့အားပူဇော်သကာများဆက်သ ခြင်းအားဖြင့် ငါ၏သန့်ရှင်းမြင့်မြတ်သည့် နာမတော်ကိုနောက်တစ်ဖန်မရှုတ်ချရ။-

40 ငါ၏သန့်ရှင်းမြင့်မြတ်သောတောင်တော်တည်း ဟူသောကူသရေလတောင်မြင့်ပေါ်တွင် သင်တို့ အားလုံးပင်ငါ့အားဝတ်ပြုကိုးကွယ်ကြလိမ့် မည်ဟုငါအရှင်ထာဝရဘုရားမိန့်ဆို၏။ ငါ သည်သင်တို့အားနှစ်သက်လက်ခံမည်။ သင်တို့ ပူဇော်သောယဇ်များ၊ အကောင်းမြတ်ဆုံးသော ပူဇော်သကာများနှင့်သီးသန့်ဆက်ကပ်ထား သည့်အလှူဝတ္ထုများကိုငါတောင်းဆိုမည်။-

41 သင်တို့အားနိုင်ငံများကွဲလွင့်လျက်ရှိသည့် တိုင်းပြည်များမှ ငါသည်သင်တို့ကိုယူဆောင် စုရုံးပြီးနောက်သင်တို့မီးရှို့ပူဇော်သည့်နံ့သာ ပေါင်းနှင့်တကွသင်တို့ကိုငါလက်ခံမည်။ ငါ သည်သန့်ရှင်းမြင့်မြတ်တော်မူကြောင်းလူမျိုး

တကာတို့တွေ့မြင်ကြလိမ့်မည်။- 42 သင်တို့၏ဘိုးဘေးတို့အားငါပေးမည်  
 ကျိန်ဆိုကတိပြုထားသည့်ကုသရေလ  
 ပြည်သို့ သင်တို့ကိုငါယူဆောင်လာသော  
 အခါ ငါသည်ဘုရားသခင်ဖြစ်တော်မူ  
 ကြောင်းသင်တို့သိရှိကြလိမ့်မည်။- 43 ထိုအခါသင်တို့သည်မိမိတို့ပြုခဲ့သော  
 စက်ဆုပ်ဖွယ်ရာအမှုများကြောင့်မိမိကိုယ်  
 ကိုရှုံ့ရာ၍ မိမိတို့ကိုယ်ကိုအဘယ်သို့ ညစ်ည  
 မ်းစေခဲ့ကြကြောင်းတို့ကိုပြန်လည် သတိရကြလိမ့်မည်။  
 ထိုအခါသင့်ကိုယ် သင်ရှုံ့ရာလိမ့်မည်။-  
 44 အို ကုသရေလအမျိုးသားတို့၊ ငါသည်ငါ  
 ၏နာမတော်ကိုထောက်၍ မိမိ၏အသရေ  
 ကိုကာကွယ်ရန်သင်တို့၏ယုတ်မာဆိုးညစ်  
 ဖောက်ပြန်သောအကျင့်များအလျောက်  
 သင် တို့ကိုမစီရင်သောအခါငါသည်ထာဝရ  
 ဘုရားဖြစ်တော်မူကြောင်းသင်တို့သိရှိ  
 ကြလိမ့်မည်။'' ဟုမိန့်တော်မူ၏။ ဤကား  
 အရှင်ထာဝရဘုရားမိန့်တော်မူသော စကားဖြစ်၏။

တောင်အရပ်တွင်လောင်မည့်မီး

45 ထာဝရဘုရား၏နှုတ်ကပတ်တော်သည်  
 ငါ့ထံသို့ရောက်လာ၏။- 46 ကိုယ်တော်က`အချင်းလူသား၊  
 တောင်အရပ် သို့မျှော်ကြည့်၍ ထိုအရပ်နှင့်ထိုအရပ်ရှိ  
 သစ်တောအားဗျာဒိတ်တော်ကိုဆင့်ဆိုလော့။-

47 တောင်အရပ်မှသစ်တောအားအရှင်ထာဝရ

ဘုရားကထာဝရဘုရား၏နှုတ်ကပတ်  
 တော်ကိုနားထောင်လော့။ ငါသည်မီးမွှေးလျက်  
 ရှိ၏။ ထိုမီးသည်သင်၏သစ်ပင်ခြောက်ရှိ  
 သမျှနှင့်သစ်ပင်စိုရှိသမျှတို့ကိုကျွမ်း လောင်စေလိမ့်မည်။  
 မီးတောက်များကိုအဘယ် အရာမျှမငြိမ်းမသတ်နိုင်ရာ။  
 ထိုမီးသည် တောင်အရပ်မှမြောက်အရပ်သို့ပျံ့နှံ့သွား  
 ကာ မြေတစ်ပြင်လုံးကိုကျွမ်းလောင်စေ လိမ့်မည်။-  
 48 ထိုမီးကိုငါထာဝရဘုရားမွှေးတော်မူကြောင်း  
 ယင်းကိုအဘယ်သူမျှမငြိမ်းမသတ်နိုင်  
 ကြောင်းလူအပေါင်းတို့သိရှိကြလိမ့်မည်''  
 ဟုမြွက်ဆိုတော်မူကြောင်းဆင့်ဆိုလော့ဟု မိန့်တော်မူ၏။  
 49 ငါက ``အရှင်ထာဝရဘုရားကျွန်တော်မျိုး  
 သည်စကားထာများသာပြောဆိုနေခြင်း ဖြစ်သည်ဟု  
 လူအပေါင်းတို့ပြောဆိုနေ ကြပါသည်''  
 ဟုလျှောက်ထား၏။

# 21

## ထာဝရဘုရား၏ဌာနားတော်

1 ထာဝရဘုရား၏နှုတ်ကပတ်တော်သည်ငါ့  
 ထံသို့ရောက်လာ၏။- 2 ကိုယ်တော်က ``အချင်းလူသား၊  
 ယေရုရှလင် မြို့ဘက်သို့လှည့်၍ထိုမြို့ကိုရှုတ်ချလော့။  
 လူ တို့ကိုးကွယ်ဝတ်ပြုရာဌာနများကိုရှုတ် ချလော့။  
 ဣသရေလပြည်ကိုပရောဖက်ပြု ၍သတိပေးလော့။-

3 လူတို့အားငါထာဝရဘုရားသည်သူတို့  
 ၎င်း၏ရန်သူဖြစ်ကြောင်း ငါ၏ဌာ ဌားလွယ်အိမ်မှ  
 ဌာ ဌားတော်ကိုထုတ်ယူ၍ သူတို့အပေါင်းအား  
 လူဆိုးလူကောင်းမရွေးသုတ်သင်ပစ်မည် ဖြစ်ကြောင်း၊-  
 4 ယင်းသို့လူဆိုးလူကောင်းမရွေးသုတ်သင်  
 ပစ်ရန် ငါသည်မြောက်အရပ်မှနေ၍တောင်  
 အရပ်သို့တိုင်အောင် ရှိသမျှသောလူတို့  
 ကိုဌာ ဌားတော်ဖြင့်စီရင်မည်ဖြစ်ကြောင်း၊-  
 5 ငါထာဝရဘုရားသည်မိမိ၏ဌာ ဌားတော်  
 ကိုဌာ ဌားလွယ်အိမ်မှထုတ်တော်မူပြီဖြစ်  
 ကြောင်း၊ ထိုဌာ ဌားကိုဌာ ဌားလွယ်အိမ်သို့ပြန်  
 ၍သွင်းတော်မူမည်မဟုတ်ကြောင်းကိုလူ  
 အပေါင်းတို့သိရကြလိမ့်မည်။

6 `အချင်းလူသား၊ သင်သည်စိတ်ပျက်ဝမ်းနည်း  
 ကြေကွဲလျက်ရှိဘိသကဲ့သို့ညည်းတွားလော့။

လူမြင်ကွင်းတွင်ပြင်းပြစွာညည်းတွားလော့။-

7 သင်သည်အဘယ်ကြောင့်ညည်းတွားသည်ကို  
 လူတို့မေးမြန်းကြသောအခါ သင်ကြားသိ  
 ရသောသတင်းကြောင့်ညည်းတွားရခြင်း  
 ဖြစ်ကြောင်းပြောပြလော့။ ထိုအမှုအရာ  
 ဖြစ်ပျက်လာသောအခါ လူတို့သည်နှလုံး  
 တုန်လျက်သတ္တိကြောင့်ကြလိမ့်မည်။ သူတို့

၏လက်များသည်ပျော့အိလျက်ဒူးများ  
 လည်းပျော့ခွေလိမ့်မည်။ ထိုအမှုအရာကား  
 ဖြစ်ပျက်မည့်အချိန်ကျရောက်ပြီ။ ယခု  
 ပင်ဖြစ်ပျက်လာလေပြီ'' ဟုမိန့်တော်မူ၏။  
 ဤကားငါအရှင်ထာဝရဘုရားမိန့်တော်မူသောစကားဖြစ်၏။

8 ထာဝရဘုရား၏နှုတ်ကပတ်တော်သည်  
 ငါ့ထံသို့ရောက်လာ၏။- 9 ကိုယ်တော်က`အချင်းလူသား၊  
 ဗျာဒိတ်တော် ကိုဆင့်ဆိုလော့။ ငါထာဝရဘုရားအဘယ်  
 သို့မိန့်တော်မူသည်ကိုလူတို့အားဆင့်ဆို ရမည်မှာ၊  
 ``ဋ္ဌဌားတော်ကိုထက်အောင်သွေးထားပြီး။

ဋ္ဌဌားတော်ကိုပြောင်လက်အောင်တိုက်ချွတ် ထားပြီ။  
 10 သတ်ဖြတ်ရန်အတွက်ဋ္ဌ ဌားကိုထက်အောင်  
 သွေးထားပြီး။  
 လျှပ်ပြက်သကဲ့သို့ပြောင်လက်စေရန်  
 တိုက်ချွတ်ထား၏။

ငါ၏သားယုဒအုပ်စိုးသောရာဇလုံတံကြောင့်  
 ရွှင်လန်းဝမ်းမြောက်နိုင်မည်မဟုတ်။  
 ထိုရာဇလုံတံသည်ဋ္ဌဌားဖြင့်ဒဏ်ခတ်ခြင်းခံရမည်။

11 အဆင်သင့်အသုံးပြုနိုင်စေရန်ထိုဋ္ဌ ဌားကို  
 ပြောင်လက်အောင်တိုက်ချွတ်လျက်ရှိ၏။  
 လူသတ်သမား၏လက်သို့အပ်ရန်  
 ယင်းကိုထက်အောင်သွေးပြီးလျှင် ပြောင်လက်အောင်တိုက်ချွတ်ထား၏။

12 အချင်းလူသား၊ဝမ်းနည်း၍အော်ဟစ်ငို ကြွေးလော့။  
 ဤငှာ့ဌားသည်ငါ၏လူမျိုးတော်အတွက်  
 ကူသရေလအမျိုးသားခေါင်းဆောင်အပေါင်းတို့  
 အတွက်ဖြစ်၏။  
 သူတို့သည်ကျန်ရှိနေသူငါ၏လူမျိုးတော်ဝင်  
 အပေါင်းနှင့်အတူအသတ်ခံရကြအံ့။  
 စိတ်ပျက်လက်လျော့လျက်သင်၏ရင်ကိုတီး ခတ်လော့။

13 ငါသည်ငှာ့ ဌားဖြင့်ဒဏ်ခတ်ခြင်းခံရမည့် ယုဒ၏  
 ရာဇလုံတံတော်ပျက်စီးမည့်အချိန်ကို<sup>5</sup>  
 အကဲခတ်နေခြင်းဖြစ်၏ဟုအရှင် ထာဝရဘုရား  
 မိန့်တော်မူ၏။

14 `အချင်းလူသား၊ ယခုဗျာဒိတ်တော်ကိုပြန်  
 ကြားလော့။ လက်ခုပ်တီးလော့။ ထိုအခါငှာ့  
 ဌား တော်ကိုနှစ်ကြိမ်သုံးကြိမ်ဝှေ့ယမ်းလော့။  
 ထို ငှာ့ ဌားသည်သူသတ်သောငှာ့ ဌား၊  
 ရက်စက်စွာသတ် ဖြတ်သည့်ငှာ့ ဌားဖြစ်၏။  
 သူတို့ကိုအဘက်ဘက် မှဝိုင်းရံသတ်ဖြတ်လိမ့်မည်။-

15 ယင်းသည်ငါ၏လူမျိုးတော်အားနှလုံးတုန်  
 စေ၍ ယိမ်းယိုင်ပြိုလဲစေ၏။ လျှပ်ပြက်သကဲ့  
 သို့ပြောင်လက်၍ခုတ်ဖြတ်ရန်အသင့်ရှိသော  
 ငှာ့ ဌားဖြင့် ငါသည်သူတို့၏မြို့တံခါးတို့တွင်

5 21:13 \* ဟေဗြဲမူတွင်မရှင်းလင်းပါ။



သတ်ဖြတ်ရန်ထို့ငှာ ကိုထားရှိမည်။-

16 အချင်းထက်မြက်သောငှာ ဌား၊ ဘယ်ညာမရွေး  
ခုတ်ဖြတ်လော့။ ဌီးတည်ရာခုတ်ဖြတ်လော့။-6

17 ငါသည်လည်းလက်ခုတ်တီးမည်။ ထိုနောက်ငါ  
၏အမျက်တော်ပြေမည်။ ဤကားငါထာဝရ  
ဘုရားမိန့်တော်မူသောစကားပင်ဖြစ်၏။ ဟူ၍တည်း။

**ဗာဗုလုန်ဘုရင်၏ငှာ**

18 ထာဝရဘုရားသခင်၏နှုတ်ကပတ်တော် သည်  
ငါ့ထံသို့ရောက်လာ၏။- 19 ကိုယ်တော်က`အချင်းလူသား၊  
ဗာဗုလုန်မင်း တိုက်ခိုက်ရန်ငှာ ဌားကိုကိုင့်၍  
လာနိုင်သည့်လမ်း နှစ်လမ်းကိုမှတ်သားလော့။  
ထိုလမ်းနှစ်လမ်း စလုံးပင်တိုင်းပြည်တစ်ခုတည်းမှအစ  
ပြုရမည်။ ထိုမြို့သို့ခွဲသွားသည့်လမ်းခွဲ  
တွင်မှတ်တိုင်များစိုက်ထားလော့။- 20 ဖျက်ဆီးမည့်ငှာ

ဌားလာရောက်ရန်မှတ်တိုင်တစ် တိုင်သည်  
အ မှ မှန်ပြည်ရ မှ မှတ်မြို့သို့လမ်းညွှန်  
လျက် အခြားတစ်တိုင်မှာယုဒပြည်ခိုင်ခံ့  
သောယေရုရှလင်မြို့သို့လမ်းညွှန်ရမည်။-

21 ဗာဗုလုန်မင်းသည်လမ်းဆုံ၊ လမ်းဝသို့ရောက်  
သောအခါ ရပ်၍အဘယ်လမ်းကိုလိုက်ရမည်  
ကိုသိနိုင်ရန်မြားတို့ကိုလှုပ်၍မဲချ၏။ သူ

6 21:16 \* ဟေဗြဲမူတွင်မရှင်းလင်းပါ။

၎်ရူပတုတို့ကိုမေးမြန်း၏။ တိရ ၈  
 ဆာ န်အသည်း ကိုလည်းကြည့်၏။-  
 22 ထိုအခါ ယေရုရှလင်' ဟုရေးမှတ်ထားသော  
 နိမိတ်ပြုများသည် သူ၏ညာဘက်လက်တွင်း  
 သို့ရောက်ရှိ၏။ ထိုမြားကသူ့အားမြို့ရိုးဖြို  
 ရန်တိုးမောင်းများကိုသွားရောက်တပ်ဆင်ကာ  
 သတ်ရန်အမိန့်ပေးလျက်စစ်တိုက်သံများ  
 ကိုကြွေးကြော်ရန်လည်းကောင်း၊ တံခါးထု  
 ဖွင့်ရန်တိုးမောင်းကိုလည်းကောင်း မြေကတုတ်  
 များဖို့၍ကတုတ်ကျင်းများကိုတူးရန်  
 လည်းကောင်းညွှန်ပြ၏။- 23 ယေရုရှလင်မြို့သူမြို့သားတို့သည်ဗာဗု  
 လု န်မင်းနှင့် မိမိတို့ချုပ်ဆိုထားသည့်စစ်ပြေ  
 ငြိမ်းခြင်းစာချုပ်များရှိသဖြင့် ဤသို့ကြို  
 တင်ဟောကိန်းထွက်သည်ကိုယုံကြလိမ့်မည်  
 မဟုတ်။ သို့ရာတွင်သူတို့အားမိမိတို့၏  
 အပြစ်များကိုပြန်လည်သတိရစေ၍ သူတို့အဖမ်းခံရကြလိမ့်မည်။-  
 24 သို့ဖြစ်၍ငါအရှင်ထာဝရဘုရားမိန့်တော်မူ  
 သည်ကား သင်တို့၏ပုန်ကန်မှုကြောင့်သင်တို့  
 ၎်အပြစ်များကိုအမှတ်ရစေပြီ။ သင်တို့၏  
 အကျင့်အကြံဟူသမျှက သင်တို့၏အပြစ်  
 များကိုပေါ်လွင်လာစေ၏။ သင်တို့၏သို့ ပြုသည်ဖြစ်၍  
 ငါသည်သင်တို့ကိုရန်သူ များ၏လက်သို့ပေးအပ်မည်။

မင်း၊ သင်၏ကံကြမ္မာကိုဖန်တီးမည့်နေ့ရက်၊  
 သင်အပြီးသတ်အပြစ်ဒဏ်ခံရမည့်နေ့  
 ရက်ကျရောက်လာလေပြီ။- 26 ဤကားငါအရှင်ထာဝရဘုရားမိန့်တော်မူ  
 သောစကားဖြစ်၏။ သင်၏ရာဇသရဖူနှင့်  
 ဦးရစ်ကိုချွတ်လိုက်လော့။ အခြေအနေအား  
 လုံးပြောင်းလဲသွားလေပြီ။ ဆင်းရဲသူတို့  
 အားတန်ခိုးအာဏာပေးအပ်၍ တန်ခိုး  
 အာဏာရှိသူတို့ကိုနိမ့်ကျစေအံ့။- 27 ငါသည်ယေရုရှလင်မြို့ကိုယိုယွင်းပျ  
 စေမည်။ ယိုယွင်းပျက်စီးစေမည်။ ယိုယွင်းပျက်  
 စီးစေမည်။ သို့ရာတွင်ထိုမြို့ကိုတရားဝင်  
 ပိုင်ဆိုင်သူမရောက်မီ ယင်းကိုပြန်လည်ပြု  
 ပြင်ကြလိမ့်မည်မဟုတ်။ ထိုသူအားငါ အပ်မည်။

**ဋ္ဌာန်းနှင့်အမုန်ပြည်သားများ**

28 “အချင်းလူသား၊ ဗျာဒိတ်တော်ကိုဆင့်ဆို  
 လော့။ ကုသရေလအမျိုးသားတို့အားစော်  
 ကားသည့်အ မှ မုန်ပြည်သားတို့အားငါအရှင်  
 ထာဝရဘုရားအဘယ့်သို့မိန့်တော်မူ ကြောင်းကိုကြေညာလော့။”  
 “ဖျက်ဆီးသုတ်သင်ရန်ဋ္ဌာန်းတော်ကို အသင့်ထားလေပြီ။  
 ဋ္ဌာန်းကိုအသင့်ထားလေပြီ။  
 သတ်ဖြတ်ရန်ထိုဋ္ဌာန်းတော်ကိုတိုက်ချွတ်ထား၏။  
 လျှပ်ပြက်သကဲ့သို့ပြောင်လက်အောင်

တိုက်ချွတ်ထား၏။ ဟုသူတို့အားဆင့်ဆိုလော့။<sup>☆</sup>

29 သင်တို့မြင်ရသောဗျာဒိတ်ရူပါရုံများသည်  
အတုဖြစ်၍ သင်တို့အားကြိုတင်ဟောပြော  
ချက်များသည်လည်းလိမ်လည်ဟောပြောမှု  
များသာဖြစ်၏။ သင်တို့အပြီးသတ်အပြစ်  
ဒဏ်ခံရမည့်နေ့ရက်သည်နီးကပ်လာလေ  
ပြီ။ ဌ ဌားတော်သည်ယုတ်မာဆိုးညစ်သူတို့  
၏ဇက်ပေါ်သို့သတ်ဖြတ်ရန်ကျရောက်အံ့။

30 `သင်၏ဌ ဌားကိုဌ ဌားလွယ်အိမ်သို့ပြန်သွင်း  
စေ။ သင့်ကိုဖန်ဆင်းရာအရပ်၊ သင်မွေးဖွား  
ရာပြည်တွင်ငါသည်သင့်အားတရားစီ ရင်မည်။-

31 ငါသည်တောက်လောင်နေသောမီးသဖွယ်  
ငါ၏အမျက်တော်ကို သင့်၏အပေါ်သို့  
သွန်းလောင်းရလိမ့်မည်။ သင့်အားရက်စက်  
ကြမ်းကြုတ်သူအဖျက်ဝိဇ္ဇာတို့၏လက်

သို့ငါပေးအပ်မည်။- 32 သင်သည်လောင်စာဖြစ်လိမ့်မည်။  
မိမိ၏ပြည် ၌ပင်သေရလိမ့်မည်။ နောက်တစ်ဖန်အဘယ်  
သူမျှသင့်အားသတိရကြတော့မည်မ ဟုတ်'  
" ဟုမိန့်တော်မူ၏။ ဤကားငါထာဝရ  
ဘုရားမိန့်တော်မူသောစကားဖြစ်သတည်း။

# 22

☆ 21:28 ယော ၄၉:၁-၆။ ယောဇ ၂၅:၁-၇။ အာ၊ ၁:၃-၁၅။ ဇော ၂:၈-၁၁။

ယေရုရှလင်မြို့ကူးလွန်သည့်ပြစ်မှုများ

1 ထာဝရဘုရား၏နှုတ်ကပတ်တော်သည်ငါ  
ထံသို့ရောက်လာ၏။- 2 ကိုယ်တော်က`အချင်းလူသား၊  
သင်သည်လူ သတ်သမားများနှင့်ပြည့်နှက်လျက်ရှိသည့်  
မြို့ကို စစ်ဆေးစီရင်ရန်အသင့်ရှိပြီလော။  
ထိုမြို့အားမိမိပြုသည့်စက်ဆုပ်ဖွယ်ရာ  
အမှုအပေါင်းတို့ကိုဖော်ပြလော့။- 3 ငါအရှင်ထာဝရဘုရားသည်ထိုမြို့အား  
အဘယ်သို့မိန့်တော်မူသည်ကိုဤသို့ဆင့်  
ဆိုလော့။ သင်သည်မိမိ၏လူတို့ကိုအမြောက်  
အမြားသတ်ခဲ့ပြီးရုပ်တုများကိုဝတ်ပြု  
ရှိခိုးခြင်းအားဖြင့် မိမိကိုယ်ကိုညစ်ည  
မ်း စေခဲ့သဖြင့်သင်၏နေရက်ကာလသည်  
ကျရောက်လာလေပြီ။- 4 သင်သည်ထိုလူသတ်မှုများအတွက်အပြစ်  
ရှိသည့်ပြင် မိမိပြုလုပ်သည့်ရုပ်တုများအား  
ဖြင့် မိမိကိုယ်ကိုညစ်ည ဝမ်းစေသည်ဖြစ်၍သင်  
၏နေရက်ကာလသည်ကျရောက်လာလေပြီ။  
သင်၏နှစ်များကုန်ဆုံးချိန်စေ့ပြီ။ သို့ဖြစ်၍  
ငါသည်သင့်အားလူမျိုးတကာတို့ပြက်  
ရယ်ပြုစရာ၊ အတိုင်းတိုင်းအပြည်ပြည်  
၏ပြောင်လှောင်စရာဖြစ်စေတော်မူပြီ။-  
5 ရပ်နီးရပ်ဝေးရှိတိုင်းပြည်တို့သည်သင်  
တရားလက်လွတ်ပြုကျင့်၍ နာမည်ပျက်  
မှုကြောင့်ပြောင်လှောင်ကြ၏။- 6 သင့်အထဲရှိဣသရေလအမျိုးသားခေါ်ဝေါ်

ဆောင်အပေါင်းတို့သည် မိမိတို့၏စွမ်းရည်  
ကိုအားကိုး၍လူသတ်မှုများကိုကူးလွန် ကြ၏။-  
7 သင့်အထဲတွင်အဘယ်သူမျှမိဘကိုရို  
သေမြတ်နိုးမှုမပြုကြ။ သင့်အထဲတွင်သင်  
သည်လူမျိုးခြားတို့အား လိမ်လည်လှည့်စား  
၍မုဆိုးမများနှင့်မိဘမဲ့သူတို့အား ညှဉ်းဆဲနှိပ်စက်၏။-  
\* 8 သန်ရှင်းသောဌာနများကိုမထီမဲ့မြင်ပြု၍  
ဥပု သ်နေ့ကိုလည်းမလေးမစားပြု၏။-  
9 သင်၏အထဲ၌အချို့တို့သည်ကုန်းချော၍  
သူတစ်ပါးတို့အားသေကြောင်းကြံကြ၏။  
သင့်အထဲ၌တောင်ပေါ်ရှိဝတ်ပြုရာဌာန များတွင်  
ရုပ်တုများအားယဇ်ပူဇော်သည့် အသားကိုစားကြ၏။  
အချို့မှာအစဉ် ကာမဂုဏ်လိုက်စားကြ၏။-  
10 သင့်အထဲတွင်အချို့သောသူတို့သည်  
မိမိ တို့၏မိထွေးများနှင့်ပြစ်မှားကြ၏။  
သင့် အထဲ၌အချို့ကအမျိုးသမီးများ  
ရာသီလာချိန်တွင်အဋ္ဌ ၄ မှ မပြုကျင့်ကြ၏။-  
\* 11 သင့်အထဲ၌အချို့သောသူတို့သည်သူ  
တစ်ပါး၏အိမ်ရာကိုပြစ်မှား၍ မိမိတို့၏  
ချွေးမများကိုသော်လည်းကောင်း၊ အဖေတူ  
အမေကွဲနှမများကိုသော်လည်းကောင်း

---

\* 22:7 ထွ၊ ၂၀:၁၂၊ ၂၂:၂၁-၂၂။ တရား၊ ၅:၁၆၊ ၂၄:၁၇။ \* 22:8 ဝတ်၊  
၁၉:၃၀၊ ၂၆:၂။ \* 22:10 ဝတ်၊ ၁၈:၇-၂၀။

ဖြားယောင်းပြစ်မှားကြ၏။- 12 သင့်အထဲ၌သင်၏လူအချို့တို့သည်ကြေ  
 စားလူသတ်သမားများဖြစ်ကြ၏။ အချို့  
 မှာမိမိတို့ကုသရေလအမျိုးသားများ အားငွေချေး၍  
 အတိုးကိုယူကာမိမိတို့ ကိုယ်ကိုကြွယ်ဝချမ်းသာစေကြ၏။  
 သူတို့ သည်ငါ့အားမေ့လျော့သွားကြလေကုန်  
 ပြီ'' ဟုမိန့်တော်မူ၏။ ဤကားအရှင်ထာ  
 ဝရဘုရားမိန့်တော်မူသောစကား ဖြစ်၏။\*

13

''ငါသည်သင်၏မတရားစီးပွားရှာမှု  
 အတွက်အမျက်ထွက်လျက်၊ လက်ဝါးချင်း  
 ရိုက်၍၊ လုယက်သတ်ဖြတ်မှုတို့ကိုရပ်စဲ  
 စေမည်။- 14 သင့်အားငါစီရင်ပြီးချိန်၌သင်သည်ရဲ  
 စွမ်းသတ္တိရှိဦးမည်လော။ မိမိလက်ကိုပင်မြှောက်  
 နိုင်ရန်ခွန်အားရှိပါဦးမည်လော။ ငါထာဝရ  
 ဘုရားမိန့်တော်မူ၏။ ငါသည်မိမိ၏စကား  
 အတိုင်းပြုမည်။- 15 သင်၏လူတို့ကိုငါသည်အတိုင်းတိုင်းအပြည်  
 ပြည်နှင့်လူမျိုးတကာတို့ထံသို့ပျံ့လွင့်သွား  
 စေလျက်သင်၏ဆိုးညစ်မှုများကိုရပ်စဲမည်။-

16

သို့ဖြစ်၍သင်သည် အခြားလူမျိုးတို့ရှေ့တွင်  
 ရှုတ်ချခြင်းကိုခံရလိမ့်မည်။ သို့ရာတွင်ငါ  
 သည်ထာဝရဘုရားဖြစ်တော်မူကြောင်းသင်  
 သိရှိရလိမ့်မည်'' ဟုမိန့်တော်မူ၏။

ဘုရားသခင်၏သတ္တုအရည်ကျိုမီးဖိုကြီး

\* 22:12 ထွ၊ ၂၂:၂၅၊ ၂၃:၈။ ဝတ်၊ ၂၅:၃၆-၃၇။ တရား၊ ၁၆:၁၉၊ ၂၃:၁၉။

17 ထာဝရဘုရား၏နှုတ်ကပတ်တော်သည်ငါ့  
ထံသို့ရောက်လာ၏။- 18 ကိုယ်တော်က`အချင်းလူသား၊  
ဣသရေလ အမျိုးသားတို့သည်ငါ၏အဖို့အသုံးမ  
ဝင် ကြ။ သူတို့သည်သတ္တုအရည်ကျိုမီးဖိုတွင်  
ငွေကိုချွတ်ပြီးနောက်ကျန်ရစ်သည့်ကြေးဝါ၊ သံဖြူ၊ သံ၊  
ခဲနှင့်တူ၏။- 19-20 သို့ဖြစ်၍သူတို့သည်ထိုသတ္တုရိုင်းများကဲ့သို့  
ပင်အသုံးမဝင်သူများဖြစ်ကြောင်း ငါအရှင်  
ထာဝရဘုရားယခုမိန့်တော်မူခြင်းဖြစ်၏။ ငွေ၊  
ကြေးဝါ၊ သံ၊ ခဲနှင့် သံဖြူပါဝင်သောသတ္တု  
ရိုင်းကိုဖိုထဲတွင်စု၍ထည့်သကဲ့သို့ ငါသည်  
သူတို့အားလုံးကိုယေရုရှလင်မြို့တွင်စုဝေး  
စေမည်။ မီးသည်သတ္တုရိုင်းကိုအရည်ပျော်စေ  
သကဲ့သို့ ငါ၏ဒေါသအမျက်သည်သူတို့  
အားအရည်ပျော်စေလိမ့်မည်။- 21 ငါသည်အမှန်ပင်သူတို့အားယေရုရှလင်  
မြို့တွင်စုဝေးစေ၍သူတို့အောက်တွင်မီးထိုး  
လျက် ငါ၏အမျက်တော်သည်သူတို့အား  
အရည်ပျော်စေလိမ့်မည်။- 22 ငွေသည်ဖိုထဲတွင်အရည်ပျော်ရသည့်နည်း  
သူတို့သည်ယေရုရှလင်မြို့တွင်အရည်ပျော်  
ကြလိမ့်မည်။ ထိုအခါမိမိတို့သည်ထာဝရ  
ဘုရား၏အမျက်တော်ဒဏ်ကိုခံလျက်ရှိနေ  
ရကြကြောင်းကို သူတို့သိရှိကြလိမ့်မည်''  
ဟုမိန့်တော်မူ၏။

ဣသရေလအမျိုးသားခေါင်းဆောင်တို့၏



ရာဇဝတ်မှုများ

23 တစ်ဖန်ထာဝရဘုရား၏နှုတ်ကပတ်တော်သည်ငါ့ထံသို့ရောက်လာ၏။- 24 ကိုယ်တော်က`အချင်းလူသား၊

ဣသရေလ ပြည်သည်အမျက်တော်ကျရောက်သောနေ့၌၊ မိုးရေမရ၊ မိုးမရွာဘဲနေလိမ့်မည်ဖြစ်ကြောင်း ထိုပြည်ကိုပြောကြားလော့။-

25 သူတို့၏ခေါင်းဆောင်များထဲတွင်ပူးပေါင်းကြံစည်မှုရှိ၏။ သူတို့သည်သားကောင်များ

ကိုကိုက်သတ်ဆွဲဖြတ်ပြီးနောက် ဟောက်နေသောခြင်္သေ့များနှင့်တူကြ၏။ သူတို့သည်

လူများကိုသတ်၍ရနိုင်သမျှသောငွေနှင့်ဥစ္စာပစ္စည်းတို့ကိုယူကြ၏။ ယင်းသို့သတ်

ဖြတ်မှုဖြင့်သူတို့သည်အမျိုးသမီးမြောက်မြားစွာကိုမုဆိုးမဘဝသို့ရောက်စေကြ၏။-

26 ယဇပုရောဟိတ်တို့သည်လည်းငါ၏တရားတော်ကိုချိုးဖောက်၍ မြင့်မြတ်သန်ရှင်းသည့်

အရာကိုမရှိမသေပြုကြ၏။ သူတို့သည် မြင့်မြတ်သန်ရှင်းသည့်အရာနှင့် သာမန်အရာ

ကိုခွဲခြားမှုမပြုကြ။ သူတို့သည်သန်စင်သည့်အရာနှင့်မသန်စင်သည့်အရာ

နားပုံကိုလည်းသင်ကြား၍မပေးကြ။ ဥပုသ်နေ့ကိုလျစ်လျူပြုကြ၏။ သို့ဖြစ်၍

ဣသရေလအမျိုးသားတို့သည်ငါ့အား မရှိသေကြ။-

☆

27

အစိုးရအရာရှိများသည်သားကောင်များကို ကိုက်သတ်ဆွဲဖြတ်လျက်နေသည့် ဝံပုလွေများနှင့်တူကြ၏။ သူတို့သည်

မိမိတို့ကြွယ်ဝချမ်းသာရေးအတွက် အသက်ကိုသတ်၍လူသတ်မှုကူးလွန်ကြ၏။- 28 ပရောဖက်တို့သည်အုတ်တံတိုင်းကိုထုံးဖြူ

သုတ်သူများကဲ့သို့ ထိုအပြစ်များကိုဖုံး အုပ်ပေးကြ၏။ သူတို့သည်ဗျာဒိတ်ရူပါရုံ အတုများကိုမြင်လျက် မဟုတ်မမှန်သော ဗျာဒိတ်ကိုဆင့်ဆိုဟောပြောကြ၏။

သူတို့ ကမိမိတို့သည်အရှင်ထာဝရဘုရား ဗျာဒိတ်တော်ကိုဆင့်ဆိုကြသည်ဟုဆို သော်လည်း ယင်းဗျာဒိတ်တို့ကိုသူတို့အား ငါမပြောခဲ့။-

29 ထိုဒေသတွင်နေထိုင်သူတို့သည် အနိုင်အထက် လုယူ၍ လုယက်မှုတို့ကိုပြုကြ၏။ သူတို့သည် ဆင်းရဲချို့တဲ့သူတို့အားနှိပ်စက်၍ လူမျိုးခြား တို့အားမတရားသဖြင့်နှိပ်ထက်စီးနင်းပြု ကြ၏။-

30 ငါသည်မိမိ၏လူမျိုးတော်နေထိုင်ရာပြည် ကိုအမျက်တော်ဖြင့် ဖျက်ဆီးပစ်မည်ပြုသော အခါထိုပြည်ကိုတံတိုင်းကာနိုင်မည့်သူ၊ မြို့ ရိုးများပြိုရာတွင်ရပ်၍ခုခံနိုင်မည့်သူကို ငါရှာကြည့်၏။ သို့ရာတွင်တစ်စုံတစ်ယောက် ကိုမျှမတွေ့ရ။-

31 သို့ဖြစ်၍ငါသည်အမျက်တော်ကိုသွန်းလောင်း ၍ သူတို့အပေါ်သို့အမျက်တော်ကိုမီးသ

☆ 22:26 ဝတ်၊ ၁၀:၁၀။

ဖွယ်သက်ရောက်စေမည်။ သူတို့ပြုခဲ့သည့်အမှု  
များအတွက်သူတို့၏ခေါင်းပေါ်သို့ကျရောက်  
စေမည်'' ဟုမိန့်တော်မူ၏။ ဤကားအရှင်  
ထာဝရဘုရားမိန့်တော်မူသောစကား ဖြစ်၏။

### 23

အပြစ်ကူးလွန်သူညီအစ်မနှစ်ယောက်

1-2 ထာဝရဘုရား၏နှုတ်ကပတ်တော်သည် ငါ့  
ထံသို့ရောက်လာ၏။ ကိုယ်တော်က`အချင်းလူ  
သား၊ အခါတစ်ပါးကညီအစ်မနှစ်ယောက်  
ရှိ၏။-

3 သူတို့သည်ငယ်ရွယ်စဉ်အခါက  
အီဂျစ် ပြည်၌နေထိုင်စဉ် ရင်သားကိုပွတ်နယ်ခံရ  
လျက်အပျိုရည်ပျက်၍ပြည့်တန်ဆာများ  
ဖြစ်သွားကြ၏။-

4 အစ်မဖြစ်သူသည်အဟောလ၊  
ညီမကား အဟောလိဗဟုနာမည်တွင်၏။  
(အဟောလ သည်ရှုမာရိမြို့ကိုသရုပ်ဆောင်၍အဟော  
လိဗကယေရုရှလင်မြို့ကိုသရုပ်ဆောင်၏။)

ငါသည်သူတို့နှစ်ဦးစလုံးနှင့်ထိမ်းမြား မ ။  
ဂလာပြု၍သူတို့နှင့်သားသမီးများကို ရ၏။-

5 အဟောလသည်ငါ၏ဇနီးပင်ဖြစ်သော်လည်း  
ပြည့်တန်ဆာအလုပ်ကိုဆက်၍လုပ်ကာ အာရှရိ

ပြည်မှသူ၏ချစ်သူစစ်သူရဲများအတွက်  
ရာဂစိတ်မွန်၍နေ၏။- 6 ထိုသူတို့သည်မရမ်းစေ့ရောင်ဆင်တူဝတ်စုံ

များကိုဝတ်ဆင်သူစစ်သူရဲများ၊ မှူးမတ်

များနှင့်အထက်တန်းအရာရှိများဖြစ်ကြ၏။ သူတို့အားလုံးပင်ရုပ်ရည်ချော၍ ပျိုရွယ်သောမြင်းတပ်ဗိုလ်များဖြစ်သတည်း။-

7 အဟောလသည်အာရှရီအမျိုးသားအရာရှိအပေါင်းတို့အတွက် ပြည့်တန်ဆာအလုပ်ကိုလုပ်၏။ မိမိ၏တဏှာရမက်၏ဆွဲဆောင်မှုကြောင့် အာရှရီရုပ်တုတို့ကိုရှိခိုးဝတ်ပြုကာမိမိကိုယ်ကိုညစ်ညမ်းစေ၏။- 8 သူသည်မိမိအပျိုရည်ပျက်ရသည့်အီဂျစ်ပြည်တွင် စတင်ခဲ့သည့်ပြည့်တန်ဆာအလုပ်ကိုဆက်၍လုပ်၏။ သူငယ်မအရွယ်ကပင် လျှင်ယောကျ်ားတို့သည် သူနှင့်အတူအိပ်စက်ကာသူ့အားပြည့်တန်ဆာကဲ့သို့ပြုကျင့်ခဲ့ကြ၏။- 9 သို့ဖြစ်၍သူမြတ်နိုးလှသည့်အာရှရီ

အမျိုးသားချစ်သူတို့လက်သို့ သူ့အား ငါအပ်လိုက်၏။- 10 သူတို့သည်သူ့အားအဝတ်အချည်းစည်းဖြစ်စေလျက် သူ၏သားသမီးများကိုဖမ်းဆီးကြ၏။ ထိုနောက်သူ့ကိုဌ ဌားနှင့်ခုတ်သတ်ကြ၏။ သူ၏ဖြစ်ရပ်ကိုနေရာတကာတွင် အမျိုးသမီးတို့အတင်းပြောဆိုကြ၏။

11 “အဟောလိဗသည်ဤအဖြစ်အပျက်ကို တွေ့မြင်၏။ သို့ရာတွင်သူသည်အဟောလ ထက်ပင် ပိုမိုဆိုးရွားသောပြည့်တန်ဆာ ဖြစ်လာ၏။-

12 သူသည်လည်းတောက်ပြောင်သောဆင်တူဝတ်

စုံများကို ဝတ်ဆင်ထားသည့်အာရှရိမူးမတ်  
 အရာရှိများနှင့်မြင်းတပ်ဗိုလ်များအတွက်  
 ရာဂစိတ်မွန်၍နေ၏။ သူတို့အားလုံးသည်  
 ရုပ်ရည်ချော၍ပျိုရွယ်သူများဖြစ်သတည်း။-  
 13 သူသည်ကမ်းကုန်အောင်အကျင့်ပျက်သူ ဖြစ်ကြောင်း  
 အစ်မကဲ့သို့ဆိုးရွားသူဖြစ် ကြောင်းကိုသိမြင်၏။

14-15 “သူသည်ပို၍ပို၍အကျင့်ပျက်လာ၏။  
 ခါး စည်းများနှင့်လှပသောဦးရစ်များကိုဝတ်  
 ဆင်ထားသည့်ခါလဒဲအရာရှိတို့သည်  
 ခါလဒဲပြည်သားဗာဗုလု န်အရာရှိမြင်း  
 ရထားတပ်ဗိုလ်များနှင့်တူ၍၊ သူတို့၏ရုပ်  
 ပုံများကိုနံရံတွင်နီမြန်းတောက်ပသော ဆေးရောင်ဖြင့်  
 ရေးဆွဲထားသည်ကိုတွေ့ မြင်လေ၏။-

16 ထိုရုပ်ပုံများကိုမြင်လျှင်မြင်ချင်းတပ်  
 မက်သောစိတ်ရှိသဖြင့် ဗာဗုလု န်ပြည်ရှိ  
 ထိုသူတို့ထံသို့စေတမန်များကိုလွှတ် လေသည်။-

17 ဗာဗုလု န်အမျိုးသားတို့သည်သူနှင့်အိပ်  
 စက်ရန်လာရောက်ကြ၏။ သူတို့သည်သူနှင့်  
 ကူးလွန်၍သူ့အားညစ်ည မ်းစေကြ၏။  
 သူ သည်သူတို့ကိုရှုံ့ရာသည့်တိုင်အောင်  
 သူတို့ သည်သူ့ကိုညစ်ည မ်းစေကြ၏။-

18 သူသည်အများပြည်သူတို့ရှေ့၌အဝတ်  
 အချည်းစည်းနှင့်နေ၍ လူတိုင်းအားမိမိ

သည်ပြည့်တန်ဆာဖြစ်ကြောင်းကိုသိစေ၏။  
 ငါသည်သူ၏အစ်မကိုစက်ဆုပ်သကဲ့သို့  
 သူ့ကိုလည်းစက်ဆုပ်၏။- 19 သူသည်အီဂျစ်ပြည်တွင်သူငယ်မအရွယ်  
 မှစ၍ပြုကျင့်ခဲ့သည့်အတိုင်း ယခုလည်း  
 ပြုကျင့်ကာပိုမိုဆိုးရွားသောပြည့်တန်ဆာဖြစ်လာ၏။-  
 20 သူသည်မြင်းထီးနှင့်မြည်းကဲ့သို့ တဏှာ  
 ရာဂကြီးသောယောက်ျားများကိုအလွန် မက်မော၏။-  
 " 21 (အချင်းအဟောလိဗ၊ သင်သည်သူငယ်မ  
 အရွယ်ကယောက်ျားတို့သင်၏ရင်သားတို့  
 ကိုပွတ်နယ်သဖြင့် အပျိုရည်ပျက်ခဲ့သည့်  
 အီဂျစ်ပြည်တွင်ကူးလွန်ခဲ့သောကာမ  
 ဂုဏ်လိုက်စားမှုကိုထပ်မံကူးလွန်လိုပါ သည်တကား။)

**ညီမအပေါ်ဘုရားသခင်စီရင်ချက်**

22 "သို့ဖြစ်၍အချင်းအဟောလိဗ၊ သင့်အားငါ  
 အရှင်ထာဝရဘုရားမိန့်တော်မူသည်ကား သင်  
 သည်ဤချစ်သူတို့ကိုငြီးငွေ့သွားပြီဖြစ်သော်  
 လည်း ငါသည်သူတို့အားခေါ်ဆောင်ခဲ့မည်။  
 သူတို့ သည်သင့်ကိုအမျက်ထွက်၍ဝိုင်းရံထားကြ  
 လိမ့်မည်။- 23 ဗာဗုလု န်နှင့်ခါလဒဲပြည်သားများ၊  
 ပေကုတ်၊ ရှောနှင့်ကော့မှလူတို့နှင့်အာရှရီပြည်သား  
 အပေါင်းကိုငါခေါ်ဆောင်ခဲ့မည်။ သူတို့အား  
 လုံးသည်ရုပ်ရည်ချော၍ ပျိုရွယ်သူမှူးမတ်  
 အရာရှိများ၊ မြင်းရထားတပ်အရာရှိများ

နှင့်အဆင့်အတန်းမြင့်သောမြင်းတပ်ဗိုလ်  
 များဖြစ်ကြ၏။- 24 သူတို့သည်စစ်လက်နက်စစ်မြင်းရထားများ၊  
 ရိက္ခာလှည်းများကိုယူဆောင်ကာ ကြီးမားသော  
 စစ်သည်အလုံးအရင်းနှင့်သင့်အားတိုက်ခိုက်  
 ကြလိမ့်မည်။ ခိုင်းလွှားများကိုကိုင်ဆောင်လျက်  
 သံခမောက်များကိုဆောင်း၍သင့်ကိုဝိုင်းရံ  
 ကြလိမ့်မည်။ ငါသည်သင့်အားသူတို့၏လက်  
 သို့ပြစ်ဒဏ်ခံရန်အပ်နှံမည်။ သူတို့သည်  
 လည်းမိမိတို့တရားဥပဒေများအရ သင့်ကိုတရားစီရင်ကြလိမ့်မည်။-  
 25 ငါသည်မနာလို၍အမျက်ထွက်သဖြင့်သင့်  
 ကိုအမျက်ဒေါသနှင့်စီရင်ရန်သူတို့အား ခွင့်ပြုမည်။  
 သူတို့သည်သင်၏နှာခေါင်းနှင့်နား ရွက်တို့ကိုဖြတ်၍  
 ကျန်ရှိနေသေးသောသူများ သည်ဋ္ဌ ဌားဖြင့်သေရမည်။  
 သင်၏သားသမီးများ ကိုယူဆောင်သွားကြလိမ့်မည်။  
 သူတို့သည် အမှန်ပင်ကျန်ရှိနေသေးသောသူများကို  
 မီးရှို့ကြလိမ့်မည်။- 26 သင်၏အဝတ်များကိုဆွဲဆုတ်ပစ်ကာ  
 သင် ၏ကျောက်မျက်ရတနာများကိုသိမ်းယူ  
 ကြလိမ့်မည်။- 27 ငါသည်သင်၏ရာဂစိတ်ကိုလည်းကောင်း၊  
 အီဂျစ် ပြည်တွင်သင်ငယ်ရွယ်စဉ်အခါမှစ၍  
 ပြုကျင့် ခဲ့သောဆိုးညစ်ယုတ်မာမှုကိုလည်းကောင်း  
 ရပ်စဲစေမည်။ သင်သည်နောင်အဘယ်အခါ၌  
 မျှရုပ်တုများကိုမျှော်ကြည့်ရတော့မည်မ  
 ဟုတ်။ အီဂျစ်ပြည်အကြောင်းကိုလည်းစဉ်း

စားရတော့မည်မဟုတ်'' ဟုမိန့်တော်မူ၏။

28 အရှင်ထာဝရဘုရားမိန့်တော်မူသည်ကား`ငါ  
 သည်သင်ရုံမှန်းစက်ဆုပ်သူအမျိုးသားတို့  
 ၏လက်သို့သင့်ကိုအပ်နှံမည်။- 29 သူတို့သည်သင့်ကိုမှန်း၍သင်စုဆောင်  
 သမျှသောပစ္စည်းဥစ္စာတို့ကိုယူ၍ သင့်အား  
 အဝတ်အချည်းစည်းနှင့်ထားခဲ့ကြလိမ့်မည်။  
 သင့်အားအဝတ်အချည်းစည်းရှိသူပြည့်  
 တန်ဆာကဲ့သို့ဖြစ်စေကြလိမ့်မည်။ သင်သည်  
 တဏှာရာဂစိတ်ရှိမှုကြောင့်၊ ပြည့်တန်ဆာ  
 အလုပ်ကိုလုပ်ကိုင်မှုကြောင့်၊- 30 ဤအဖြစ်မျိုးနှင့်ကြုံတွေ့ရခြင်းဖြစ်၏။  
 သင် သည်လူမျိုးတကာတို့အတွက်ပြည့်တန်ဆာ  
 ဖြစ်၍ သူတို့၏ရုပ်တုများနှင့်မိမိကိုယ်ကို ညစ်ည  
 မ်းစေ၏။- 31 သင်သည်အစ်မဖြစ်သူ၏ခြေရာကိုနင်းသ  
 ဖြင့် ငါသည်သူ့အားသောက်စေသောအပြစ်  
 ဒဏ်ဖလားကိုသင့်အားလည်းသောက်စေမည်''  
 ဟူ၍တည်း။

32 အရှင်ထာဝရဘုရားမိန့်တော်မူသည်မှာ  
 ``သင်သည်အစ်မဖြစ်သူ၏ဖလားမှ  
 သောက်ရလိမ့်မည်။  
 ထိုဖလားသည်ကြီး၍စောက်နက်၏။  
 သင်သည်လူတိုင်းတို့၏မထီမဲ့မြင်ပြုခြင်း၊  
 ပြောင်လှောင်ခြင်းကိုခံရလိမ့်မည်။  
 ဖလားသည်ပြည့်၍နေ၏။



33 ယင်းသည်သင့်အားစိတ်ဆင်းရဲအောင်ပြု၍  
 မူးယစ်စေလိမ့်မည်။  
 ကြောက်လန့်မှုနှင့်ပျက်စီးဆုံးရှုံးမှုကို  
 ဖြစ်စေတတ်သည့်ဖလား၊  
 သင့်အစ်မရှုမာရီ၏ဖလားဖြစ်သည်။

34 သင်သည်ယင်းကိုအကုန်အစင်သောက်ပြီးမှ  
 အစိတ်စိတ်အမြွှာမြွှာခွဲ၍  
 ဖလား၏အစအနများဖြင့်မိမိ၏ရင်သားကို  
 လှီးဖြတ်လိမ့်မည်။  
 ဤကားငါအရှင်ထာဝရဘုရားမိန့်တော်မူသော  
 စကားဖြစ်၏" ဟူ၍တည်း။

35 အရှင်ထာဝရဘုရားသခင်က`သင်ငါ့ကိုမေ့  
 လျော့ကာကျော့ခိုင်းလျက် တဏှာရာဂစိတ်နှင့်  
 ပြည့်တန်ဆာလုပ်သည့်အတွက်သင်သည်ဒုက္ခ  
 ရောက်ရပေတော့အံ့" ဟုမိန့်တော်မူ၏။

ညီအစ်မနှစ်ယောက်အပေါ်ဘုရားသခင် စီရင်ချက်

36 ထာဝရဘုရားကငါ့အား`အချင်းလူသား၊  
 သင်သည်အဟောလနှင့်အဟောလိဗတို့ကို  
 တရားစီရင်ရန်အသင့်ရှိပြီလော။ သူတို့သည်  
 စက်ဆုပ်ဖွယ်ကောင်းသောအမှုတို့ကိုပြုသူ  
 များဖြစ်ကြောင်းစွဲချက်တင်လော့။- 37 သူတို့သည်မျောက်မထားမှု၊  
 လူသတ်မှုတို့ကို ကူးလွန်ကြ၏။ ရုပ်တုများနှင့်မျောက်မထား၍  
 ငါနှင့်ရသောသားများကိုသတ်ကြ၏။ သူတို့

သည်ငါ၏သားတို့ကိုရုပ်တုတို့အားယဇ် ပူဇော်ကြ၏။-  
 38 သူတို့ပြုသောအမှုများကားဤမျှသာ မဟုတ်။  
 ငါ၏ဗိမာန်တော်ကိုညစ်ည မ်းစေ၍ ငါ၏ဥပု  
 သ်နေ့ကိုလည်းမလေးမစားပြု ကြ၏။-  
 39 ငါ၏သားသမီးများကိုရုပ်တုတို့အားယဇ်  
 ပူဇော်သည့်နေ့၌ပင် ငါ၏ဗိမာန်တော်သို့လာ  
 ၍ဗိမာန်တော်ကိုညစ်ည မ်းစေလျက် ဤသို့ငါ  
 ၏ဗိမာန်ကိုပြုကြသည်တကား။

40 “သူတို့သည်ဝေးလံသောအရပ်များသို့လူ  
 အကြိမ်ကြိမ်စေလွှတ်၍ ယောကျ်ားများကိုခေါ်  
 ဖိတ်ကြ၏။ ယောကျ်ားတို့သည်လည်းလာရောက်  
 ကြ၏။ ညီအစ်မနှစ်ယောက်တို့သည်ရေချိုးပြီး  
 လျှင် မျက်ခွံများကိုဆေးဆိုးအလှပြင်၍  
 ကျောက်မျက်ရတနာများကိုဝတ်စားဆင် ယင်ကြ၏။-

41 သူတို့သည်မိမိတို့ရှေ့၌စားပွဲကိုကျနစွာ  
 တည်ခင်းပြီးလျှင် လှပသောညောင်းစောင်းပေါ်  
 တွင်ထိုင်ကြ၏။ စားပွဲပေါ်တွင်ငါပေးသည့်နံ့  
 သာပေါင်းနှင့်သံလွင်ဆီကိုတင်ထားကြ၏။-

42 ပျော်ရွှင်မြူးတူးနေသောလူတစ်စု၏အသံ  
 ကိုကြားရ၏။ ဤလူစုသည်တောက နှံ  
 တာရမှ ခေါ်ဆောင်လာသူများဖြစ်၏။  
 သူတို့သည် အမျိုးသမီးတို့၏လက်မောင်းတွင်  
 လက်ကောက် များကိုဝတ်ပေး၍လှပသောသရဖူများ

ကိုဆောင်းပေးကြ၏။- 43 ထိုသူတို့သည်မျောက်မထားမှုဖြင့်နှမ်းနယ်  
နေပြီဖြစ်သော အမျိုးသမီးကိုပြည့်တန်ဆာ

အဖြစ်အသုံးပြုကြပါစေဟုငါတွေ့ တောမိ၏။-

44 သူတို့သည်ပြည့်တန်ဆာတို့ထံထပ်ခါထပ်ခါ  
ပြန်သွားကြ၏။ သူတို့သည်အကျင့်ပျက်သူ

အဟောလနှင့်အဟောလိဗတို့ထံသို့ပြန် သွားကြ၏။-

45 ထိုမိန်းမနှစ်ယောက်တို့သည်မျောက်မထားသူ၊  
လူသတ်သူများဖြစ်သဖြင့်သူတို့အားဖြောင့်

မတ်သောသူတို့သည် မျောက်မထားမှုနှင့်လူ

သတ်မှုတို့ကိုကူးလွန်သူများအဖြစ်ဖြင့်

စီရင်ကြလိမ့်မည်'' ဟုမိန့်တော်မူ၏။

46 အရှင်ထာဝရဘုရားက`သူတို့အားကြောက်လန့်  
တုန်လှုပ်စေရန်နှင့်လူယက်စေရန် ရုန်းရင်းဆန်

ခတ်ပြုသည့်လူအုပ်ကိုခေါ်ခဲ့လော့။-

47 သူတို့အားခဲနှင့်ပေါက်၍ငှာ ဌားနှင့်ခုတ်လော့။

သူ တို့၏သားသမီးတို့ကိုသတ်၍အိမ်များကိုမီး  
ရှို့စေလော့။- 48 ထိုသူနှစ်ယောက်တို့ကဲ့သို့မျောက်မ

မထားကြ စေရန် အမျိုးသမီးအပေါင်းတို့အားသတိ

ပေးသည့်အနေဖြင့် ငါသည်တစ်ပြည်လုံး၌

အကျင့်ပျက်မှုမှန်သမျှကိုရပ်စဲစေမည်။-

49 အချင်းညီအစ်မနှစ်ယောက်တို့၊ ငါသည်သင်တို့

အားအကျင့်ပျက်မှု၊ ရုပ်တုများအားရှိခိုးဝတ်

ပြုမှုအပြစ်များအတွက်ဒဏ်ခတ်မည်။ ထိုအခါ

ငါသည်အရှင်ထာဝရဘုရားဖြစ်တော်မူကြောင်း  
သင်တို့သိရှိကြလိမ့်မည်'' ဟုမိန့်တော်မူ၏။

## 24

ချေးတက်နေသောကြေးအိုး

1 ငါတို့ပြည်နှင့်ဒဏ်ခံစဉ်ကိုးနှစ်မြောက်ဒသမ  
လ၊ လဆန်းဆယ်ရက်နေ့၌ထာဝရဘုရား၏  
နှုတ်ကပတ်တော်သည်ငါ့ထံသို့ရောက်လာ၏။-

2 ကိုယ်တော်က`အချင်းလူသား၊ ယနေ့နေ့စွဲကို  
ရေးမှတ်လော့။ အဘယ်ကြောင့်ဆိုသော်ဤနေ့  
သည်ယေရုရှလင်မြို့ကိုဗာဗုလု န်မင်းစတင်  
ဝိုင်းရံသည့်နေ့ဖြစ်သောကြောင့်တည်း။-☆

3 ပုန်ကန်တတ်သောငါ၏လူမျိုးတော်အားသူတို့  
အတွက် ငါအရှင်ထာဝရဘုရားဖော်ပြသည့်  
ပုံဥပမာကိုပြောပြလော့။ ယင်းပုံဥပမာမှာ  
`ကြေးအိုးကိုမီးဖိုပေါ်တွင်တင်၍ရေထည့် ပြီးလျှင်

4 အသားတုံးများကိုအိုးထဲသို့ထည့်လော့။  
လက်ရင်းပိုင်းနှင့်ပေါင်များမှအကောင်းဆုံးသော  
အသားတစ်များကိုလည်းကောင်း  
လက်ရွေးစင်အရိုးတို့ကိုလည်းကောင်း  
ကြေးအိုးပြည့်အောင်ထည့်လော့။

5 အဆူဖြိုးဆုံးသောသိုးကိုသာလျှင်အသုံး ပြုလော့။  
ကြေးအိုးအောက်တွင်မီးထင်းထည့်ကာ

☆ 24:2 ၄ရာ၊ ၂၅:၁။ ယေ၊ ၅၂:၄။

ရေကိုပွက်ပွက်ဆူစေ၍အရိုးများကိုပြုတ်လော့''  
ဟုမိန့်တော်မူပါ၏။

6 အရှင်ထာဝရဘုရားမိန့်တော်မူသည်ကား''လူ  
သတ်သမားတို့၏မြို့သည်အမ န် ဂလာရှိပါ  
သည်တကား။ ယင်းသည်အဘယ်အခါ၌မျှ  
မတိုက်မချွတ်ဘဲထားသဖြင့်ချေးတက်နေ  
သည့်ကြေးအိုးနှင့်တူ၏။ ကြေးအိုးထဲမှ  
အသားတစ်များကိုမချနေစရာမလို ဘဲ  
တစ်တုံးပြီးတစ်တုံးအကုန်အစင်ထုတ် လော့။-

7 ထိုမြို့ထဲ၌လူသတ်မှုဖြစ်ပွားခဲ့၏။ သို့  
ရာတွင်သွေးသည်မြေပေါ်သို့မကျ။ ရှင်း  
လင်းသောကျောက်သားပေါ်သို့ကျသဖြင့်  
မြေမှုန့်နှင့်ဖုံးအုပ်ထားရန်မဖြစ်နိုင်။- 8 ထိုသွေးကအမျက်နှင့်လက်စားချေ  
ငါ သည်ယင်းကိုဖုံးအုပ်၍မထားနိုင်သည့်နေရာ  
တွင်ကျစေခြင်းဖြစ်၏'' ဟူ၍တည်း။

9 ထိုနောက်အရှင်ထာဝရဘုရား မိန့်တော်မူသည်  
ကား''လူသတ်သမားတို့၏မြို့သည် အမ န် ဂလာ  
ရှိပါသည်တကား။ ငါ့ကိုယ်တိုင်ပင်ထင်းများ  
ကိုထည့်မည်။- 10 ထင်းများကိုထပ်မံ၍ယူလာလော့။  
မီးတောက် ကိုယပ်ခပ်ပေးလော့။ အသားများကိုချက်၍  
ဟင်းခပ်အမွှေးအကြိုင်တို့ဖြင့် ဟင်းချိုကို  
ဆူအောင်ကျိုချက်လော့။ အရိုးတို့ကိုကျွမ်း  
လောင်စေလော့။- 11 ထိုနောက်အိုးလွတ်ကိုနီရဲလာအောင်

မီးကျိုး ခဲများအပေါ်တွင်တင်ထားလော့။ ထိုအခါ  
 ချေးကိုမီးစားသဖြင့် အိုးသည်ဘာသာရေး  
 ထုံးနည်းနှင့်အညီသန့်စင်လာလိမ့်မည်။-  
 12 သို့ရာတွင်ချေးညှိအားလုံးသည်မီးတောက်  
 ထဲတွင်ပင်လောင်ကျွမ်းလိမ့်မည်မဟုတ်။-7 13 အို  
 ယေရုရှင်လင်မြို့၊ သင်သည်အကျင့်ပျက်မှု  
 များဖြင့် မိမိကိုယ်ကိုညစ်ည မ်းစေလေပြီ။ ငါ  
 သည်သင့်အားသန့်စင်အောင်ပြုသော်လည်း  
 သင်သည်ညစ်ည မ်း၍နေ၏။ ငါ၏အမျက်တော်  
 ဒဏ်ကိုခံရမချင်းသင်သည်သန့်စင်လာ  
 လိမ့်မည်မဟုတ်။- 14 ဤကားထာဝရဘုရားမိန့်တော်မူသော  
 စကားဖြစ်၏။ ငါအရေးယူဆောင်ရွက်ရမည့်  
 အချိန်ကျပြီ။ ငါသည်သင်၏အပြစ်များ  
 ကိုလျစ်လျူရှုလိမ့်မည်မဟုတ်။ သနားကြင်  
 နာမည်မဟုတ်။ ကရုဏာထားမည်မဟုတ်။  
 သင်ပြုခဲ့သည့်အမှုအတွက်အပြစ်ဒဏ်  
 ခံရမည်။ ဟူ၍တည်း။ ဤကားအရှင်ထာဝရ  
 ဘုရားမိန့်တော်မူသောစကားဖြစ်၏။

ပရောဖက်ဇနီးကွယ်လွန်ခြင်း

15 ထာဝရဘုရား၏နှုတ်ကပတ်တော်သည် ငါ့  
 ထံသို့ရောက်လာ၏။- 16 ကိုယ်တော်က`အချင်းလူသား၊  
 သင်အချစ်ဆုံးသော သူကိုငါသည်ရုတ်တရက်ရုပ်သိမ်းမည်။

7 24:12 \* ဟေဗြဲမူတွင်မရှင်းပါ။

သင်သည် မညည်းညူရ။ မငိုရ။ မျက်ရည်မကျရ။-  
 17 သင်ရှိက်သည့်အသံကိုလူတို့မကြားပါစေနှင့်။  
 ဝမ်းနည်းပူဆွေးသည့်လ က ခဏာဖြင့်ခေါင်းပေါင်း  
 မပေါင်းဘဲ၊ ဖိနပ်မစီးဘဲမသွားမလာနှင့်။  
 သင်၏မျက်နှာကိုမဖုံးမအုပ်နှင့်။ ဝမ်းနည်း  
 ပူဆွေးသူတို့စားသည့်အစားအစာကို လည်းမစားနှင့်။  
 ဟုမိန့်တော်မူ၏။

18 ငါသည်နံနက်ပိုင်း၌လူတို့နှင့်စကားစမြည်  
 ပြောဆိုနေခဲ့၏။ ထိုနေ့ညနေ၌ငါ၏ဇနီး  
 သည်ကွယ်လွန်သွားသော်လည်း နောက်တစ်နေ့၌  
 ငါသည်ကိုယ်တော်မိန့်မှာတော်မူသည့်အတိုင်း ပြု၏။-  
 19 လူတို့က `သင်သည်အဘယ်ကြောင့်ဤသို့ပြု  
 သနည်း။ အကျွန်ုပ်တို့နှင့်ဆိုင်သလော။ ပြော ပါလော့။'  
 ဟုငါ့အားမေးကြ၏။

20 ထို့ကြောင့်ငါက `ငါ့ထံသို့ထာဝရဘုရား  
 နှုတ်ကပတ်တော်ရောက်လာ၏။- 21 ကိုယ်တော်သည်မိမိ၏အမိန့်တော်ကို  
 အသင် ကုသရေလအမျိုးသားတို့အားဆင့်ဆိုရန်  
 ငါ့ကိုစေခိုင်းတော်မူ၏။ သင်တို့သည်ဗိမာန်  
 တော်ခိုင်ခံ့မှုကိုဂုဏ်ယူဝါကြွားကြ၏။ ဗိမာန်  
 တော်ကိုကြည့်ရှုလိုကြ၏။ ဗိမာန်တော်သို့  
 သွားရောက်လိုကြ၏။ သို့ရာတွင်ထာဝရ  
 ဘုရားသည်ထိုဗိမာန်တော်ကိုညစ်ည မ်းစေ  
 တော်မူလိမ့်မည်။ ယေရုရှလင်မြို့တွင်ကျန်

ရစ်ခဲ့သောသင်တို့၏အိမ်ထောင်စုသားလူ  
ငယ်များသည်လည်းစစ်ပွဲတွင်ကျဆုံးကြ လိမ့်မည်။-

22 ထိုအခါသင်တို့သည်ငါပြုခဲ့သည့်အတိုင်း  
ပြုကြလိမ့်မည်။ သင်တို့၏မျက်နှာများကိုဖုံး  
အုပ်လိမ့်မည်မဟုတ်။ ဝမ်းနည်းပူဆွေးသူတို့  
သည်အစားအစာကိုစားလိမ့်မည်မဟုတ်။-

23 သင်တို့သည်ခေါင်းပေါင်းမပေါင်းဘဲဖိနပ်မစီး  
ဘဲသွားလာကြလိမ့်မည်မဟုတ်။ မြည်တမ်းငို  
ကြွေးမှုကိုပြုကြလိမ့်မည်မဟုတ်။ မိမိတို့၏  
အပြစ်များကြောင့်သင်တို့သည်ကြိုလှီသွားကာ  
တစ်ဦးရှေ့တွင်တစ်ဦးညည်းတွားကြလိမ့်မည်။-

24 ထိုအခါငါသည်သင်တို့၏ပုဗ္ဗနိမိတ်ဖြစ်၍  
သင်တို့သည်ငါပြုခဲ့သမျှသောအမှုတို့ကို  
ပြုကြလိမ့်မည်။ ဤသို့ဖြစ်ပျက်လာသောအခါ  
ကိုယ်တော်သည်အရှင်ထာဝရဘုရားဖြစ်တော် မှုကြောင်း  
သင်တို့သိရှိကြလိမ့်မည်ဟုထာဝရ ဘုရားမိန့်တော်မူ၏။  
ဟုဆို၏။

25 ထာဝရဘုရားက`အချင်းလူသား၊ ယခုငါ  
သည်သူတို့ဂုဏ်ယူဝါကြွားစရာ၊ စိတ်ကြည်နူး  
စရာဖြစ်သောခိုင်ခံ့လှသည့်မိမိမာန်တော်ကို ဖယ်ရှားမည်။  
သူတို့သည်ထိုမိမိမာန်တော်ကို ကြည့်ရှုလိုကြ၏။  
ထိုမိမိမာန်တော်သို့သွား ရောက်လိုကြ၏။  
သူတို့၏သားသမီးများ ကိုလည်းငါသည်ရုပ်သိမ်းမည်။-



26 ထိုသို့ငါပြုသောနေ့၌သေဘေးမှလွတ်မြောက်  
 လာသူတစ်စုံတစ်ယောက်သည် ဖြစ်ပျက်ခဲ့သည့်  
 အကြောင်းအရာတို့ကိုသင့်ထံသို့လာ၍  
 ပြောကြားလိမ့်မည်။- 27 ထိုနေ့၌ပင်လျှင်သင့်နှုတ်သည်လည်းပွင့်လျက်  
 ထိုသူနှင့်စကားပြောနိုင်လိမ့်မည်။ တိတ်ဆိတ်  
 နေတော့မည်မဟုတ်။ ဤနည်းအားဖြင့်သင်သည်  
 လူတို့အတွက် ပုဗ္ဗနိမိတ်ဖြစ်လိမ့်မည်။ ငါသည်  
 ထာဝရဘုရားဖြစ်တော်မူကြောင်းကိုလည်း  
 သူတို့သိရှိကြလိမ့်မည်။' ဟုမိန့်တော်မူ၏။

## 25

### အမှမုန်ပြည်နှင့်ဆိုင်သည့်ဗျာဒိတ်

1 ထာဝရဘုရား၏နှုတ်ကပတ်တော်သည်  
 ငါ့ထံသို့ရောက်လာ၏။-☆ 2 ကိုယ်တော်က`အချင်းလူသား၊  
 အမှမုန်ပြည် သို့လှည့်၍ပရောဖက်ပြုလျက်ရှုတ်ချလော့။-  
 3 ထိုပြည်သူတို့အားငါအရှင်ထာဝရဘုရား  
 မိန့်တော်မူသည်ကိုနားထောင်ကြလော့။ အရှင်  
 ထာဝရဘုရား၍သို့မိန့်တော်မူ၏။ သင်တို့  
 သည်ငါ၏ဗိမာန်တော်ညစ်ည  
 ကိုလည်းကောင်း၊ ဣသရေလပြည်ပျက်ပြုန်း  
 သွားခြင်း၊ ယုဒအမျိုးသားတို့ပြည်နှင့်ဒဏ်  
 သင့်ကြခြင်းကိုမြင်သောအခါဝမ်းမြောက် ကြ၏။-

☆ 25:1 ယေ၊ ၄၉:၁-၆။ ယေဇ၊ ၂၁:၂၈-၃၂။ အာ၊ ၁:၁၃-၁၅။ ဇေ၊ ၂:၈-၁၁။

4 ယင်းသို့သင်တို့ဝမ်းမြောက်မှုအတွက် ငါသည်  
 ရှေ့အရပ်မှလူမျိုးနွယ်များလက်သို့သင်တို့  
 ကိုရောက်စေမည်။ သူတို့သည်သင်တို့၏ပြည်  
 တွင်စခန်းများချ၍နေထိုင်ကြလိမ့်မည်။  
 သင်တို့စားရမည့်အသီးအနှံကိုစား၍  
 သင်တို့သောက်ရမည့်နို့ကိုသောက်ကြလိမ့် မည်။-

5 ရ ဗု ဗာမြို့ကိုကုလားအုတ်တင်းကုတ်၊ အ  
 မု မုန် ပြည်တစ်ခုလုံးကိုသိုးစားကျက်ဖြစ်စေ  
 မည်။ ငါသည်ထာဝရဘုရားဖြစ်တော်မူ  
 ကြောင်းကိုသင်တို့သိရှိကြလိမ့်မည်။''

6 ``အရှင်ထာဝရဘုရားမိန့်တော်မူသည်ကား  
 သင်တို့သည်လက်ခုပ်တီး၍ဝမ်းမြောက်စွာ  
 ခုန်ပေါက်ကြ၏။ ကုသရေလပြည်ကိုရွံ့ရှာ  
 စက်ဆုပ်ကြ၏။- 7 ထိုကြောင့်ငါ့လက်ကိုဆန့်လျက်သင်တို့အား  
 လူယက်တိုက်ခိုက်ကြစေရန် အခြားလူမျိုး  
 တို့၏လက်သို့ငါပေးအပ်မည်။ ငါသည်သင်  
 တို့အားလုံးပျက်စီးအောင်စီရင်မည်ဖြစ်၍  
 သင်တို့သည်ကိုယ်ပိုင်ပြည်နှင့်နေရကြတော့  
 မည်မဟုတ်။ လူမျိုးတစ်မျိုးအနေဖြင့်လည်း  
 ရပ်တည်နိုင်ကြတော့မည်မဟုတ်။ ထို  
 အခါငါသည်ထာဝရဘုရားဖြစ်တော် မူကြောင်းသင်တို့သိရကြလိမ့်မည်''  
 ဟု မိန့်တော်မူ၏။

မောဘပြည်နှင့်ဆိုင်သောဗျာဒိတ်

8 အရှင်ထာဝရဘုရားက ``ယုဒအမျိုး  
 သားတို့သည် လူမျိုးခြားအပေါင်းတို့နှင့်  
 တူသည်ဟုမောဘပြည်နှင့်စီရိမြို့သား တို့ဆိုသဖြင့်၊-  
 \* 9 ငါသည်ထိုပြည်၏ကျက်သရေဆောင်ဗက်  
 ယေရှိမှတ်၊ ဗာလမောင်နှင့်ကိရယသိမ်မြို့  
 များအပါအဝင်နယ်ခြားခံတပ်မြို့တို့ ကိုရန်သူတို့အားတိုက်ခိုက်စေမည်။-  
 10 ငါသည်မောဘပြည်ကိုအမှ မှန်ပြည်နှင့်  
 အတူ အရှေ့အရပ်မှလူမျိုးအနွယ်တို့  
 လက်သို့အပိုင်ပေးအပ်မည်။ သို့ဖြစ်၍  
 မောဘပြည်သည်တိုင်းနိုင်ငံတစ်ခု အဖြစ်ဖြင့်ရပ်တည်နိုင်တော့မည်မဟုတ်  
 11 မောဘပြည်သားတို့ကိုငါအပြစ်ဒဏ်ပေး  
 မည်။ ငါသည်ထာဝရဘုရားဖြစ်တော်မူ  
 ကြောင်းသူတို့သိရှိကြလိမ့်မည်'' ဟုမိန့် တော်မူ၏။

**ဒေဒုပြည်နှင့်ဆိုင်သောဗျာဒိတ်**

12 အရှင်ထာဝရဘုရားက ``ဒေဒုပြည်သည်  
 ရက်စက်စွာယုဒပြည်ကိုလက်စားချေ  
 ခြင်းအားဖြင့်ကြီးလေးသောအပြစ်ကို ကူးလွန်၏။-  
 \* 13 သို့ဖြစ်၍အရှင်ထာဝရဘုရားက ငါသည်  
 ဒေဒုပြည်ကိုဒဏ်ခတ်၍လူနှင့်တိရစ္ဆာန်ရှိ  
 သမျှတို့ကို ပယ်ရှင်းမည်ဖြစ်ကြောင်းကြေ

---

\* 25:8 ဟေဇာ၊ ၁၅:၁-၁၆:၁၄၊ ၂၅:၁၀-၁၂။ ယော၊ ၄၈:၁-၄၇။ အာ၊ ၂:၁-၃။  
 ဇေ၊ ၂:၈-၁၁။ \* 25:12 ဟေဇာ၊ ၃၄:၅-၁၇၊ ၆၃:၁-၆။ ယော၊ ၄၉:၇-၂၂။  
 ယောဇ၊ ၃၅:၁-၁၅။ အာ၊ ၁:၁၁-၁၂။ သြ၊ ၁-၁၄။ မာလာ၊ ၁:၂-၅။

ညာ၏။ ငါသည်တေမာန်မြို့မှသည်ဒေဒန်  
 မြို့တိုင်အောင် လူသူဆိတ်ညံရာအရပ်ဖြစ် စေမည်။  
 လူတို့သည်လည်းစစ်ပွဲတွင်ကျ ဆုံးကြလိမ့်မည်။-  
 14 ငါ၏လူမျိုးတော်ကုသရေလအမျိုး သားတို့သည်  
 ငါ၏ကိုယ်စားဒေသနာပြုသား တို့ကိုလက်စားချေလျက်  
 ငါ၏ပြင်းထန်သော အမျက်ဒေါသဒဏ်ကိုခံစေလိမ့်မည်။  
 ငါ ၏လက်စားချေမှုကိုဒေသနာပြုသားတို့  
 သိရကြလိမ့်မည်" ဟုမိန့်တော်မူ၏။ ဤ  
 ကားအရှင်ထာဝရဘုရားမိန့်တော်မူ သောစကားဖြစ်၏။

**ဖိလိတုတိပြည်သားတို့နှင့်ဆိုင်သောဗျာဒိတ်**

15 အရှင်ထာဝရဘုရားက`ဖိလိ တု တိပြည်သား  
 များသည် မိမိတို့၏ရာသက်ပန်ရန်သူယုဒ  
 အားရက်စက်စွာလက်စားချေကာ မုန်းတီး  
 စိတ်ဖြင့်ဖျက်ဆီးသုတ်သင်ပစ်ကြ၏။-☆

16 သို့ဖြစ်၍အရှင်ထာဝရဘုရားက ငါသည်  
 လက်တော်ကိုဆန့်လျက်ဖိလိ တု တိပြည်သားတို့  
 အား တိုက်ခိုက်၍ခေရသိလူမျိုးတို့ကိုဖယ်  
 ရှားပစ်မည်ဖြစ်ကြောင်းကြေညာ၏။ ပင်လယ်  
 ကမ်းနားတွင်အသက်ရှင်လျက် ကျန်ရှိသမျှ  
 သောသူတို့အားငါသုတ်သင်ပစ်မည်။-

17 သူတို့အားပြင်းထန်စွာအပြစ်ပေး၍အ

---

☆ 25:15 ဟေရှာ၊ ၁၄:၂၉-၃၁။ ယော၊ ၄၇:၁-၇။ ယောလာ၊ ၃:၄-၈။ အာ၊ ၁:၆-၈။ ဇေ၊ ၂:၄-၇။ ဇာ၊ ၉:၅-၇။

ပြည့်အဝလက်စားချေမည်။ သူတို့သည်  
 ငါ၏အမျက်တော်ဒဏ်ကိုခံရကြလိမ့်  
 မည်။ ထိုအခါငါသည်ထာဝရဘုရားဖြစ်  
 တော်မူကြောင်းသူတို့သိရှိကြလိမ့်မည်။" ဟုမိန့်တော်မူ၏။

## 26

### တုရုမြို့နှင့်ဆိုင်သောဗျာဒိတ်

1 ငါတို့ပြည်နှင့်ဒဏ်ခံသောတစ်ဆယ့်တစ်နှစ်  
 မြောက်၊ ပထမလ၊ လဆန်းတစ်ရက်နေ့၌  
 ထာဝရဘုရား၏နှုတ်ကပတ်တော်သည်  
 ငါ့ထံသို့ရောက်လာ၏။-☆ 2 ကိုယ်တော်က`အချင်းလူသား၊  
 တုရုမြို့သား တို့က`ယေရုရှလင်မြို့တံခါးသည်ပျက်ပြိုန်း  
 လေပြီ။ ထိုမြို့၌တံခါးများပွင့်လျက်ရှိ၏။  
 ထိုမြို့သည်ငါတို့နှင့်ပြိုင်ဘက်မဖြစ်တော့  
 ပြီ၊  
 ဟုဝမ်းမြောက်စွာဟစ်အော်ကြွေးကြော် လျက်နေကြ၏။

3 `သို့ဖြစ်၍ယခုငါအရှင်ထာဝရဘုရား  
 မိန့်တော်မူသည်ကား၊ အချင်းတုရုမြို့၊ ငါ  
 သည်သင်၏ရန်သူဖြစ်၏။ သင့်အားတိုက်ခိုက်  
 ကြစေရန်လူမျိုးတကာတို့ကိုငါခေါ် ဆောင်ခဲ့မည်။  
 သူတို့သည်ပင်လယ်လှိုင်းလှိုင်း များသဖွယ်သင်ရှိရာသို့ချီတက်လာ  
 ကြလိမ့်မည်။- 4 သင်၏မြို့ရိုးတို့ကိုဖျက်ဆီး၍ပြုအုံးတို့  
 ကိုဖြိုချကြလိမ့်မည်။ ထိုအခါငါသည်

☆ 26:1 ဟောရှာ၊ ၂၃:၁-၁၈။ ယောလာ၊ ၃:၄-၈။ အာ၊ ၁:၉-၁၀။ ဇာ၊ ၉:၁-၄။  
 မ၊ ၁၁:၂၁-၂၂။ လု၊ ၁၀:၁၃-၁၄။

ထိုမြေမှုန့်တို့ကိုလွင့်စေ၍ ကျောက်သား  
 ပကတိကိုသာလျှင်ကျန်ရှိစေမည်။- 5 ပင်လယ်ရေပိုင်းရံလျက်ရှိသောထို  
 ၎င်း၏အပေါ်တွင် ရေလုပ်သားတို့ပိုက်ကွန်များ  
 ကိုလှန်းကြလိမ့်မည်။ ဤကားငါအရှင်ထာဝရ  
 ဘုရားမိန့်တော်မူသောစကားဖြစ်၏။ လူ  
 မျိုးတကာတို့သည်တုရုမြို့ကိုတိုက်ခိုက်  
 လုယက်ကြလိမ့်မည်။- 6 ပြည်မရှိမြို့များမှလူတို့ကိုလည်းဌ  
 ဌား ဘေးသင့်စေကြလိမ့်မည်။ ထိုအခါငါသည်  
 ထာဝရဘုရားဖြစ်တော်မူကြောင်း တုရုမြို့  
 သားတို့သိရှိကြလိမ့်မည်" ဟူ၍တည်း။

7 အရှင်ထာဝရဘုရားက`ဘုရင်တကာတို့  
 တွင် အကြီးမြတ်ဆုံးဖြစ်သည့်ဗာဗုလု  
 န် ဘုရင်နေဗုခဒ်နေဇာအား တုရုမြို့ကို  
 တိုက်ခိုက်ရန်ငါခေါ်ဆောင်ခဲ့မည်။ သူသည်  
 ဘုရင်တကာတို့၏ဘုရင်ဖြစ်လျက်၊ မြင်း  
 များစစ်မြင်းရထားများ၊ မြင်းစီးသူရဲ  
 များနှင့်တကွကြီးမားသောစစ်သည် အလုံးအရင်းနှင့်မြောက်အရပ်မှချီ  
 တက်လာလိမ့်မည်။- 8 ပြည်ပရှိမြို့များတွင်နေထိုင်ကြသူတို့  
 သည်စစ်ပွဲတွင်ကျဆုံးကြလိမ့်မည်။ ရန်သူ  
 များသည်ကတုပကျင်းများကိုတူး၍မြေ  
 ကတုပများကိုဖို့ကာဒိုင်းလွှားများကို ကာလျက်သင့်အားတိုက်ခိုက်လိမ့်မည်။  
 9 သင်၏မြို့ရိုးတို့ကိုလက်နက်များဖြင့်  
 ထုဖျက်ကြလိမ့်မည်။ သင်၏ရဲတိုက်များ

ကိုလည်းသံချောင်းများဖြင့်ဖြိုချ ကြလိမ့်မည်။-  
 10 သူတို့၏မြင်းများကြောင့်လွင့်တက်လာသော  
 မြေမှုန့်တို့သည်သင့်အားဖုံးလွှမ်းလိမ့်မည်။

မြို့တွင်းသို့လူများဝင်သကဲ့သို့ပျက်စီး  
 နေသောမြို့၏တံခါးများကိုဖြတ်၍ မြင်း  
 များလှည်းဆွဲသံ၊ စစ်မြင်းရထားဆွဲသံ  
 တို့သည်သင်၏မြို့ရိုးများကိုတုန်လှုပ် စေလိမ့်မည်။-

11 သူတို့၏မြင်းစီးသူရဲများသည်သင်၏  
 လမ်းများကိုဖြတ်ကျော်ကာလူတို့အား ဌ  
 ဌားဖြင့်သတ်ကြလိမ့်မည်။ သင်၏ခိုင်ခံ့

သောကျောက်တိုင်များသည်မြေပေါ်သို့  
 ပြိုလဲကြလိမ့်မည်။- 12 ရန်သူများသည်သင်၏ဥစ္စာဘဏ္ဍာနှင့်ကုန်  
 ပစ္စည်းများကိုသိမ်းယူကြလိမ့်မည်။ အုတ်

နံရံများကိုဖြိုချ၍ သင်၏လှပသော  
 အိမ်များကိုဖြိုဖျက်ကြလိမ့်မည်။ သင်တို့  
 ၏ကျောက်များ၊ သစ်သားများနှင့်အိမ်  
 အပျက်အစီးများကိုပင်လယ်ထဲသို့ ပစ်လိမ့်မည်။-

13 သင်၏သီချင်းသံများ၊ စောင်းသံများကို  
 ငါရပ်စဲစေမည်။- ☆ 14 ရေလှုပ်သားတို့ပိုက်ကွန်လှန်းရန်ကျောက်  
 သားပကတိကိုသာလျှင်ချန်ထားမည်။  
 မြို့ကိုအဘယ်အခါမျှပြန်လည်တည်  
 ဆောက်ရမည်မဟုတ်ဟု ငါထာဝရဘုရား

---

☆ 26:13 ဗျာ၊ ၁၈:၂၂။

မိန့်တော်မူ၏။ ဤကားငါအရှင်ထာဝရ  
ဘုရားမိန့်တော်မူသောစကားဖြစ်၏။"

15 တုရုမြို့အားအရှင်ထာဝရဘုရားမိန့်  
တော်မူသည်ကား "သင့်အားရန်သူတို့တိုက်  
ခိုက်အောင်မြင်နေချိန်၌ အသတ်ခံရသူတို့  
နှင့်ဒဏ်ရာရသူတို့အော်ဟစ်သံများကြောင့်  
ပင်လယ်ကမ်းခြေတစ်လျှောက်တွင်နေထိုင်  
ကြသူတို့သည်ကြောက်လန့်တုန်လှုပ်ကြ လိမ့်မည်။-

16 ပင်လယ်ရေကြောင်းခရီးသွားလာသော  
နိုင်ငံတို့၏ဘုရင်အပေါင်းသည်ရာဇပလ္လင်  
များပေါ်မှဆင်းကြကာ မိမိတို့၏ဝတ်လုံ  
များနှင့်ပန်းထိုးထည်များကိုချွတ်၍ မြေ  
ပေါ်တွင်တုန်လှုပ်လျက်ထိုင်ကြလိမ့်မည်။  
သင် တွေ့ကြုံရသည့်ကံကြမ္မာကိုမြင်၍  
သူတို့ သည်အံ့အားသင့်လျက်အဆက်မပြတ်  
တုန်လှုပ်နေကြလိမ့်မည်။\*

17 သို့ဖြစ်၍သူတို့သည်သင့်အားရည်စူး  
ကာငိုခြင်းသီဆိုသည်မှာ  
ထင်ပေါ်ကျော်ဇောသောမြို့သည်ပျက်စီး လေပြီတကား။  
ပင်လယ်နား၌နေသောမြို့များသည်ပယ်ရှင်း ခြင်းကို  
ခံရပြီတကား။  
ဤမြို့သားတို့သည်ပင်လယ်များကိုအစိုးရ ခဲ့၏။

\* 26:16 ဗျာ၊ ၁၈:၉-၁၀။



ပင်လယ်ကမ်းခြေတွင်နေထိုင်သူတို့အားလည်း  
ကြောက်လန့်တုန်လှုပ်စေခဲ့ကြ၏။

18 ယင်းမြို့ပြုလဲသောနေ့၌ကမ်းခြေဒေသ တို့သည်  
တုန်လှုပ်ကြကုန်၏။  
ပင်လယ်ထဲရှိကျွန်းများတို့သည်လည်းဤမြို့  
ပျက်စီးရပုံကိုမြင်၍ကြောက်လန့်ကြ၏။''

ဟူ၍တည်း။

19 အရှင်ထာဝရဘုရားက`ငါသည်သင့်အား  
လူသူမနေသည့်မြို့ပျက်များကဲ့သို့ဖြစ်စေ  
မည်။ သ မှ ဒု ဒရာရေကိုယူဆောင်ခဲ့၍  
ပင်လယ်ရေ ဖြင့်ဖုံးလွှမ်းစေမည်။-

20 ရှေးပဝေသဏီအခါကအသက်ရှင်ခဲ့  
ကြသူတို့နှင့်အတူနေထိုင်ရန် သင့်အား  
မြေအောက်မရဏာနိုင်ငံသို့ပို့ဆောင်မည်။  
ငါသည်သင့်အားထိုမြေအောက်လောကရှိ  
ထာဝစဉ်ယိုယွင်းပျက်စီးလျက်နေသည့်  
အရပ်၌မြေတွင်းထဲတွင်နေစေမည်။ သင်  
သည်ထိုအရပ်မှအဘယ်အခါ၌မျှ အသက်ရှင်သူတို့ရှိရာအရပ်သို့ပြန်  
လာရလိမ့်မည်မဟုတ်။- 21 ငါသည်သင့်ကိုကြောက်လန့်ဖွယ်ရာဇာတ်  
သိမ်းခန်းရောက်ရပေတော့အံ့။ လူတို့သည်  
ရှာသော်လည်းသင့်ကိုတွေ့ရတော့မည်မ  
ဟုတ်'' ဟုမိန့်တော်မူ၏။ ဤကားအရှင်

ထာဝရဘုရားမိန့်တော်မူသောစကား ဖြစ်၏။\*

# 27

## တုရုမြို့အတွက်ငိုချင်း

- 1 ထာဝရဘုရားငါ့အားမိန့်တော်မူသည်ကား၊-
- 2 “အချင်းလူသား၊ တုရုမြို့အတွက်ငိုချင်းကို ဖွင့်ဆိုလော့။- 3 ထိုမြို့သည်ပင်လယ်ကမ်းစပ်တွင်ရှိ၍ ပင်လယ် ကမ်းခြေပေါ်တွင်ရှိသမျှသောမြို့တို့နှင့်ကုန် သွယ်ဘက်ဖြစ်၏။ သူ့အားအရှင်ထာဝရဘုရား အဘယ်သို့မိန့်တော်မူသည်ကိုဤသို့ဆင့်ဆို လော့။
- “အချင်းတုရုမြို့၊ သင်သည်အပြစ်ဆိုဖွယ် မရှိအောင်လှပတင့်တယ်သည့်အတွက်ဝါ ကြွားတတ်၏။
- 4 ပင်လယ်သည်သင်နေထိုင်ရာအရပ်ဖြစ်၏။ သင်၏ဗိသုကာတို့သည်သင့်အားလှပစွာ တည်ဆောက်ထားကြ၏။
- 5 သူတို့သည်ဟေရမုန်တောင်မှ ထင်းရှူးပင်များကိုပျဉ်အတွက်၊ လေဗနန်တောမှအာရစ်ပင်ကို ရွက်တိုင်အတွက်အသုံးပြုကြ၏။
- 6 လှော်တက်များကိုပြုလုပ်ရန်ဗာရှု န်တောမှ ဝက်သစ်ချပင်များကိုယူဆောင်လာကြ၏။ သင်၏ကုန်းပတ်ကိုကုပရကျွန်းမှရသော ထင်းရှူးဖြင့်ပြုလုပ်ကာဆင်စွယ်များဖြင့် ချယ်လှယ်ထားကြ၏။
- 7 သင်၏ရွက်များကိုအီဂျစ်ပြည်မှရသော ပန်းထိုးထည်

\* 26:21 ဗျာ ၁၈:၂၁။

ပိတ်ချောဖြင့်ပြုလုပ်ထားကြောင်းအဝေးကပင်  
အလံသဖွယ်အလွယ်တကူသိနိုင်၏။

သင်၏နေရောင်ကာများသည်လေိရှကျွန်း မှရရှိသော  
မရမ်းစေ့ရောင်အကောင်းစားပိတ်ချောဖြင့်  
ပြုလုပ်ထား၏။

8 သင်၏လှော်တက်ကိုင်သမားများမှာဇိဒုန် မြို့သားနှင့်  
အာဝဒ်မြို့သားများဖြစ်၏။  
လေ့ကျင့်မှုရှိသူတူရုမြို့သားများက  
သင်ဘော်သားများဖြစ်ကြ၏။

9 သင်ဘော်ကိုပြုပြင်ဖာထေးရန်လိုက်ပါသည့်  
ကျွမ်းကျင်သူလက်သမားဆရာများသည်  
ဂေဗလမြို့မှဖြစ်ကြ၏။

ပင်လယ်ကူးသင်္ဘောမှန်သမျှမှသင်္ဘောသားတို့သည်  
သင်နှင့်ရောင်းဝယ်ဖောက်ကားမှုကိုပြုကြ၏။

10 “ပေရသိပြည်၊ လုဒပြည်၊ ဖုတပြည်တို့မှစစ်  
သူရဲများသည်သင်၏တပ်မတော်တွင်အမှု  
ထမ်းကြ၏။ သူတို့သည်မိမိတို့၏ဒိုင်းလွှား  
များနှင့်သံခမောက်များကိုသင်၏စစ်တန်း  
လျားများတွင်ဆွဲချိတ်ထားကြ၏။ သူတို့

သည်ကားသင်၏ဂုဏ်အသရေကိုတိုးစေ  
သူများဖြစ်ကြ၏။- 11 အာဝဒ်မြို့မှစစ်သူရဲများကသင်၏မြို့ရိုး  
များကိုလည်းကောင်း၊ ဂ မှ မဒိ မ်မြို့သားတို့က  
သင်၏ပြအိုးတို့ကိုလည်းကောင်းစောင့်ကြပ်

ပေးကြ၏။ သူတို့သည်မိမိတို့၏ခိုင်းလွှား  
 များကိုသင်တို့၏မြို့ရိုးတွင်ဆွဲချိတ်ထား  
 ကြ၏။ သင့်အားလှပတင့်တယ်စေသူများ  
 ကားထိုသူတို့ပင်ဖြစ်သတည်း။

12 “သင်သည်မိမိ၏များမြောင်သောကုန်စည်  
 တို့ကိုတာရှုမြို့တွင် ငွေ၊ သံ၊ သံဖြူ၊  
 ခဲတို့ နှင့်လဲလှယ်ကာကုန်သွယ်မှုကိုပြု၏။-

13 ယာဝန်မြို့၊ တုဗလမြို့နှင့်မေရှက်မြို့တို့  
 တွင်သင်၏ကုန်စည်များကိုကျွန်များ၊ ကြေး  
 နီအိုးများနှင့်လဲလှယ်၏။- 14 တောဂါမမြို့မှလာသောခိုင်းမြင်း၊

စီးမြင်း နှင့်လားများကိုသင်သည်မိမိ၏ကုန်စည်  
 များနှင့်လဲလှယ်၏။- 15 ဒေဒန်မြို့သားတို့သည်လည်းသင်နှင့်ကုန်သွယ်  
 မှုကိုပြုကြ၏။ ပင်လယ်ကမ်းခြေအမြောက်

အမြားမှလူတို့သည် ဆင်စွယ်နှင့်အနက်ရောင်  
 ရှိသောသစ်သားများကိုသင်၏ကုန်ပစ္စည်း  
 များနှင့်လဲလှယ်ကြ၏။- 16 ရှုရိပြည်သားတို့သည်သင်ထုတ်လုပ်သည့်

ကုန်ပစ္စည်းအမျိုးမျိုးကိုဝယ်ယူကာ ယင်း  
 တို့၏တန်ဖိုးကိုမြှ၊ ကျောက်နီ၊ မရမ်းစေ့  
 ရောင်အထည်အလိပ်၊ ပန်းထိုးထည်၊ ပိတ်ချေ၊  
 သန္တာနှင့်ပတ္တမြားတို့ဖြင့်ပေးချေကြ၏။-

17 ယုဒပြည်နှင့်ကုသရေလပြည်တို့ကသင်၏  
 ကုန်စည်များကိုမင်းနစ်မြို့မှဂျုံစပါး၊ ပျား  
 ရည်၊ သံလွင်ဆီ၊ အမွှေးအကြိုင်အမျိုးမျိုး

ပေး၍ဝယ်ယူကြ၏။- 18-19 ဒမာသက်မြို့ကသင့်ကုန်စည်များနှင့်သင်  
ထုတ်လုပ်သည့်ပစ္စည်းအသုံးအဆောင်များ ကိုဝယ်ယူကာ  
ဥဇလမြို့အနီးရှိဝေဒန် မြို့နှင့်ယာဝန်မြို့တို့ကလည်း  
ပစ္စည်းအသုံး အဆောင်များအတွက်ဟေလဗု  
န်စပျစ်ရည်၊ စဟာရသိုးမွေးတို့ဖြင့်ပေးချေကြ၏။  
သူ တို့သည်သံကြွတ်၊ အမွှေးအကြိုင်အမျိုး  
မျိုးနှင့်လည်း သင်၏ကုန်စည်များကိုလဲ လှယ်ကြ၏။-  
20 ဒေဒန်မြို့သားတို့သည်သင်၏ကုန်စည်  
များကိုမြင်းကုန်းနီးအခင်းများနှင့် လဲလှယ်ကြ၏။-  
21 အာရပ်သားများနှင့်ကေဒါဘုရင်တို့  
သည်သင်၏ကုန်စည်များကိုသိုးငယ်၊ သိုး  
ကြီးနှင့်ဆိတ်များကိုပေး၍ဝယ်ယူကြ၏။-  
22 ရှောနှင့်ရာဂမမြို့များမှကုန်သည်တို့  
သည်သင်၏ကုန်စည်များကိုအကောင်းဆုံး  
အမွှေးအကြိုင်များ၊ ကျောက်မျက်ရတနာ  
များနှင့်ရွှေတို့ဖြင့်ဝယ်ယူကြ၏။- 23 ခါရန်မြို့၊  
ကနု နေမြို့၊ ဒေဒန်မြို့တို့သည်လည်း  
ကောင်း၊ ရှောမြို့၊ အာရှရိုမြို့နှင့်ခိလ မ  
ဒ် မြို့များမှကုန်သည်တို့သည်လည်းကောင်း  
သင်နှင့်ကုန်သွယ်မှုကိုပြုကြ၏။- 24 သူတို့ကလှပသောအဝတ်တန်ဆာ၊  
မရမ်း စေ့ရောင်အထည်အလိပ်၊ ပန်းထိုးထည်၊  
အရောင် တောက်ပသောကော်ဇောနှင့်ခိုင်ခံ့အောင်ကျစ်  
ထားသောကြိုးအမျိုးမျိုးတို့ကိုရောင်းချ ကြ၏။-

25 သင်၏ထံမှကုန်စည်များကိုအကြီးမား  
ဆုံးကုန်သင်္ဘောကြီးများဖြင့်သယ်ဆောင် သွားကြ၏။

“သင်သည်လေးလံသောကုန်စည်များကို  
တင်ဆောင်ကာပင်လယ်ထဲသို့ရောက်နေသော  
သင်္ဘောနှင့်တူ၏။”<sup>☆</sup>

26 သင့်အားလှော်ခတ်သူတို့သည်ပင်လယ်ထဲသို့  
ထုတ်ဆောင်လာသောအခါ၊  
အရှေ့လေသည်ပင်လယ်ထဲ၌သင့်ကို  
ပျက်စီးသွားစေ၏။

27 သင်ချမ်းသာသမျှကုန်စည်များ၊  
သင်၏သင်္ဘောသားအားလုံး၊ သင်္ဘောပြုပြင်သူ  
လက်သမားဆရာများနှင့်ကုန်သည်များ၊  
သင်္ဘောပေါ်ရှိစစ်သူရဲများနှင့်ရှိရှိသမျှ သော လူတို့သည်  
သင်၏သင်္ဘောပျက်သောအခါပင်လယ်ထဲ တွင်  
နှစ်မြုပ်သေဆုံးကြကုန်၏။

28 ရေနစ်သေဆုံးကြသည့်သင်္ဘောသားတို့  
ဟစ်အော်သံသည်ကမ်းခြေတွင်ပဲ့တင်ထပ်  
၍သွား၏။

29 “သင်္ဘောသားအပေါင်းတို့သည်မိမိတို့၏  
သင်္ဘောများကိုစွန့်ကာကုန်းပေါ်သို့တက်ကြ လေပြီ။  
30 သူတို့သည်မိမိတို့ဦးခေါင်းပေါ်သို့မြေမှုန့် များကို  
မြှောက်ကြ၍ပြာထဲတွင်လူးလှိမ့်လျက်

<sup>☆</sup> 27:25 ဗျာ၊ ၁၈:၁၁-၁၉။

သင်၏အတွက်ပြင်းပြစွာငိုကြွေးမြည် တမ်းကြ၏။

31 သူတို့သည်သင်၏အဖြစ်ကိုမြင်၍  
ဦးခေါင်းများကိုရိတ်ကာဝမ်းနည်းပူဆွေး သည့် လ  
ကုခဏာဖြင့်လျှော်တေကိုဝတ်ကြ၏။

သူတို့သည်ဝမ်းနည်းပက်လက်ဟစ်အော် ငိုကြွေးကြ၏။  
သူတို့သည်ငိုကြွေးမြည်တမ်းလျက်သင်နှင့်  
ဆိုင်သော ငိုချင်းကိုသီဆိုကြလိမ့်မည်။

32 'ယခုအခါပင်လယ်ထဲ၌ဆိတ်ငြိမ်၍ နေသော  
တုရုမြို့နှင့်အဘယ်မြို့ကိုနှိုင်းယှဉ်နိုင်ပါ  
မည်နည်း။

33 သင်သည်မိမိ၏ကုန်စည်များကိုနိုင်ငံခြားသို့  
တင်ပို့ရောင်းချရာတွင်  
လူမျိုးတကာတို့လိုနေသောအရာများကို  
ဖြည့်ဆည်းပေး၏။

သင်၏များပြားသောကုန်ပစ္စည်းများကဘုရင် တို့ကို  
ချမ်းသာကြွယ်ဝစေလေသည်။

34 ယခုမှာသင်သည်ပင်လယ်တွင်ပျက်ကာ သမု ဒ  
ဒရာနက်ထဲသို့နှစ်မြုပ်သွားလေပြီ။  
သင်၏ကုန်စည်များနှင့်သင်၏လုပ်သား  
အပေါင်းတို့သည်၊

သင်နှင့်အတူပင်လယ်တွင်ပျောက်ကွယ်သွား က  
လေကုန်ပြီ' ဟုငိုချင်းကိုဆိုကြ၏။





4 သင်သည်အသိပညာ၊ အတတ်ပညာဖြင့်  
ရွှေ၊ ငွေဘဏ္ဍာပေါများကြွယ်ဝလာ၏။-

5 ကုန်သွယ်မှုတွင်လည်းကျွမ်းကျင်သည့်  
အတွက်အမြတ်အစွန်းများကိုဆက်ကာ  
ဆက်ကာရရှိနေခဲ့၏။ သင်သည်မိမိ၏  
စည်းစိမ်ချမ်းသာကိုဂုဏ်ယူဝါကြွေးပါ သည်တကား။''

6 ``သို့ဖြစ်၍ယခုငါအရှင်ထာဝရဘုရား  
မိန့်တော်မူသည်ကား သင်သည်မိမိကိုယ်ကို  
ဘုရားကဲ့သို့ပညာရှိသည်ဟုထင်မှတ် သဖြင့်-

7 ငါသည်သနားညှာတာမှုကင်းခဲ့သည့်  
တိုင်းတစ်ပါးသားတို့အား သင့်ကိုတိုက်ခိုက်  
ရန်ခေါ်ဆောင်ခဲ့မည်။ အသိပညာနှင့်အလှ

အပအားဖြင့် သင်စုဆောင်းထားသမျှသော  
ပစ္စည်းဥစ္စာတို့ကိုသူတို့သည်ဖျက်ဆီးပစ်  
ကြလိမ့်မည်။-

8 သင့်ကိုလည်းတွင်းထဲသို့ဆွဲချ၍  
ရေသင်္ချိုင်း တွင်အသက်ဆုံးရှုံးလိမ့်မည်။-

9 သင့်ကိုသတ်မည့်သူတို့ရှေ့တွင် သင်သည်  
ဘုရားဖြစ်သည်ဟုဆိုဦးမည်လော။ သူတို့  
သင့်ကိုသတ်ရန်လာကြသောအခါ သင်သည်

ဘုရားမဟုတ်တော့ဘဲလူသားမျှသာဖြစ် ရပေတော့အံ့။-

10 သင်သည်လူမျိုးခြားတို့၏လက်တွင်အရေ ဖျားလှီးမ  
င်္ဂလာမခံရသေးသူကဲ့သို့ သေ ရပေလိမ့်မည်။  
ဤကားငါအရှင်ထာဝရ ဘုရား၏အမိန့်တော်ပင်တည်း။''

ဟုမိန့်တော် မူ၏။

တုရုဘုရင်ကျဆုံးခြင်း

11 တစ်ဖန်ထာဝရဘုရား၏နှုတ်ကပတ်  
တော်သည် ငါ့ထံသို့ရောက်လာ၏။-

12 ကိုယ်တော်က အချင်းလူသား၊ တုရုဘုရင်  
တွေ့ကြုံရမည့်ကံကြမ္မာအတွက်ဝမ်းနည်း  
ပူဆွေးလော့။ ငါအရှင်ဘုရားအဘယ်သို့

မိန့်တော်မူသည်ကိုသူ့အားဆင့်ဆိုရမည်  
မှာသင်သည်အခါတစ်ပါးကခြောက်ပြစ်  
ကင်းစံတင်ထိုက်သူဖြစ်ခဲ့ဖူး၏။ သင်သည်

အလွန်ပညာရှိ၍အဆင်းလှသူဖြစ်ခဲ့ ပါသည်တကား။-

13 ဘုရားသခင်၏ဥယျာ ဥ်တော်ဒေဒင်၌စံပယ်  
လျက်၊ ပတ္တမြား၊ စိန်၊ ဥဿဖရား၊

မျက်ရွဲ၊ ကြောင်၊ နဂါးသွဲ့၊ နီလာ၊ မြ၊  
ဂေါ်မုတ်အစရှိသော ကျောက်မျက်ရတနာအမျိုးမျိုးတို့ကို  
ဝတ်စားဆင်ယင်ရ၏။ သင်၏ဝတ်စားတန်

ဆာများသည်ရွှေဖြင့်ပြီး၏။ ထိုဝတ်စား

တန်ဆာတို့ကိုသင်မွေးဖွားသည့်နေ့၌ပင်

လျှင်သင်၏အတွက်ပြုလုပ်ခဲ့၏။- 14 ငါသည်သင့်ကိုအစောင့်ကောင်းက

တစ်ပါးအဖြစ်ဘိသိက်ပေး၏။ သင်သည်

ငါ၏သန့်ရှင်းမြင့်မြတ်သောတောင်တော်

ပေါ်တွင်နေ၍ အရောင်လက်သောကျောက်

မျက်ရတနာများအလယ်တွင်သွားလာ ရ၏။-

15 သင်မွေးဖွားချိန်မှအစပြု၍ဒုစရိုက်  
ကိုစတင်ပြုကျင့်ချိန်အထိ သင်၏အပြု  
အမူများသည်အဘယ်သို့မျှအပြစ်ဆို စရာမရှိ။-

16 သင်သည်ရောင်းဝယ်ဖောက်ကားမှုများပြား  
သည့်အတွက် အကြမ်းဖက်မှုနှင့်အပြစ်ကူး  
လွန်မှုများကိုပြုကျင့်လာလေသည်။ သို့  
ဖြစ်၍ငါသည်ငါ၏သန်ရှင်းမြင့်မြတ်သော  
တောင်ပေါ်မှသင့်ကိုထွက်စေခဲ့၏။ အို အစောင့်  
ကောင်းကင်တမန်၊ အရောင်လက်လျက်နေ  
သည့်ကျောက်မျက်ရတနာများရှိရာမှ  
သင့်ကိုငါနှင့်ထုတ်ခဲ့၏။- 17 သင်သည်မိမိ၏အဆင်းကြောင့်ဂုဏ်ယူဝါ  
ကြွားကာ မိမိ၏ဂုဏ်သတင်းကြောင့်လူမိုက်  
ကဲ့သို့ပြု၏။ သို့ဖြစ်၍ငါသည်သင့်ကိုမြေ  
တိုင်အောင်နှိမ်ချ၍ အခြားဘုရင်များအား  
သတိပေးသည့်စံနမူနာဖြစ်စေမည်။-

18 သင်သည်ရောင်းဝယ်ဖောက်ကားရာတွင်ဆိုး  
ညစ်မှုကိုပြုသဖြင့် သင်၏အပြစ်များ  
ကြောင့်သင်၏ကိုးကွယ်ဝတ်ပြုရာဌာန  
များကိုညစ်ည မ်းစေ၏။ ထိုကြောင့်သင့်ကို  
ယခုကြည့်ကြသူအပေါင်းတို့ရှေ့တွင် ငါ  
သည်သင်၏မြို့ကိုပြာပုံဖြစ်အောင်မြေ  
အထိလောင်ကျွမ်းစေ၏။ ငါတို့သည်ပြာ  
ကိုသာလျှင်မြင်ရကြမည်။- 19 သင်သည်ဆုံးပါးလေပြီ။

ထာဝစဉ်ဆုံးပါး လေပြီ။ သင့်ကိုသိရှိခဲ့ကြသောလူမျိုး  
အပေါင်းတို့သည် သင်၏ကံကြမ္မာမျိုးနှင့်  
ကြုံတွေ့ရကြမည်ကိုစိုးရိမ်ကြောက်လန့် လျက်နေကြ၏။  
ဟုမိန့်တော်မူ၏။

ဇိဒုန်မြို့နှင့်ဆိုင်သောဗျာဒိတ်

20 ထာဝရဘုရား၏နှုတ်ကပတ်တော်သည်ငါ  
ထံသို့ရောက်လာ၏။-☆ 21 အချင်းလူသားဇိဒု  
န်မြို့ဘက်သို့လှည့်၍ ထိုမြို့ကိုရှုတ်ချလော့။-

22 ထိုမြို့ရှိလူတို့အားငါအရှင်ထာဝရ  
ဘုရားမိန့်တော်မူသည်ကိုဆင့်ဆိုလော့။ ဇိဒု န်  
မြို့၊ ငါသည်သင်၏ရန်သူဖြစ်၏။ သင့်ကိုငါ  
ပြုသည့်အမှုအတွက်လူတို့သည် ငါ့အား  
ထောမနာပြုကြလိမ့်မည်။ ငါသည်သင်၏  
လူတို့အားအပြစ်ဒဏ်ပေး၍ ငါ၏သန်ရှင်း  
မြင့်မြတ်မှုကိုပြသောအခါငါသည်ထာ  
ဝရဘုရားဖြစ်တော်မူကြောင်းသူတို့သိ ရှိကြလိမ့်မည်။-

23 ငါသည်သင်၏ထံသို့ကပ်ရောဂါများကို  
စေလွှတ်မည်။ သင်၏လမ်းများတွင်သွေးချောင်း  
စီးစေမည်။ သင်သည်ဝိုင်းရံတိုက်ခိုက်ခြင်း ကိုခံရ၍  
သင်၏လူတို့သည်သေကြေ ပျက်စီးကြလိမ့်မည်။  
ထိုအခါငါသည် ထာဝရဘုရားဖြစ်တော်မူကြောင်းသင်  
သိရှိလိမ့်မည်။ ဟုမိန့်တော်မူ၏။

☆ 28:20 ယောလ၊ ၃:၄-၈။ ဇာ၊ ၉:၁-၂။ မ၊ ၁၁:၂၁-၂၂။ လု၊ ၁၀:၁၃-၁၄။

ဣသရေလအမျိုးသားတို့ကောင်းချီးမံ နိဂလာ  
ခံစားရကြမည်

24 ထာဝရဘုရားက`ဣသရေလအမျိုးသားတို့  
အားမထီမဲ့မြင်ပြုသောပတ်ဝန်းကျင်ရှိလူမျိုး  
တို့သည် နောက်တစ်ဖန်နာကျင်စွာစူးသောငြောင့်  
သဖွယ်မဖြစ်ရ။ ငါသည်အရှင်ထာဝရ  
ဘုရားဖြစ်တော်မူကြောင်းကိုသူတို့သိရှိ ကြလိမ့်မည်''  
ဟုမိန့်တော်မူ၏။

25 အရှင်ထာဝရဘုရားက`ကွဲလွင့်လျက်  
နေရာနိုင်ငံများမှ ဣသရေလအမျိုးသား  
တို့အားတစ်ဖန်ပြန်၍ငါစုသိမ်းမည်။ ငါ  
သည်သန်ရှင်းမြင့်မြတ်တော်မူကြောင်းလူ  
မျိုးတကာတို့သိရှိကြလိမ့်မည်။ ဣသ  
ရေလအမျိုးသားတို့သည်မိမိတို့ကိုယ်  
ပိုင်ပြည်၊ ငါ၏အစေခံယာကုပ်အားငါ  
ပေးအပ်သည့်ပြည်၌နေရကြလိမ့်မည်။-

26 သူတို့သည်ထိုအရပ်တွင်ဘေးမဲ့လုံခြုံစွာ  
နေရကြလိမ့်မည်။ အိမ်များကိုဆောက်၍  
စပျစ်ဥယျာ ဥများကိုစိုက်ပျိုးကြလိမ့်မည်။  
သူတို့အားမထီမဲ့မြင်ပြုခဲ့သူအိမ်နီး ချင်းအပေါင်းတို့အားငါဒဏ်ပေးသော  
အခါဘေးမဲ့လုံခြုံလိမ့်မည်။ ဣသရေလ  
ပြည်သည်ဘေးကင်း၍နေလိမ့်မည်။  
ထို အခါငါသည်သူတို့၏ဘုရားသခင်

ထာဝရဘုရားဖြစ်တော်မူကြောင်း သူ  
တို့သိရှိကြလိမ့်မည်'' ဟုမိန့်တော်မူ၏။

# 29

## အီဂျစ်ပြည်နှင့်ဆိုင်သောဗျာဒိတ်

1 ငါတို့ပြည်နှင့်ဒဏ်ခံသောဆယ်နှစ်မြောက်၊  
ဒသမလ၊ လဆန်းတစ်ဆယ့်နှစ်ရက်နေ့၌  
ထာဝရဘုရား၏နှုတ်ကပတ်တော်သည်  
ငါ့ထံသို့ရောက်လာ၏။- \* 2 ကိုယ်တော်က ``အချင်းလူသား၊  
အီဂျစ်ဘုရင် ကိုရှုတ်ချလော့။ သူနှင့်တကွအီဂျစ်တစ်  
ပြည်လုံးအပြစ်ဒဏ်ခံရမည်ဖြစ်ကြောင်း ဆင့်ဆိုလော့။-  
3 အရှင်ထာဝရဘုရားအဘယ်သို့မိန့်တော် မူသည်ကို  
အီဂျစ်ဘုရင်ဖာရောမင်းအား ဆင့်ဆိုရမည်မှာ  
မြစ်ထဲရှိခွန်အားကြီးမား သောအချင်းမိကျောင်း၊  
ငါသည်သင်၏ရန်သူ ဖြစ်၏။ နိုင်းမြစ်ကိုသင်ပိုင်သည်၊  
ထိုမြစ်ကား သင်ဖန်ဆင်းထားသောအရာဖြစ်သည်ဟု  
သင်ဆို၏။- 4 ငါသည်သင်၏မေးရိုးကိုသံချိတ်ဖြင့်ချိတ်  
၍ သင်၏မြစ်ထဲမှငါးတို့ကိုသင့်ကိုယ်တွင်  
ကပ်၍နေစေမည်။- 5 ထိုနောက်ယင်းသို့ကပ်နေသည့်ငါးများနှင့်  
တကွ သင့်အားနိုင်းမြစ်ထဲမှဆွဲထုတ်ကာ၊ တောက  
နဲ့ တာရ၌ပစ်ထားမည်။ သင်၏အလောင်း  
သည်မြေပေါ်သို့ကျလိမ့်မည်။ သဂြိုဟ်ခြင်း  
ကိုခံရမည်မဟုတ်။ ငှက်များ၊ တိရ

\* 29:1 ဟောရှာ၊ ၁၉:၁-၂၅။ ယော၊ ၄၆:၂-၂၆။

၈ ဆာ န် များ၏အစာဖြစ်စေမည်။-  
 6 ထိုအခါငါသည်ထာဝရဘုရားဖြစ် တော်မူကြောင်း  
 အီဂျစ်ပြည်သားအပေါင်း တို့သိရှိကြလိမ့်မည်''  
 ဟုမိန့်တော်မူ၏။

ထာဝရဘုရားက ``ဣသရေလအမျိုးသား  
 တို့အတွက် သင်သည်ကူရိုးမျှသာဖြစ်၏။-  
 \* 7 သူတို့သည်သင်၏အပေါ်သို့အားပြုလိုက်  
 သောအခါ သင်သည်ကျိုးပြတ်၍သူတို့၏  
 ပခုံးများကိုထိရှကာသူတို့၏ခါးများ ကိုလိမ်ဆွဲစေ၏။-  
 8 သို့ဖြစ်၍ယခုငါအရှင်ထာဝရဘုရား  
 မိန့်တော်မူသည်ကား ငါသည်ဋ္ဌ ဌားလက်နက်စွဲ  
 ကိုင်သူတို့အားသင့်ကိုတိုက်ခိုက်ရန်စေလွှတ်  
 မည်။ သူတို့သည်သင်၏လူများ၊ တိရ

၉ ဆာ န်များ ကိုသတ်ဖြတ်ကြလိမ့်မည်။-  
 9 အီဂျစ်ပြည်သည်လူသူဆိတ်ငြိမ်ရာအရပ်  
 ဖြစ်လိမ့်မည်။ ထိုအခါငါသည်ဘုရားသခင်  
 ဖြစ်တော်မူသည်ကိုသင်တို့သိရှိရလိမ့် မည်။''

``နိုင်းမြစ်သည်သင်၏ကိုယ်ပိုင်ပစ္စည်း၊  
 သင်ဖန် ဆင်းသောအရာဖြစ်သည်ဟုဆိုသဖြင့်၊-  
 10 ငါသည်သင်၏ရန်သူ၊ နိုင်းမြစ်၏ရန်သူ  
 ဖြစ်၏။ မြောက်ဘက်ရှိမိဂဒေါလမြို့မှသည်  
 တောင်ဘက်သုဏေမြို့တိုင်အောင်၊ ဆူဒန်နယ်

☆ 29:6 ဟောရှာ၊ ၃၆:၆။

စပ်အထိအီဂျစ်ပြည်တစ်ပြည်လုံးကို  
လူသူဆိတ်ငြိမ်ရာအရပ်ဖြစ်စေမည်။-

11 မည်သည့်လူနှင့်တိရစ္ဆာန်မျှထိုပြည်ကို  
ဖြတ်သန်းသွားလာလိမ့်မည်မဟုတ်။ အနှစ်

လေးဆယ်တိုင်တိုင်ထိုပြည်တွင်နေသူရှိ  
လိမ့်မည်မဟုတ်။- 12 ငါသည်အီဂျစ်ပြည်ကိုကမ္ဘာပေါ်တွင်လူသူ  
အဆိတ်ငြိမ်ဆုံးအရပ်ဖြစ်စေမည်။ အနှစ်

လေးဆယ်တိုင်တိုင်အီဂျစ်ပြည်မှမြို့များ  
သည်အခြားအဘယ်မြို့နှင့်မျှမတူအောင်  
ပျက်စီးယိုယွင်း၍နေလိမ့်မည်။ ငါသည်

အီဂျစ်ပြည်သားတို့အားဒုက္ခသည်များ  
ဖြစ်စေမည်။ သူတို့သည်အတိုင်းတိုင်း  
အပြည်ပြည်သို့ထွက်ပြေးကာလူမျိုး  
ခြားတို့ထံတွင်နေထိုင်ကြလိမ့်မည်" ဟုမိန့်တော်မူ၏။

13 အရှင်ထာဝရဘုရားက`အနှစ်လေးဆယ်  
ကြာသောအခါ အီဂျစ်ပြည်သားတို့အား  
ငါပျံ့နှံ့စေရာအရပ်များမှပြန်လည် ခေါ်ဆောင်ကာ၊-

14 သူတို့၏မူရင်းဌာနေဖြစ်သောအီဂျစ်  
ပြည်တောင်ပိုင်းတွင်နေထိုင်စေမည်။ သူတို့  
၏နိုင်ငံသည်သိမ်ငယ်သောနိုင်ငံဖြစ်လိမ့် မည်။-

15 နိုင်ငံတကာတွင်အသိမ်ငယ်ဆုံးဖြစ်၍  
အခြားနိုင်ငံများကို အဘယ်အခါ၌မျှ  
အုပ်စိုးရလိမ့်မည်မဟုတ်။ ငါသည်သူတို့



အားအလွန်သိမ်ဖျင်းစေမည်ဖြစ်၍ သူတို့  
 သည်အဘယ်လူမျိုးအပေါ်တွင်မျှသြ  
 ဇာအာဏာလွှမ်းမိုးနိုင်ကြလိမ့်မည်မ ဟုတ်။-  
 16 ကုသရေလအမျိုးသားတို့သည်သူတို့ အား  
 နောင်အဘယ်အခါ၌မျှမီခိုအား ကိုးကြတွေ့မည်မဟုတ်။  
 ယင်းသို့အား ကိုးမိခဲသည့်အတွက်မိမိတို့အဘယ်  
 မျှမှားကြောင်းကိုကုသရေလအမျိုး သားတို့အား  
 အီဂျစ်ပြည်ကြိုတွေ့ရသည့် ကံကြမ္မာကပြန်လည်သတိရစေလိမ့်  
 မည်။ ထိုအခါငါသည်အရှင်ထာဝရ  
 ဘုရားဖြစ်တော်မူကြောင်းသူတို့သိ ရှိကြလိမ့်မည်'  
 ဟုမိန့်တော်မူ၏။

**အီဂျစ်ပြည်ကိုနေဗုခဒ်နေဇာမင်းနှိမ်နင်းမည်**

17 ငါတို့ပြည်နှင့်ဒဏ်ခံသောနှစ်ဆယ့်ခုနစ်  
 နှစ်မြောက်ပထမလ၊ လဆန်းတစ်ရက်နေ့  
 ၌ထာဝရဘုရား၏နှုတ်ကပတ်တော်သည်  
 ငါ့ထံသို့ရောက်လာ၏။- 18 ကိုယ်တော်က`အချင်းလူသား၊  
 ဗာဗုလု န် ဘုရင်နေဗုခဒ်နေဇာသည်တုရုမြို့ကို  
 တိုက်ခိုက်ခဲ့၏။ သူသည်မိမိ၏စစ်သူရဲ  
 တို့အားအလွန်လေးလံသောဝန်တို့ကို  
 ထမ်းစေသည်ဖြစ်၍ သူတို့၏ခေါင်းပြောင်  
 ၍ပခိုးများသည်လည်းပေါက်ပြဲကုန်၏။  
 ယင်းသို့ဒုက္ခခံသော်လည်းစစ်သူရဲနှင့်  
 ဘုရင်သည်အဘယ်အကျိုးကိုမျှ မခံစားရကြ။-

19 သို့ဖြစ်၍ ငါအရှင်ထာဝရဘုရားမိန့်တော်  
 မူသည်မှာ အီဂျစ်ပြည်ကိုဗာဗုလု န်ဘုရင်  
 နေဗုခဒ်နေဇာမင်း၏လက်သို့ ငါအပ်မည်။  
 သူသည်လုယက်တိုက်ခိုက်ကာ အီဂျစ်ပြည်  
 ၏ဥစ္စာငှု ဌ နှိမ့်သမျှကို မိမိ၏တပ်မတော်  
 အတွက်သိမ်းယူသွားလိမ့်မည်။- 20 သူသည်မိမိ၏တပ်မတော်ဖြင့် ငါ၏အ  
 တော်ကိုထမ်းဆောင်ခဲ့သည်ဖြစ်၍ ငါသည်  
 သူ့အားအီဂျစ်ပြည်ကိုပေးမည်။ ဤကား  
 ငါအရှင်ထာဝရဘုရားမိန့်တော်မူ သောစကားဖြစ်၏။

21 `ထိုအမှုအရာများဖြစ်ပျက်လာသော  
 အခါ ငါသည်ကုသရေလအမျိုးသားတို့  
 အားဦးချိုတည်းဟူသောခွန်အားကြီးစေ  
 မည်။ ထိုနောက်အချင်းယေဇကျေလ၊  
 ငါ သည်ထာဝရဘုရားဖြစ်တော်မူကြောင်း  
 လူအပေါင်းတို့သိရှိကြစေရန်သင့်အား  
 ဟောပြောစေမည်''ဟုမိန့်တော်မူ၏။

### 30

#### အီဂျစ်ပြည်ကိုထာဝရဘုရား ဒဏ်ခတ်တော်မူမည်

1 တစ်ဖန်ထာဝရဘုရား၏နှုတ်ကပတ်တော် သည်  
 ငါ့ထံသို့ရောက်လာ၏။- 2 ကိုယ်တော်က`အချင်းလူသား၊  
 ငါအရှင် ထာဝရဘုရား၏အမိန့်တော်ကိုအသံ  
 ကျယ်စွာဟောပြောရမည်မှာ

ကြောက်ရွံ့ထိတ်လန့်ဖွယ်ကောင်းသောနေ့သည်  
ကျရောက်လတုတံ့။

3 ထာဝရဘုရားအရေးယူဆောင်ရွက်မည့်နေ့ သည်  
နီးကပ်လာလေပြီ။

မိုးတိမ်များဖုံးလွှမ်းမည့်နေ့၊ လူမျိုးတကာတို့  
ဒုက္ခရောက်မည့်နေ့နီးကပ်လာပြီ။

4 အီဂျစ်ပြည်တွင်စစ်ဖြစ်လိမ့်မည်။

ကုရှပြည်တွင်ကြီးစွာသောဘေးအန္တရာယ်နှင့်  
ကြုံတွေ့ကြလိမ့်မည်။

လူအမြောက်အမြားပင်အီဂျစ်ပြည်တွင်  
အသတ်ခံရကြလိမ့်မည်။

ထိုပြည်သည်လုယက်ဖျက်ဆီးခြင်းခံရ၍  
ယိုယွင်းပျက်စီး၍ကျန်ရစ်လိမ့်မည်။

5 "စစ်ပွဲတွင်ကုရှပြည်၊ ဖုတပြည်၊  
လုဒပြည်၊ အာရေဗျပြည်နှင့်ခုဘပြည်တို့မှအငှား

စစ်သည်များနှင့် ငါ၏လူမျိုးတော်အထဲ  
မှပင်လျှင်အချို့သောသူတို့ကျဆုံးကြ လိမ့်မည်"

ဟုမိန့်တော်မူ၏။

6 ထာဝရဘုရားက"မြောက်ဘက်ရှိမိဂ

ဒေါလမြို့မှသည်တောင်ဘက်ရှိသုဇော  
မြို့တိုင်အောင်အီဂျစ်ပြည်ဘက်မှနေ၍

ခုခံကာကွယ်ကြသူအပေါင်းတို့သည်  
စစ်ပွဲတွင်ကျဆုံးကြလိမ့်မည်။

အီဂျစ်

ပြည်ဂုဏ်ယူဝါကြွားရသောတပ်မတော်  
 သည်ပြိုပျက်သွားလိမ့်မည်။ ဤကားငါ  
 အရှင်ထာဝရဘုရားမိန့်တော်မူသော စကားဖြစ်၏။-  
 7 အီဂျစ်ပြည်သည်ကမ္ဘာပေါ်တွင်လူသူ  
 အဆိတ်ငြိမ်ဆုံးသောအရပ်ဖြစ်လျက်  
 ထိုပြည်ရှိမြို့တို့သည်လုံးဝယိုယွင်း ပျက်စီး၍ကျန်ရစ်ကြလိမ့်မည်။-

8 ငါသည်အီဂျစ်ပြည်ကိုမီးလောင်ကျွမ်းစေ  
 ၍ ထိုပြည်၏ဘက်မှခုခံကာကွယ်ကြသူ  
 တို့အသတ်ခံရသောအခါ ငါသည်ထာဝရ  
 ဘုရားဖြစ်တော်မူကြောင်းသူတို့သိရှိကြ လိမ့်မည်။

9 ``အချိန်ကျ၍အီဂျစ်ပြည်ပျက်စီးသွား သောအခါ  
 ငါသည်အမှုမဲ့အမှတ်မဲ့နေ သူကုရှပြည်သားတို့အား  
 တပ်လှန်နှိုး ဆော်ရန်စေတမန်တို့ကိုသင်္ဘောများဖြင့်  
 စေလွှတ်မည်။ သူတို့သည်ကြောက်ရွံ့ထိတ်  
 လန့်သွားကြလိမ့်မည်။ ထိုနေ့ကားနီး ကပ်လာလေပြီ''  
 ဟုမိန့်တော်မူ၏။

10 အရှင်ထာဝရဘုရားက ``ငါသည်အီဂျစ်  
 ပြည်၏ဋ္ဌနအင်အားကိုပပျောက်စေရန် ဗာဗုလု  
 န်ဘုရင်နေဗုဒဒ်နေဇာမင်း ကိုအသုံးပြုမည်။-

11 သူသည်ရက်စက်ကြမ်းကြုတ်သောစစ်သူရဲ  
 များနှင့်လာ၍ ထိုပြည်ကိုဖျက်ဆီးပစ်လိမ့် မည်။  
 သူတို့သည်အီဂျစ်ပြည်ကိုဋ္ဌဌားလက် နက်နှင့်တိုက်ခိုက်၍  
 ထိုပြည်ကိုလူသေ အလောင်းများနှင့်ပြည့်နှက်စေကြလိမ့်

မည်။- 12 ငါသည်နှိုင်းမြစ်ကိုခန်းခြောက်စေ၍  
 အီဂျစ် ပြည်ကိုဆိုးညစ်သူတို့၏လက်အောက်သို့  
 ကျရောက်စေမည်။ လူမျိုးခြားတို့သည်ထို  
 ပြည်တစ်ပြည်လုံးကိုပျက်ပြုန်းစေကြ လိမ့်မည်။  
 ဤကားငါထာဝရဘုရားမိန့် တော်မူသောစကားဖြစ်၏။  
 ဟုမိန့်တော် မူ၏။

13 အရှင်ထာဝရဘုရားက `ငါသည်နောဖ  
 မြို့ရှိရုပ်တုများနှင့်ဘုရားအတုများကို  
 ဖျက်ဆီးပစ်မည်။ အီဂျစ်ပြည်ကိုအုပ်စိုး  
 မည့်သူတစ်စုံတစ်ယောက်မျှရှိလိမ့်မည် မဟုတ်။  
 ငါသည်လူအပေါင်းတို့ကိုကြောက် ရှုံးထိတ်လန့်စေမည်။-

14 အီဂျစ်ပြည်တောင်ပိုင်းကိုလူသူဆိုတ်ငြိမ်  
 ရာအရပ်ဖြစ်စေ၍ မြောက်ပိုင်းတွင်ရှိသော  
 ဇေနမြို့ကိုမီးရှို့မည်။ နောမြို့တော်ကို  
 လည်းအပြစ်ဒဏ်ခတ်မည်။- 15 အီဂျစ်ပြည်၏ခံတပ်မြို့ကြီးဖြစ်သောသိ  
 မြို့အား ငါ၏အမျက်တော်ဒဏ်ကိုခံစေ မည်။  
 နောမြို့၏ဌနအင်အားကိုဖျက်ဆီး မည်။-

16 ငါသည်အီဂျစ်ပြည်ကိုမီးလောင်စေ၍  
 သိန်မြို့ကိုလည်းပြင်းထန်စွာနာကျင်စေ  
 မည်။ ထိုမြို့၏မြို့ရိုးများသည်ဖြိုဖျက်  
 ခြင်းခံရသဖြင့်ထိုမြို့ကိုရေလွှမ်းမိုး လိမ့်မည်။-

17 အာဝင်မြို့နှင့်ဖိဗေသက်မြို့တို့မှလူငယ်  
 လူရွယ်များသည်စစ်ပွဲတွင်ကျဆုံးကြ၍

အခြားသူတို့သည်ကားသို့ပန်းအဖြစ်  
 အဖမ်းခံရကြလိမ့်မည်။- 18 အီဂျစ်ပြည်၏တန်ခိုးအာဏာတည်းဟူ  
 သောထမ်းပိုးကို ငါချိုးနှိမ်သောအခါသူ  
 တို့ဂုဏ်ယူဝါကြွားသည့်စွမ်းရည်သတ္တိ  
 ကိုပပျောက်စေမည်။ တာပနက်မြို့သည်  
 မှောင်မှိုက်၍နေလိမ့်မည်။ အီဂျစ်ပြည်တွင်  
 မိုးတိမ်များအုပ်ဆိုင်လျက်မြို့အားလုံး  
 မှလူတို့သည်သို့ပန်းအဖြစ်ဖမ်းဆီး သိမ်းယူသွားခြင်းကိုခံရကြလိမ့်မည်။-  
 19 ဤကဲ့သို့အီဂျစ်ပြည်အားအပြစ်ဒဏ် ခတ်သောအခါ  
 ငါသည်ထာဝရဘုရား ဖြစ်တော်မူကြောင်းသူတို့သိရှိကြ  
 လိမ့်မည်" ဟုမိန့်တော်မူ၏။

**အီဂျစ်ဘုရင်၏တန်ခိုးကိုချိုးနှိမ်ခြင်း**

20 ငါတို့ပြည်နှင့်ဒဏ်ခံသောတစ်ဆယ့်တစ်နှစ်  
 မြောက်၊ ပထမလ၊ လဆန်းခုနစ်ရက်နေ့၌  
 ထာဝရဘုရား၏နှုတ်ကပတ်တော်သည်  
 ငါ့ထံသို့ရောက်လာ၏။- 21 ကိုယ်တော်က` အချင်းလူသား၊  
 ငါသည်အီဂျစ် ဘုရင်၏လက်ရုံးကိုကျိုးစေပြီ။  
 အရိုးပြန် ဆက်ပြီးလျှင်ငူ ဌားကိုတစ်ဖန်ကိုင်နိုင်လာစေ  
 ရန်ထိုလက်ကိုအဘယ်သူမျှကြပ်စည်း၍  
 အဝတ်ဖြင့်ဆွဲဆောင်း၍မပေးကြ။- 22 သို့ဖြစ်၍ယခုငါအရှင်ထာဝရဘုရား  
 မိန့်တော်မူသည်ကား ငါသည်အီဂျစ်ဘုရင်  
 ၏ရန်သူဖြစ်၏။ သူ၏လက်နှစ်ဖက်စလုံး  
 ကိုငါချိုးမည်။ ကျိုးနေသောလက်နှင့်မ

ကျိုးသေးသောလက်ကိုပါချိုးမည်။ ထို  
အခါသူ၏လက်မှငွှာသည်ကျသွား လိမ့်မည်။-

23 အီဂျစ်ပြည်သားတို့အားငါသည်လူမျိုး  
တကာနှင့် ကမ္ဘာအရပ်ရပ်သို့ပျံ့လွင့်စေ မည်။-

24 ထိုနောက်ဗာဗုလုန်ဘုရင်အားခွန်အား ကြီးမားလာစေ၍  
သူ၏လက်သို့ငါ၏ငွှာ ကိုပေးအပ်မည်။

သို့ရာတွင်အီဂျစ်ဘုရင် ၏လက်ရုံးတို့ကိုမူငါချိုးမည်။  
သူသည် ညည်းတွားမြည်တမ်းလျက်  
မိမိရန်သူ၏ ရှေ့မှောက်တွင်သေရလိမ့်မည်။-

25 ငါသည်သူ့အားအမှန်ပင်ချည့်နဲ့စေ၍ ဗာဗုလု  
န်မင်းအားသန်မာစေမည်။ ငါ၏ ငွှာကိုဗာဗုလု

န်ဘုရင်လက်သို့ပေးအပ် ၍ သူသည်အီဂျစ်ပြည်သို့ငွှာ  
ငွားဦးကိုလှည့် လိုက်သောအခါ ငါသည်ထာဝရဘုရား  
ဖြစ်တော်မူကြောင်းကိုလူတိုင်းသိရှိကြ လိမ့်မည်။-

26 ငါသည်အီဂျစ်ပြည်သားတို့အားလူမျိုး  
တကာနှင့် ကမ္ဘာအရပ်ရပ်သို့ပျံ့လွင့်စေ  
မည်။ ထိုအခါငါသည်ထာဝရဘုရားဖြစ်  
တော်မူကြောင်းသူတို့သိရှိကြလိမ့်မည်" ဟုမိန့်တော်မူ၏။

### 31

အီဂျစ်ပြည်ကိုအာရပ်ပင်နှင့်နှိုင်းယှဉ်ခြင်း

1 ငါတို့ပြည်နှင့်ဒဏ်ခံသော တစ်ဆယ့်တစ်နှစ်  
မြောက်၊ တတိယလ၊ လဆန်းတစ်ရက်နေ့၌

ထာဝရဘုရား၏နှုတ်ကပတ်တော်သည်  
 ငါ့ထံသို့ရောက်လာ၏။- 2 ကိုယ်တော်က အချင်းလူသား၊  
 အီဂျစ်ဘုရင် နှင့်သူ၏ပြည်သူတို့အားဆင့်ဆိုရမည်မှာ  
 သင်တို့သည်လွန်စွာတန်ခိုးကြီးကြပါ ပေသည်။  
 သင်တို့အားအဘယ်သို့နှိုင်းယှဉ်၍ပြရ မည်နည်း။

3 အာရှရီလူမျိုးတို့ကိုကြည့်လော့။ သူတို့ သည် လေဗနု  
 န်တောမှအာရစ်ပင်နှင့်တူကြ၏။  
 ထိုအပင်သည်မိုးတိမ်ထိအောင်မြင့်မား၍  
 ဝေဆာသောအကိုင်းအခက်များဖြင့် လှပတင့်တယ်၏။

4 ရေကိုကောင်းစွာရရှိသဖြင့်အပင်ကြီး ထွားလာနိုင်၏။  
 မြေအောက်စမ်းများမှလည်းရေကိုရရှိ၏။  
 ထိုမြစ်တို့သည်အာရစ်ပင်ပေါက်ရာအရပ်သို့ စီးပြီးလျှင်  
 သစ်တောထဲရှိအခြားသောအပင်များသို့  
 ချောင်းများဖြင့်ရေကိုပို့ဆောင်ပေး၏။

5 အာရစ်ပင်သည်ရေအလုံအလောက်ရရှိ သဖြင့်  
 အခြားသစ်ပင်များထက်ပိုမိုမြင့်မား၏။  
 အကိုင်းအခက်များသည်လည်းရှည်လျား၏။

6 ထိုအကိုင်းအခက်များတွင်ငှက်အမျိုးမျိုး တို့  
 အသိုက်လုပ်ကြ၏။  
 တောတိရ ဓု ဆာ န်များကသစ်ပင်အောက်တွင်  
 သားဖွားကြ၏။

ကမ္ဘာပေါ်ရှိလူမျိုးတကာတို့သည်လည်း  
 ထိုအပင်၏အရိပ်တွင်နားနေကြ၏။



7 ထိုအာရပ်ပင်သည်လွန်စွာလှပတင့်တယ်၏။  
 ရှည်လျားသောအကိုင်းအခက်များရှိ၍ အလွန်မြင့်မား၏။  
 ယင်း၏အမြစ်တို့သည်လည်းမြေအောက်  
 စမ်းချောင်းများတိုင်အောင်ထိုးဆင်းသွားကြ၏။

8 ဘုရားသခင်၏ဥယျာ ဥ်တော်မှအာရပ်ပင်တို့ ပင်လျှင်  
 ထိုအပင်ကိုမယှဉ်ပြိုင်နိုင်။  
 အဘယ်ထင်းရှူးပင်၌မျှ၍သို့သော အကိုင်းအခက်များမရှိ။  
 အဘယ်သဖ န်းပိုးစာပင်၌မျှ၍သို့သော  
 အခက်အလက်ကြီးများမရှိ။  
 ဥယျာ ဥ်တော်၌ပင်၍သို့လှပတင့်တယ်သော  
 သစ်ပင်မရှိ။\*

9 ငါသည်ထိုအပင်ကိုဝေဆာသော အကိုင်းအခက်များဖြင့်  
 လှပတင့်တယ်အောင်ပြုလုပ်ထားသဖြင့်  
 ဒေင်အရပ်၊ ဘုရားသခင်၏ဥယျာ ဥ်တော် မှ  
 သစ်ပင်တကာတို့ကပင်မနာလိုဖြစ် ကြ၏။''

10 ``သို့ဖြစ်၍ထိုအပင်အဘယ်သို့ဖြစ်မည်  
 ကိုသင့်အား ငါအရှင်ထာဝရဘုရားဖော်ပြ  
 အံ့။ အာရပ်ပင်သည်သစ်ကိုင်းသစ်ခက်များ  
 အထက် မိုးတိမ်တိုင်အောင်မြင့်မားလာ၏။  
 ယင်းသည်၍သို့မြင့်မားလာလေလေပို၍  
 မာန်မာနထောင်လွှားလေလေဖြစ်၏။-

11 ထို့ကြောင့်ငါသည်ထိုအပင်ကိုပစ်ပယ်ကာ

---

\* 31:8 က၊ ၂:၉။

လူမျိုးခြားဘုရင်တစ်ပါး၏လက်သို့ပေး  
 အပ်မည်။ သူသည်ထိုအပင်အားယင်း၏ဆိုး  
 ယုတ်မှုနှင့်ထိုက်လျောက်ရာအပြစ်ကိုပေး လိမ့်မည်။-  
 12 ရက်စက်ကြမ်းကြုတ်သောလူမျိုးခြားတို့  
 သည် ထိုအပင်ကိုခုတ်လှဲ၍ပစ်ထားခဲ့ကြ  
 လိမ့်မည်။ ယင်း၏အကိုင်းအခက်များနှင့်  
 ကျိုးပဲ့ကုန်သောအခက်အလက်ကြီးများ  
 သည်တစ်ပြည်လုံးရှိတောင်များ၊ ချောင်းများ၊  
 ချိုင့်ဝှမ်းများအပေါ်သို့လဲကျကြလိမ့်  
 မည်။ ထိုအပင်၏အရိပ်တွင်ခိုလှုံနေ  
 ကြသောလူမျိုးအပေါင်းတို့သည်လည်း  
 ထွက်ခွာသွားကြလိမ့်မည်။- 13 ငှက်တို့သည်လာ၍လဲနေသောအပင်တွင်  
 နားကြလိမ့်မည်။ တောရဲတိရစ္ဆာန်တို့သည်  
 ယင်း၏အကိုင်းအခက်များကိုကျော်နင်း ကြလိမ့်မည်။-  
 14 သို့ဖြစ်၍မည်မျှပင်ရေရရှိစေကာမူယခု  
 မှအစပြု၍ အဘယ်အပင်မျှထိုအာရုံစ  
 ပင်ကဲ့သို့သစ်ကိုင်းသစ်ခက်များအထက်တွင်  
 မြင့်မားရတော့မည်မဟုတ်။ ယင်းတို့၏ထိပ်ဖျား  
 များသည်မိုးတိမ်သို့ရောက်သည့်တိုင်အောင်မြင့်  
 တက်ရကြတော့မည်မဟုတ်။ ထိုသစ်ပင်အား  
 လုံးပင်လူသားများနှင့်အတူ မြေကြီးပေါ်  
 တွင်သေကြေပျက်စီးကာမရဏာနိုင်ငံသို့  
 ဆင်းသက်ရကြပေတော့အံ့' ဟုမိန့်တော် မူ၏။

15 အရှင်ထာဝရဘုရားမိန့်တော်မူသည်ကား ``မရ  
 ဣာနိုင်ငံသို့အာရပ်ပင်သက်ဆင်းသောနေ့၌  
 ငါသည်မြေအောက်ရှိမြစ်များကိုငိုကြွေး  
 မြည်တမ်းသည့်လ က ခဏာဖြင့်ဖုံးလွှမ်းစေမည်။  
 ငါသည်မြစ်များကိုရပ်တန့်စေ၍ချောင်း

များကိုရေမစီးစေဘဲထားမည်။ ထိုအာရပ်  
 ပင်သေပြီဖြစ်သောကြောင့် ငါသည်လေဗနု န်  
 တောင်တွင်မှောင်မိုက်ကျစေ၍ တောအတွင်း  
 ရှိသစ်ပင်အပေါင်းကိုညှိုးနွမ်းခြောက်သွေ့ သွားစေမည်။-

16 ထိုအာရပ်ပင်ကိုမရဣာနိုင်ငံသို့ငါဆင်း  
 သက်စေသောအခါ ယင်းပြုလဲသည့်အသံ  
 ကြောင့်လူမျိုးတကာတို့သည်တုန်လှုပ်သွား  
 ကြလိမ့်မည်။ ထိုအခါမြေအောက်ကမ္ဘာသို့  
 ရောက်ရှိနေကြသောဒင်ဥယျာ ဥှမှ သစ်ပင်  
 ရှိသမျှနှင့်လေဗနု န်တောမှရေအဝသောက်  
 ရသောအကောင်းဆုံးလက်ရွေးစင်သစ်ပင်  
 များသည်နှစ်ထောင်းအားရကြလိမ့်မည်။-

17 ယင်းတို့သည်ယခင်ကပြုလဲသွားကြသည့်  
 အပင်များနှင့်ပေါင်းဆုံမိကြရန် အာရပ်ပင်  
 နှင့်အတူမရဣာနိုင်ငံသို့သက်ဆင်းကြ လိမ့်မည်။  
 ထိုအာရပ်ပင်၏အရိပ်တွင်ခိုလှုံ ခဲ့ကြသူအပေါင်းတို့နှင့်  
 လူမျိုးတကာ မိတ်ဆွေတို့သည်လည်းအတူသက်ဆင်း  
 ကြလိမ့်မည်'' ဟူ၍တည်း။

18 အရှင်ထာဝရဘုရားက`အာရစ်ပင်ကား  
 အီဂျစ်ဘုရင်နှင့်သူ၏ပြည်သူတို့ဖြစ်၏။  
 ဒေင်ဥယျာ ဤထဲမှသစ်ပင်များပင်လျှင် ထို  
 အပင်လောက်မမြင့်မားမခန့်ညားကြ။ သို့  
 ရာတွင်ထိုအပင်သည်ဒေင်ဥယျာ၌မှ သစ်ပင်များကဲ့သို့ပင်  
 မရဏာနိုင်ငံသို့ ဆင်းသက်ကာအရေဖျားလှီးမ  
 န် ဂလာ မခံရသူများ၊ စစ်ပွဲတွင်ကျဆုံးသူ  
 များနှင့်ပေါင်းဆုံရပေတော့အံ့။ ဤကား  
 ငါမိန့်တော်မူသောစကားဖြစ်၏။' ဟု မိန့်တော်မူ၏။

### 32

အီဂျစ်ဘုရင်ကိုမိကျောင်းနှင့်နှိုင်းယှဉ်ခြင်း

1 ငါတို့ပြည်နှင့်ဒဏ်ခံသောတစ်ဆယ့်နှစ်နှစ်  
 မြောက်၊ ဒွါဒသမလ၊ လဆန်းတစ်ရက်နေ့၌  
 ထာဝရဘုရား၏နှုတ်ကပတ်တော်သည်  
 ငါ့ထံသို့ရောက်လာ၏။- 2 ကိုယ်တော်က`အီဂျစ်ဘုရင်အားကြပ်တည်း  
 စွာသတိပေးရမည်မှာသင်သည်လူမျိုး  
 တကာတွင်ခြင်သော်ကဲ့သို့ပြုကျင့်တတ်သော်  
 လည်း တဗွမ်းဗွမ်းဖြင့်မြစ်ထဲ၌လှုပ်ရှား  
 သည့်မိချောင်းနှင့်ပို၍တူ၏။ သင်၏ခြေဖြင့်  
 မြစ်ရေကိုနောက်ကျိုစေရန်မွေ့နှောက်၏။-  
 3 အရှင်ထာဝရဘုရားကလူမျိုးတကာ  
 တို့တွေ့ဆုံစုဝေးကြသောအခါ ငါသည်  
 သင့်အားပိုက်ကွန်ဖြင့်အုပ်၍ဖမ်းကာသူ

တို့အားကမ်းသို့ဆွဲတင်စေမည်။- 4 ထိုနောက်ကုန်းပေါ်တွင်ချထားစေပြီး  
 ကွင်း ပြင်ထဲသို့ဆွဲသွားမည်။ ကမ္ဘာပေါ်ရှိငှက်  
 များနှင့်တိရစ္ဆာန်တို့၏အစာဖြစ်စေမည်။-  
 5 သင်၏ပုပ်ပျက်နေသောအလောင်းဖြင့်  
 တောင်များ၊ ချိုင့်ဝှမ်းများကိုငိုဖုံးလွှမ်းမည်။-  
 6 မြေကြီးကိုသင်၏သွေးနှင့်စိုစေမည်။ ထို  
 သွေးသည်တောင်ထိပ်တိုင်အောင်စိုမည်။ မြစ်  
 တို့သည်သင့်သွေးဖြင့်ပြည့်လျှံလိမ့်မည်။-  
 7 သင့်အားသုတ်သင်ဖျက်ဆီးချိန်၌ငါသည်  
 မိုးကောင်းကင်ကိုဖုံးအုပ်ကွယ်ကာ၍ ကြယ်  
 တာရာများကိုကွယ်ပျောက်စေမည်။ နေကို  
 မိုးတိမ်များဖုံးအုပ်လိမ့်မည်။ လသည်  
 လည်းအလင်းရောင်ပေးလိမ့်မည်မဟုတ်။-  
 \* 8 ငါသည်မိုးကောင်းကင်မှအလင်းအိမ်ရှိ  
 သမ္မုကိုကွယ်ပျောက်စေ၍သင့်ပြည်၌  
 အမှောင်ကျစေမည်။ ဤကားငါအရှင်  
 ထာဝရဘုရားမိန့်တော်မူသောစကား ဖြစ်၏။  
 9 “သင်အဘယ်အခါကမူမကြားခဲ့ဘူး  
 သည့်တိုင်းပြည်များသို့ သင်ပျက်စီးသည့်  
 သတင်းကိုငါလွှင့်လိုက်သောအခါလူမျိုး  
 တကာတို့သည်စိတ်ဒုက္ခရောက်ကြလိမ့်မည်။-  
 10 သင့်အားငါပြုသောအမှုကြောင့်သူတို့

\* 32:7 ဟောရှာ၊ ၁၃:၁၀။ မ၊ ၂၄:၂၉။ ဗ၊ ၁၃:၂၄-၂၅။ လု၊ ၂၁:၂၅။ ဗျ၊  
 ၆:၁၂-၁၃၊ ၈:၁၂။

သည်အံ့အားသင့်ကြလိမ့်မည်။ ငါသည်ဌ  
 ဌား ကိုဝေ့ယမ်းလိုက်သောအခါရှင်ဘုရင်  
 များသည်ထိတ်လန့်တုန်လှုပ်ကြလိမ့်မည်။  
 သင်ပြုလဲသောနေ့၌သူတို့အားလုံးပင်  
 မိမိတို့၏အသက်အနု တရာ ယ်အတွက်စိုး ရိမ်ပူပန်ကာ  
 ထိတ်လန့်တုန်လှုပ်ကြလိမ့် မည်" ဟုမိန့်တော်မူ၏။

11 အရှင်ထာဝရဘုရားကအီဂျစ်ဘုရင်  
 အား ``သင်သည်ဗာဗုလု န်ဘုရင်၏ဌ ဌားကို  
 ရင်ဆိုင်ရလိမ့်မည်။- 12 ငါသည်ရက်စက်သောလူမျိုးတို့၏စစ်သူရဲ  
 တို့အားဌ ဌားလက်နက်ကိုင်စွဲစေပြီးလျှင် သင်  
 ၏ပြည်သားအပေါင်းကိုသတ်ဖြတ်စေမည်။  
 သင်၏လူအပေါင်းနှင့်သင်ဂုဏ်ယူဝါကြား  
 သမျှသောအရာတို့သည်ဖျက်ဆီးခြင်း ကိုခံရမည်။-  
 13 ငါသည်သင်၏တိရ ဗု ဆာ န်များကိုသူတို့ရေ  
 သောက်ရာအရပ်မှန်သမျှတို့တွင်သတ်ဖြတ်  
 မည်။ ရေကိုနောက်စေမည့်လူနှင့်တိရ ဗု ဆာ န်ရှိ  
 တော့မည်မဟုတ်။- 14 ငါသည်သင်၏ရေတို့ကိုအနယ်ထိုင်၍  
 ကြည့်လင်လာစေမည်။ သင်၏မြစ်များကို  
 လည်းဆီကဲ့သို့ငြိမ်သက်စွာစီးစေမည်။  
 ဤ ကားငါအရှင်ထာဝရဘုရားမိန့်တော်မူ  
 သောစကားဖြစ်၏။- 15 အီဂျစ်ပြည်ကိုလူသူဆိတ်ငြိမ်ရာအရပ်  
 ဖြစ်စေ၍ ဥစ္စာပစ္စည်းရှိသမျှကိုဖျက်ဆီး၍

ထိုပြည်တွင်နေထိုင်ကြသူလူအပေါင်း  
 အား သုတ်သင်ဖျက်ဆီးပစ်သောအခါ  
 သည်ထာဝရဘုရားဖြစ်တော်မူကြောင်း  
 သူတို့သိရှိကြလိမ့်မည်။- 16 ဤသို့ကြပ်တည်းစွာငါသတိပေးသော  
 စကားများသည်ငိုချင်းဖြစ်လာလိမ့်မည်။  
 အမျိုးသမီးတို့သည်အီဂျစ်ပြည်နှင့်ထို  
 ပြည်သားအပေါင်းတို့အတွက်ငိုကြွေးမြည်  
 တမ်းကာ ထိုငိုချင်းကိုသီဆိုကြလိမ့်မည်။  
 ဤကားငါအရှင်ထာဝရဘုရားမိန့်တော်မူသောစကားဖြစ်၏။  
 ဟုမိန့်တော်မူ၏။

မရဏာနိုင်ငံသို့

17 ငါတို့ပြည်နှင့်ဒဏ်ခံသောတစ်ဆယ့်နှစ်နှစ်  
 မြောက်၊ ပထမလ၊ လဆန်းတစ်ဆယ့်ငါးရက်  
 နေ့၌ထာဝရဘုရား၏နှုတ်ကပတ်တော်  
 သည်ငါ့ထံသို့ရောက်လာ၏။- 18 ကိုယ်တော်က`အချင်းလူသား၊  
 အီဂျစ်ပြည်မှ မြောက်မြားစွာသောလူအပေါင်းတို့အတွက်  
 ငိုကြွေးမြည်တမ်းလော့။ သူမကိုအခြားတန်  
 ခိုးကြီးသူလူမျိုးများ၏သမီးပျိုများ နှင့်အတူ  
 မရဏာနိုင်ငံသို့ပို့ဆောင်လော့။

19 သူတို့အားဆင့်ဆိုရမည်မှာ  
 သင်တို့သည်သူတစ်ပါးထက်ပို၍ တင့်တယ်ကြသလော။  
 လူသေတို့၏ကမ္ဘာသို့ဆင်း၍အရေဖျား လှီးမ ် ဂလာ  
 မခံသူတို့နှင့်အတူအိပ်ကြလော့။

20                    ``အီဂျစ်ပြည်သူတို့သည်စစ်ပွဲတွင်ကျဆုံး  
 သူများနှင့်အတူ                    သေကြလိမ့်မည်။                    အီဂျစ်  
 ပြည်သူအပေါင်းတို့အားသုတ်သင်ပစ်၍  
 ဆွဲထုတ်သွားရန်                    ငှားသည်အဆင်သင့်ရှိနေ၏။-

21                    အပြောင်မြောက်ဆုံးသူရဲကောင်းများက  
 အီဂျစ်ပြည်သားတို့နှင့်သူတို့ဘက်မှတိုက်  
 ခိုက်သူများကို                    မရဏာနိုင်ငံမှကြိုဆို                    ကြလိမ့်မည်။  
 သူတို့က`စစ်ပွဲတွင်ကျဆုံးခဲ့                    ကြသောအရေဖျားလှီးမ  
 ဂလာမခံသူ                    တို့သည်                    ဤအရပ်သို့ဆင်းသက်ကာအိပ်  
 ကြပြီ' ဟုအော်ဟစ်ကြ၏။''

22                    ``အာရှရီသည်မိမိစစ်သူရဲတို့၏သင်္ချိုင်း  
 များခြံရံလျက်ထိုအရပ်တွင်ရှိ၏။                    သူတို့  
 အားလုံးပင်စစ်ပွဲတွင်ကျဆုံးခဲ့သူများ                    ဖြစ်ကြ၏။-

23                    သူတို့၏သင်္ချိုင်းများသည်မရဏာနိုင်ငံ  
 ၏အနက်ရှိ                    င်းဆုံးအရပ်၌ရှိ၏။                    အာရှရီ  
 စစ်သူရဲအားလုံးသည်စစ်ပွဲတွင်ကျဆုံး  
 ၍သူတို့၏သင်္ချိုင်းများသည်အာရှရီ၏  
 ဂူကိုဝိုင်းရံလျက်နေ၏။                    သို့ရာတွင်အခါ  
 တစ်ပါးကသူတို့သည်အသက်ရှင်သူတို့  
 ကိုတုန်လှုပ်ချောက်ချားစေခဲ့သူများဖြစ်                    သတည်း။

24                    ``လေသည်မိမိစစ်သူရဲတို့၏သင်္ချိုင်းများ  
 ခြံရံလျက်                    ထိုအရပ်တွင်ရှိ၏။                    သူတို့အား  
 လုံးပင်စစ်ပွဲတွင်ကျဆုံးခဲ့သူများဖြစ်၍



အရေဖျားလှီးမ ၏ ဂလာမခံဘဲမရဏာ  
 နိုင်ငံသို့ဆင်းသက်သွားသူများဖြစ်ကြ၏။  
 အသက်ရှင်စဉ်အခါကသူတို့သည်သူ  
 တစ်ပါးတို့အား ထိတ်လန့်တုန်လှုပ်အောင်  
 ပြုခဲ့ကြသော်လည်းယခုအခါ၌မူ မရဏာနိုင်ငံသို့ဆင်းသက်သူများ  
 နှင့်အတူအသရေပျက်၍သေရကြ လေပြီ။-  
 25 လေသည်စစ်ပွဲတွင်ကျဆုံးသူများနှင့်  
 အတူလဲ၍နေရ၏။ သူ၏ပတ်လည်၌စစ်  
 သူရဲတို့၏သင်္ချိုင်းများရှိ၏။ ထိုသူတို့  
 အားလုံးပင်အရေဖျားလှီးမဂ်လာမခံသူ  
 များနှင့်စစ်ပွဲတွင်ကျဆုံးသူများဖြစ် ကြ၏။  
 သူတို့သည်အသက်ရှင်စဉ်အခါ ကသူတစ်ပါးတို့အားတုန်လှုပ်ချောက်  
 ချားအောင်ပြုခဲ့ကြသော်လည်း ယခု  
 အခါ၌မူစစ်ပွဲတွင်ကျဆုံးသူတို့၏ ကံကြမ္မာကိုခံယူကာ  
 မရဏာနိုင်ငံသို့ ဆင်းသက်သူများနှင့်အတူအသရေ  
 ပျက်၍သေရကြလေပြီ။

26 ။မေရှက်နှင့်တုဗလတို့သည်မိမိတို့၏  
 စစ်သူရဲသင်္ချိုင်းများခြံရံလျက်ထိုအရပ်  
 တွင်ရှိကြ၏။ သူတို့အားလုံးသည်အရေဖျား  
 လှီးမ ၏ ဂလာမခံဘဲစစ်ပွဲတွင်ကျဆုံးကြ၍  
 မရဏာနိုင်ငံသို့ဆင်းသက်ရကြ၏။ သို့  
 ရာတွင်သူတို့သည်အခါတစ်ပါးက အသက်ရှင်သူတို့ကိုထိတ်လန့်တုန်လှုပ်  
 စေခဲ့သူများဖြစ်ကြ၏။- 27 သူတို့သည်လက်နက်အပြည့်အစုံကိုင်စွဲ

လျက်မရဏာနိုင်ငံသို့ဆင်းသက်သူရှေး  
 သူရဲကောင်းကြီးများကဲ့သို့ မိမိတို့၏ဌာ  
 များကိုဦးခေါင်းအောက်တွင်လည်းကောင်း၊  
 ဒိုင်းလွှားများကိုရင်ပတ်ပေါ်တွင်လည်းကောင်း  
 ထားရှိကာဂုဏ်ပြုသပြီဟုခြင်းကိုမခံရ  
 ကြ။ သူတို့သည်အရေဖျားလှီးမ နီ ဂလာမခံ  
 သူအခြားကျဆုံးလေပြီးသော စစ်သူရဲ  
 ကောင်းများနှင့်အတူလဲလျောင်းနေလေပြီ။  
 ဤသူရဲကောင်းများသည်အခါတစ်ပါး  
 ကအသက်ရှင်သူတို့ကိုတုန်လှုပ်ချောက် ချားရန်  
 ပြုလုပ်သည့်တန်ခိုးကြီးမားသူ များဖြစ်ခဲ့ကြ၏။

28 “အီဂျစ်ပြည်သားတို့သည်စစ်ပွဲတွင်ကျဆုံး  
 ခဲ့သောအရေဖျားလှီးမ နီ ဂလာမခံသူတို့နှင့်  
 အတူ ချေမှုန်းခြင်းခံရကြမည်မှာဤနည်း  
 အတိုင်းပင်ဖြစ်သတည်း။

29 “ဒေဒ်သည်လည်းမိမိ၏ဘုရင်များ၊ မင်းညီမင်း  
 သားများနှင့်ထိုအရပ်တွင်ရှိ၏။ သူတို့သည်စွမ်း  
 အားကြီးသည့်စစ်သူရဲများဖြစ်သော်လည်း  
 စစ် ပွဲတွင်ကျဆုံးခဲ့သည့်အရေဖျားလှီးမ နီ  
 ဂလာ မခံသူတို့နှင့်အတူမရဏာနိုင်ငံတွင်လဲ  
 လျက်နေရကြလေပြီ။

30 “မြောက်အရပ်မှမင်းညီမင်းသားများနှင့်  
 ဇိဒု န်မြို့သားတို့သည်ထိုအရပ်တွင်ရှိကြ

၏။ အခါတစ်ပါးကသူတို့သည်မိမိတို့  
 ၏တန်ခိုးအာဏာဖြင့်သူတစ်ပါးတို့အား  
 ထိတ်လန့်တုန်လှုပ်အောင်ပြုခဲ့ကြသော်လည်း  
 ယခုအခါ၌စစ်ပွဲတွင်ကျဆုံးသူများ နှင့်အတူအသရေပျက်၍  
 သေကြပြီး လျှင်အရေဖျားလှီးမ ့် ဂလာမခံရသူ  
 များနှင့်အတူသေသူတို့ကမ္ဘာသို့ဆင်း သက်ကြရ၏။

31 “အီဂျစ်ဘုရင်နှင့် သူ၏တပ်မတော်သည်  
 စစ်ပွဲတွင်ကျဆုံးသော ထိုသူအပေါင်းကို  
 တွေ့မြင်သောအခါမိမိတို့ကိုယ်ကိုနှစ်  
 သိမ့်နိုင်ကြလိမ့်မည်” ဟုအရှင်ထာဝရ  
 ဘုရားမိန့်တော်မူ၏။

32 “အီဂျစ်ဘုရင်သည်အသက်ရှင်သူတို့ကို  
 တုန်လှုပ်ချောက်ချားအောင်ပြုခဲ့၏။ သို့ရာ  
 တွင်သူနှင့်သူ၏စစ်သူရဲအပေါင်းတို့သည်  
 သုတ်သင်ခြင်းကိုခံရ၏။ စစ်ပွဲတွင်ကျဆုံး  
 ခဲ့သောအရေဖျားလှီးမ ့် ဂလာမခံသူတို့  
 နှင့်အတူမြုပ်နှံခြင်းကိုခံရလိမ့်မည်။”  
 ဤကားအရှင်ထာဝရဘုရားမိန့်တော်  
 မူသောစကားဖြစ်၏။

### 33

ကင်းစောင့်အဖြစ်ယေဇကျေလကို ခန့်တော်မူခြင်း  
 (ယေဇ ၃:၁၆-၂၁)

1 ထာဝရဘုရား၏နှုတ်ကပတ်တော်သည်  
 ငါ့ထံသို့ရောက်လာ၏။- 2 ကိုယ်တော်က“ တိုင်းပြည်တစ်ပြည်ကိုငါသည်  
 စစ်ဘေးအ နှံ့ တရာ ယ်ဆိုက်ရောက်စေသောအခါ  
 ထိုပြည်၌အဘယ်သို့ဖြစ်သည်ကိုသင်၏  
 အမျိုးသားတို့အားပြောပြလော့။ ပြည်သူ  
 ပြည်သားတို့သည်မိမိတို့အထဲမှလူ တစ်ယောက်ကိုကင်းစောင့်အဖြစ်ဖြင့်  
 ချယ်ရကြ၏။- 3 သူသည်ရန်သူချဉ်းကပ်လာသည်ကိုမြင်  
 လျှင် လူအပေါင်းတို့အားတံပိုးခရာမှုတ်  
 ၍အချက်ပေးရ၏။- 4 အကယ်၍တစ်စုံတစ်ယောက်သောသူသည်  
 ယင်းသို့အချက်ပေးသံကိုကြားလျက်နှင့်  
 ဂရုမစိုက်ဘဲနေပါမှုရန်သူသည်လာ ၍သူ့ကိုငှ  
 ဌားဘေးသင့်စေလျှင် ထိုသူအသက်  
 ဆုံးရှုံးရမှုသည်သူ၏အပြစ်ပင်ဖြစ်၍ သူ  
 သွေးသည်သူ၏ခေါင်းပေါ်ရောက်လေပြီ။-  
 5 သူသေရသည်မှာသူ၏ချို့ယွင်းမှုကြောင့်  
 သူ့သွေးသည်သူ၏ခေါင်းပေါ်ရောက်ရပေ  
 မည်ဖြစ်၏။ အဘယ်ကြောင့်ဆိုသော်သူသည်  
 သတိပေးချက်ကိုဂရုမစိုက်ခဲ့သော ကြောင့်ဖြစ်၏။  
 အကယ်၍ဂရုစိုက်မည် ဆိုပါကသူသည်သေဘေးမှလွတ်  
 မြောက်နိုင်၏။- 6 သို့ရာတွင်အကယ်၍ကင်းစောင့်သည်ရန်သူ  
 လာသည်ကိုမြင်လျက်နှင့် အချက်ပေးတံပိုး  
 ခရာကိုမမှုတ်ဘဲနေခဲ့သော် ရန်သူလွန်လာ  
 ၍တစ်စုံတစ်ယောက်သတ်ဖြတ်ခံရလျှင်ထို

သူသည်မိမိအပြစ်ကြောင့်သေရသော်လည်း  
ထိုသို့သေဆုံးသူ၏သွေးအတွက်ကင်းစောင့်  
မှာတာဝန်ရှိစေမည်။''

7 ``အချင်းလူသား၊ ယခုငါသည်သင့်အား  
ဣသရေလအမျိုးသားတို့အတွက် ကင်း  
စောင့်အဖြစ်ဖြင့်ခန့်ထားမည်။ သင်သည်ငါ  
၏သတိပေးချက်များကိုသူတို့အား ဆင့်ဆိုရမည်။-

8 အကယ်၍ငါကဆိုးယုတ်သူတစ်စုံတစ်  
ယောက်အားသေရလိမ့်မည်ဟုဆိုလျှင်  
သင် သည်ထိုသူအသက်မသေစေရန်သူ၏  
အပြုအမူပြောင်းလဲဖို့သတိပေးရမည်။  
မပေးဘဲနေပါမူသူသည်အပြစ်ကူး လွန်သူအဖြစ်ဖြင့်ပင်သေလိမ့်မည်။  
ထို အခါငါသည်ထိုသေဆုံးသူ၏သွေး  
အတွက်သင့်မှာတာဝန်ရှိစေမည်။- 9 အကယ်၍သင်သည်ဆိုးယုတ်သူအ  
ပေးသော်လည်း သူသည်ဒုစရိုက်ကိုပြုမြဲ  
ပြုကာအပြစ်ကူးလွန်သူအဖြစ်ဖြင့်ပင်  
လျှင်သေသည်ဆိုပါမူ သင်၏အသက်ချမ်း  
သာရာရလိမ့်မည်''ဟုမိန့်တော်မူ၏။

လူတစ်ဦးစီ၌ရှိသောတာဝန်

10 ထာဝရဘုရား၏နှုတ်ကပတ်တော်သည်  
ငါ့ထံသို့ရောက်လာ၏။ ကိုယ်တော်က ``အချင်း  
လူသား'' ``ဣသရေလအမျိုးသားတို့အား  
ဆင့်ဆိုရမည်မှာသင်တို့က`ငါတို့သည်မိမိ

တို့အပြစ်များ၊ မိမိတို့ပြုသောအမှားများ  
 ဖြင့်ဝန်လေးပင်ပန်းလျက်ရှိကြ၏။ ငါတို့  
 သည်အားလျော့နွမ်းနယ်လျက်နေကြ၏။  
 အဘယ်သို့လျှင်ငါတို့အသက်ရှင်နိုင် ကြပါမည်နည်း'  
 ဟုဆိုကြ၏။- 11 ငါအရှင်ထာဝရဘုရားသည်အသက်ရှင်  
 တော်မူသောဘုရားဖြစ်တော်မူသည်နှင့်  
 အညီ ငါမိန့်တော်မူသည်ကားအပြစ်ကူး  
 လွန်သူတစ်စုံတစ်ယောက်သေသည်ကိုမ  
 မြင်လို ထိုသူအပြစ်ကူးလွန်မှုကိုရပ်စဲ  
 ၍အသက်ရှင်သည်ကိုသာလျှင်တွေ့မြင်  
 လိုသည်။ အချင်းကူသရေလအမျိုးသား တို့၊  
 သင်တို့ပြုလျက်ရှိသည့်အပြစ်ဒု စရိုက်ကိုရပ်စဲကြလော့။  
 ရပ်စဲသောသင် တို့သည်အဘယ်ကြောင့်သေချင်ကြ  
 သနည်း။

12 ``အချင်းလူသား၊ သူတော်ကောင်းအပြစ်  
 ကူးလွန်သောအခါသူပြုခဲ့သောကောင်း  
 မှုများကသူ့ကိုကယ်လိမ့်မည်မဟုတ်  
 ကြောင်း ကူသရေလအမျိုးသားတို့အား  
 ပြောကြားလော့။ အကယ်၍ဆိုးညစ်သူ  
 သည်မိမိ၏ဆိုးညစ်မှုကိုရပ်စဲလိုက်ပါ  
 မှုသူသည်အပြစ်ဒဏ်ကိုခံရတော့မည်  
 မဟုတ်။ သူတော်ကောင်းသည်အပြစ်ကူး  
 လွန်သောအခါသူသည်အသက်ချမ်း

သာရာရမည်မဟုတ်။- 13 ငါသည်သူတော်ကောင်းအားအသက်ရှင်စေ  
 မည်ဟုကတိပေးထားသော်လည်း သူသည်  
 မိမိပြုခဲ့သောကောင်းမှုကိုအားကိုးကာ  
 အပြစ်စ၍ကူးလွန်သည်ဆိုပါမူ ငါသည်  
 သူပြုခဲ့သောအဘယ်ကောင်းမှုကိုမျှသတိ  
 ရလိမ့်မည်မဟုတ်။ သူသည်မိမိ၏အပြစ်

ကြောင့်သေရမည်ဖြစ်၏။- 14 အကယ်၍ငါသည်ဆိုးယုတ်သူအားသေရ  
 လိမ့်မည်ဟုသတိပေးသဖြင့် သူသည်မိမိ  
 ၏အပြစ်ဒုစရိုက်ကိုရပ်စဲကာမှန်ရာ ကောင်းရာကိုပြုကျင့်လျှင်၊-

15 ဥပမာအားဖြင့်မိမိအပေါင်ခံထားသည့်  
 ပစ္စည်း၊ ခိုးဝှက်ထားသည့်ဥစ္စာတို့ကိုပြန်၍  
 ပေးအပ်ပြီးလျှင်အပြစ်ကူးလွန်မှုကို ရပ်စဲကာအသက်ရှင်စေတတ်သောပြု  
 ဌာ န်း ချက်တို့ကိုစောင့်ထိန်းသည်ဆိုအံ့၊  
 ထိုသူ သည်မသေဘဲအသက်ရှင်လိမ့်မည်။-

16 သူကူးလွန်ခဲ့သည့်အပြစ်များကိုလည်း  
 ငါသည်ဖြေလွှတ်မည်။ မှန်ရာကောင်းရာကို  
 ပြုကျင့်သည့်အတွက်သူသည်အသက်ရှင် လိမ့်မည်။

17 “သို့ရာတွင်သင်၏အမျိုးသားချင်းတို့က  
 ထာဝရဘုရားသည် ဖြောင့်မတ်စွာမစီရင်  
 ဟုဆိုကြ၏။ သူတို့သာလျှင်ဖြောင့်မတ် စွာမပြုကြ။-

18 သူတော်ကောင်းသည်ကောင်းမှုကိုရပ်စဲ၍  
 မကောင်းမှုကိုပြုသောအခါ ထိုမကောင်း  
 မှုအတွက်သူသည်သေရလိမ့်မည်။- 19 ဆိုးယုတ်သူသည်အပြစ်ဒုစရိုက်

လွတ်၍မှန်ရာကောင်းရာကိုပြုကျင့်သော  
 အခါ အသက်ရှင်ခွင့်ကိုရရှိလိမ့်မည်။-  
 20 သို့ရာတွင်အချင်းကူသရေလအမျိုး  
 သားတို့၊ သင်တို့ကထာဝရဘုရားပြု  
 သောအမှုသည်မဖြောင့်မတ်ဟုဆိုကြ ၎င်း။  
 ငါသည်သင်တို့ပြုသောအမှုကိုထောက် ၎င်း  
 သင်တို့အားတရားစီရင်မည်'' ဟုမိန့် တော်မူ၏။

ယေရုရှလင်မြို့ရန်သူလက်သို့ ကျရောက်သည့်သတင်း

21 ငါတို့ပြည်နှင့်ဒဏ်ခံသောတစ်ဆယ့်နှစ်နှစ်  
 မြောက်၊ ဒသမလ၊ လဆန်းငါးရက်နေ့၌  
 ယေရုရှလင်မြို့မှလွတ်မြောက်လာသူတစ်  
 ယောက်သည်လာ၍ငါ့အားယေရုရှလင်  
 မြို့ရန်သူလက်သို့ကျရောက်သွားသည့်  
 အကြောင်းကိုပြောပြ၏။-☆ 22 ထိုသူမရောက်မီညနေချမ်းအချိန်၌  
 ထာဝရဘုရား၏တန်ခိုးတော်သည် ငါ့ကို လွှမ်းမိုး၍နေ၏။  
 နောက်တစ်နေ့နံနက်ထို သူရောက်ရှိလာချိန်၌  
 စကားပြောနိုင်စွမ်း ရည်ကိုငါ့အားပြန်၍ပေးတော်မူ၏။  
 သို့ ဖြစ်၍ငါသည်တိတ်ဆိတ်စွာမနေရ  
 တော့ဘဲစကားပြောနိုင်၏။

လူတို့၏အပြစ်များ

☆ 33:21 ၄ရာ၊ ၂၅:၃-၁၀။ ယေ၊ ၃၉:၂-၈၊ ၅၂:၄-၁၄။



23 ထာဝရဘုရား၏နှုတ်ကပတ်တော်သည်  
 ငါ့ထံသို့ရောက်လာ၏။- 24 ကိုယ်တော်က `အချင်းလူသား၊  
 ကူသရေလ ပြည်ရှိပျက်စီးယိုယွင်းနေသောမြို့များတွင်  
 နေထိုင်သူတို့က `အာဗြဟံသည်လူတစ်ဦး  
 မျှသာဖြစ်သော်လည်း ဤပြည်တစ်ပြည်လုံး  
 ကိုအပိုင်ရရှိခဲ့၏။ ယခုငါတို့သည်ကား  
 အရေအတွက်အားဖြင့်များသည်ဖြစ်၍ ဤ  
 ပြည်ကိုငါတို့အပိုင်ရကြပြီ' ဟုပြောဆို နေကြ၏။

25 `သူတို့အားငါအရှင်ထာဝရဘုရားမိန့်  
 တော်မူသည်ကား သင်တို့သည်အမဲသားနှင့်  
 အတူသွေးကိုလည်းစားကြ၏။ ရုပ်တုများ  
 ကိုဝတ်ပြုရုံခိုးကြ၏။ လူ၏အသက်ကို  
 သတ်ကြ၏။ သို့ပါလျက် ဤပြည်ကိုသင်တို့  
 အပိုင်ရပြီဟုအဘယ်ကြောင့်ထင်မှတ် ကြသနည်း။-

26 သင်တို့သည်မိမိတို့၏ဌာနားကိုအားကိုး ကြ၏။  
 သင်တို့အကျင့်များသည်လည်းစက် ဆုပ်ဖွယ်ကောင်း၏။  
 လူတိုင်းပင်သူတစ်ပါး ၏အိမ်ရာကိုပြစ်မှားကြ၏။  
 သို့ပါလျက် ဤပြည်ကိုသင်တို့အပိုင်ရပြီဟုအဘယ်  
 ကြောင့်ထင်မှတ်ကြသနည်း။

27 `ပျက်စီးယိုယွင်းလျက်ရှိသောမြို့များတွင်  
 နေထိုင်ကြသူတို့သည်သတ်ဖြတ်ခြင်းခံရ  
 ကြလိမ့်မည်ဖြစ်ကြောင်း၊ ငါအရှင်ထာဝရ  
 ဘုရားသည်အသက်ရှင်တော်မူသောဘုရား

အမှန်ပင်ဖြစ်သည့်အတိုင်းသူတို့အားသတိ  
 ပေးလိုက်ကြောင်းပြောကြားလော့။ ကျေးလက်  
 တို့တွင်နေထိုင်သူများသည်တောတိရ ၈ ဆာ  
 န် တို့၏အစာဖြစ်ရကြလိမ့်မည်။ တောင်များ၊  
 လိုက်ဂူများတွင်ပုန်းအောင်းနေကြသူတို့  
 သည်ရောဂါကြောင့်သေရကြလိမ့်မည်။-

28 ငါသည်ထိုပြည်ကိုလူသူဆိတ်ငြိမ်ရာ  
 အရပ်ဖြစ်စေမည်။ ပြည်သူတို့ဂုဏ်ယူဝါ  
 ကြွားရာဖြစ်သည့်တန်ခိုးအာဏာသည်  
 လည်းဆိတ်သုဉ်းသွားလိမ့်မည်။ မည်သူမျှ  
 ဖြတ်သန်းသွားလာမှုမပြုနိုင်လောက်အောင်  
 ကုသရေလတောင်တို့သည်တောရိုင်းဖြစ် လိမ့်မည်။-

29 ငါသည်လူတို့အားအပြစ်များအတွက်ဒဏ်  
 ခတ်၍ သူတို့၏ပြည်ကိုလူသူဆိတ်ငြိမ်ရာ  
 အရပ်ဖြစ်စေသောအခါ ငါသည်ထာဝရ  
 ဘုရားဖြစ်တော်မူကြောင်းသူတို့သိရှိ ကြလိမ့်မည်''  
 ဟုမိန့်တော်မူ၏။

ပရောဖက်ကြေညာသည့်များဒိတ်အကျိုး  
 သက်ရောက်မှု

30 ထာဝရဘုရားက`အချင်းလူသား၊  
 သင် ၏အမျိုးသားတို့သည်မြို့တံတိုင်းများ  
 အနီး၌သော်လည်းကောင်း၊ မိမိတို့အိမ်  
 တံခါးဝများ၌သော်လည်းကောင်း တွေ့ဆုံ

မိကြသောအခါသင်၏အကြောင်းကို ပြောဆိုနေကြ၏။  
 သူတို့ကထာဝရ ဘုရားအဘယ်သို့အမိန့်တော်ရှိသည်ကို  
 ယခုငါတို့သွား၍နားထောင်ကြကုန် အံ့'' ဟု  
 အချင်းချင်းပြောဆိုကြ၏။- 31 သို့ဖြစ်၍ငါ၏လူမျိုးတော်သည်သင်ပြန်  
 ကြားရန် ရှိသည့်အမိန့်တော်ကိုနားထောင်  
 ရန်သင့်ရှေ့သို့စုရုံးလာကြ၏။ သို့ရာတွင်  
 သူတို့သည်သင်ပြောသည့်အတိုင်းမလုပ်  
 ကြ။ ချစ်ဖွယ်သောစကားများပြောဆိုနေ  
 ကြသော်လည်းလောဘစိတ်အတိုင်းကျင့်  
 ကြံကြ၏။- 32 သူတို့အဖို့မှာသင်သည်အချစ်သီချင်း  
 များကိုသီဆိုတီးမှုတ်ဖြေဖျော်သူကဲ့ သို့ဖြစ်ပေသည်။  
 သူတို့သည်သင်ပြောသမျှ သောစကားတို့ကိုနားထောင်ကြသော်လည်း  
 တစ်လုံးတစ်ပါဒ်ကိုမျှမလိုက်နာကြ။-  
 33 သို့ရာတွင်သင်၏ဟောကြားချက်မှန်သမျှ  
 သည်မှန်ကန်လာရမည်ဖြစ်သည့်အတိုင်း  
 အကောင်အထည်ပေါ်လာသောအခါ မိမိ  
 တို့အလယ်တွင်ပရောဖက်တစ်ပါးရောက်  
 ရှိနေကြောင်းသူတို့သိရှိကြလိမ့်မည်'' ဟုမိန့်တော်မူ၏။

### 34

ဣသရေလအမျိုးသားတို့အားစောင့်ရှောက်သူ  
 သိုးထိန်းများ

1 ထာဝရဘုရားနှုတ်ကပတ်တော်သည်ငါ့ထံ  
 သို့ရောက်လာ၏။- 2 ကိုယ်တော်က အချင်းလူသား၊

က္ကသရေလ အမျိုးသားတို့၏သိုးထိန်းတို့အားရှုတ်  
 ချလော့။ သူတို့အားငါအရှင်ထာဝရ  
 ဘုရားထံတော်မှဖျာဒိတ်တော်ကိုဆင့်ဆို  
 ရမည်မှာ အချင်းက္ကသရေလအမျိုးသား  
 များ၏သိုးထိန်းတို့၊ သင်တို့သည်အမ ၆  
 ဂလာ ရှိကြ၏။ သင်တို့သည်မိမိတို့ကိုယ်ကို  
 ကျွေးမွေးပြုစုကြသော်လည်းသိုးများ  
 ကိုမူမစောင့်ထိန်းကြ။- 3 သင်တို့သည်သိုးနှို့ကိုသောက်လျက်သိုးမွေး  
 ထည်ကိုဝတ်ဆင်ပြီးလျှင် ဆူဖြိုးသောသိုး  
 များကိုသတ်၍စားကြ၏။ သို့ရာတွင်သိုး  
 တို့ကိုမူအဘယ်အခါ၌မျှမစောင့်ထိန်း ကြ။-  
 4 အားနည်းသောသိုးတို့ကိုမကြည့်ရှု။  
 နာ ဖျားသောသိုးတို့ကိုလည်းဆေးမကု။  
 ဒဏ် ရာရသောသိုးတို့ကိုအဝတ်နှင့်မစည်း။  
 လမ်းမှားသည့်သိုးတို့ကိုပြန်၍မစုသိမ်း။  
 ပျောက်သောသိုးတို့ကိုလည်းမရှာဘဲသင်  
 တို့သည်ထိုသိုးတို့ကိုမညာမတာပြုမူ ကြ၏။-  
 5 သိုးတို့သည်သိုးထိန်းမရှိသဖြင့်ကစ ငြိ  
 ကရဲဖြစ်ကာသားရဲတိရစ္ဆာန်များ၏ အစာဖြစ်ရကြ၏။-  
 ☆ 6 သို့ဖြစ်၍ငါ၏သိုးတို့သည်တောင်များ၊  
 ကုန်းမြင့်များပေါ်တွင်လှည့်လည်၍နေရ  
 ကြ၏။ သူတို့သည်ကမ္ဘာမြေတစ်ပြင်လုံး

☆ 34:5 တော၊ ၂၇:၁၇။ ၃ရာ၊ ၂၂:၁၇။ မ၊ ၉:၃၆။ မာ၊ ၆:၃၄။

တွင်ပျံ့လွင့်လျက်ရှိကြ၏။ သူတို့အား ရှာဖွေသူ၊  
ရှာဖွေရန်အားထုတ်သူတစ်ယောက် မျှမရှိ။

7 “အချင်းသိုးထိန်းတို့၊ ယခုထာဝရဘုရား  
မိန့်တော်မူသည်ကိုနားထောင်ကြလော့။-

8 ငါသည်အသက်ရှင်တော်မူသောဘုရား  
ဖြစ်တော်မူသည်နှင့်အညီ သင်တို့သည်ငါ  
၏စကားကိုနားထောင်ကြလော့။ သိုးထိန်း

မရှိသဖြင့်ငါ၏သိုးတို့အားသားရဲ တိရစ္ဆာန်  
ဆာ န်များသတ်ဖြတ်ကိုက်စားကြလေ ပြီ။  
ငါ့သိုးထိန်းတို့သည်သိုးကိုလိုက်၍ မရှာကြ။

သူတို့သည်မိမိတို့ကိုသာ လျှင်ကြည့်ရှုစောင့်ရှောက်လျက်သိုးတို့  
ကိုမူမစောင့်ထိန်းကြ။- 9 သို့ဖြစ်၍အချင်းသိုးထိန်းတို့၊  
ထာဝရ ဘုရား၏စကားကိုနားထောင်ကြလော့။-

10 ငါအရှင်ထာဝရဘုရားသည်သင်တို့၏  
ရန်သူဖြစ်၍ ငါ၏သိုးတို့သည်သင့်တာဝန်  
ဖြစ်ကြောင်းအတိအလင်းကြေညာ၏။ ငါ

သည်မိမိ၏သိုးများကိုသင်တို့ထံမှသိမ်း  
ယူမည်။ အဘယ်အခါ၌မျှသင်တို့သည်  
သူတို့အားထိန်းကျောင်းခွင့်နှင့် မိမိတို့ကိုယ်

ကိုသာလျှင်ကြည့်ရှုပြုစုခွင့်ကိုငါပေး တော့မည်မဟုတ်။  
သိုးတို့သည်သင်တို့၏ အစာမဖြစ်အောင်  
ငါသည်မိမိသိုးတို့ ကိုသင်တို့လက်မှကယ်ဆယ်မည်။

ကောင်းသောသိုးထိန်း

11-12            ``သင်တို့အားငါအရှင်ထာဝရဘုရားမိန့်  
 တော်မူသည်ကား            ကစ            ဦးကရဲဖြစ်ပြီးနောက်  
 ပြန်လည်စုသိမ်းရရှိသည့်သိုးတို့ကိုသိုး  
 ထိန်းသည်စောင့်ထိန်းကြည့်ရှုသကဲ့သို့            ငါ  
 သည်မိမိ၏သိုးတို့ကိုလိုက်လံရှာဖွေကာ  
 စောင့်ထိန်းကြည့်ရှုမည်။            မိုးအမှောင်ကျသည့်  
 နေ့ရက်၌သူတို့ကစ            ဦးကရဲဖြစ်၍သွား  
 ရာအရပ်ရပ်မှငါသည်သူတို့အားပြန်            လည်ခေါ်ခဲ့မည်။-  
 13            နိုင်ငံရပ်ခြားများမှ            စုသိမ်းပြီးလျှင်သူ  
 တို့အား            မိမိတို့နေရင်းပြည်သို့ပြန်လည်  
 ခေါ်ခဲ့မည်။            ငါသည်သူတို့အားကူသရေလ  
 တောင်များနှင့်မြစ်ချောင်းများသို့ပို့ဆောင်  
 ၍သာယာသောစားကျက်များ၌ကျွေး            မွေးမည်။-  
 14            တောင်ပေါ်မြက်ခင်းများ၊            ကူသရေလပြည်  
 စိမ်းလန်းသောစားကျက်များတွင်ကျက်စား            စေမည်။  
 ကောင်းသောစားကျက်များတွင်လဲ            လျောင်းစေ၍  
 စိမ်းလန်းသောစားကျက်များ            တွင်ကျက်စားစေမည်။-  
 15            ငါကိုယ်တိုင်မိမိ၏သိုးများကိုထိန်းကျောင်း  
 ၍            သူတို့အိပ်နားစရာအရပ်များကိုရှာ၍  
 ပေးမည်။            ဤကားငါအရှင်ထာဝရဘုရား  
 မိန့်တော်မူသောစကားဖြစ်၏။

16            ``ငါသည်ပျောက်သောသိုးများကိုရှာ၍  
 လမ်းမှားသောသိုးတို့ကိုပြန်လည်ခေါ်ခဲ့

မည်။ ဒဏ်ရာရသောသိုးများကိုအဝတ်  
 နှင့်စည်းကာဖျားနာသောသိုးတို့ကိုဆေး  
 ကုပေးမည်။ သို့ရာတွင်ဝဖြိုးသန်မာသော  
 သိုးတို့ကိုပယ်ရှားမည်။ အဘယ်ကြောင့်ဆို  
 သော်ငါသည်မှန်ရာကိုပြုလုပ်တတ်သည့်  
 သိုးထိန်းဖြစ်သောကြောင့်တည်း။

17 “သို့ဖြစ်၍ ငါ၏သိုးစု၊ ငါအရှင်ထာဝရ  
 ဘုရားမိန့်တော်မူသည်ကားငါသည်သင်  
 တို့အသီးသီးအားတရားစီရင်မည်။ ကောင်း  
 သူဆိုးသူတည်းဟူသောသိုးနှင့်ဆိတ်ကို  
 ခွဲခြားသတ်မှတ်မည်။- 18 သင်တို့အချို့သည်မြက်အကောင်းဆိုးကို  
 စားရကြသော်လည်းကျေနပ်မှုမရှိ။ မိမိ  
 တို့မစားသည့်မြက်များကိုခြေဖြင့်နှင်း  
 ကြပါသည်တကား။ သင်တို့သည်ရေကြည်  
 ကိုသောက်၍သင်တို့မသောက်သည့်ရေကို  
 နောက်ကျိအောင်ပြုကြပါသည်တကား။-

19 ငါ၏အခြားသိုးတို့သည်သင်တို့ခြေဖြင့်  
 နင်း၍ထားသည့်မြက်ကိုစားလျက် သင်တို့  
 နောက်ကျိစေသည့်ရေကိုသောက်ကြ၏။

20 “သို့ဖြစ်၍ငါအရှင်ထာဝရဘုရားသင်တို့  
 အားမိန့်တော်မူသည်ကား ငါသည်သင်တို့  
 သိုးဝများနှင့်သိုးပိန်များအမှုကိုတရား စီရင်မည်။-

21 သင်တို့သည်ဖျားနာနေသောသိုးတို့ကို

ဘေးသို့တွန်းဖယ်ကာ သိုးအုပ်ထဲမှချို  
 နှင့်ဝေ့ထုတ်ကြ၏။- 22 သို့ရာတွင်ငါ၏သိုးတို့အားနောက်တစ်ဖန်  
 နှိပ်စက်ညှဉ်းဆဲခြင်းကိုခံစေတော့မည်မ ဟုတ်။  
 ငါသည်ငါ၏သိုးတစ်ကောင်စီကို တရားစီရင်မည်။-

23 သူတို့၏တစ်ဦးတည်းသောသိုးထိန်းအဖြစ် ဖြင့်  
 ငါ၏အစေခံဒါဝိ ဒ်ကဲ့သို့သောဘုရင် အားခန့်ထားမည်။  
 သူသည်သူတို့အားစောင့် ထိန်းကြည့်ရှုလိမ့်မည်။-

24 ငါထာဝရဘုရားသည်သူတို့၏ဘုရား ဖြစ်လိမ့်မည်။  
 ငါ၏အစေခံဒါဝိ ဒ်ကဲ့သို့ သောဘုရင်သည်လည်း  
 သူတို့၏ဘုရင် ဖြစ်လိမ့်မည်။ ဤကားငါမိန့်တော်မူသော  
 စကားဖြစ်၏။- 25 သူတို့၏လုံခြုံရေးကိုစိတ်ချရစေရန်ငါ  
 သည်သူတို့နှင့်ပဋိညာဉ်ပြုတော်မူမည်။  
 ကြောက်မက်ဖွယ်ကောင်းသည့်သားရဲတိရ ဖု  
 ဆာ န် အပေါင်းကိုပြည်တွင်းမှဖယ်ရှားပစ်မည်။  
 သို့မှသာလျှင်ငါ၏သိုးတို့သည်ဘေးမဲ့ လုံခြုံစွာတောကနု  
 တာရများ၌နေကြ ၍ တောများတွင်အိပ်ကြလိမ့်မည်။

26 `ငါသည်သူတို့အားကောင်းချီးပေး၍ ငါ၏  
 သန်ရှင်းမြင့်မြတ်သည့်တောင်တော်ပတ်လည်  
 တွင်နေစေမည်။ အချိန်တန်သောအခါ  
 ကောင်းချီးမိုးရေကိုကျစေမည်။- 27 သစ်ပင်များသည်အသီးသီးကြလျက်  
 ပြင်တို့သည် အသီးအနှံထွက်ကြလိမ့်မည်။  
 လူ အပေါင်းတို့သည်မိမိတို့ပြည်တွင်ဘေးမဲ့  
 လုံခြုံစွာနေထိုင်ကြလိမ့်မည်။ ငါသည်မိမိ



လူမျိုးတော်အားချည်နှောင်ထားသောထမ်း  
 ပိုးများကိုဖြတ်တောက်၍ သူတို့အားကျွန်  
 ဘဝမှလွတ်မြောက်စေသောအခါ ငါသည်  
 ထာဝရဘုရားဖြစ်တော်မူကြောင်းသူတို့  
 သိရှိကြလိမ့်မည်။- 28 လူမျိုးတကာတို့သည်သူတို့အားနှောင်  
 အဘယ်အခါ၌မျှ လူယက်တိုက်ခိုက်ကြ  
 တော့မည်မဟုတ်။ သားရဲတိရစ္ဆာန်များသည်  
 လည်းသူတို့အားသတ်ဖြတ်ကိုက်စားကြ  
 တော့မည်မဟုတ်။ သူတို့ဘေးမဲ့လုံခြုံစွာ  
 နေထိုင်ရကြလိမ့်မည်။ သူတို့အားအဘယ်  
 သူမျှထိတ်လန့်တုန်လှုပ်စေကြလိမ့်မည် မဟုတ်။-  
 29 ငါသည်သူတို့အားမြေဩဇာကောင်း  
 သည့်လယ်ယာများကိုပေး၍ ပြည်တွင်း၌  
 ငတ်မွတ်ခေါင်းပါးခြင်းဘေးနှင့်ကင်းဝေး  
 စေမည်။ အခြားလူမျိုးများသည်လည်း  
 သူတို့အားအဘယ်အခါမျှပြောင်လှောင်  
 ကြတော့မည်မဟုတ်။- 30 သူတို့၏ဘုရားသခင်ငါထာဝရဘုရား  
 သည် ကူသရေလအမျိုးသားတို့အားကာ  
 ကွယ်လျက်ရှိကြောင်း၊ သူတို့သည်ငါ၏လူ  
 မျိုးတော်ဖြစ်ကြကြောင်းလူတိုင်းပင်သိရှိ  
 ကြလိမ့်မည်။ ဤကားငါအရှင်ထာဝရ  
 ဘုရားမိန့်တော်မူသောစကားဖြစ်၏။

သိုးစု၊ သင်တို့သည်ငါ၏လူမျိုးတော်ဖြစ်  
 ၍ငါသည်သင်တို့၏ဘုရားဖြစ်၏။ ဟု  
 အရှင်ထာဝရဘုရားမိန့်တော်မူ၏။

### 35

ဒေသနာပြုချက်ကိုဘုရားသခင်အပြစ်ဒဏ် ခတ်တော်မူခြင်း

1 ထာဝရဘုရား၏နှုတ်ကပတ်တော်သည်  
 ငါ့ထံသို့ရောက်လာ၏။- 2 ကိုယ်တော်က `စိရတောင်သို့လှည့်၍ထိုပြည်  
 ကိုရှုတ်ချလော့။- 3 လူတို့အားငါအရှင်ထာဝရဘုရားအဘယ်  
 သို့မိန့်တော်မူသည်ကိုဆင့်ဆိုလော့။

“စိရတောင်တို့ငါသည်သင်၏ရန်သူဖြစ်၏။

ငါ၏လက်ကိုဆန့်၍ငါသည်သင့်အားလူသူ  
 ဆိတ်ငြိမ်ရာမြေရိုင်းဒေသဖြစ်စေမည်။

4 သင်၏မြို့တို့ကိုယိုယွင်းပျက်စီးစေ၍ သင့်ကို  
 လူသူဆိတ်ငြိမ်ရာအရပ်ဖြစ်စေမည်။

ထိုအခါငါသည်ထာဝရဘုရားဖြစ်တော်မူ ကြောင်း  
 သင်သိရှိလိမ့်မည်။”

5 “သင်သည်ကုသရေလပြည်အားအစဉ်ရန်  
 ငြိုးဖွဲ့၏။ ထိုပြည်သည်မိမိ၏ဒုစရိုက်များ

ကြောင့်အပြစ်ဒဏ်သင့်၍ ဘေးအန္တရာ  
 ယ်ရောက် သောအခါသင်သည်ထိုပြည်သူတို့အား

သတ်ဖြတ်စေခဲ့၏။- 6 သို့ဖြစ်၍ငါအရှင်ထာဝရဘုရားသည်  
 အသက်ရှင်တော်မူသောဘုရားဖြစ်သော

ကြောင့်သင်သည်သေရလိမ့်မည်။ အသက်

ချမ်းသာရနိုင်မည်မဟုတ်။ သင်သည်လူ  
သတ်သမားဖြစ်သဖြင့်သင်ကိုယ်တိုင်  
အသတ်ခံရလိမ့်မည်။- 7 ငါသည်စီရင်တောင်ကိုလူသူဆိုတ်ငြိမ်ရာ  
အရပ်ဖြစ်စေလျက် ယင်းကိုဖြတ်သန်း  
သွားလာသူမှန်သမျှကိုသုတ်သင်ပစ် မည်။-  
8 တောင်များကိုလူသေအလောင်းများနှင့်ဖုံး  
လွှမ်းစေမည်။ စစ်ပွဲတွင်ကျဆုံးသူတို့၏  
အလောင်းများသည်တောင်ကုန်းများ၊ ချောင်း  
များ၊ ချိုင့်ဝှမ်းများတွင်ပြည့်နှက်၍နေလိမ့်  
မည်။- 9 ငါသည်သင့်အားအစဉ်လူသူဆိုတ်ငြိမ်ရာ  
အရပ်ဖြစ်စေမည်။ သင်၏မြို့တို့တွင်နောက်  
တစ်ဖန်အဘယ်သူမျှနေထိုင်လိမ့်မည်မ  
ဟုတ်။ ထိုအခါငါသည်ထာဝရဘုရား  
ဖြစ်တော်မူကြောင်းသင်သိလိမ့်မည်။

10 “ငါထာဝရဘုရားသည်ယုဒနှင့်ဣသရေလ  
အမျိုးသားတို့၏ဘုရားဖြစ်တော်မူပါ လျက်  
သင်သည်ထိုလူမျိုးတို့နှင့်သူတို့၏ ပြည်များကိုပိုင်၍  
မိမိလက်ဝယ်သို့ရောက် ရှိစေမည်ဟူ၍ဆိုချေသည်။-  
11 သို့ဖြစ်၍ငါအရှင်ထာဝရဘုရားသည်  
အသက်ရှင်တော်မူသောဘုရားဖြစ်သည် အတိုင်း  
ငါ၏လူမျိုးတော်အားသင်အမျက် ထွက်ခြင်း၊  
ငြူစူခြင်း၊ မုန်းထားခြင်းကြောင့် သင့်အားငါစီရင်မည်။  
သင်သည်သူတို့ အားပြုခဲ့သည့်အမှုများအတွက်အပြစ်

ဒဏ်ခံရကြောင်းကိုသူတို့သိရှိကြလိမ့် မည်။-  
 12 ထိုအခါကူသရေလတောင်များသည်လူ  
 သူဆိတ်ငြိမ်ရာ၊ သင်တိုက်ခိုက်လုယူရာ  
 အရပ်များဖြစ်သည်ဟုသင်ကဲ့ရဲ့ပြော  
 ဆိုသည့်စကားများကို ငါထာဝရ ဘုရားကြားတော်မူကြောင်းကိုသင်သိရှိ  
 ရလိမ့်မည်။- 13 သင်သည်ငါ့အားဆန့်ကျင်ဘက်ပြု၍  
 အရမ်းကာရောကြားဝါပြောဆိုသည်  
 ကိုငါကြားတော်မူပြီ' ဟုမိန့်တော်မူ၏။  
 14-15 အရှင်ထာဝရဘုရားက`ငါပိုင်တော်မူသော  
 ကူသရေလပြည်ပြုလဲသွားစဉ်အခါက  
 သင့်အားငါ ရွှင်လန်းစေခဲ့သည့်နည်းတူ သင်  
 ပြုလဲချိန်၌လည်းကမ္ဘာတစ်ခုလုံးအားရ  
 ရွှင်လန်းကြစေရန် ငါသည်သင့်ကိုလူသူ  
 ဆိတ်ငြိမ်ရာအရပ်ဖြစ်စေမည်။ စိရတောင်  
 ကုန်းဒေသတည်းဟူသောဒေသပြည်တစ်  
 ပြည်လုံးသည်လူသူဆိတ်ငြိမ်ရာအရပ်  
 ဖြစ်လိမ့်မည်။ ထိုအခါငါသည်ထာဝရ  
 ဘုရားဖြစ်တော်မူကြောင်းလူတိုင်းသိ ရှိလိမ့်မည်'  
 ဟုမိန့်တော်မူ၏။

### 36

ကူသရေလအမျိုးသားတို့အတွက်  
 ဘုရားသခင်၏ကောင်းချီးမင်္ဂလာ

1-2 ထာဝရဘုရားက`အချင်းလူသား၊ ကူသ  
 ရေလတောင်တို့အားသူတို့အတွက်ငါအရှင်  
 ထာဝရဘုရားမိန့်တော်မူသောစကားတော်  
 ကိုနားထောင်ရန်ပြောလော့။ ကူသရေလပြည်  
 ၏ရန်သူများက`ရှေးပဝေသဏီအခါမှ စ၍တည်ရှိခဲ့သော  
 ဤတောင်ကုန်းများကို ယခုငါတို့အပိုင်ရပြီ' ဟုပီတိစိတ်  
 ဖြင့်ဆိုကြ၏။

3 `သို့ဖြစ်၍ငါအရှင်ထာဝရဘုရားမိန့်တော်  
 မူသောစကားကိုဆင့်ဆိုလော့။ အိမ်နီးချင်း  
 တိုင်းပြည်တို့သည်ကူသရေလတောင်များ  
 ကိုတိုက်ခိုက်လုယက်သိမ်းပိုက်ကြသောအခါ  
 လူတိုင်းပင်ကူသရေလအမျိုးသားတို့အား  
 ပြက်ရယ်ပြုကြ၏။- 4 သို့ဖြစ်၍ကူသရေလတောင်တို့၊  
 အရှင်ထာဝရ ဘုရား၏အမိန့်ကိုနားထောင်ကြလော့။  
 ပတ်ဝန်းကျင်တိုင်းပြည်များ၏တိုက်ခိုက်လုယက်မှု၊  
 ပြက်ရယ်ပြုမှုတို့ကိုခံရကာလူသူဆိတ် ငြိမ်ရာမြို့များ၊  
 ယိုယွင်းပျက်စီးနေသည့် အရပ်များ၊ တောင်များ၊  
 ချောင်းများ၊ ချိုင့်ဝှမ်း များအားဤသို့အရှင်ထာဝရဘုရား  
 မိန့်တော်မူ၏။

5 `ငါအရှင်ထာဝရဘုရားသည်ပတ်ဝန်း  
 ကျင်တိုင်းပြည်တို့နှင့် ဧဒုံပြည်အပေါ်၌  
 ဒေါသအမျက်ချောင်းချောင်းထွက်၍မိန့် တော်မူလေပြီ။  
 သူတို့သည်ငါ၏ပြည် ကိုမထိမဲ့မြင်ပြုသောစိတ်။

ပီတိစိတ် ဖြင့်စားကျက်များနှင့်တကွ ငါ၏ပြည်  
ကိုသိမ်းယူခဲ့ကြ၏။

6 သို့ဖြစ်၍ ကူသရေလပြည်အားရည်မှတ်  
၍ဟောပြောလော့။ တောင်များ၊ ကုန်းမြင့်များ၊  
ချောင်းများနှင့်ချိုင့်ဝှမ်းများအားလူမျိုး  
တကာတို့စော်ကားအရှက်ခွဲသဖြင့် ငါ  
အရှင်ထာဝရဘုရားမနာလိုဒေါသ ထွက်၍  
အဘယ်သို့မိန့်တော်မူသည်ကို ပြောကြားလော့။-

7 ပတ်ဝန်းကျင်တိုင်းပြည်များသည်အရှက်  
ကွဲကြလိမ့်မည်ဖြစ်ကြောင်း ငါအရှင်ထာ  
ဝရဘုရားအလေးအနက်ကျိန်ဆို၏။-

8 သို့ရာတွင် ကူသရေလတောင်များ၌မူကား  
သစ်ပင်တို့သည်အရွက်များပြန်၍ထွက်လာ  
ပြီးလျှင် ငါ၏လူမျိုးတော်ဖြစ်သောအသင်  
ကူသရေလအမျိုးသားတို့အတွက်အသီး  
များသီးကြလိမ့်မည်။ သင်တို့သည်မကြာမီ  
မိမိတို့ပြည်သို့ပြန်ရကြအံ့။- 9 ငါသည်သင်တို့ကိုဂရုစိုက်၍သင်တို့ဘက်  
၌ရှိ၏။ သင်တို့၏လယ်ယာများကို ကော်  
မုချထွန်ယက်စိုက်ပျိုးလုပ်ကိုင်စေမည်။-

10 သင်တို့ကူသရေလလူမျိုးတစ်စုလုံး ကို  
လူဦးရေတိုးပွားစေမည်။ သင်တို့သည်  
မြို့များ၌နေထိုင်ရလိမ့်မည်။ ယိုယွင်းပျက်  
စီးနေသမျှသောအရာတို့ကိုပြန်လည် ပြုပြင်ရလိမ့်မည်။-

11 ငါသည်လူတို့ရစုဆာန်တို့ကိုတိုးပွားများ ပြားစေမည်။  
 ယခင်အခါများထက်သင် တို့ဦးရေကိုများစေမည်။  
 သင်တို့သားသမီး များစွာထွန်းကားလိမ့်မည်။  
 ယခင်ကကဲ့သို့ နေထိုင်ခွင့်ပေးမည်။  
 ယခင်အခါများထက် ပို၍ကြီးပွားချမ်းသာစေမည်။  
 ထိုအခါ ငါသည်ထာဝရဘုရားဖြစ်တော်မူ  
 ကြောင်းသင်တို့သိရှိကြလိမ့်မည်။- 12 ငါ၏လူမျိုးတော်ဖြစ်သောကုသဝေ  
 အမျိုးသားတို့ ငါသည်သင်တို့အားပြည်  
 တော်တွင်တစ်ဖန်နေထိုင်နိုင်ကြစေရန်ငါ  
 ခေါ်ဆောင်ခဲ့မည်။ ထိုပြည်သည်သင်တို့ပိုင်  
 သောပြည်ဖြစ်လိမ့်မည်။ ယင်းသည်သင်တို့  
 ၏သားသမီးများအား နောင်အဘယ်  
 အခါ၌မျှမဆုံးပါးစေရ။

13 ။ ငါအရှင်ထာဝရဘုရားမိန့်တော်မူသည်  
 ကားလူတို့က ထိုပြည်သည်လူတို့ကိုကိုက်  
 စားသည့်ပြည်၊ ပြည်သားတို့၏သားသမီး  
 များကိုဆုံးပါးစေသည့်ပြည်ဖြစ်သည် ဆိုသည်မှာမှန်၏။-

14 သို့ရာတွင်ယင်းပြည်သည်ယခုမှစ၍လူ  
 တို့ကိုကိုက်စားသည့်ပြည်၊ သင်တို့၏သား  
 သမီးများကိုဆုံးပါးစေသည့်ပြည်ဖြစ်  
 တော့မည်မဟုတ်။ ဤကားငါအရှင်ထာဝရ  
 ဘုရားမိန့်တော်မူသောစကားဖြစ်၏။-

15 ထိုပြည်သည်လူမျိုးတကာတို့ပြက်ရယ်

ပြုသံကိုကြားရကြတော့မည်မဟုတ်။  
 မဲ့ရှဲ့ပြသည်ကိုလည်းတွေ့မြင်ရတော့မည်  
 မဟုတ်။ ယင်းပြည်ကိုလည်းကျဆုံးစေတော့  
 မည်မဟုတ်။ ဤကားငါအရှင်ထာဝရ  
 ဘုရားမိန့်တော်မူသောစကားဖြစ်၏။ ဟုမိန့်တော်မူ၏။

ဣသရေလအမျိုးသားတို့၏ဘဝသစ်

16 ထာဝရဘုရား၏နှုတ်ကပတ်တော်သည်  
 ငါ့ထံသို့ရောက်လာ၏။- 17 ကိုယ်တော်က`အချင်းလူသား၊  
 ဣသရေလ အမျိုးသားတို့သည်မိမိတို့ပြည်၌နေထိုင်  
 ကြစဉ်အခါက သူတို့သည်အနေအထိုင်  
 အကျင့်အကြံများအားဖြင့်ထိုပြည်ကို  
 ညစ်ည မ်းစေခဲ့ကြ၏။ သူတို့၏အကျင့်  
 အကြံသည်အမျိုးသမီးတစ်ယောက်၌ ၄ မှ မ  
 တာရာသီလာချိန်၌ဘာသာရေးအရ ညစ်ည  
 မ်းသကဲ့သို့ညစ်ည မ်းသည်ဟုငါ မှတ်တော်မူသည်။-

18 သူတို့သည်လူသတ်မှုများကူးလွန်၍ရုပ်တု  
 များအားဖြင့် ထိုပြည်ကိုညစ်ည မ်းစေသော  
 ကြောင့်ငါသည်သူတို့အားငါ၏အမျက်  
 တော်ဒဏ်ကိုခံစေခဲ့၏။- 19 သူတို့နေထိုင်ကျင့်ကြံသည့်အတိုင်းသူတို့  
 အားပြစ်ဒဏ်ချမှတ်ကာ နိုင်ငံတကာသို့ကွဲ  
 လွင့်စေ၍နိုင်ငံရပ်ခြားများသို့ပျံ့လွင့် စေခဲ့၏။-

20 သို့ရာတွင်သူတို့ရောက်လေရာရာအရပ်



တို့တွင်လူတို့က`ဤသူတို့သည်ထာဝရဘုရား  
 ၏လူမျိုးတော်ဖြစ်သော်လည်း ကိုယ်တော်၏  
 ပြည်မှထွက်ခွာလာကြ၏' ဟုဆိုကြ  
 သဖြင့်ငါ၏သန့်ရှင်းမြင့်မြတ်သောနာမ  
 တော်သည်အသရေပျက်ရ၏။- 21 သူတို့သည်ရောက်လေရာရာအရပ်တို့  
 ငါ၏သန့်ရှင်းမြင့်မြတ်သောနာမတော်ကို  
 အသရေပျက်ကြသဖြင့် ငါသည်မိမိ၏  
 နာမတော်အတွက်စိတ်မအေးရ။

22 `သို့ဖြစ်၍ကူသရေလအမျိုးသားတို့အား  
 ငါအရှင်ထာဝရဘုရားမိန့်တော်မူသည်  
 ကား ယခုငါပြုမည့်အမှုသည်အသင်ကူသ  
 ရေလအမျိုးသားတို့အတွက်ကြောင့်မဟုတ်  
 ဘဲ ရောက်လေရာရာအရပ်တွင်သင်တို့အသ  
 ရေပျက်ခဲ့သည့်ငါ၏သန့်ရှင်းမြင့်မြတ်သော  
 နာမတော်အတွက်ကြောင့်ဖြစ်၏။- 23 လူတို့ရှေ့တွင်သင်တို့အသရေပျက်  
 ငါ၏ကြီးမြတ်သည့်နာမတော်သည် အဘယ်  
 မျှသန့်ရှင်းမြင့်မြတ်သည်ကိုလူမျိုးတကာ  
 တို့အားငါပြသမည်။ ထိုနာမတော်သည်  
 သင်တို့အသရေပျက်သည့် ငါ၏နာမတော်  
 ဖြစ်သည်။ သူတို့ရှေ့တွင်ငါသည်သန့်ရှင်းမြင့်  
 မြတ်တော်မူကြောင်းသင်တို့အားဖြင့်သိ  
 စေမည်။ ထိုအခါငါသည်ထာဝရဘုရား  
 ဖြစ်တော်မူကြောင်း သူတို့သိရှိကြလိမ့်မည်။

ဤကားငါအရှင်ထာဝရဘုရားမိန့်တော်  
မူသောစကားဖြစ်၏။- 24 ငါသည်သင်တို့အားအတိုင်းတိုင်းအပြည်

ပြည်မှစုသိမ်းကာ သင်တို့နေရင်းပြည်သို့ ပြန်ခေါ်ခဲ့မည်။-  
25 ငါသည်သင်တို့ကိုသန့်စင်သောရေဖြင့်ပက်

ဖြန်း၍ သင်တို့၏ရုပ်တုများနှင့်အခြား ညစ်ည  
မ်းသည့်အရာရှိသမျှမှသန့်စင် သွားစေမည်။-  
26 ငါသည်သင်တို့အားစိတ်သစ်သဘောသစ်

ကိုပေးမည်။ သင်တို့အထဲမှကျောက်ခဲနှလုံး  
ကိုထုတ်ယူကာနာခံတတ်သောနှလုံးကို ပေးမည်။-

☆ 27 ငါ၏ဝိညာဉ်တော်ကိုလည်းသွင်းပေးပြီး လျှင်  
သင်တို့အားငါ၏ပညတ်တော်များ ကိုစောင့်ထိန်းစေမည်။

ငါ၏အမိန့်တော် တို့ကိုလည်းလိုက်နာစေမည်။-  
28 ထိုအခါသင်တို့သည်မိမိတို့၏ဘိုးဘေး

များအား ငါပေးအပ်ခဲ့သည့်ပြည်တွင်နေ  
ထိုင်ရကြလိမ့်မည်။ သင်တို့သည်ငါ၏လူ

မျိုးတော်ဖြစ်၍ငါသည်လည်းသင်တို့၏  
ဘုရားဖြစ်လိမ့်မည်။- 29 သင်တို့အားညစ်ည

မ်းမှုရှိသမျှနှင့်ကင်း စင်စေမည်။ ငတ်မွတ်ခေါင်းပါးခြင်းဘေး  
ကိုနောက်တစ်ဖန်မတွေ့မကြုံရကြစေ

ရန်ဆန်ရေစပါးပေါများစေမည်။- 30 ငါသည်သစ်သီးဝလံများနှင့်ကောက်  
သီးနှံများကိုအထွက်တိုးစေမည်။

နည်းအားဖြင့်လူမျိုးတကာတို့တွင်သင်

☆ 36:26 ယောဇ ၁၁:၁၉-၂၀။

တို့ကိုအသရေပျက်စေသည့်အစာငတ်  
 မွတ်ခေါင်းပါးခြင်းကပ်သင့်တော့မည်  
 မဟုတ်။- 31 သင်တို့သည်မိမိတို့၏ညစ်ည  
 မ်းသော အကျင့်များနှင့်ပြုခဲ့သည့်အမှားများ  
 ကိုပြန်လည်သတိရကြလိမ့်မည်။ မိမိ  
 တို့၏အပြစ်များနှင့်ဆိုးညစ်မှုများ အတွက်သင်တို့သည်မိမိကိုယ်ကိုစက်  
 ဆုပ်လာကြလိမ့်မည်။- 32 ဣသရေလအမျိုးသားတို့၊  
 ငါသည်သင် တို့ကိုထောက်ထား၍ ဤအမှုတို့ကိုပြု  
 ခြင်းမဟုတ်ကြောင်းသင်တို့အားသိစေ  
 လို၏။ သင်တို့ယခုပြုနေသောအမှုများ  
 အတွက်အရှက်ရစေလို၏။ ဤကားငါ  
 အရှင်ထာဝရဘုရားမိန့်တော်မူသော စကားဖြစ်၏။  
 ဟုမိန့်တော်မူ၏။

33 အရှင်ထာဝရဘုရားက“သင်တို့ကို  
 အပြစ်အပေါင်းမှသန့်စင်စေသည့်ကာလ  
 ၌ ငါသည်သင်တို့အားမိမိတို့မြို့များ  
 တွင်ပြန်လည်နေထိုင်ခွင့်ပေးမည်။ ပျက်စီး  
 ယိုယွင်းသောအရာများကိုလည်းပြန်  
 လည်တည်ဆောက်ခွင့်ပေးမည်။- 34 အနီးမှဖြတ်သန်းသွားလာသူတို့မြင်  
 ရသောပေါင်းပင်များထနေသည့်လယ်  
 ယာများကိုတစ်ဖန်ထွန်ယက်စေမည်။-

35 ယခင်ကအသုံးမကျသောမြေရိုင်းဖြစ်  
 နေခဲ့သောမြေယာတို့သည် ဒေင်ဥယျာ ခ်

သဖွယ်ဖြစ်လာကြောင်း၊ ယခင်ကဖြိုဖျက်  
 လုယက်တိုက်ခိုက်ခြင်းခံရ၍ယိုယွင်းပျက်  
 စီးနေခဲ့သောမြို့တို့တွင်လည်း ယခုအခါ  
 အခိုင်အမာခံတပ်များတည်ဆောက်ထား  
 လျက်လူတို့နေထိုင်လျက်ရှိကြောင်းလူ  
 တိုင်းပြောဆိုကြလိမ့်မည်။- 36 ထိုအခါထာဝရဘုရားသည်ပျက်စီး  
 ယိုယွင်းနေသောမြို့တို့ကိုပြန်လည်တည်  
 ဆောက်၍ စွန့်ပစ်ထားသောလယ်ယာများကို  
 ပြန်လည်စိုက်ပျိုးတော်မူကြောင်းကိုသေ  
 ဘေးမှလွတ်မြောက်သောနီးနားဝန်းကျင်ရှိ  
 လူမျိုးတို့သိရှိကြလိမ့်မည်။ ငါထာဝရ  
 ဘုရားသည်ဤအမှုကိုပြုမည်ဟု ကတိ ထားတော်မူပြီ''  
 ဟုမိန့်တော်မူ၏။

37 အရှင်ထာဝရဘုရားက`ငါသည်ဤထက်  
 မကပင်ပြုတော်မူမည်။ ကူသရေလအမျိုး  
 သားတို့အားငါထံတွင်တစ်ဖန်အကူအညီ  
 တောင်းခံခွင့်ကိုပေးမည်။ သူတို့အားသိုးအုပ်  
 ကဲ့သို့အရေအတွက်တိုးပွားလာစေမည်။-

38 အခါတစ်ပါးကယေရုရှလင်မြို့သည်ပွဲ  
 နေများ၌ယဇ်ပူဇော်ရာသိုးတို့ဖြင့်ပြည့်  
 နှက်နေသကဲ့သို့ ယခုယိုယွင်းပျက်စီးနေ  
 သောမြို့တို့သည်လူများဖြင့်ပြည့်နှက်၍  
 နေလိမ့်မည်။ ထိုအခါငါသည်ထာဝရ

ဘုရားဖြစ်တော်မူကြောင်းသူတို့သိရှိ  
ဟုမိန့်တော်မူ၏။

ကြလိမ့်မည်''

### 37

သွေ့ခြောက်သောအရိုးများဖြင့် ဖုံးလွှမ်းသည့်ချိုင့်ဝှမ်း

1 ထာဝရဘုရား၏တန်ခိုးတော်သည်ငါ့ကို  
လွှမ်းမိုး၍ကိုယ်တော်၏ဝိညာဉ်တော်သည်  
ငါ့ကိုဆောင်သွားပြီးလျှင်အရိုးများဖြင့်ဖုံး  
လွှမ်းနေသည့်ချိုင့်ဝှမ်းတွင်ချထားတော်  
မူ၏။-

2 ကိုယ်တော်သည်ငါ့အားထိုချိုင့်ဝှမ်းတစ်လျှောက်  
သို့ခေါ်ဆောင်သွားတော်မူသဖြင့် ထိုအရပ်၌  
အရိုးအမြောက်အမြားရှိသည့်အပြင်၊ ထို  
အရိုးတို့သည်အလွန်သွေ့ခြောက်လျက်နေ  
သည်ကိုလည်းငါမြင်ရလေသည်။- 3 ကိုယ်တော်က`အချင်းလူသားဤအ  
သည်ပြန်၍အသက်ရှင်နိုင်ကြမည်လော''

ဟုငါ့အားမေးတော်မူလျှင်၊  
ငါက`အို အရှင်ထာဝရဘုရား၊ ဤမေးခွန်း  
ကိုကိုယ်တော်ရှင်သာလျှင်ဖြေကြားတော်  
မူနိုင်ပါ၏''

ဟုလျှောက်ထား၏။  
4 ကိုယ်တော်က`အရိုးတို့အားဟောပြောလော့။  
ထာဝရဘုရားမိန့်တော်မူသောစကား တော်ကိုနားထောင်ကြရန်ထိုအရိုးတို့  
အားပြောကြားလော့။- 5 ငါအရှင်ထာဝရဘုရားမိန့်တော်မူသည်  
ကားသူတို့အား ငါသည်သင်တို့အထဲသို့  
ထွက်သက်ဝင်သက်လေကိုမှုတ်သွင်းကာ သင်

တို့အားအသက်ပြန်၍ရှင်စေတော်မူမည်။-

6 သင်တို့တွင်အကြောများအသားများတက်  
စေ၍ အရေများဖြင့်ဖုံးလွှမ်းပေးမည်။ သင်  
တို့အထဲသို့ထွက်သက်ဝင်သက်လေကိုမှုတ်  
သွင်းကာသင်တို့ကိုအသက်ပြန်၍ရှင်စေ  
မည်။ ထိုအခါငါသည်ထာဝရဘုရား  
ဖြစ်တော်မူသည်ကိုသင်တို့သိရှိကြ လိမ့်မည်''  
ဟုမိန့်တော်မူ၏။

7 ထို့ကြောင့်ငါသည်ကိုယ်တော်မိန့်တော်မူသည့်  
အတိုင်းဟောပြော၏။ ယင်းသို့ဟောပြောနေ  
စဉ်တချွတ်ချွတ်မြည်သံကိုငါကြားရ၏။  
ထိုနောက်အရိုးတို့သည်တစ်ခုနှင့်တစ်ခု  
ဆက်စပ်သွားကြ၏။- 8 ယင်းတို့ကိုငါကြည့်လျက်နေစဉ်ပင်အရိုး  
တို့အပေါ်မှာ အကြောများပေါ်လာ၍  
အသားတက်လျက်အရေဖုံးလေ၏။ သို့  
ရာတွင်အသက်မရှိသေး။

9 ဘုရားသခင်ကငါ့အား ``အချင်းလူသား၊  
လေအားဟောပြောလော့။ အရပ်ရှစ်မျက်နှာ  
မှတိုက်ခတ်လာကာဤလူသေကောင်များ  
ပြန်၍အသက်ရှင်စေရန် ထွက်သက်ဝင်သက်  
လေကိုမှုတ်သွင်းရန်အရှင်ထာဝရဘုရား  
မိန့်တော်မူကြောင်းလေအားဆင့်ဆိုလော့''  
ဟုမိန့်တော်မူ၏။

10 ထို့ကြောင့်ငါသည်ကိုယ်တော်မိန့်တော်မူ  
 သည်အတိုင်းဟောပြော၏။ ထိုအခါလူ  
 သေအလောင်းတို့သည်ထွက်သက်ဝင်သက်  
 လေကိုရရှိကာအသက်ရှင်လာပြီးလျှင်  
 မတ်တတ်ရပ်ကြကုန်၏။ ထိုသူတို့သည်  
 တပ်မတော်ကြီးဖွဲ့စည်းလောက်အောင်  
 များပြားသတည်း။\*

11 ဘုရားသခင်က`အချင်းလူသား၊ က္လသရေလ  
 အမျိုးသားတို့သည်ထိုအရိုးများနှင့်တူ ကြ၏။  
 သူတို့ကငါတို့သည်သွေ့ခြောက်လျက် သေ၍နေလေပြီ။  
 အနာဂတ်အတွက်မျှော် လင့်စရာမရှိတော့ဟုဆိုကြ၏။-

12 သို့ဖြစ်၍ငါ၏လူမျိုးတော်က္လသရေလ  
 အမျိုးသားတို့အားဟောပြောလော့။ ငါ  
 အရှင်ထာဝရဘုရားသည်သူတို့၏သင်္ချိုင်း  
 များကိုဖွင့်လှစ်တော်မူမည်ဟုပြောကြား  
 လော့။ ငါသည်သူတို့ကိုထုတ်ပြီးနောက်  
 က္လသရေလပြည်သို့ပြန်လည်ခေါ်ဆောင် သွားမည်။-

13 ငါ၏လူမျိုးအားမြှုပ်နှံထားရာသင်္ချိုင်း  
 များကိုဖွင့်လှစ်၍သူတို့အားထုတ်သော  
 အခါ ငါသည်ထာဝရဘုရားဖြစ်တော်  
 မူကြောင်းသူတို့သိရှိကြလိမ့်မည်။- 14 ငါသည်ငါ၏ဝိညာဉ်တော်ကိုသူတို့  
 ပေးသွင်း၍ သူတို့အားအသက်ပြန်၍ရှင်

---

\* 37:10 မျာ၊ ၁၁:၁၁။

လာစေပြီးလျှင် မိမိတို့ကိုယ်ပိုင်ပြည်တွင်  
 နေထိုင်စေမည်။ ထိုအခါငါသည်ထာဝရ  
 ဘုရားဖြစ်တော်မူကြောင်းသူတို့သိရှိ ကြလိမ့်မည်။  
 ငါသည်ဤအမှုကိုပြု မည်ဟုကတိထားတော်မူပြီ။  
 ဤကား ငါထာဝရဘုရားမိန့်တော်မူသော စကားဖြစ်၏။  
 ဟုမိန့်တော်မူ၏။

ယုဒနိုင်ငံနှင့်ကူသရေလနိုင်ငံကို တစ်နိုင်ငံတည်းဖြစ်စေတော်မူမည်

15 တစ်ဖန်အရှင်ထာဝရဘုရား၏နှုတ်ကပတ်  
 တော်သည်ငါ့ထံသို့ရောက်လာ၏။- 16 ကိုယ်တော်က `အချင်းလူသား၊  
 တုတ်တစ်ချောင်း ကိုယူ၍ `ယုဒနိုင်ငံနှင့်သူ၏မိတ်ဆွေကူသ  
 ရေလနိုင်ငံအတွက်' ဟုရေးမှတ်လော့။  
 ထို နောက်အခြားတုတ်တစ်ချောင်းကိုယူ၍  
 `ကူသရေလနိုင်ငံနှင့်သူ၏မိတ်ဆွေ ယောသပ်နှင့်သက်ဆိုင်သည့်ဖေရိ  
 မ်၏ တုတ်' ဟုရေးမှတ်လော့။- 17 ထိုတုတ်နှစ်ချောင်းကိုတစ်ချောင်းတည်း  
 ထင်ရအောင်သင်၏လက်တွင်ကိုင်ထားလော့။-

18 ယင်းသို့ပြုသည်မှာအဘယ်သို့အဋ္ဌ ဌိ ပု ပါ  
 ယ် ရှိပါသနည်းဟု သင်၏အမျိုးသားတို့  
 ကမေးမြန်းကြလိမ့်မည်။- 19 ထိုအခါငါအရှင်ထာဝရဘုရားသည်  
 ဖေရိ မ်ကိုင်ထားသည့်ယောသပ်၏တုတ်နှင့်  
 ကူသရေလအမျိုးအနွယ်နှင့်သူ၏အပေါင်း  
 ပါတို့ကိုယူလျက် ယုဒနိုင်ငံ၏တုတ်တစ်  
 ချောင်းနှင့်အတူထား၍ တစ်ချောင်းတည်း



ဖြစ်သောတုတ်ကိုငါကိုင်ထားတော်မူမည်  
ဖြစ်ကြောင်းသူတို့အားပြောကြားလော့။

20 “သင်ရေးမှတ်ထားသောတုတ်နှစ်ချောင်းကို  
လူများမြင်သာအောင်လက်တွင်ကိုင်ထား လော့။-

21 ထိုနောက်ငါအရှင်ထာဝရဘုရားသည်  
ဣသရေလအမျိုးသားတို့အား သူတို့  
ရောက်ရှိနေရာလူမျိုးတကာတို့အထဲမှ  
ထုတ်ယူစုသိမ်းပြီးလျှင် သူတို့ကိုယ်ပိုင်တိုင်း  
ပြည်သို့ခေါ်ဆောင်လာမည်ဖြစ်ကြောင်းထို  
သူတို့အားပြောပြလော့။- 22 ငါသည်သူတို့အားထိုပြည်တွင်ဣသရေလ  
တောင်များပေါ်မှာလူမျိုးတစ်မျိုးတည်း

ဖြစ်စေတော်မူမည်။ သူတို့၌အုပ်စိုးမည့်  
ဘုရင်တစ်ပါးတည်းရှိလိမ့်မည်။ လူမျိုး  
နှစ်မျိုးနိုင်ငံနှစ်နိုင်ငံကွဲပြားလျက် မရှိရ။-

23 သူတို့သည်နောက်တစ်ဖန်စက်ဆုပ်ဖွယ်ရာ  
ရုပ်တုများအားဖြင့်မိမိတို့ကိုမညစ် ည မ်းစေရ။  
အပြစ်ကူးလွန်မှုအားဖြင့် စာရိ တု တမပျက်စီးရ။  
ငါသည်သူတို့အား အပြစ်ဒုစရိုက်နှင့်ဖောက်ပြန်မှုအမျိုး  
မျိုးမှကယ်တင်၍စင်ကြယ်စေမည်။ သူတို့

သည်ငါ၏လူမျိုးတော်ဖြစ်၍ငါသည်  
လည်းသူတို့၏ဘုရားဖြစ်လိမ့်မည်။- 24 ငါ၏အစေခံဒါဝိ  
ဒ်ကဲ့သို့သောဘုရင် သည်သူတို့၏ဘုရင်ဖြစ်လိမ့်မည်။  
သူတို့ အားလုံးသိုးထိန်းတစ်ပါးတည်း၏လက်

အောက်၌စုစည်းကြလျက် ငါ၏ပညတ်

တော်တို့ကိုသစ္စာရှိစွာစောင့်ထိန်း၍ငါ

၏အမိန့်ကိုနာခံကြလိမ့်မည်။-☆ 25 သူတို့သည်မိမိတို့ဘိုးဘေးများနေထိုင်

ခဲ့ကြသည့်ပြည်တည်းဟူသောငါ၏အစေ ခံယာကုပ်အား

ငါပေးအပ်သည့်ပြည်တွင် နေထိုင်ရကြလိမ့်မည်။

သူတို့နည်းတူသူ တို့၏သားသမီးများနှင့်အဆက်အနွယ်

အပေါင်းတို့သည်ထိုပြည်တွင်အစဉ်အမြဲ

နေထိုင်ရကြလိမ့်မည်။ ငါ၏အစေခံဒါ ဝိ ဒ်

ကဲ့သို့သောဘုရင်သည်သူတို့ကိုအစဉ် အုပ်စိုးလိမ့်မည်။-

26 ထာဝစဉ်ငြိမ်းချမ်းရေးအတွက်သူတို့နှင့်

ပဋိညာဉ်ပြုမည်။ သူတို့အားတည်ထောင်ပေး

လျက်လူဦးရေတိုးပွားစေ၍ ငါ၏ဗိမာန်

တော်ကိုသူတို့ပြည်တွင်အစဉ်အမြဲတည် စေမည်။-

27 ငါသည်ထိုအရပ်တွင်သူတို့နှင့်အတူကိန်း

ဝပ်၍သူတို့၏ဘုရားဖြစ်လိမ့်မည်။ သူတို့

သည်လည်းငါ၏လူမျိုးတော်ဖြစ်ကြလိမ့် မည်။-

☆ 28 ငါသည်သူတို့၏အလယ်၌ငါ၏ဗိမာန်

တော်ကိုအစဉ်အမြဲတည်ရှိစေသောအခါ

ငါသည်ဣသရေလအမျိုးသားတို့အား

ငါသည်သန့်ရှင်းစေတော်မူကြောင်းကိုလူ

မျိုးတကာတို့သိရှိကြလိမ့်မည်'' ဟု မိန့်တော်မူ၏။

☆ 37:24 ယေဇ ၃၄:၂၄။ ☆ 37:27 ၂ကော၊ ၆:၁၆။ ဗျာ၊ ၂၁:၃။

# 38

ဂေါဂမင်းကိုဘုရားရှင်၏တန်ဆာအဖြစ်  
သုံးတော်မူခြင်း

1 ထာဝရဘုရား၏နှုတ်ကပတ်တော်သည်  
ငါ့ထံသို့ရောက်လာ၏။- 2 ကိုယ်တော်က အချင်းလူသား၊  
မာဂေါဂပြည်၊ မေရှက်နှင့်တုဗလလူမျိုးတို့၏အကြီးဆုံး  
ဖြစ်သောအုပ်စိုးသူဂေါဂမင်းအား ရှုတ်ချ၍၊-

☆ 3 ငါအရှင်ထာဝရဘုရားသည်မေရှက်နှင့်  
တုဗလလူမျိုးတို့၏အကြီးဆုံးဖြစ်သူ  
ဂေါဂမင်း၏ရန်သူဖြစ်ကြောင်းဆင့်ဆို လော့။-

4 ငါသည်သူ့အားလှည့်စေ၍သူ၏ပါးရိုးကို  
သံချိတ်များဖြင့်ချိတ်ကာ သူ၏စစ်သူရဲ  
များနှင့်အတူဆွဲခေါ်သွားမည်။ သူ၏တပ်  
မတော်သည်မြင်းများ၊ ဝတ်စုံတူမြင်းစီး

သူရဲများဖြင့်ပြည့်စုံ၍အလွန်ပင်ကြီး မား၏။  
စစ်သူရဲမှန်သမျှသည်လည်းဒိုင်း လွှားကြီးငယ်နှင့်ဌ

ဌားကိုကိုင်ဆောင်ထား ကြ၏။- 5 ပါရှပြည်သား၊  
ကုရှပြည်သားနှင့်ဖုတ ပြည်သားတို့သည်သူနှင့်အတူလိုက်ပါ  
လာကြ၏။ သူတို့အားလုံးပင်ဒိုင်းလွှား

များကိုကိုင်ဆောင်ကာသံခမောက်များ  
ကိုဆောင်းထားကြ၏။- 6 ဂေါမပြည်မြောက်ဘက်တွင်ရှိသောတော  
ဂါမပြည်နှင့်အခြားတိုင်းပြည်များမှ၊ စစ်သည်တပ်သားအပေါင်းတို့သည်

☆ 38:2 မျ၊ ၂၀:၈။

နှင့်အတူလိုက်ပါလာကြ၏။- 7 သူ့အားမိမိကိုယ်ကိုအသင့်ရှိနေစေရန်  
 နှင့် မိမိ၏စစ်သည်တပ်သားအပေါင်းတို့  
 အားအဆင်သင့်ရှိနေစေရန်မှာကြား လော့။-  
 8 နှစ်ပေါင်းအတော်ကြာသောအခါငါသည်  
 သူ့အားလက်နက်များပြင်ဆင်လျက် တိုင်း  
 ပြည်တစ်ပြည်ကိုချင်းနင်းဝင်ရောက်စေမည်။  
 ထိုပြည်တွင်လူတို့သည်မိမိတို့အားအတိုင်း  
 တိုင်းအပြည်ပြည်မှ ငါပြန်လည်စုသိမ်း  
 ခေါ်ဆောင်လာချိန်မှအစပြု၍ စစ်မက်  
 အ နှု တရာ ယ်အတွက်စိုးရိ မ်ပူပန်မှုမရှိဘဲ  
 နေထိုင်လျက်ရှိ၏။ ဂေါဂမင်းသည်ကူသ  
 ရေလတောင်တို့အားချင်းနင်းဝင်ရောက်  
 တိုက်ခိုက်လိမ့်မည်။ ထိုတောင်တို့သည်အချိန်  
 ကြာမြင့်စွာလူသူဆိတ်ငြိမ်ရာအရပ် ဖြစ်၍နေခဲ့သော်လည်း  
 ယခုအခါလူ အပေါင်းတို့ထံမှထုတ်ဆောင်၍ငြိမ်း  
 ချမ်းစွာနေထိုင်ရာဖြစ်၏။- 9 သူနှင့်စစ်သည်ဗိုလ်ခြေတို့သည်လည်းကော  
 သူနှင့်အတူလိုက်ပါလာသည့်လူမျိုးတကာ  
 တို့သည်လည်းကောင်း၊ ထိုပြည်ကိုမုန်တိုင်း  
 သဖွယ်တိုက်ခိုက်ကာမိုးတိမ်သဖွယ်လွှမ်းမိုး  
 ကြလိမ့်မည်'' ဟုမိန့်တော်မူ၏။

10 အရှင်ထာဝရဘုရားကဂေါဂအား''ထို  
 အချိန်ကျရောက်သောအခါသင်သည်  
 ဆိုးညစ်သောအကြံအစည်တစ်ခုကို ပြုလိမ့်မည်။-

11 ခိုကိုးရာမဲ့ဖြစ်၍နေသောတိုင်းပြည်တစ်  
 ပြည်ကိုချင်းနင်းဝင်ရောက်ရန်စိတ်ပိုင်းဖြတ်  
 လိမ့်မည်။ ထိုပြည်မှလူတို့သည်တံတိုင်း  
 အကာအရံမရှိသည့်မြို့များတွင်အေး  
 ချမ်းစွာနေထိုင်ကြသူများဖြစ်ကြ၏။-

12 သင်သည်အခါတစ်ပါးကယိုယွင်းပျက်စီး  
 ခဲ့သောမြို့များတွင်နေထိုင်လျက်ရှိသူတို့  
 အား တိုက်ခိုက်လုယူရန်ကြံစည်လိမ့်မည်။  
 သူ တို့သည်ကားလူမျိုးတကာတို့ထံမှငါပြန်  
 လည်စုသိမ်းထားသူများဖြစ်ကြ၏။ သူတို့  
 သည်ယခုအခါ၌တိရစ္ဆာန်များနှင့်ဥစ္စာ  
 ပစ္စည်းများပိုင်လျက် က မှ ဘာလမ်းဆုံဒေသ  
 များတွင်နေထိုင်ကြလေသည်။- 13 ရှေ့ဘပြည်နှင့်ဒေဒန်ပြည်မှပြည်သား  
 များ၊ တာရှူပြည်မြို့များမှကုန်သည်တို့  
 က သင်သည် ရွှေငွေနှင့်သိုး၊ နွား၊  
 ပစ္စည်းဥစ္စာ များကိုလုယူကာတိုက်ရာပါပစ္စည်းရှိ  
 သမျှတို့ကိုယူဆောင်သွားရန်စစ်သည်  
 ဗိုလ်ခြေတို့ကိုစုရုံးလာပါသလော' ဟု  
 သင့်အားမေးကြလိမ့်မည်'' ဟုမိန့်တော် မူ၏။

14-15 သို့ဖြစ်၍အရှင်ထာဝရဘုရားသည်ငါ့  
 အားဂေါက်ထံသို့စေလွှတ်တော်မူ၍ ငါ၏  
 လူမျိုးတော်ကုသရေလအမျိုးသားတို့  
 အေးချမ်းစွာနေထိုင်လျက်ရှိစဉ် သင်သည်

မိမိနေထိုင်ရာမြောက်မျက်နှာစွန်းမှချီ  
လာလိမ့်မည်။ လူမျိုးတကာပါဝင်၍အင်  
အားကြီးမားသောမြင်းစီးသူရဲတပ် အလုံးအရင်းနှင့်ချီတက်ကာ။-  
16 ငါ၏လူမျိုးတော်ကူသရေလအမျိုးသား  
တို့အားမုန်တိုင်းသဖွယ်စစ်ဆင်တိုက်ခိုက်  
လိမ့်မည်။ အသင်ဂေါဂအချိန်ကျသော  
အခါငါ၏ပြည်ကိုတိုက်ခိုက်စေရန် သင့်  
အားစေလွှတ်မည်။ ဤနည်းအားဖြင့်ငါ  
သည်အဘယ်သူဖြစ်ကြောင်းလူမျိုးတကာ  
တို့အားသိရှိစေလိမ့်မည်။ သင့်ကိုငါပြု  
စေသောအမှုများအားဖြင့်လည်း ငါ၏  
သန့်ရှင်းမြင့်မြတ်သောနာမတော်ကို ပေါ်လွင်စေလိမ့်မည်။-  
17 နောင်အခါ၌ငါသည်ကူသရေလပြည်  
ကိုတိုက်ခိုက်ရန်အတွက်လူတစ်ဦးကိုစေ  
လွှတ်မည်ဟုလွန်လေပြီးသောအခါက  
ပရောဖက်များမှတစ်ဆင့်ငါမြွက်ကြားရာ  
၌သင့်ကိုရည်စူး၍မိန့်တော်မူကြောင်းဂေါဂ  
အားပြောကြားလော့။ ထိုအချိန်ကပရော  
ဖက်များက ငါသည်သင့်ကိုသူတို့အား  
တိုက်ခိုက်စေမည်ဟုနှစ်ပေါင်းကြာရှည်စွာ  
ဟောပြောခဲ့သည်။' ဟုမိန့်တော်မူ၏။ ဤ  
ကားထာဝရဘုရားသခင်မိန့်တော်မူ သောစကားဖြစ်၏။

ဂေါဂအားဘုရားသခင်ပြစ်ဒဏ်ပေးတော်မူခြင်း

18 အရှင်ထာဝရဘုရားက`ကူသရေလပြည်  
ကိုဂေါဂချင်းနင်းဝင်ရောက်သောနေ့၌ငါ  
သည်အမျက်ဒေါသချောင်းချောင်းထွက် လိမ့်မည်။-

19 ငါ၏အမျက်တော်မီးအရှိန်ကြောင့်ထိုနေ့၌  
ကူသရေလပြည်တွင်မြေငလျင်ပြင်းစွာ  
လှုပ်လိမ့်မည်ဖြစ်ကြောင်းငါမိန့်ဆို၏။-

20 ကမ္ဘာမြေပြင်ပေါ်တွင်ရှိသမျှသော လူ၊ ငါး၊  
ငှက်နှင့်တိရစ္ဆာန်များ၊ မြေပေါ်၌သွားလာ  
လျက်ရှိသောအခြားသတ္တဝါကြီးငယ် အပေါင်းတို့သည်  
ငါ့အားကြောက်လန့်တုန်လှုပ်ကြလိမ့်မည်။  
တောင်တို့သည်ပြို၍ ကျောက်ဆောင်တို့သည်ကြေမှုကာ  
တံတိုင်း ရှိသမျှတို့သည်လဲကျပျက်စီးလိမ့်မည်။-

21 ငါ၏တောင်ပေါ်တွင်ငါသည်ဂေါဂအားငှာ  
ငှား အားဖြင့် ထိတ်လန့်တုန်လှုပ်စေမည်။  
ဤကားငါ ထာဝရဘုရားမိန့်တော်မူသောစကားဖြစ်  
၏။ သူ၏လူတို့သည်အချင်းချင်းသတ်ဖြတ်  
ကြလိမ့်မည်။-

22 ငါသည်ငှာ ငှားဘေး၊  
အနာရောဂါဘေးတို့ အားဖြင့်သူ့ကိုဆုံးမမည်။  
သူနှင့်တကွ သူ၏စစ်သည်ဗိုလ်ခြေများ၊  
အပေါင်းပါ လူအမျိုးမျိုးတို့အပေါ်သို့ကန်နှင့်မီး  
အပါအဝင်မိုးသီးမိုးပေါက်ကြီးများ ကိုပြင်းထန်စွာရွာသွန်းစေမည်။-

23 ဤနည်းအားဖြင့်ငါသည်ကြီးမြတ်၍သန့်  
ရှင်းမြင့်မြတ်တော်မူကြောင်းလူမျိုးတကာ

တို့အားငါပြမည်။  
 ဖြစ်တော်မူသည်ကိုသူတို့သိရှိကြလိမ့်  
 ဟုမိန့်တော်မူ၏။

### 39

#### ဂေါဂမင်းကျဆုံးခြင်း

1 အရှင်ထာဝရဘုရားက`အချင်းလူသား၊  
 မေရှက်နှင့်တုဗလလူမျိုးတို့၏အကြီး  
 ဆုံးမင်းဖြစ်သူဂေါဂအားရှုတ်ချလော့။  
 ငါသည်သူ၏ရန်သူဖြစ်ကြောင်းဆင့်ဆို လော့။-

2 ငါသည်သူ့အားလှည့်စေ၍ဆွဲခေါ်လာမည်။  
 ကူသရေလတောင်များသို့ရောက်သည့်တိုင်  
 အောင်မြောက်မျက်နှာစွန်းမှခေါ်ဆောင်လာ

မည်။- 3 ထို့နောက်သူ၏လက်ဝဲလက်မှလေးနှင့်  
 လက်ယာလက်မှမြားတို့ကိုပုတ်ချ မည်။-

4 ဂေါဂနှင့်စစ်သည်အလုံးအရင်းတို့သည်  
 လည်းကောင်း၊ သူ၏မဟာမိတ်တို့သည်လည်း  
 ကောင်းကူသရေလတောင်များပေါ်တွင်ကျ  
 ဆုံးကြလိမ့်မည်။ ငါသည်သင့်အားငှက်ရဲ  
 များနှင့်တောတိရ စု ဆာ န်တို့၏အစာဖြစ်စေ မည်။-

5 သင်သည်ကွင်းပြင်ထဲတွင်ကျဆုံးလိမ့်မည်။  
 ဤကားငါအရှင်ထာဝရဘုရားမိန့်တော်  
 မူသောစကားဖြစ်၏။- 6 ငါသည်မာဂေါဂပြည်နှင့်လူတို့ငြိမ်းချမ်း  
 စွာနေထိုင်လျက်ရှိသည့်ပင်လယ်ကမ်းရိုး



တန်းတစ်လျှောက်ကိုမီးသင့်လောင်စေမည်။  
 ထိုအခါငါသည်ထာဝရဘုရားဖြစ် တော်မူကြောင်းလူတိုင်းသိရှိကြလိမ့်မည်။  
 7 ငါသည်ငါ၏သန်ရှင်းမြင့်မြတ်သောနာမ  
 တော်ကို ငါ့လူမျိုးတော်ကုသရေလအမျိုး  
 သားတို့သိရှိကြစေရန်ငါပြုမည်။ သူတို့  
 သည်ထိုသန်ရှင်းသောနာမတော်ကိုနောက်  
 တစ်ဖန်မရှုတ်ချရ။ ထိုအခါငါထာဝရ  
 ဘုရားသည် ကုသရေလအမျိုးသားတို့  
 ၏သန်ရှင်းမြင့်မြတ်တော်မူသောဘုရားသခင်ဖြစ်တော်မူကြောင်းလူမျိုးတို့  
 တို့သိရှိကြလိမ့်မည်" ဟုမိန့်တော်မူ၏။

8 အရှင်ထာဝရဘုရားက`ငါဖော်ပြခဲ့  
 သည့်နေ့ရက်ကာလသည်ကေန်မုချ ကျရောက်အံ့။-  
 9 ကုသရေလမြို့များတွင်နေထိုင်သူတို့သည်  
 မြို့ပြင်သို့ထွက်၍ ရန်သူများစွန့်ပစ်ထား  
 ခဲ့သည့်လက်နက်များကိုထင်းအဖြစ်စု သိမ်းကြလိမ့်မည်။  
 သူတို့သည်ခုနစ်နှစ်တိုင် တိုင်မီးဆိုက်နိုင်လောက်အောင်  
 ဒိုင်းလွှား၊ လေး၊ မြား၊ တင်းပုတ်နှင့်လှံများကိုရရှိကြလိမ့်  
 မည်။- 10 ရန်သူတို့စွန့်ပစ်ထားခဲ့သည့်လက်နက်များ  
 ကိုရရှိကြမည်ဖြစ်၍သူတို့သည်လွင်ပြင် ၌ထင်းခွေရန်၊  
 တော၌သစ်ပင်များခုတ်လှဲ ရန်လိုလိမ့်မည်မဟုတ်။  
 သူတို့သည်မိမိတို့ အားလုယက်သတ်ဖြတ်ကြသူတို့ကိုပြန်  
 ၍တိုက်ခိုက်လုယက်ကြလိမ့်မည်" ဟုမိန့်  
 တော်မူ၏။ ဤကားအရှင်ထာဝရဘုရား

မိန့်တော်မူသောစကားဖြစ်၏။

ဂေါဂကိုသင်္ဂြိုဟ်ခြင်း

11 ထာဝရဘုရားက` ဤအမှုအရာအပေါင်း  
 ဖြစ်ပျက်လာသောအခါဂေါဂအား က္လသရေလ  
 ပြည်ပင်လယ်သေအရှေ့ဘက်တွင်ရှိသော ခရီးသည်  
 ချိုင့်ဝှမ်းတွင်သင်္ချိုင်းမြေယာ တစ်ကွက်ကိုငါပေးမည်။  
 ထိုအရပ်တွင် ဂေါဂနှင့်သူ၏တပ်မတော်တစ်ခုလုံးကို  
 မြှုပ်နှံရသဖြင့် ခရီးသွားရန်လမ်းပိတ်  
 နေလိမ့်မည်။ သို့ဖြစ်၍ထိုချိုင့်ဝှမ်းသည်  
 ဂေါဂတပ်မတော်ချိုင့်ဝှမ်းဟုနာမည် တွင်လိမ့်မည်။-

12 က္လသရေလအမျိုးသားတို့သည်ပြည်ရွာ  
 သန်ရှင်းမှုအတွက် လူသေအလောင်းများ  
 ကိုခုနစ်လပတ်လုံးသင်္ဂြိုဟ်ရကြလိမ့်မည်။-

13 ပြည်သူပြည်သားအပေါင်းတို့သည်ကူညီ  
 ၍သင်္ဂြိုဟ်ကြလိမ့်မည်။ သို့ဖြစ်၍သူတို့သည်  
 ငါ၏ဘုန်းတော်ထင်ရှားသည့်နေ့၌ ဂုဏ်ပြု  
 ချီးမြှင့်ခြင်းကိုခံရကြလိမ့်မည်။ ဤကား  
 ငါအရှင်ထာဝရဘုရားမိန့်တော်မူသော စကားဖြစ်၏။-

14 ခုနစ်လကာလကုန်ဆုံးသွားသောအခါ  
 အရပ်ရပ်သို့လှည့်လည်၍ ကြွင်းကျန်နေသေး  
 သောလူသေအလောင်းများကိုရှာဖွေသင်္ဂြိုဟ်  
 စေရန်အတွက် လူတို့ကိုရွေးချယ်ခန့်ထား ကြလိမ့်မည်။  
 ဤနည်းအားဖြင့်ပြည်ရွာကို စင်ကြယ်စေကြလိမ့်မည်။-

15 ထိုသူတို့သည်ပြည်ရွာကိုအစုန်အဆန်  
 သွားလာလျက်လူရိုးများကိုတွေ့ရှိသည့်  
 အခါတိုင်း ဂေါဂတပ်မတော်ချိုင့်ဝှမ်းတွင်  
 မြှုပ်နှံမည့်သူများရောက်ရှိလာချိန်တိုင်  
 အောင်မှတ်တိုင်များကိုစိုက်ထားကြလိမ့် မည်။-

16 (ထိုချိုင့်ဝှမ်းအနီးတွင်တပ်မတော်နာမည်  
 ကိုယူ၍မှည့်ခေါ်ထားသည့်မြို့ရှိသတည်း။)  
 သို့ဖြစ်၍ပြည်ရွာပြန်လည်စင်ကြယ်လာ လိမ့်မည်'  
 ဟုမိန့်တော်မူ၏။

17 အရှင်ထာဝရဘုရားကငါ့အား`အချင်း  
 လူသား၊ ပတ်ဝန်းကျင်အရပ်ရပ်မှငှက်များ  
 နှင့်တိရစ္ဆာန်များအား သူတို့အတွက်ငါပြင်  
 ဆင်ပေးမည့်ယဇ်ပူဇော်ပွဲသို့လာ၍စား  
 သောက်ကြရန်ခေါ်ဖိတ်လော့။ ကြွသရေလ  
 တောင်ပေါ်မှကြီးမြတ်သောယဇ်ပူဇော်ပွဲ ကြီးဖြစ်၏။-

☆ 18 ထိုပွဲသည်ကြီးကျယ်သောစားသောက်ပွဲ  
 ဖြစ်၍သူတို့သည် စစ်သူရဲတို့၏အသား  
 ကိုစား၍ပြည်ရှင်မင်းတို့၏သွေးကိုသောက်  
 ရကြလိမ့်မည်။ ထိုစစ်သူရဲများနှင့်ပြည်  
 ရှင်မင်းတို့သည်ဘာရှု န်ပြည်မှဆူဖြိုးသော တိရစ္ဆာန်  
 နှင့်တိရစ္ဆာန်များဖြစ်သည့် သိုးထီး၊ သိုးငယ်၊  
 ဆိတ် များ၊ နွားများကဲ့သို့အသတ်ခံရကြ

---

☆ 39:17 ဗျာ၊ ၁၉:၁၇-၁၈။

လိမ့်မည်။- 19 ထိုသူတို့သည်ယင်းသို့ယင်ကောင်များ  
 သဖွယ်အသတ်ခံရကြသောအခါ ငှက်  
 နှင့်တိရစ္ဆာန်များသည်အဆီကိုဝစွာစား  
 ၍သွေးကိုယစ်သည့်တိုင်အောင်သောက်  
 ရကြလိမ့်မည်။- 20 ငါပြင်ဆင်သောစားပွဲတွင်သူတို့သည်  
 မြင်းများနှင့်မြင်းစီးသူရဲများ၊ တပ်မ  
 တော်သားများနှင့်စစ်ပွဲဝင်သူတို့၏အ  
 သားကိုစားရကြလိမ့်မည်။ ဤကားငါ  
 အရှင်ထာဝရဘုရားမြွက်ဟတော်မူ သောစကားဖြစ်၏။  
 ဟုမိန့်တော်မူ၏။

ဣသရေလပြည်ကိုပြန်လည်ထူထောင်မည်

21 ထာဝရဘုရားက`လူမျိုးတကာတို့သည်  
 ငါ၏ဘုန်းအသရေတော်ကိုမြင်ရကြလိမ့်  
 မည်။ ငါ၏တရားမျှတသောစီရင်ချက်များ  
 ကိုအကောင်အထည်ဖော်ရာတွင် ငါသည်  
 မိမိ၏တန်ခိုးတော်ကိုအဘယ်သို့အသုံး  
 ပြုတော်မူကြောင်းသူတို့အားပြမည်။-

22 ထိုအချိန်မှအစပြု၍ဣသရေလအမျိုး  
 သားတို့သည် မိမိတို့၏ဘုရားသခင်ထာဝရ  
 ဘုရားကားငါပင်ဖြစ်သည်ကိုသိရှိကြ လိမ့်မည်။-

23 ဣသရေလအမျိုးသားတို့သည်ငါ့အား  
 ပြစ်မှားသည့်အပြစ်များကြောင့်ပြည်နှင့်  
 ဒဏ်သင့်ရကြကြောင်းကိုလည်း လူမျိုး

တကာတို့သိရှိကြလိမ့်မည်။ ငါသည်သူ  
 တို့အားကျောခိုင်းတော်မူ၍ရန်သူတို့၏လက်သို့ရောက်စေလျက်စစ်ပွဲတွင်  
 ဆိုးစေတော်မူခဲ့၏။ - 24 ငါသည်သူတို့အားမိမိတို့၏ဆိုးညစ်  
 ယုတ်မာမှုများနှင့်ထိုက်လျောက်သည့်  
 အတိုင်းစီရင်တော်မူပြီးလျှင်ကျော ခိုင်းနေတော်မူ၏။  
 ဟုမိန့်တော်မူ၏။

25 အရှင်ထာဝရဘုရားက`သို့ဖြစ်၍ယခု  
 ငါသည် ယာကုပ်၏သားမြေးဖြစ်သူ  
 ကုသရေလအမျိုးသားတို့အားကရုဏာ သက်၍  
 တစ်ဖန်ပြန်လည်ကောင်းစားလာ စေမည်။  
 ငါ၏သန့်ရှင်းမြင့်မြတ်သောနာမ တော်ကိုကာကွယ်မည်။-

26 သူတို့သည်မိမိတို့၏ပြည်တွင်ခြိမ်းခြောက်  
 မည့်သူမရှိဘဲဘေးမဲ့လုံခြုံစွာနေထိုင်ရ  
 ကြသောအခါ ငါ့အားသစ္စာဖောက်ခြင်း  
 ကြောင့်အသရေပျက်ခဲ့ရကြောင်းကိုမေ့  
 ပျောက်နိုင်ကြလိမ့်မည်။ - 27 ငါသည်သန့်ရှင်းမြင့်မြတ်တော်မူသောဘုရား  
 ဖြစ်သည်ကိုလူမျိုးတကာတို့သိရှိကြစေ  
 ရန် ငါ၏လူမျိုးတော်အားရန်သူတို့နေထိုင်  
 ရာတိုင်းပြည်နိုင်ငံအသီးသီးမှပြန် လည်ခေါ်ဆောင်ခဲ့မည်။-

28 ထိုအခါငါ၏လူမျိုးတော်သည်ငါ့အား  
 မိမိတို့၏ဘုရားသခင်ထာဝရဘုရား ဖြစ်တော်မူကြောင်းသိရှိကြလိမ့်မည်  
 အ ဘယ်ကြောင့်ဆိုသော်ငါသည်ယခင်ကသူ  
 တို့အားဖမ်းဆီးခေါ်ဆောင်ခြင်းကိုခံစေ

တော်မူခဲ့သော်လည်း ယခုအခါ၌တစ်  
 ယောက်မကျန်ပြန်လည်စုသိမ်းကာမိမိ  
 တို့ပြည်သို့ပို့ဆောင်တော်မူသောကြောင့် တည်း။-  
 29 ငါသည်မိမိ၏လူမျိုးတော်ကူသရေလအမျိုး  
 သားတို့အပေါ်သို့ ငါ၏ဝိညာဉ်တော်ကိုသွန်း  
 လောင်းမည်။ သူတို့အားနောင်အဘယ်အခါ  
 ၌မျှငါကျော့ခိုင်းမည်မဟုတ်။ ဤကားငါ  
 အရှင်ထာဝရဘုရားမိန့်တော်မူသော စကားဖြစ်၏။  
 ဟုမိန့်တော်မူ၏။

# အနာဂတ်မိမိတော်ကိုဗျာဒိတ်ရူပါရုံတွင်တွေ့မြင်ရခြင်း

## 40

(၄၀:၁--၄၈:၃၅)

ယေဇကျေလအားယေရုရှလင်မြို့သို့ခေါ်ဆောင်သွားခြင်း

1 နေ့ရက်ကားငါတို့ပြည်နှင့်ဒဏ်ခံရပြီးနောက်နှစ်ဆယ့်ငါးနှစ်မြောက်၊  
 ပထမလ၊ လဆန်းဆယ်ရက်နေ့၊ ယေရုရှလင်မြို့အသိမ်းခံရချိန်တစ်ဆယ့်  
 ထိုနေ့၌ငါသည်ထာဝရဘုရား၏တန်ခိုးတော်လွှမ်းမိုးခြင်းခံရပြီးလျှင်  
 ကိုယ်တော်သည်ငါ့အားဆောင်ယူသွားတော်မူ၏။-

2 ဗျာဒိတ်ရူပါရုံတွင်ငါ့အားဘုရားသခင်သည်  
 ကူသရေလပြည်သို့ခေါ်ဆောင်တော်မူ၍  
 မြင့်သောတောင်ပေါ်တွင်ချထားတော်မူ၏။

ထိုတောင်၏တောင်ဘက်၌မြို့တစ်မြို့နှင့်တူသောအဆောက်အအုံများကို

✧ 3 ကိုယ်တော်သည်ငါ့အားထိုမြို့အနီးသို့ခေါ်ဆောင်သွားတော်မူသောအခါ

✧ 40:2 ဗျာ၊ ၂၁:၁၀။

ငါသည်ကြေးဝါကဲ့သို့တောက်ပြောင်လျက်နေသောလူတစ်ယောက်ကိုမြင်  
သူသည်ပေကြိုးနှင့်တိုင်းတာရန် ကူလုံးတို့ကိုကိုင်ကာမြို့တံခါးဝတွင်ရပ်ဝ

4 ကိုယ်တော်ကငါ့အား `အချင်းလူသား၊

စေ့စေ့ကြည့်ရှုလော့။ သင့်အားငါပြောသည်ကိုဂရုပြုနားထောင်၍ငါပြသ  
အဘယ်ကြောင့်ဆိုသော်ငါသည်သင့်အား

ထိုအရာများကိုပြရန်အတွက် ဤအရပ်သို့ဆောင်ယူလာခြင်းဖြစ်သောကြောင့်  
သင်သည်ကူသရေလအမျိုးသားတို့အားမိမိတွေ့မြင်ရသောအမှုအရာကို  
ဟုမိန့်တော်မူ၏။

အရှေ့မှခံပေါက်

5 ငါမြင်ရသောအရာမှာဗိမာန်တော်ဖြစ်၏။

ထိုဗိမာန်တော်ကိုတံတိုင်းကာရံထား၏။  
ကူလုံးကိုကိုင်ထားသောလူသည်ထိုဆယ်ပေရှည်သောကူလုံးဖြင့်တံတိုင်း  
တံတိုင်းသည်အမြင့်ဆယ်ပေ၊ ထုဆယ်ပေရှိ၏။-\*

6 ထိုနောက်သူသည်အရှေ့အရပ်သို့မျက်နှာမူနေသည့်တံခါးသို့သွား၍လှေ  
အပေါ်ဆုံးအထစ်မှတံခါးဝကိုတိုင်းကြည့်ရာအမြင့်ဆယ်ပေရှိသည်ကိုတွေ့

7 တံခါး၏အလွန်တွင်လမ်းကြားတစ်ခုရှိ၏။

ထိုလမ်း၏ဝဲယာတွင်အစောင့်တပ်သားများအတွက်  
အခန်းသုံးခန်းစီရှိ၏။ ထိုအခန်းတိုင်းပင်စတုရန်းပုံသဏ္ဍာန်ရှိ၍နံရံတစ်ခု  
အခန်းတစ်ခုနှင့်တစ်ခုအကြားမှန်ရံသည်ထူရှစ်ပေရှိ၏။

ဤအခန်းများအလွန်၌ဆယ်ပေရှည်သောလမ်းကြားတစ်ခုရှိ၏။  
ထိုလမ်းသည်ဗိမာန်တော်ကိုမျက်နှာမူလျက်နေသည့်အခန်းကြီးတစ်ခုသို့

8-9 ထိုလူသည်ဤအခန်းကြီးကိုတိုင်းတာကြည့်ရာအနံတစ်ဆယ့်သုံးပေ

\* 40:3 ဗျာ၊ ၁၁:၁၊ ၂၁:၁၅။ \* 40:5 ၃ရာ၊ ၆:၁-၃၈။ ၆ရာ၊ ၃:၁-၉။

ရှိသည်ကိုတွေ့ရ၏။ ထိုအခန်း၏အစွန်ဆုံးနံရံများသည်ထုသုံးပေစီရှိ၏။

10 (မုခ်ပေါက်လမ်းကြား၏ဝဲယာတွင်ရှိသောအစောင့်တပ်သားတို့၏အခန်း  
အရွယ်ပမာဏချင်းတူညီကြ၏။ ယင်းတို့ကိုပိုင်းခြားထားသည့်နံရံများသည်

11 ထိုနောက်သူသည်ကြားလမ်း၏အနံကိုတိုင်းကြည့်ရာ  
စုစုပေါင်းနှစ်ဆယ့်နှစ်ပေရှိသည်ကိုတွေ့ရ၏။

မုခ်ပေါက်လမ်းတစ်လျှောက်လုံးကားတစ်ဆယ့်ခြောက်ပေရှိသတည်း။-

12 အစောင့်တပ်သားတို့၏အခန်းတစ်ခုစီရှေ့တွင်အမြင့်လက်မနှစ်ဆယ်၊  
အကျယ်လက်မနှစ်ဆယ်ရှိသောတံတိုင်းရှိ၏။

(ထိုအခန်းတို့သည်အလျားဆယ်ပေ၊

အနံဆယ်ပေရှိသတည်း။-) 13 ထိုနောက်ထိုလူသည်အခန်းငယ်တစ်ခု၏  
အစွန်းအခန်းငယ်နောက်ဘက်နံရံအထိတိုင်းတာရာလေးဆယ့်နှစ်ပေရှိသ

14 အစွန်းဆုံး၌ရှိသောအခန်းမှထွက်လျှင်  
တံတိုင်းအတွင်းရှိဗိမာန်တော်အပြင်ဘက်သို့ရောက်ရှိလေသည်။

ထိုအခန်းကိုတိုင်းထွာ၍ကြည့်ရာသုံးဆယ့်လေးပေကျယ်သည်ကိုတွေ့ရ၏။  
15 မုခ်ပေါက်ဝမှနေ၍အစွန်ဆုံးအခန်းအထိ

စုစုပေါင်းရှစ်ဆယ့်ငါးပေရှိသတည်း။-

16 အခန်းအားလုံး၏အပြင်နံရံတိုင်း၊  
အတွင်းနံရံတိုင်းတို့၌ပြုတင်းပေါက်ငယ်များရှိ၏။

လမ်းကြားသို့မျက်နှာမူလျက်နေသောအတွင်းနံရံများတွင်  
စွန်ပလွံပင်ပုံများကိုထွင်းထုထားလေသည်။

**ဗိမာန်တော်အပြင်တံတိုင်း**

17-18 ထိုလူသည်ငါ့အားမုခ်ပေါက်ကိုဖြတ်၍ဗိမာန်တော်အပြင်တံတိုင်း  
အပြင်တံတိုင်းကိုကပ်၍ဆောက်လုပ်ထားသောအခန်းပေါင်းသုံးဆယ်ရှိ၏။



ထိုအခန်းများ၏ရှေ့တွင်ကျောက်များခင်းထားသောအကွက်ရှိလေသည်။  
တံတိုင်းအပြင်၏မြေမျက်နှာပြင်သည်တံတိုင်းအတွင်းရှိမြေမျက်နှာပြင်

19 ဗိမာန်တော်တံတိုင်းအတွင်းရှိဝင်းသို့ရောက်နိုင်သော  
မြေမျက်နှာပြင်မြင့်သည့်နေရာတွင်မုခ်ပေါက်တစ်ခုရှိ၏။  
ထိုလူသည်အတွင်းမုခ်ဦးပေါက်နှင့်အပြင်မုခ်ဦးပေါက်အကွာအဝေးကိုတို  
တစ်ရာခြောက်ဆယ့်ရှစ်ပေရှိသည်ကိုတွေ့ရ၏။

### မြောက်မုခ်ပေါက်

20 ထိုနောက်သူသည်တံတိုင်းအပြင်ရှိဝင်းသို့သွားရာ  
မြောက်မုခ်ပေါက်လမ်းကိုတိုင်းတာကြည့်၏။-

21 လမ်း၏ဝဲယာသုံးခန်းစီရှိသောအစောင့်တပ်သားတို့၏အခန်းများ၊  
ထိုအခန်းတို့ကိုပိုင်းခြားထားသည့်နံရံများနှင့်အဝင်ခန်းတို့သည်  
အရှေ့မုခ်ပေါက်မှာကဲ့သို့ပင်အတိုင်းအတာတူညီ၏။  
ထိုလမ်းသည်အလျားရှစ်ဆယ့်ငါးပေ၊

အနံလေးဆယ့်နှစ်ပေရှိ၏။- 22 အဝင်ခန်းပြုတင်းပေါက်များနှင့်ထွင်းထု  
ဤမုခ်တံခါးသို့လှေကားခုနစ်ထစ်ဖြင့်တက်ရ၏။

အစွန်းဆုံးရှိအဝင်ခန်းသည်တံတိုင်းအပြင်ဝင်းကိုမျက်နှာမူလျက်နေ၏။-

23 အရှေ့ဘက်မှာကဲ့သို့ပင်တံတိုင်းအပြင်ဝင်းကိုဖြတ်၍  
ဤမြောက်ဘက်မုခ်ပေါက်နှင့်တည့်တည့်၌တံတိုင်းအတွင်းရှိဝင်းသို့ဝင်ရ  
ထိုသူသည်မုခ်ပေါက်နှစ်ခု၏အကွာအဝေးကိုတိုင်း၍ကြည့်ရာ  
တစ်ရာခုနစ်ဆယ်ပေရှိသည်ကိုတွေ့ရ၏။

### တောင်မုခ်ပေါက်

24 ထိုနောက်ထိုသူသည်ငါ့အားတောင်မျက်နှာသို့ခေါ်ဆောင်သွားရာ ငါတို့သည်ထိုအရပ်တွင်အခြားမုခ်ပေါက်တစ်ခုကိုမြင်ရကြ၏။ သူသည်ထိုမုခ်ပေါက်၏အတွင်းနံရံနှင့်အဝင်ခန်းကိုတိုင်းတာကြည့်၏။ ယင်းတို့သည်အခြားမုခ်ပေါက်နှင့်အဆောင်များနည်းတူပင်ဖြစ်၏။-  
 25 ဤမုခ်ပေါက်မှအခန်းများတွင် အခြားမုခ်ပေါက်များမှအဆောင်များမှ မုခ်ပေါက်-သည်စုစုပေါင်းအလျားရှစ်ဆယ့်ငါးပေ၊ အနံလေးဆယ့်နှစ်ပေရှိ၏။- 26 ယင်းကိုလှေကားခုနစ်ထစ်ဖြင့်တက်ရ၏။ ထိုမုခ်ပေါက်၏အဝင်ခန်းသည်လည်းအပြင်ဝင်းကိုမျက်နှာမူ၍နေ၏။ လမ်းကြားကိုမျက်နှာမူလျက်ရှိသည့်အတွင်းနံရံများတွင် စွန်ပလွံပင်ပုံများကိုထွင်းထား၏။- 27 ဤအရပ်၌လည်းတံတိုင်းအတွင်းထိုသူသည်ဤမုခ်ပေါက်နှင့်ပထမမုခ်ပေါက်အကွာအဝေးကိုတိုင်းတာကြပေတစ်ရာခုနစ်ဆယ်ရှိသည်ကိုတွေ့ရ၏။

တံတိုင်းအတွင်းဝင်းတောင်မုခ်ပေါက်

28 ထိုသူသည်တောင်မုခ်ပေါက်ကိုဖြတ်၍ ငါ့အားတံတိုင်းအတွင်းဝင်းထဲသို့ခေါ်ဆောင်သွား၏။ သူသည်မုခ်ပေါက်ကိုတိုင်းတာကြည့်ရာအခြားမုခ်ပေါက်များ၏ပမာဏအ 29-30 ထိုမုခ်ပေါက်ရှိအစောင့်တပ်သားတို့၏အခန်းများ၊ အဝင်ခန်းနှင့်အတွင်းနံရံများသည်အခြားမုခ်ပေါက်များမှာကဲ့သို့ပင်ဖြစ်၏။ ဤမုခ်ပေါက်ရှိအခန်းများ၌လည်းပြုတင်းပေါက်များရှိ၏။ စုစုပေါင်းအလျားရှစ်ဆယ့်ငါးပေ၊ အနံလေးဆယ့်နှစ်ပေရှိ၏။- 31 ယင်းတွင်တံတိုင်းအပြင်ဝင်းသို့မျက်နှာမူနေသောအဝင်ခန်းရှိ၏။ မုခ်ပေါက်လမ်းကြားတစ်လျှောက်ရှိနံရံများတွင်စွန်ပလွံပင်ပုံများထွင်းထား၍မုခ်ပေါက်သို့လှေကားရှစ်ထစ်ဖြင့်တက်ရ၏။

တံတိုင်းအတွင်းဝင်းအရှေ့မုခ်ပေါက်

32 ထိုလူသည်အရှေ့မုခ်ပေါက်ကိုဖြတ်၍  
 ငါ့အားတံတိုင်းအတွင်းဝင်းထဲသို့ခေါ်ဆောင်သွား၏။  
 သူသည်မုခ်ပေါက်ကိုတိုင်းတာ၍ ကြည့်ရာအခြားမုခ်ပေါက်များ၏ပမာဏ  
 33 ယင်းမုခ်ပေါက်ရှိအစောင့်တပ်သားတို့၏အခန်းများ၊  
 အဝင်ခန်းနှင့်အတွင်းနံရံများသည် အခြားမုခ်ပေါက်များမှာကဲ့သို့ပင်အတို  
 မုခ်ပေါက်ပတ်လည်နှင့်အဝင်ခန်း၌ပြုတင်းပေါက်များရှိ၏။  
 စုစုပေါင်းအလျားရှစ်ဆယ့်ငါးပေ၊ အနံလေးဆယ့်နှစ်ပေရှိ၏။-  
 34 အဝင်ခန်းသည်တံတိုင်းအပြင်ဝင်းသို့မျက်နှာမူ၍နေ၏။  
 မုခ်ပေါက်လမ်းကြားတစ်လျှောက်ရှိနံရံများတွင်  
 စွန်ပလွံပင်ပုံများကိုထွင်းထား၏။ မုခ်ပေါက်သို့လှေကားရှစ်ထစ်ဖြင့်တက်

တံတိုင်းအတွင်းဝင်း၊မြောက်မုခ်ပေါက်

35 ထိုနောက်ထိုလူသည်ငါ့အားမြောက်မုခ်ပေါက်သို့ခေါ်ဆောင်သွား၏။  
 သူသည်ထိုမုခ်ပေါက်ကိုတိုင်းတာကြည့်ရာအခြားမုခ်ပေါက်များနှင့်အတူ  
 36 ယင်းတွင်အခြားမုခ်ပေါက်များမှာကဲ့သို့အစောင့်တပ်သားများအတွက်  
 လှပစွာတန်ဆာဆင်ထားသည့်အတွင်းနံရံများ၊  
 အဝင်ခန်းပြုတင်းပေါက်များရှိ၏။ စုစုပေါင်းအလျားလေးရာရှစ်ဆယ့်ငါး  
 အနံလေးဆယ့်နှစ်ပေရှိ၏။- 37 အဝင်ခန်းသည်တံတိုင်းအပြင်ဝင်းသို့မျက်  
 မုခ်ဆောင်လမ်းကြားတစ်လျှောက်ရှိနံရံများတွင်စွန်ပလွံပင်ပုံများထွင်း၍  
 မုခ်ပေါက်သို့လှေကားရှစ်ထစ်ဖြင့်တက်ရ၏။

မြောက်မုခ်ပေါက်အနီးရှိအဆောက်အအုံများ

38 တံတိုင်းအပြင်ဝင်းအတွင်း၌မြောက်ဘက်အတွင်းမုခ်ပေါက်နှင့်ကပ်  
ထိုအဆောက်အအုံမှနေ၍တံတိုင်းအပြင်ဝင်းသို့မျက်နှာမူလျက်ရှိသည့်အ  
ဤအဆောက်အအုံသည်တစ်တောင်လုံးမီးရှို့ပူဇော်မည့်ယဇ်ကောင်များ

39 အဝင်ခန်း၏အတွင်း၌တစ်ဖက်တစ်ချက်တွင်စားပွဲနှစ်လုံးစီရှိ၏။  
တစ်ကောင်လုံးမီးရှို့ပူဇော်ရန်နှင့်အပြစ်ဖြေရာယဇ်၊  
ဒုစရိုက်ဖြေရာယဇ်များအတွက်၊ တိရ စု ဆာ  
န်များကိုဤစားပွဲများပေါ်တွင်တင်၍သတ်ရကြ၏။-

40 အခန်း၏အပြင်ဘက်၌လည်းမြောက်မုခ်ပေါက်တစ်ဘက်တစ်ချက်တွင်

41 သို့ဖြစ်၍တိရစုဆာန်များကိုသတ်ရန်အခန်းထဲ၌စားပွဲလေးလုံး၊  
အပြင်၌လေးလုံး၊ စုစုပေါင်းရှစ်လုံးရှိသတည်း။-

42 တိုးချဲ့ဆောင်တွင်တစ်ကောင်လုံးမီးရှို့ပူဇော်ရာယဇ်ကောင်များကိုပြင်  
ထိုစားပွဲများသည်အလျားတူအနံ့တူလက်မသုံးဆယ်စီရှိ၍  
လက်မနှစ်ဆယ်မြင့်၏။ ယင်းတို့အပေါ်တွင်ယဇ်ကောင်များကိုသတ်ရန်

43 ထိုစားပွဲများတွင်အထူသုံးလက်မရှိသောအနားပတ်များတပ်ထား၏။  
ယဇ်ပူဇော်ရန်အသားများကိုထိုစားပွဲများပေါ်တွင်တင်ထားရ၏။

44 ထိုနောက်ထိုသူသည်အတွင်းဝင်းသို့ငါ့ကိုခေါ်ဆောင်သွား၏။  
မြောက်မုခ်ပေါက်၏နံဘေးတံတိုင်းအတွင်းဝင်း၌အခန်းတစ်ခုရှိ၏။  
ထိုအခန်းသည်တောင်ဘက်သို့မျက်နှာမူလျက်နေ၏။  
တောင်မုခ်ပေါက်၏နံဘေး၌လည်းအလားတူအခန်းတစ်ခုရှိ၏။  
ထိုအခန်းသည်မြောက်ဘက်သို့မျက်နှာမူလျက်နေ၏။-

45 ထိုလူကတောင်ဘက်သို့မျက်နှာမူလျက်နေသည့်အခန်းသည်  
ဗိမာန်တော်၏အမှုကိုဆောင်ရွက်ရသူယဇ်ပုရောဟိတ်များအတွက်ဖြစ်

46 မြောက်ဘက်သို့မျက်နှာမူလျက်ရှိသည့်အခန်းသည်

ယဇ်ပလ္လင်ဆိုင်ရာအမှုကိုဆောင်ရွက်ရသူယဇ်ပုရောဟိတ်များအတွက်ဖြူ  
ထိုယဇ်ပုရောဟိတ်အားလုံးတို့သည် ဇာဒုတ်မှဆင်းသက်လာသူလေဝိအန္တ  
သူတို့သည်သာလျှင်ထာဝရဘုရား၏ရှေ့တော်မှောက်သို့ဝင်၍  
အမှုတော်ကိုဆောင်ရွက်ခွင့်ရရှိကြသတည်း။

တံတိုင်းအတွင်းဝင်းနှင့်ဗိမာန်တော်အဆောက်အအုံ

47 ထိုလူသည်တံတိုင်းအတွင်းဝင်းကိုတိုင်းတာကြည့်ရာအလျားပေတစ်  
အနံပေတစ်ရာခုနစ်ဆယ်ရှိသည်ကိုတွေ့ရ၏။  
ဗိမာန်တော်သည်အနောက်ဘက်တွင်ရှိ၍  
ဗိမာန်တော်ရှေ့၌ယဇ်ပလ္လင်ရှိ၏။- 48 ထိုနောက်သူသည်ငါ့အားဗိမာန်တော်  
သူသည်အဝင်ဝကိုတိုင်းတာကြည့်ရာထုရှစ်လက်မ၊  
အနံနှစ်ဆယ့်လေးပေရှိသည်ကိုတွေ့ရ၏။  
ဝဲယာရှိနံရံများမှာထုငါးပေစီရှိကြ၏။-

49 မုခ်ဦးခန်းသည်အနံသုံးဆယ့်လေးပေ၊  
ထုပေနှစ်ဆယ်ရှိ၍ယင်းကိုလှေကားထစ်များဖြင့်တက်ရ၏။  
မုခ်ဦးပေါက်တစ်ဖက်တစ်ချက်တွင်တိုင်တစ်လုံးစီရှိသတည်း။

### 41

1 ထိုနောက်ထိုလူသည်ငါ့အားသန့်ရှင်းရာ  
ဌာနတည်းဟူသော ဗိမာန်တော်အလယ်ခန်း  
သို့ခေါ်ဆောင်သွားကာ ဗိမာန်တော်မုခ်ပေါက်  
လမ်းကိုတိုင်းတာ၍ကြည့်၏။ ထိုလမ်းသည်  
ထုဆယ်ပေ- 2 အနံတစ်ဆယ့်ခုနစ်ပေရှိ၏။  
ယင်း၏ဝဲယာ နံရံများသည်ထုရှစ်ပေစီရှိ၏။  
အလယ် ခန်းကိုတိုင်းတာကြည့်သောအခါအလျား

ခြောက်ဆယ့်ရှစ်ပေ၊  
ရှိသည်ကိုတွေ့ရ၏။

အနံသုံးဆယ့်လေးပေ

3 ထိုနောက်သူသည်အတွင်းဆုံးအခန်းသို့  
ဝင်၏။ ထိုအခန်းအဝင်လမ်းကိုတိုင်းတာ  
ကြည့်ရာထုသုံးပေ၊ အနံဆယ်ပေရှိလေ သည်။  
ဝဲယာရှိနံရံများမှာထုတစ်ဆယ့် နှစ်ပေရှိသတည်း။-

4 ထိုသူသည်ဤအခန်းကိုတိုင်း၍ကြည့်  
၏။ ယင်းသည်အလျားအနံသုံးဆယ့်လေး  
ပေစီရှိ၏။ ထိုနောက်သူသည်ငါ့အား`ဤ  
အခန်းကားအလွန်သန့်ရှင်းရာဌာန တော်ပင်တည်း`  
ဟုဆို၏။

ဗိမာန်တော်နံရံများကိုကပ်၍ ဆောက်လုပ်ထားသောအခန်းများ

5 ထိုလူသည်ဗိမာန်တော်အဆောက်အအုံ  
အတွင်းနံရံ၏ထုကိုတိုင်း၍ကြည့်ရာ ဆယ်ပေရှိ၏။  
ထိုနံရံကိုကပ်၍ဗိမာန် တော်ပတ်လည်၌အကျယ်ခုနစ်ပေရှိ  
အခန်းငယ်များရှိ၏။- 6 ထိုအခန်းများသည်အထပ်သုံးထပ်ရှိ  
၍တစ်ထပ်လျှင် အခန်းငယ်ပေါင်းသုံးဆယ်  
စီရှိ၏။ ဗိမာန်တော်ဘက်မှနံရံများသည်  
တစ်ထပ်နှင့်တစ်ထပ်ထုချင်းမတူကြ။  
အောက် ထပ်နံရံကအထက်ထပ်နံရံထက်ပို၍  
ထူ၏။ ဤနည်းအားဖြင့်အခန်းငယ်များ  
ကိုနံရံနှင့်ချိတ်ဆက်၍ဆောက်မည့်အစား၊

ထုထည်ကြီးသောနံရံချွန်းပေါ်တွင် တင်၍ဆောက်လုပ်ထားလေသည်။-

7 သို့ဖြစ်၍အောက်ထပ်မှအလယ်ထပ်သို့  
လည်းကောင်း၊ အလယ်ထပ်မှအထက်ထပ်  
သို့လည်းကောင်းသွားလာနိုင်ကြ၏။ ဗိမာန်  
တော်နံရံပတ်လည်မှအခန်းများ၏ရှေ့  
တွင်လှေကားကျယ်နှစ်ခုရှိ၏။ ထိုအခန်း  
ရှိနေခြင်းကြောင့်ဗိမာန်တော်နံရံများ ၏ထုထည်ကိုအောက်ဆုံးမှအထက်  
အထိတစ်ညီတည်းဟုထင်မှတ်ရ၏။-8

8-11 ငါသည်ဗိမာန်တော်ပတ်လည်တွင်လှေကား  
ထစ်မြေပြန့်ရှိသည်ကိုတွေ့မြင်ရ၏။ ယင်း  
သည်ပတ်ဝန်းကျင်မြေရာထက်ဆယ်ပေ  
ပို၍မြင့်ပြီးလျှင် ဗိမာန်တော်နံရံတွင်  
ဆောက်လုပ်ထားသည့်အခန်းများ၏အုတ်  
မြစ်နှင့်တပြေးတည်းဖြစ်၍နေလေသည်။  
ထိုအခန်းများ၏အပြင်နံရံသည်ရှစ်ပေ  
ထူ၏။ လှေကားထစ်မြေပြန့်နှင့်ယဇပုရော  
ဟိတ်တို့၏အခန်းများစပ်ကြားဗိမာန်  
တော်ပတ်လည်တွင်သုံးဆယ့်လေးပေ  
ကျယ်သောမြေလွတ်ရှိ၏။ ဗိမာန်တော်၏  
မြောက်ဘက်၌ရှိအခန်းများသို့ဝင်ရန်  
တံခါးတစ်ပေါက်၊ တောင်ဘက်၌ရှိသော  
အခန်းများသို့ဝင်ရန်တံခါးတစ်ပေါက်

8 41:7 \* ဟေဗြဲမူတွင်မရှင်းလင်းပါ။

ရှိ၏။ ဗိမာန်တော်ပတ်လည်၌ရှိသော  
လှေကားထစ်မြေပြန့်သည်အနံ့ရှစ် ပေရှိသတည်း။

အနောက်မျက်နှာရှိအဆောက်အအုံ

12 ဗိမာန်တော်အနောက်ဘက်မြေလွတ်အစွန်း  
တွင်အဆောက်အအုံတစ်ခုရှိ၏။ ယင်း  
သည်အလျားတစ်ရာ့ငါးဆယ်ပေ၊ အနံ  
တစ်ရာတစ်ဆယ့်ခုနစ်ပေရှိ၏။ ထိုအဆောက်  
အအုံ၏နံရံတစ်လျှောက်လုံးသည်ထူ ရှစ်ပေရှိ၏။

ဗိမာန်တော်၏အကျယ်အဝန်းစုစုပေါင်း

13 ထိုလူသည်ဗိမာန်တော်အပြင်ပိုင်းကိုတိုင်း  
တာ၍ကြည့်၏။ ယင်းသည်အလျားပေတစ်  
ရာခုနစ်ဆယ်ရှိ၏။ ဗိမာန်တော်ကျောဘက်  
မှနေ၍မြေလွတ်ကိုဖြတ်ကာအနောက်  
ဘက်ဗိမာန်တော်အစွန်းဆုံးအပိုင်းအထိ  
ပေတစ်ရာခုနစ်ဆယ်ရှိ၏။- 14 ဝဲယာမှမြေလွတ်အပါအဝင်ဗိမာန်တော်  
မျက်နှာစာကိုဖြတ်၍တိုင်းတာကြည့်ရာ  
ပေတစ်ရာခုနစ်ဆယ်ရှိလေသည်။- 15 ထိုလူသည်ဝဲယာရှိစ  
ကြီးများအပါအဝင် ဗိမာန်တော်၏အနောက်ဘက်ကိုတိုင်းတာ  
ကြည့်ရာ ပေတစ်ရာခုနစ်ဆယ်ရှိသည်ကို တွေ့ရ၏။

ဗိမာန်တော်အဆောက်အအုံအသေးစိတ်

ဗိမာန်တော်မုခ်ဦးခန်း၊ ခန်းမဆောင်ကြီးနှင့်  
အလွန်သန့်ရှင်းရာဌာနတော်တို့၏နံရံ များကို-



16 ကြမ်းပြင်မှပြုတင်းပေါက်များအထိ သစ်  
သားမှန်ကွက်ပုံများဖြင့်တပ်ဆင်ထား၏။

ဤပြုတင်းပေါက်များကိုလည်း ဖုံးအုပ်၍ ထားနိုင်၏။-  
9 17 ဗိမာန်တော်အတွင်းနံရံများကားတံခါး

ပေါက်အထက်အထိ 10 18 စွန်ပလွံပင်ပုံများ၊ ခေရုဗိ  
မိရုပ်ပုံများကို ထုလုပ်၍တန်ဆာဆင်ထားလေသည်။

အခန်း ပတ်လည်တစ်လျှောက်လုံးဦးစွာစွန်ပလွံ  
ပင်ပုံ၊ ထိုနောက်ခေရုဗိ မိရုပ်ပုံ၊ ထိုနောက်

စွန်ပလွံပင်ပုံစသည်ဖြင့်ထုလုပ်ထား သတည်း။  
ခေရုဗိ မိတစ်ပါးစီတွင်မျက်နှာ နှစ်မျိုးရှိ၏။-

19 လူမျက်နှာနှင့်ခြင်သေ့မျက်နှာဖြစ်၍ လူမျက်  
နှာသည်စွန်ပလွံပင်တစ်ပင်ဘက်သို့လှည့်

၍ ခြင်သေ့မျက်နှာကအခြားစွန်ပလွံပင်  
တစ်ပင်ဘက်သို့လှည့်၍နေ၏။- 20 ဤနည်းအတိုင်းနံရံတစ်လျှောက်လုံး

ကြမ်းပြင်မှတံခါးပေါက်အထက်တိုင်  
အောင်အရုပ်များထွင်းထုလုပ်၍ထား လေသည်။-

21 သန့်ရှင်းရာဌာန၏တံခါးတိုင်များ  
သည်လေးထောင့်တိုင်များဖြစ်ကြ၏။

သစ်သားယဇ်ပလ္လင်

အလွန်သန့်ရှင်းရာဌာနအဝင်ဝ၏ရှေ့  
၌သစ်သားယဇ်ပလ္လင်နှင့်တူသောအရာ တစ်ခုရှိ၏။-

9 41:16 \* ဟေဗြဲမူတွင်မရှင်းပါ။  
ဟေဗြဲမူတွင်မရှင်းလင်းပါ။

10 41:17 \*

22 ထိုအရာသည်ငါးပေမြင့်၍လေးပေကျယ်  
 ၏။ ယင်း၏ထောင့်တိုင်များ၊ အောက်အခြေခံ  
 ဖိနပ်နှင့်နံရံများသည်သစ်သားဖြင့်ပြီး  
 ကြ၏။ ထိုလူက`ဤကားထာဝရဘုရား  
 ၏ရှေ့တော်စားပွဲဖြစ်သည်' ဟုငါ့အား ဆို၏။

**တံခါးများ**

23 သန့်ရှင်းရာဌာနသို့ဝင်ရာလမ်းအဆုံး  
 ၌လည်းကောင်း၊ အလွန်သန့်ရှင်းရာဌာန  
 တော်သို့ဝင်ရာလမ်းအဆုံး၌လည်းကောင်း  
 တံခါးတစ်ခုစီရှိ၏။- 24 ယင်းတို့သည်အလယ်မှဖွင့်ရသောနှစ်  
 ရွက်တံခါးများဖြစ်ကြ၏။- 25 သန့်ရှင်းရာဌာနသို့ဝင်ရာတံခါးများတွင်  
 လည်းနံရံများကဲ့သို့ပင်စွန်ပလွံပင်ပုံ များနှင့်ခေ ရှဗိ  
 မ်ရုပ်များထုလုပ်၍ထား၏။ ထို့ပြင်မုခ်ဦးခန်းအဝင်တံခါးအပြင်  
 ဘက်၌လည်းသစ်သားဖောင်းရစ်တစ်ခုရှိ၏။-

26 ထိုအခန်းတွင်ဘေးပြုတင်းပေါက်များရှိ၍  
 နံရံများ၌လည်းစွန်ပလွံပင်ပုံများထု လုပ်ထားလေသည်။  
 ဗိမာန်တော်၏ဘေးခန်း တွင်လည်း  
 သစ်သားဖောင်းရစ်များရှိသည်။

**42**

**ဗိမာန်တော်အနီးရှိအဆောက်အအုံနှစ်ခု**

1-2 ထိုလူသည်ငါ့အားတံတိုင်းအပြင်ဝင်း  
 အတွင်းသို့ခေါ်ဆောင်ကာဗိမာန်တော်မြောက်

ဘက်၌ရှိသောအဆောက်အအုံသို့ခေါ် ဆောင်သွား၏။  
ထိုအဆောက်အအုံသည် အလျားတစ်ရာခုနစ်ဆယ်ပေ၊  
အနံရှစ် ဆယ့်ငါးပေရှိ၍ဗိမာန်တော်အနောက်  
ဘက်၌ရှိသည့်အဆောက်အအုံနှင့် မဝေးချေ။-  
3 ယင်းသည်တစ်ဖက်ဗိမာန်တော်နှင့်ယှဉ်၍သုံး  
ဆယ့်လေးပေကျယ်သောမြေကွက်လပ်ကို  
လည်းကောင်း၊ တံတိုင်းအပြင်ဝင်း၏နောက်  
ဘက်မှကျောက်သမံတလင်းခင်းလမ်းကို  
လည်းကောင်းမျက်နှာမူ၍နေ၏။ ထိုအဆောက်  
အအုံကိုအဆင့်ဆင့်မြင့်တက်လာသော  
မြေပြင်သုံးဆင့်အပေါ်တွင်တည်ဆောက်  
ထားလေသည်။- 4 မြောက်ဘက်၌ယင်းကိုယှဉ်လျက်နေသည့်  
လမ်းတစ်သွယ်ရှိ၏။ ထိုလမ်းသည်အလျား  
ပေတစ်ရာခုနစ်ဆယ်၊ အနံတစ်ဆယ့်ခုနစ်  
ပေရှိ၏။ ထိုမြောက်ဘက်၌ပင်လျှင်ထို  
အဆောက်အအုံသို့ဝင်ရန်အပေါက်များ ရှိလေသည်။-  
5 အမြင့်ပိုင်းတွင်ရှိသည့်အခန်းများသည်  
အလယ်ပိုင်းနှင့်အနိမ့်ပိုင်းတွင်ရှိသည့်  
အခန်းများထက်ပို၍ကျဉ်း၏။ အဘယ်  
ကြောင့်ဆိုသော်ထိုအခန်းတို့ကိုနောက်သို့  
ဆုတ်၍ဆောက်လုပ်ထားသောကြောင့်ဖြစ်၏။-  
6 မြေပြင်သုံးဆင့်စလုံး၌ရှိသောအခန်း  
တို့သည်မြေပြန့်ကုန်းမြင့်များပေါ်တွင်တည်

ဆောက်ထားသဖြင့်ယင်းတို့သည်တံတိုင်း  
အပြင်ဝင်းအတွင်းမှအခြားအဆောက်  
အအုံများမှာကဲ့သို့ကျောက်တိုင်များ မရှိချေ။-

7-8 အနိမ့်ပိုင်းတွင်ရှိသည့်အဆောက်အအုံ  
၏နံရံသည်အလျားတစ်ဝက်မှာရှစ်ဆယ့်  
ငါးပေဖြစ်၏။ ကျန်သောရှစ်ဆယ့်လေးပေ

တွင်အခန်းများရှိ၏။ ဗိမာန်တော်နှင့်ကပ်  
လျက်ရှိသောဘက်တွင် ပေတစ်ရာ့ခုနစ်ဆယ်  
ရှိသည်။ အဆင့်ထိပ်ဆုံးမြေပြင်တွင်အဆောက်

အအုံတစ်လျှောက်လုံး၌အခန်းများရှိ၏။-

9-10 ဤအခန်းများအောက်အဆောက်အအုံ၏  
အရှေ့စွန်းပိုင်းတံတိုင်းအပြင်ဝင်းအစ  
ပြုသည့်နေရာ၌တံတိုင်းအပြင်ဝင်းသို့ ထွက်ပေါက်ရှိ၏။

ဗိမာန်တော်တောင်ဘက်အပြင်တံတိုင်းတစ်  
လျှောက် ဗိမာန်တော်အပြင်ဝင်းနှင့်ဆက်၍  
တံတိုင်းနံရံ၏ဆန့်ကျင်ဘက်တွင် အဆောက်

အအုံများရှိလေသည်။- 11 အခန်းများ၏ရှေ့တွင်မြောက်ဘက်မှာကဲ့  
သို့ပင်လမ်းတစ်သွယ်ရှိ၏။ ထိုအခန်းတို့  
၏အတိုင်းအတာ၊ ပုံပန်းသဏ္ဍာန်နှင့်တံခါး

ပေါက်များသည်မြောက်ဘက်ရှိအခန်းများ  
အတိုင်းပင်ဖြစ်၏။- 12 ဤအဆောက်အအုံ၏တောင်ဘက်ပိုင်း

ရှိအခန်းများအောက်တွင်တံတိုင်းအစ  
ပြုသည့်အရှေ့စွန်း၌တံခါးတစ်ခုရှိ၏။

13 ထိုသူကငါ့အား“ ဤအဆောက်အအုံနှစ်  
ခုစလုံးသည်သန့်ရှင်းမြင့်မြတ်၏။ ထာဝရ

ဘုရား၏ရှေ့တော်သို့ဝင်ရသူယဇ်ပုရော  
ဟိတ်တို့သည်ထိုအဆောက်အအုံများထဲ  
၌အလွန်သန့်ရှင်းမြင့်မြတ်သောပူဇော်  
သကာများကိုစားသောက်ရကြ၏။ ထို

အခန်းများသည်သန့်ရှင်းမြင့်မြတ်သဖြင့်  
ယဇ်ပုရောဟိတ်တို့သည်ဘောဇဉ်ပူဇော်  
သကာ၊ အပြစ်ဖြေရာယဇ်နှင့်ဒုစရိုက်

ဖြေရာယဇ်တည်းဟူသောအလွန်သန့်ရှင်း  
မြင့်မြတ်သည့်ပူဇော်သကာများကိုထား ကြသည်။-

14 ယဇ်ပုရောဟိတ်များသည်ဗိမာန်တော်ထဲ  
သို့ရောက်ရှိကြပြီးနောက်တံတိုင်းအပြင်  
ဝင်းသို့ပြန်၍ထွက်လိုကြသောအခါ မိမိ

တို့ဘုရားသခင်၏အမှုတော်ကိုဆောင်ရွက်  
နေစဉ်ဝတ်ဆင်ထားသောသန့်ရှင်းမြင့်မြတ်  
သည့်အဝတ်တို့ကို ဤအခန်းများတွင်ချွတ်  
ထားခဲ့ရကြ၏။ သူတို့သည်လူတို့စုဝေး  
ရာအရပ်သို့ထွက်ခွာ၍မသွားမီအဝတ်  
များကိုလဲရကြလေသည်။

ဗိမာန်တော်မြေယာအကျယ်အဝန်း

15 ထိုလူသည်ဗိမာန်တော်အတွင်းပိုင်းအကျယ်  
အဝန်းကိုတိုင်းတာပြီးနောက် ငါ့အားအရှေ့

တံခါးမှခေါ်ဆောင်ကာအပြင်ပိုင်းကိုတိုင်း  
 တာ၍ကြည့်၏။- 16 သူသည်ကူရိုးကိုယူ၍အပြင်ပိုင်းကို  
 တိုင်းရာရှစ်ရာလေးဆယ်ပေရှိလေသည်။-  
 17-19 ထိုနောက်မြောက်ပိုင်း၊ တောင်ပိုင်းနှင့်အနောက်  
 ပိုင်းတို့ကိုတိုင်းတာ၏။ ယင်းတို့အားလုံး  
 အလျားပေရှစ်ရာလေးဆယ်စီရှိကြ၏။-  
 20 သို့ဖြစ်၍တံတိုင်းသည်စတုရန်းပေရှစ်ရာ  
 လေးဆယ်ရှိသောမြေကိုကာရံ၍ထားလေ  
 သည်။ ဤတံတိုင်းကသန်ရှင်းသောအရပ်နှင့်  
 မသန်ရှင်းသောအရပ်တို့ကိုပိုင်းခြား၍ ထားသတည်း။

# 43

ဗိမာန်တော်သို့ထာဝရဘုရားပြန်လည်  
 ကြွလာတော်မူခြင်း

1 ထိုလူသည်ငါ့အားအရှေ့ဘက်သို့မျက်  
 နှာမူနေသည့်မှန်ပေါက်သို့ခေါ်ဆောင်သွား ၏။-  
 2 ထိုအရပ်တွင်ကူသရေလအမျိုးသားတို့  
 ၏ဘုရားသခင်၏တောက်ပသောဘုန်း  
 အသရေတော်သည်အရှေ့အရပ်မှပေါ်  
 ထွက်လာသည်ကိုငါမြင်ရ၏။ ဘုရားသခင်၏အသံတော်သည်ပင်လယ်ပြင်  
 ဟည်းသံနှင့်တူ၏။ ကမ္ဘာမြေကြီးသည်  
 လည်းကိုယ်တော်၏ဘုန်းအသရေတော်

နှင့်တောက်ပလျက်ရှိ၏။-<sup>3</sup> ဤဗျာဒိတ်ရူပါရုံသည်ယေရုရှလင်မြို့  
 ကိုဖျက်ဆီးတော်မူရန်ထာဝရဘုရား ကြွလာတော်မူချိန်၌ငါမြင်ခဲ့ရသော  
 ဗျာဒိတ်ရူပါရုံနှင့်ခေမာမြစ်အနီး၌ ငါမြင်ခဲ့ရသောဗျာဒိတ်ရူပါရုံတို့နှင့်  
 တူ၏။ သို့ဖြစ်၍ငါသည်မြေပေါ်သို့ဝမ်း  
 လျားမှောက်လှဲချပျပ်ဝပ်၏။-<sup>4</sup> တောက်ပသောဘုန်းအသရေတော်သည်  
 အရှေ့မှခံပေါက်ကိုဖြတ်၍မိမာန်တော်  
 ထဲသို့ဝင်တော်မူ၏။

<sup>5</sup> ထာဝရဘုရား၏ဝိညာဉ်တော်သည်ငါ့အား  
 ချီဆောင်တော်မူပြီးလျှင်တံတိုင်းအတွင်း  
 ဝင်းထဲသို့ယူဆောင်သွားတော်မူ၏။ မိမာန်တော်  
 သည်ထာဝရဘုရား၏ဘုန်းအသရေတော်  
 ဖြင့်ပြည့်လျက်နေသည်ကိုထိုအရပ်မှမြင်  
 ရ၏။-<sup>6</sup> ကူရိုးနှင့်လူသည်ငါ၏အနီးတွင်ရပ်၍  
 နေစဉ်မိမာန်တော်အထဲမှထာဝရ ဘုရားမိန့်တော်မူသံကိုငါကြားရ၏။-  
<sup>7</sup> ကိုယ်တော်က`အချင်းလူသား၊ ဤအရပ်  
 တွင်ငါ၏ရာဇပလ္လင်ရှိ၏။ ငါ၏ခြေနင်း ရာနေရာဖြစ်၏။  
 ငါသည်ဤအရပ်တွင် ကူသရေလအမျိုးသားတို့နှင့်အတူ  
 ကျိန်းဝပ်တော်မူ၍သူတို့အားထာဝစဉ်  
 အုပ်စိုးတော်မူမည်။ ကူသရေလအမျိုး  
 သားများဖြစ်စေ၊ သူတို့၏ဘုရင်များ ဖြစ်စေ၊  
 ဝိညာဉ်ဆိုင်ရာပြည့်တန်ဆာ လုပ်ငန်းဖြင့်လည်းကောင်း၊  
 ဘုရင်တို့၏ အလောင်းများကိုမြင့်သောအရပ်များ

---

☆ 43:2 ယေဇ၊ ၁၀:၃-၄၊ ၁၈-၁၉၊ ၁၁:၂၂-၂၃။ ဗျာ၊ ၁:၁၅။

တွင် ကိုးကွယ်ခြင်းအားဖြင့်လည်းကောင်း  
 ငါ၏သန်ရှင်းမြင့်မြတ်သောနာမတော်  
 ကိုနောက်တစ်ဖန်မရှုတ်ချရ။- 8 ရှင်ဘုရင်များသည်မိမိတို့၏တံခါးတိုင်  
 များနှင့်တံခါးအောက်ခံဘောင်များကိုငါ  
 ၏ဗိမာန်တော်တံခါးတိုင်များ၊ တံခါး  
 အောက်ခံဘောင်များနှင့်ကပ်လျက်ပြုလုပ်  
 ထားကြ၏။ ဤနည်းအားဖြင့်ငါနှင့်သူ  
 တို့၏ကြားတွင်နိရိုသာခြား၍နေ၏။ သူတို့သည်စက်ဆုပ်ရွံရှာဖွယ်ကောင်  
 အမှုအပေါင်းကိုပြုကျင့်ကာငါ၏ သန်ရှင်းမြင့်မြတ်သောနာမတော်ကို  
 ရှုတ်ချကြ၏။ သို့ဖြစ်၍ငါသည်အမျက်  
 ထွက်၍သူတို့အားဖျက်ဆီးတော်မူ၏။-  
 9 ယခုအခါသူတို့သည်ပြည့်တန်ဆာလုပ်  
 ငန်းဖြင့် အခြားဘုရားများအားကိုးကွယ်  
 မှုကိုရပ်စဲ၍ဘုရင်တို့၏အလောင်းများ  
 ကိုဖယ်ရှားရကြမည်။ ယင်းသို့ပြုပါမူ  
 ငါသည်သူတို့ထံတွင်ထာဝစဉ်ကျိန်းဝပ် တော်မူမည်''  
 ဟုမိန့်တော်မူ၏။

10 ထိုနောက်ထာဝရဘုရားကဆက်လက်၍  
 ``အချင်းလူသား၊ ကူသရေလအမျိုး  
 သားတို့သည်မိမိတို့ပြုသောမကောင်း  
 မှုများအတွက်ရှက်ကြောက်ခြင်းငှာ ဗိမာန်တော်ပုံစံကိုသူတို့အားဖော်ပြ၍  
 လေ့လာစေလော့။- 11 အကယ်၍သူတို့သည်မိမိတို့အကျင့်ဆိုး  
 များအတွက်အကယ်ပင်ရှက်ကြောက်လာ



ကြပါမူဗိမာန်တော်ပုံသဏ္ဍာန်၊ အဝင်  
 အထွက်အပေါက်များ၊ အစီအစဉ်အလုံး  
 စုံ၊ ဗိမာန်တော်၏ဥပဒေများနှင့်စည်းမျဉ်း  
 သတ်မှတ်ချက်အပေါင်းကိုရှင်းပြလော့။  
 သူတို့ပြင်နိုင်ရန်နှင့်လိုက်နာနိုင်ရန်ယင်း  
 တို့ကိုရေးသားလော့။- 12 ဗိမာန်တော်ဆိုင်ရာဥပဒေသကားဗိမာန်  
 တော်တည်ဆောက်ထားရာတောင်ထိပ်တစ်ခု  
 လုံးသည်သန်ရှင်းမြင့်မြတ်၏ဟူ၍ဖြစ် သတည်း။  
 ဟုမိန့်တော်မူ၏။

ယဇပလ္လင်

13 ဗိမာန်တော်ကိုတိုင်းသည့်စံကိုပင်အသုံးပြု  
 ၍တိုင်းထွာကြည့်ရာယဇပလ္လင်၏အတိုင်းအ  
 တာများမှာဤသို့တည်း။ ယဇပလ္လင်၏အောက်  
 ခြေဖိနပ်ပတ်လည်၌အနက်လက်မနှစ်ဆယ်၊  
 အကျယ်လက်မနှစ်ဆယ်ရှိသောရေစီးမြောင်း ရှိ၏။  
 ထိုမြောင်း၏အပြင်နှုတ်ခမ်းသည်ဆယ် လက်မထူ၏။-  
 ☆ 14 ယဇပလ္လင်၏အနိမ့်ဆုံးအဆင့်သည်လေးပေ  
 မြင့်၏။ နောက်တစ်ဆင့်မှာပထမဆင့်၏အနား  
 လေးဘက်စလုံးမှလက်မနှစ်ဆယ်ခွာ၍ထား  
 ပြီးလျှင်အမြင့်ခုနစ်ပေရှိလေသည်။ နောက်  
 တစ်ဆင့်သည်လည်းထိုနည်းတူဒုတိယ  
 အဆင့်အနားလေးဘက်စလုံးမှလက်မ

☆ 43:13 ထွာ၊ ၂၇:၁-၂။ ဇရာ၊ ၄:၁။

နှစ်ဆယ်ခွာ၍ထားလေ၏။- 15 ယဇ်ကောင်များကိုမီးရှို့ရာဖြစ်သည့်ဤ ထိပ်ဆုံးအဆင့်သည်လည်းခုနှစ်ပေမြင့် လေသည်။ ယင်း၏ထောင့်လေးထောင့်တို့သည် ယဇ်ပလ္လင်ပေါ်တွင်အစွန်းများထွက်နေ၏။-

16 ယဇ်ပလ္လင်၏ထိပ်သည်စတုရန်းပုံသဏ္ဍာန် ဖြစ်၍အလျားအနံပေနှစ်ဆယ်စီရှိ၏။-

17 အလယ်ဆင့်သည်လည်းစတုရန်းပုံသဏ္ဍာန် ပင်ဖြစ်၍အလျားအနံနှစ်ဆယ်လေးပေစီ ရှိ၏။ ယင်းအဆင့်ပတ်လည်အနားတွင်အနက် ဆယ်ပေရှိသောဘောင်ရှိ၏။ (ရေစီးမြောင်းသည် လက်မနှစ်ဆယ်ကျယ်သတည်း။) ယဇ်ပလ္လင်သို့ တက်ရန်လှေကားမှာအရှေ့ဘက်၌ရှိ၏။

ယဇ်ပလ္လင်ကိုသန့်စင်စေခြင်း

18 အရှင်ထာဝရဘုရားကငါ့အား`အချင်း လူသား၊ ငါပြောသည်ကိုနားထောင်လော့။ ယဇ် ပလ္လင်ကိုတည်ဆောက်ပြီးသောအခါသင်သည် ယဇ်ကောင်များကိုမီးရှို့ပူဇော်ခြင်း၊ ယဇ်ကောင် များ၏သွေးဖြင့်ယဇ်ပလ္လင်ကိုပက်ဖျန်းခြင်း ဖြင့်ယဇ်ပလ္လင်ကိုသန့်စင်စေရမည်။-

19 ငါ၏ရှေ့တော်သို့ဝင်၍အမှုတော်ဆောင်သူ များမှာဇာဒုတ်၏သားမြေး၊ လေဝိအနွယ် ဝင်ယဇ်ပုရောဟိတ်များဖြစ်ရမည်။ ဤကား ငါအရှင်ထာဝရဘုရားမိန့်တော်မူသော

စကားဖြစ်၏။ သင်သည်အပြစ်ဖြေရာယင်  
 ပူဇော်ရန်အတွက်နွားထီးပျိုတစ်ကောင်  
 ကိုသူတို့အားပေးရမည်။- 20 သင်သည်ထိုနွား၏သွေးအနည်းငယ်ကိုယူ  
 ရှိယင်ပလ္လင်ထိပ်ထောင့်ချွန်များ၊ အလယ်ဆင့်  
 ထောင့်များနှင့်ယင်ပလ္လင်ပတ်လည်အနားတို့  
 အပေါ်မှာတင်ရမည်။ ဤနည်းအားဖြင့်သင်  
 သည်ယင်ပလ္လင်ကိုသန့်စင်စေ၍ဆက်ကပ် ရမည်။-  
 21 အပြစ်ဖြေရာယင်အဖြစ်ဖြင့်ပူဇော်သည့်  
 နွားကိုယူ၍ဗိမာန်တော်အပြင်ဘက်သတ်  
 မှတ်ထားသည့်အရပ်တွင်မီးရှို့ရမည်။-  
 22 နောက်တစ်နေ့၌အပြစ်အနာအဆာကင်း  
 သည့်ဆိတ်ထီးတစ်ကောင်ကိုယူ၍အပြစ်  
 ဖြေရာယင်အဖြစ်ဖြင့်ပူဇော်ရမည်။- 23 ဤအမှုကိုပြုပြီးသောအခါအပြစ်  
 အနာအဆာကင်းသောနွားပျိုတစ်ကောင်  
 နှင့်သိုးထီးပျိုတစ်ကောင်ကိုယူ၍၊- 24 ထာဝရဘုရားထံသို့ဆောင်ခဲ့လော့။  
 ယင် ပုရောဟိတ်တို့သည်ထိုယင်ကောင်များကို  
 ထာဝရဘုရားအားမီးရှို့ရာယင်ပူဇော်  
 ရန်ဆားပက်၍မီးရှို့ကြလိမ့်မည်။- 25 သင်သည်ခုနစ်ရက်တိုင်တိုင်နေ့စဉ်  
 ဆိတ်ထီးတစ်ကောင်၊ နွားထီးတစ်ကောင်နှင့်သိုး  
 ထီးတစ်ကောင်ကိုအပြစ်ဖြေရာယင်အဖြစ်  
 ဖြင့်ပူဇော်ရမည်။ ထိုသတ္တဝါအားလုံးတွင်  
 အပြစ်အနာအဆာမရှိစေရ။- 26 ယင်ပုရောဟိတ်တို့သည်ခုနစ်ရက်တိုင်တိုင်  
 ယင်ပလ္လင်ကိုသန့်စင်စေပြီးနောက်အသုံး

ပြုနိုင်ရန်အသင့်ထားရှိရကြမည်။- 27 သီတင်းတစ်ပတ်ကုန်ဆုံးသွားသော  
 ယဇ်ပုရောဟိတ်တို့သည် လူတို့အတွက်မီးရှို့  
 ပူဇော်ရာယဇ်များ၊ မိတ်သဟာယယဇ်များ  
 ကိုယဇ်ပလ္လင်ပေါ်တွင်စတင်ပူဇော်ရကြ  
 မည်။ ထိုအခါငါသည်သင်တို့အပေါင်းကို  
 နှစ်သက်တော်မူလိမ့်မည်။ ဤကားငါအရှင်  
 ထာဝရဘုရားမြွက်ဟတော်မူသော စကားဖြစ်၏။  
 ဟုမိန့်တော်မူ၏။<sup>☆</sup>

### 44

#### အရှေ့မုခ်ပေါက်ကိုအသုံးပြုမှု

1 ထိုလူသည်ငါ့အားဗိမာန်တော်မြေယာ၏  
 အရှေ့ဘက်ပိုင်း၌ရှိသော အပြင်မုခ်ပေါက်  
 သို့ခေါ်ဆောင်သွား၏။ မုခ်တံခါးသည်ပိတ်  
 လျက်ရှိ၏။- 2 ထာဝရဘုရားကငါ့အား` ဤတံခါးကို  
 ပိတ်ထားရမည်။ အဘယ်အခါ၌မျှဖွင့်ရ  
 မည်မဟုတ်။ လူသားမှန်သမျှဤတံခါးကို  
 အသုံးပြုခွင့်မရှိ။ အဘယ်ကြောင့်ဆိုသော်  
 ဣသရေလအမျိုးသားတို့၏ဘုရားသခင်  
 ထာဝရဘုရားသည် ထိုတံခါးဖြင့်ဝင်တော်  
 မူခဲ့သောကြောင့်တည်း။- 3 သို့ရာတွင်ယခုနန်းစံလျက်ရှိသည့်မင်းသား  
 သည်ကား ထိုအရပ်သို့သွား၍ငါ၏ရှေ့တော်  
 တွင်သန့်ရှင်းမြင့်မြတ်သည့်စားဖွယ်ခဲဖွယ်ကို

<sup>☆</sup> 43:27 ထွာ ၂၉:၃၅-၃၇။

စားသောက်နိုင်ခွင့်ရှိ၏။ သူသည်အစွန်ဆုံးရှိ  
အခန်းကြီးကိုဖြတ်၍၍တံခါးဖြင့်ဝင်  
ထွက်သွားလာရန်ဖြစ်၏" ဟုမိန့်တော်မူ၏။

ဗိမာန်တော်သို့ဝင်ရောက်ခွင့်နှင့်ဆိုင်သော  
စည်းမျဉ်းများ

4 ထိုနောက်ထိုလူသည်ငါ့အားမြှောက်မုခ်ပေါက်  
ကိုဖြတ်၍ ဗိမာန်တော်ရှေ့သို့ခေါ်ဆောင်သွား  
ရာငါရှာကြည့်သော် ထာဝရဘုရား၏ဗိမာန်  
တော်တွင်ကိုယ်တော်၏တောက်ပသောဘုန်း  
အသရေတော်နှင့်ပြည့်လျက်နေသည်ကို  
မြင်ရ၏။ ငါသည်မြေပေါ်သို့ပျပ်ဝပ်လိုက်၏။-

5 ထာဝရဘုရားကလည်းငါ့အား "အချင်း  
လူသား၊ သင်မြင်ကြားရသောအရာမှန်  
သမျှကိုဂရုပြုလော့။ ငါသည်ဗိမာန်တော်  
နှင့်ဆိုင်သောစည်းမျဉ်းဥပဒေများကိုသင့်  
အားပြောမည်။ အဘယ်သူတို့သည်ဗိမာန်  
တော်သို့ဝင်ထွက်ခွင့်ရှိသည်ကိုသေချာ  
စွာမှတ်သားလော့။"

6 "ပုန်ကန်တတ်သောကူသရေလအမျိုးသား  
တို့အား မိမိတို့ပြုကျင့်လျက်ရှိသည့်စက်  
ဆုပ်ရွံရှာဖွယ်အမှုတို့ကိုငါအရှင်ထာဝရ  
ဘုရားသည်ဆက်လက်သည်းခံလျက်နေတော့  
မည်မဟုတ်ကြောင်းဆင့်ဆိုလော့။- 7 ဆီဥနှင့်သွေးကိုငါ့အားပူဇော်ချိန်၌

တို့သည်အရေဖျားလှီးမ ၎် ဂလာမခံသူ  
 လူမျိုးခြားများ၊ ငါ၏စကားကိုနားမ  
 ထောင်သူများအားဗိမာန်တော်ထဲသို့ဝင်  
 ခွင့်ပြုလျက်ငါ၏ဗိမာန်တော်ကိုညစ်ည  
 မ်း စေကြ၏။ သို့ဖြစ်၍ငါ၏လူမျိုးတော်  
 သည်မိမိတို့၏စက်ဆုပ်ဖွယ်ရာအကျင့်  
 များအားဖြင့်ငါ၏ပဋိညာဉ်တော်ကို ချိုးဖောက်ကြလေပြီ။-  
 8 သူတို့သည်ငါ၏ဗိမာန်တော်တွင်သန့်ရှင်း  
 မြင့်မြတ်သည့်ဝတ်တို့ကိုတာဝန်ယူ၍  
 ဆောင်ရွက်မည့်အစားလူမျိုးခြားတို့ အားဆောင်ရွက်စေကြ၏။  
 9 အရေဖျားလှီးမ ၎် ဂလာမခံသူလူမျိုး  
 ခြားများ၊ ငါ၏စကားကိုမနာခံသူများ၊  
 ကုသရေလအမျိုးသားတို့နှင့်အတူနေ  
 ထိုင်သူလူမျိုးခြားများပင်ဖြစ်စေကာမူ  
 ငါ၏ဗိမာန်တော်သို့ဝင်ရကြမည်မဟုတ်  
 ကြောင်းငါအရှင်ထာဝရဘုရားမိန့်ဆို ၏။"  
 ဟုမိန့်တော်မူ၏။

ယဇ်ပုရောဟိတ်များအဖြစ်မှအပယ်ခံရသော  
 လေဝိအနွယ်ဝင်များ

10 ထာဝရဘုရားကငါ့အားရုပ်တုများကိုကိုး  
 ကွယ်သူကုသရေလအမျိုးသားတို့နှင့်အတူ  
 ငါ့အားစွန့်ပယ်ကြသောလေဝိအနွယ်ဝင်  
 တို့သည်အပြစ်ပေးခြင်းကိုခံရကြမည်။-

11 သူတို့သည် ဗိမာန်တော်တံခါးမှူးများအဖြစ်  
 ဖြင့်လည်းကောင်း၊ ဗိမာန်တော်၏ဝေယျာဝ စု  
 စကို ဆောင်ရွက်သူများအဖြစ်ဖြင့်လည်းကောင်း ငါ  
 ၏အမှုတော်ကို ထမ်းဆောင်နိုင်ခွင့်ရှိကြ၏။ သူ  
 တို့သည် မီးရှို့ရာပူဇော်သကာနှင့် ယဇ်ပူဇော်ရန်  
 အတွက် လူတို့ပေးအပ်ကြသည့် တိရစ္ဆာန်များ  
 သတ်နိုင်ခွင့်ရှိ၏။ ထိုမှတစ်ပါးလည်း သူတို့  
 သည် အကူအညီပေးရန်အတွက် ဗိမာန်  
 တော်တွင် ရှိနေကြမည်။ - 12 သို့ရာတွင် သူတို့သည် ကုသရေလအမျိုးသား  
 တို့အား ရုပ်တုကိုးကွယ်မှုတွင် ဦးစီးခေါင်း  
 ဆောင်ပြုကာ အပြစ်ကူးလွန်စေခဲ့ကြသဖြင့်  
 အပြစ်ဒဏ်ခံရကြမည်ဖြစ်ကြောင်း ငါ  
 အရှင်ထာဝရဘုရားသည် ကျိန်ဆို၏။ -

13 သူတို့သည် ယဇ်ပူဇော်ဟိတ်အဖြစ်ဖြင့် ငါ  
 ၏အမှုတော်ကို မဆောင်ရွက်ကြ။ သန့်ရှင်း  
 မြင့်မြတ်ရာတစ်စုံတစ်ခုအနားသို့မျှ လည်းမချဉ်းမကပ်ကြ။  
 အလွန်သန့်ရှင်း ရာဌာနတော်သို့လည်း မဝင်ကြ။  
 ဤ အပြစ်ဒဏ်ကား သူတို့ပြုခဲ့သည့် စက်ဆုပ်  
 ဖွယ်ရာအမှုများအတွက် ဖြစ်၏။ - 14 ဗိမာန်တော်တွင် အစေခံများသာလုပ်  
 အပ်သော အမှုခပ်သိမ်းကို ဆောင်ရွက်ရန် သူ  
 တို့အား ငါခန့်ထားမည်။' ဟု မိန့်တော်မူ၏။

ယဇ်ပူဇော်ဟိတ်များ

15 အရှင်ထာဝရဘုရားက သို့ရာတွင်အခြား  
 က္လသရေလအမျိုးသားအပေါင်းတို့ငါ့အား  
 ကျောခိုင်းသွားကြသောအခါဇနတ်၏သား  
 မြေးလေဝိအနွယ်ဝင်ယဇ်ပုရောဟိတ်တို့  
 သည်ဆက်လက်၍ဗိမာန်တော်တွင်ငါ၏အမှု  
 တော်ကိုသစ္စာရှိစွာဆောင်ရွက်ခဲ့ကြ၏။

သို့ ဖြစ်၍သူတို့သည်ယခုငါ၏အမှုတော်  
 ကိုထမ်းဆောင်ရသူများဖြစ်ကြမည်။ ငါ

၏အထံတော်သို့ဝင်၍ယဇ်ကောင်များ၏

ဆီဥနှင့်သွေးကိုပူဇော်ရကြမည်။- 16 သူတို့သာလျှင်ငါ၏ဗိမာန်တော်သို့ဝင်  
 ပြီးလျှင်ငါ၏ယဇ်ပလ္လင်တွင်အမှုတော် ဆောင်၍  
 ဗိမာန်တော်တွင်ဝတ်ပြုကိုးကွယ် မှုကိုဦးဆောင်ရမည်။-

17 သူတို့သည်မုခ်ပေါက်မှဗိမာန်တော်၏တံတိုင်း  
 အတွင်းသို့ ဝင်သောအခါပိတ်ချောထည်ကို  
 ဝတ်ဆင်ရကြမည်။ တံတိုင်းအတွင်းရှိဝင်း

ထဲ၌သော်လည်းကောင်း၊ ဗိမာန်တော်ထဲ၌

သော်လည်းကောင်း တာဝန်ထမ်းဆောင်နေစဉ်  
 မည်သည့်သိုးမွေးထည်ကိုမျှမဝတ်မဆင် ရကြ။-

☆ 18 ချွေးမထွက်စေရန်ပိတ်ချောခေါင်းပေါင်းကို  
 ပေါင်း၍ပိတ်ချောဘောင်းဘီကိုဝတ်ဆင်ရ ကြမည်။

ခါးပတ်ကိုမဝတ်ရကြ။- 19 လူများရှိရာတံတိုင်းအပြင်ဝင်းသို့မထွက်  
 မီသူတို့သည်မိမိတို့တာဝန်ထမ်းဆောင်စဉ်

☆ 44:17 ထွ၊ ၂၈:၃၉-၄၃။ ဝတ်၊ ၁၆:၄။



ကဝတ်ဆင်ထားသည့်အဝတ်များကိုချွတ်၍  
 သန့်ရှင်းမြင့်မြတ်သည့်အခန်းများတွင်ထား  
 ခဲ့ရကြမည်။ လူတို့အားဘေးအန္တရာယ်မပေး  
 ရန်သန့်ရှင်းမြင့်မြတ်သည့်အဝတ်အထည်များ  
 ကိုအခြားအဝတ်များနှင့်လဲ၍ဝတ်ရကြမည်။\*

20 “သူတို့သည်မိမိတို့၏ဦးခေါင်းကိုမရိတ်ရ  
 ကြ။ ဆံပင်ရှည်အောင်လည်းမထားရကြ။ သင့်  
 တော်လျောက်ပတ်သလောက်သာအရှည်ထားရမည်။-

\* 21 ယဇ်ပုရောဟိတ်တို့သည်တံတိုင်းအတွင်း  
 ရှိဝင်းသို့မဝင်မီစပျစ်ရည်ကိုမသောက်ရကြ။-

\* 22 အဘယ်ယဇ်ပုရောဟိတ်မျှကွာရှင်းထား  
 သည့်အမျိုးသမီးနှင့်မထိမ်းမြားရ။ ကြွ  
 သရေလအပျိုစင် သို့မဟုတ်အခြားယဇ်  
 ပုရောဟိတ်တစ်ဦး၏မုဆိုးမနှင့်သာလျှင်  
 ထိမ်းမြားရမည်။ အခြားမုဆိုးမနှင့်မထိမ်းမြားရ။\*

23 “ယဇ်ပုရောဟိတ်တို့သည်သန့်ရှင်းမြင့်မြတ်  
 သောအရာနှင့်မသန့်ရှင်းမမြင့်မြတ်သော  
 အရာတို့ကွာခြားပုံ၊ ဘာသာရေးအရသန့်  
 စင်သောအရာနှင့်မသန့်စင်သောအရာကွာ  
 ခြားပုံကိုလူတို့အားသင်ကြားပေးရမည်။-\*

24 အမှုအခင်းတစ်စုံတစ်ရာပေါ်ပေါက်လာ သောအခါ

---

\* 44:19 ဝတ်၊ ၁၆:၂၃။ \* 44:20 ဝတ်၊ ၂၁:၅။ \* 44:21 ဝတ်၊  
 ၁၀:၉။ \* 44:22 ဝတ်၊ ၂၁:၇၊ ၁၃-၁၄။ \* 44:23 ဝတ်၊ ၁၀:၁၀။

သူတို့သည်ငါ၏ပညတ်များ အရစီရင်ဆုံးဖြတ်ကြမည်။  
ဘာသာရေး ပွဲလမ်းသဘင်များကို  
ငါ၏ဥပဒေစည်း မျဉ်းနှင့်အမိန့်များအရကျင်းပကြ  
မည်။ ဥပု သ်နေ့ကိုသန့်ရှင်းမြင့်မြတ်သည့်  
နေ့အဖြစ်ဖြင့်စောင့်ထိန်းရကြမည်။

25 “ယဇ်ပုရောဟိတ်သည်လူသေအလောင်း  
ကိုတို့ထိခြင်းအားဖြင့် မိမိကိုယ်ကိုဘာသာ  
ရေးအရညစ်ည မ်းအောင်မပြုရ။ သို့ရာတွင်  
သူသည်မိမိ၏မိဘ၊ သားသမီး၊ ညီအစ်ကို၊  
လင်မရှိသောနှမ၊ အစ်မတို့၏အလောင်း  
ကိုမူတို့ထိနိုင်လေသည်။- \* 26 ယင်းသို့မိမိကိုယ်ကိုညစ်ည  
မ်းစေပြီးနောက် သူသည်ခုနစ်ရက်မျှဆိုင်းငံ့လျက်နေရ  
မည်။- 27 ထိုနောက်မိမိ၏သန့်စင်မှုအတွက်ယဇ်ကို  
ပူဇော်ရမည်။ သို့မှသာလျှင်သူသည်မိမိ၏  
တော်တွင်ပြန်၍အမှုတော်ထမ်းဆောင်နိုင်  
မည်။ ဤကားငါအရှင်ထာဝရဘုရား  
မိန့်တော်မူသောစကားဖြစ်၏။

28 “ဣသရေလအမျိုးသားတို့အားငါပေး  
အပ်သည့်အရာများအနက်ယဇ်ပုရောဟိတ်  
တို့ခံယူရမည့်ဝေစုမှာယဇ်ပုရောဟိတ်ရာ  
ထူးပင်ဖြစ်၏။ သူတို့သည်ဣသရေလပြည်

\* 44:25 ဝတ်၊ ၂၁:၁-၄။

တွင်မြေယာပိုင်ဆိုင်ခွင့်မရှိစေရ။ ငါ့ကို  
 သာလျှင်သူတို့လိုအပ်သည်။-☆ 29 ယဇ်ပုရောဟိတ်တို့သည်ဘောဇဉ်ပူဇော်  
 အပြစ်ဖြေရာယဇ်နှင့်ဒုစရိုက်ဖြေရာယဇ်  
 တို့ကိုစားသုံးကြရမည်။ ထိုမှတစ်ပါးလည်း  
 သူတို့သည်ကုသရေလပြည်တွင် ငါ၏အတွက်  
 သီးသန့်ထားသမျှသောအရာမှန်သမျှကို  
 ရရှိကြလိမ့်မည်။-☆ 30 ယဇ်ပုရောဟိတ်တို့သည်ကောက်ဦးစပါး  
 အကောင်းဆုံးနှင့်ငါ့အားဆက်သသည့်အခြား  
 ပူဇော်သကာရှိသမျှကိုခံယူရရှိကြလိမ့်  
 မည်။ လူတို့သည်မုန့်များကိုဖုတ်သည့်အခါ  
 တိုင်းယဇ်ပုရောဟိတ်တို့အားအဦးဆုံးဖုတ်  
 သည့်မုန့်ကိုပူဇော်သကာအဖြစ်ပေးလှူရကြ  
 မည်။ ထိုအခါငါ၏ကောင်းချီးမ ့ ၊ ဂလာသည်  
 သူတို့၏အိမ်များအပေါ်သို့သက်ရောက် လိမ့်မည်။-  
 31 ယဇ်ပုရောဟိတ်တို့သည်အလိုအလျောက် ဖြစ်စေ၊  
 သားရဲကိုက်၍သေသောငှက်သို့မ ဟုတ်တိရ စု ဆာ  
 န်၏အသားကိုဖြစ်စေမစား ရကြ' ဟုမိန့်တော်မူ၏။☆

# 45

## ထာဝရဘုရားအဖို့သီးသန့်ထားရန်မြေယာ

1 ကုသရေလအနွယ်အပေါင်းတို့အားမြေယာ  
 ကိုခွဲဝေပေးပြီးနောက် ထာဝရဘုရားအဖို့

---

☆ 44:28 တော၊ ၁၈:၂၀။ ☆ 44:29 တော၊ ၁၈:၈-၁၉။ ☆ 44:31 ဝတ်၊ ၂၂:၈။

မြေတစ်ကွက်ကိုမြင့်မြတ်သန်ရှင်းသောနယ်  
မြေအဖြစ်သီးသန့်ထားရမည်။ ယင်းသည်  
အလျားရှစ်မိုင်၊ အနံခြောက်မိုင်ရှိရမည်။  
ထိုနယ်မြေတစ်ခုလုံးသည်မြင့်မြတ်သန့် ရှင်းလိမ့်မည်။-  
2 ဗိမာန်တော်အတွက်စတုရန်းရှစ်ရာလေး  
ဆယ်ပေရှိသောမြေကွက်ပါဝင်ရမည်။ ထို  
မြေကွက်ပတ်လည်တွင်အနံရှစ်ဆယ့်လေး  
ပေရှိသောမြေလပ်ရှိရမည်။- 3 အလွန်သန်ရှင်းမြင့်မြတ်သည့်ဌာနတည်း  
ဟူသောဗိမာန်တော်တည်ရှိမည်။- 4 ဗိမာန်တော်တွင်ထာဝရဘုရား၏ထံ  
သို့ချဉ်းကပ်၍ အမှုတော်ကိုထမ်းဆောင်သော  
ယဇ်ပုရောဟိတ်တို့အတွက်သီးသန့်ထားရာ  
သန်ရှင်းမြင့်မြတ်သည့်ဌာနပါရှိ၍ သူတို့  
နေထိုင်ရန်အိမ်များရှိရာအပိုင်းနှင့်ဗိမာန်  
တော်တည်ရှိရာအပိုင်းပါရှိလိမ့်မည်။-  
5 ကျန်မြေကွက်တစ်ဝက်တွင်ဗိမာန်တော်  
ဝေယျာဝ စု စကိုဆောင်ရွက်ရသူလေဝိအနွယ်  
ဝင်တို့အတွက်မြို့များတည်ဆောက်ရန်ဖြစ် ရမည်။  
6 မြို့တစ်မြို့တည်ရန်အတွက်အလျားရှစ်မိုင်၊  
အနံရှစ်မိုင်ရှိသောမြေယာကိုလည်းဖယ်  
ထားရမည်။ ထိုမြေယာသည်သန်ရှင်းမြင့်  
မြတ်သည့်နယ်မြေနှင့်ကပ်လျက်နေပြီးလျှင်  
ဣသရေလအမျိုးသားတို့နေထိုင်ရန် အတွက်ဖြစ်ရမည်။

မင်းသားအတွက်မြေယာ

7 နန်းစံနေဆဲမင်းသားအတွက်မြေယာတစ်  
 ကွက်ကိုလည်းဖယ်ထားရမည်။ ယင်းသည်သန့်  
 ရှင်းမြင့်မြတ်သည့်နယ်မြေ၏အနောက်ဘက်  
 နယ်နိမိတ်မှအနောက်ဘက်သို့လားသော်မြေ  
 ထဲပင်လယ်အထိ၊ အရှေ့ဘက်သို့လားသော်  
 တိုင်းပြည်၏အရှေ့နယ်နိမိတ်အထိဖြစ်ရ  
 မည်။ ယင်း၏အလျားသည်ကူသရေလအမျိုး  
 နွယ်တစ်နွယ်အတွက်သတ်မှတ်ထားသည့်နယ်  
 မြေ၏အလျားအတိုင်းဖြစ်ရမည်။- 8 ဤနယ်မြေသည်နန်းစံနေဆဲဖြစ်သော  
 သား၏ဝေစုဖြစ်စေရမည်။ သို့မှသာလျှင်  
 သူသည်ပြည်သူတို့အားနှိပ်စက်ကလူမပြု  
 တော့ဘဲကူသရေလအနွယ်အသီးသီးတို့  
 အားကြွင်းကျန်သည့်မြေယာများကိုပိုင်  
 ဆိုင်ခွင့်ပေးလိမ့်မည်။

မင်းသားအတွက်စည်းကမ်းဥပဒေများ

9 အရှင်ထာဝရဘုရားက`အချင်းကူသရေလ  
 မင်းသားတို့၊ သင်တို့အပြစ်ကူးလွန်လျက်  
 နေသည်မှာကြာလေပြီ။ သင်တို့၏အကြမ်း  
 ဖက်မှုနှင့်နှိပ်စက်ကလူမပြုမှုတို့ကိုရပ်စဲ  
 ကြလော့။ မှန်ရာတရားမျှတရာတို့ကိုပြု  
 ကျင့်ကြလော့။ သင်တို့သည်ငါ၏လူမျိုးတော်  
 အားတိုင်းပြည်မှနောက်ထပ်ဘယ်အခါ၌မျှ

မနှင်မထုတ်ကြ။ ဤကားသင်တို့အား  
ငါအရှင်ထာဝရဘုရားမိန့်တော်မူသော စကားဖြစ်၏။

10 “လူတိုင်းပင်အလေးမှန်တင်းမှန်ကိုအသုံး  
ပြုကြမည်။”

11 “ကုန်ခြောက်ကိုခြင်တွယ်သည့်ဖောသည်  
အရည်ကိုခြင်တွယ်သည့်ဗတ်နှင့်တူညီရမည်။ ဟော  
မဲကိုအမှီပြု၍ခြင်တွယ်ရသည်။

တစ်ဟောမဲတွင်တစ်ဆယ်ဖောသို့မဟုတ်  
တစ်ဆယ်ဗက်ရှိသတည်း။

12 “သင်တို့၏အလေးများသည်အောက်ပါ  
အတိုင်းဖြစ်ရမည်။

နှစ်ဆယ်ဂေရာသည်တစ်ကျပ်၊ ခြောက်ဆယ်ကျပ်  
သည်တစ်မာနေဖြစ်၏။

13-15 “သင်တို့သည်ပူဇော်သကာများဆက်သရာ  
တွင်အောက်ပါအခြေခံမှုကိုအသုံးပြုရ  
ကြမည်။ ဂျုံဆန်သို့မဟုတ်မုယောဆန်ကို  
ပေးလှူသောအခါသင်တို့ရိတ်သိမ်း၍ရ ရှိသည့်

ဂျုံဆန်ပမာဏ၏ခြောက်ဆယ်ပုံတစ်ပုံ၊  
မုယော ဆန်ပမာဏ၏ခြောက်ဆယ်ပုံတစ်ပုံ၊  
သံလွင် ဆီကိုသင်တို့၏သံလွင်ပင်များမှထွက်ရှိ  
သမျှ၏တစ်ရာပုံတစ်ပုံကိုပေးလှူရမည်။

☆ 45:10 ဝတ်၊ ၁၉:၃၆။

(ယင်းကိုဗတ်ဖြင့်ချိန်တွယ်ရမည်။ ဆယ်ဗတ်  
လျှင်တစ်ဟောမဲ၊ သို့မဟုတ်တစ်ကောရရှိ၏။)

ဣသရေလပြည်၊ ရေများသောစားကျက် များမှ  
သိုးအကောင်နှစ်ရာလျှင်တစ်ကောင် ကျပူဇော်ရမည်။

“သင်တို့၏အပြစ်များမှဖြေလွတ်ကြစေ  
ရန်ဘောဇဉ်ပူဇော်သကာများမီးရှို့ရာယဇ်  
နှင့်မိတ်သဟာယအတွက်တိရ ဖု ဆာ န်များကို  
ယူဆောင်လာရမည်။ ဤကားငါအရှင်  
ထာဝရဘုရား၏အမိန့်တော်ဖြစ်၏။

16 “ပြည်သူအပေါင်းတို့သည်ဤပူဇော်သကာ  
များကိုနန်းစံနေဆဲမင်းသားထံသို့ယူ ဆောင်သွားရကြမည်။-

17 လဆန်းနေ့၊ ဥပု သ်နေ့နှင့်အခြားပွဲနေ့တို့၌  
ဣသရေလအမျိုးသားတစ်ရပ်လုံးအတွက်  
မီးရှို့ရာယဇ်အတွက်တိရ ဖု ဆာ န်များ၊  
ဘောဇဉ် ပူဇော်သကာများနှင့်စပျစ်ရည်ပူဇော်  
သကာများကိုနန်းစံနေဆဲမင်းသားသည်  
ဆက်သရသောတာဝန်ရှိသည်။ သူသည်  
ဣသရေလအမျိုးသားတို့အပြစ်များ  
ပြေစေခြင်းငှာအပြစ်ဖြေရာယဇ်၊ ဘောဇဉ် ပူဇော်သကာ၊  
မီးရှို့ရာယဇ်နှင့်မိတ်သဟာယဇ် တို့အတွက်စီမံရမည်”  
ဟုမိန့်တော်မူ၏။

ပွဲလမ်းသဘင်ပွဲနေ့များ  
(ထွက်၊ ၁၂:၁-၂၀။ ဝတ်၊ ၂၃:၃၃-၄၃)

18 အရှင်ထာဝရဘုရားကငါ့အား ``သင်သည်  
 ပထမလ၊ လဆန်းတစ်ရက်နေ့၌မိမိမာန်တော်  
 ကိုသန့်စင်စေရန်အတွက် အပြစ်အနာအဆာ  
 ကင်းသည့်နွားထီးတစ်ကောင်ကိုယဇ်ပူဇော် ရမည်။-

19 ယဇ်ပူဇော်ဟိတ်သည်အပြစ်ဖြေရာယဇ်  
 ကောင်၏သွေးအနည်းငယ်ကိုယူ၍ မိမိမာန်  
 တော်တံခါးတိုင်များ၊ ယဇ်ပလ္လင်၏ထောင့်  
 လေးထောင့်နှင့် တံတိုင်းအတွင်းရှိဝင်းသို့  
 ဝင်ရာတံခါးတိုင်များကိုသုတ်ရမည်။-

20 မည်သူမဆိုအမှုမဲ့အမှတ်မဲ့သော်လည်း  
 ကောင်း၊ မသိနားမလည်သဖြင့်သော်လည်း  
 ကောင်းအပြစ်ကူးလွန်မိခဲ့လျှင်ထိုသူ  
 အပြစ်ဖြေရန်အတွက်ထိုလဆန်းခုနစ်  
 ရက်နေ့၌ဤနည်းအတိုင်းပင်ပြုရမည်။ ဤ  
 နည်းအားဖြင့်သင်သည်မိမိမာန်တော်ကိုသန့်  
 စင်စွာထားရှိရမည်။

21 ပထမလ၊ လဆန်းတစ်ဆယ့်လေးရက်နေ့  
 ၌ပသခါပွဲတော်ကိုစတင်ကျင်းပရမည်။  
 လူတိုင်းပင်တဆေးမဲ့မုန့်ကိုခုနစ်ရက်တိုင်  
 တိုင်စားရကြမည်။-☆ 22 ပွဲတော်ပထမနေ့၌နန်းစံနေဆဲမင်းသား  
 သည်မိမိ၏အတွက်နှင့်လူ့အပေါင်းတို့  
 အတွက်အပြစ်ဖြေရာယဇ်အဖြစ်နွားထီး

---

☆ 45:21 ထွ၊ ၁၂:၁-၂၀။ တော၊ ၂၈:၁၆-၂၅။



တစ်ကောင်ကိုပူဇော်ရမည်။- 23 သူသည်ခုနစ်ရက်ပတ်လုံးနေ့စဉ်နေ့တိုင်း  
 ထာဝရဘုရားအားအပြစ်အနာဆာကင်း  
 သည့်နွားထီးခုနစ်ကောင်နှင့်သိုးထီးခုနစ်  
 ကောင်ကိုမီးရှို့ရာယဇ်အဖြစ်ဖြင့်လည်းကောင်း၊  
 ဆိတ်ထီးတစ်ကောင်ကိုအပြစ်ဖြေရာယဇ်  
 အဖြစ်ဖြင့်လည်းကောင်းပူဇော်ရမည်။-

24 ယဇ်ပူဇော်သောနွားထီးတစ်ကောင်နှင့်သိုးထီး  
 တစ်ကောင်လျှင်မုန့်ညက်တင်းဝက်၊ သံလွင်ဆီ  
 တစ်ပိဿာငါးဆယ်သားကိုလည်းပူဇော်ရ မည်။

25 "သတ္တမလ၊ လဆန်းဆယ့်ငါးရက်နေ့၌အစ  
 ပြုသောသကေနေပွဲတော်အတွက်မင်းသား  
 သည်ပွဲတော်ရက်ခုနစ်ရက်တိုင်တိုင်နေ့စဉ်  
 အပြစ်ဖြေရာယဇ်၊ မီးရှို့ရာယဇ်၊ မုန့်ညက်နှင့်  
 သံလွင်ဆီပူဇော်သကာတို့ကိုယခင်ကနည်း  
 အတိုင်းပူဇော်ရမည်" ဟုမိန့်တော်မူ၏။\*

# 46

## မင်းသားနှင့်ပွဲလမ်းသဘင်ပွဲနေ့များ

1 အရှင်ထာဝရဘုရားက"တံတိုင်းအတွင်း  
 ဝင်းသို့ဝင်ရာအရှေ့မုခ်ပေါက်ကိုအလုပ်  
 လုပ်သောရက်ခြောက်ရက်ပတ်လုံးပိတ်ထား  
 ရမည်။ သို့ရာတွင်ထိုမုခ်ပေါက်ကိုဥပု  
 သ် နေ့နှင့်လဆန်းနေ့၌ဖွင့်ထားရမည်။-

\* 45:25 ဝတ်၊ ၂၃:၃၃-၃၆။ တော၊ ၂၉:၁၂-၃၈။

2 နန်းစံနေဆဲမင်းသားသည်ထိုတံခါးဖြင့်  
 တံတိုင်းအပြင်ဝင်းကနေ၍ မှန်ပေါက်အတွင်း  
 ဌှိုရှိသောအခန်းထဲသို့ဝင်ရမည်။ သူသည်  
 မိမိ၏မီးရှို့ရာယဇ်များနှင့်မိတ်သဟာ  
 ယဇ်များကိုယဇ်ပုရောဟိတ်တို့ပူဇော်နေ  
 ကြစဉ် မှန်ပေါက်တိုင်များအနီးတွင်ရပ်၍  
 နေရမည်။ သူသည်တံခါးဝတွင်ရှိခိုးဝတ်  
 ပြုပြီးနောက်အပြင်သို့ပြန်၍ထွက်ရမည်။  
 တံခါးကိုမူညနေအထိမပိတ်ဘဲထား ရမည်။-

3 ဥပု သ်နေနှင့်လဆန်းနေ့ကျရောက်တိုင်း  
 လူအပေါင်းတို့သည်တံခါးရှေ့မှနေ၍  
 ထာဝရဘုရားအားဦးညွတ်ရှိခိုးရကြ မည်။-

4 ဥပု သ်နေ၌မင်းသားသည်ထာဝရဘုရား  
 ၏ထံတော်သို့မီးရှို့ရန်ယဇ်များအဖြစ်  
 ဖြင့် အပြစ်အနာအဆာကင်းသောသိုး  
 ငယ်ခြောက်ကောင်နှင့်သိုးထီးတစ်ကောင်  
 ကိုယူဆောင်ခဲ့ရမည်။- 5 သူသည်သိုးထီးတစ်ကောင်စီနှင့်အတူ  
 ဘောဇဉ်ပူဇော်သကာအဖြစ်မုန့်ညက်  
 တင်းဝက်၊ သိုးငယ်တစ်ကောင်စီနှင့်အတူ  
 မိမိပေးလှူလိုသမျှကိုယူဆောင်ခဲ့ရ မည်။  
 ဘောဇဉ်ပူဇော်သကာမုန့်ညက်တင်း တစ်ဝက်လျှင်သံလွင်ဆီတစ်ပိဿာ  
 ငါးဆယ်သားကျယူဆောင်ခဲ့ရမည်။-

6-7 လဆန်းနေ့၌သူသည်အပြစ်အနာအဆာ

ကင်းသည့်နွားသိုးပျိုတစ်ကောင်၊ သိုးငယ်  
 ခြောက်ကောင်နှင့်အတူ သိုးထီးတစ်ကောင်  
 ကိုပူဇော်ရမည်။ ဘောဇဉ်ပူဇော်သကာ  
 အဖြစ်မုန့်ညက်တင်းဝက်နှင့်နွားသိုးပျို  
 တစ်ကောင်ကိုလည်းကောင်း၊ မုန့်ညက်တင်း  
 ဝက်နှင့်သိုးထီးတစ်ကောင်ကိုလည်းကောင်း၊  
 သိုးငယ်များနှင့်အတူမိမိပေးလှူလို သမျှကိုပူဇော်ရမည်။  
 မုန့်ညက်တင်း တစ်ဝက်လျှင်သံလွင်ဆီတစ်ပိဿာငါး  
 ဆယ်သားကိုပေးလှူရမည်။- 8 မင်းသားသည်မိမိဝင်လမ်းအတိုင်းမုန့်  
 ပေါက်မှထွက်ရမည်။

9

မည်သည့်ပွဲနေ့၌မဆိုထာဝရဘုရား

အားဝတ်ပြုကိုးကွယ်ရန်လူတို့လာရောက်  
 ကြရာတွင်မြောက်တံခါးမှဝင်သူတို့သည်  
 ကိုးကွယ်ဝတ်ပြုပြီးလျှင်တောင်တံခါးမှ  
 ထွက်ရကြမည်။ တောင်တံခါးမှဝင်ကြလျှင်  
 မြောက်တံခါးမှထွက်ရကြမည်။ အဘယ်  
 သူမျှမိမိလာလမ်းအတိုင်းမပြန်ရကြ။  
 လူတိုင်းပင်မိမိတို့ဝင်ရာတံခါးဖြင့်မပြန်ဘဲတည့်တည့်သွား၍ထွက်ရကြမည်။

10

မင်းသားသည်လူများဝင်သည့်အခါဝင်

၍သူတို့ထွက်သည့်အခါထွက်ရမည်။-

11

ပွဲနေ့များ၌မြဲပွဲတော်များမှာပူဇော်

သည့်နွားထီးတစ်ကောင်နှင့်သိုးထီးတစ်ကောင်  
 လျှင်ဘောဇဉ်ပူဇော်သကာမုန့်ညက်တင်းတစ်

ဝက်၊ သိုးငယ်တစ်ကောင်နှင့်အတူကိုးကွယ်  
 ဝတ်ပြုသူပေးလှူလိုသမျှကိုပူဇော်ရမည်။  
 ဘောဇဉ်ပူဇော်သကာမုန့်ညက်တင်းတစ်ဝက်  
 လျှင် သံလွင်ဆီတစ်ပိဿာငါးဆယ်သားကို  
 လည်းပူဇော်ရမည်။

12 “မီးရှို့ရာယဇ်နှင့်မိတ်သဟာယယဇ်တည်း

ဟူသောပူဇော်သကာကိုနန်းစံနေဆဲမင်း  
 သားသည် မိမိအလိုအလျောက်ထာဝရ  
 ဘုရားအားဆက်သလိုသောအခါ သူ  
 အတွက်အရှေ့မှခံပေါက်ကိုဖွင့်၍ပေးရမည်။  
 သူသည်လည်းဥပု သ်နေ့မှာကဲ့သို့ပင်ပူဇော်  
 သကာကိုဆက်သရမည်။ သူပြန်လည်ထွက်  
 ခွာသွားသောအခါတံခါးကိုတစ်ဖန် ပြန်၍ပိတ်ထားရမည်”  
 ဟုမိန့်တော်မူ၏။

နေ့စဉ်ပြုရန်ပူဇော်သကာ

13 ထာဝရဘုရားက “နံနက်တိုင်းအပြစ်

အနာအဆာကင်းသောတစ်နှစ်သားသိုး  
 ငယ်တစ်ကောင်ကိုထာဝရဘုရားအား ပူဇော်ရမည်။  
 ဤပူဇော်သကာကိုနေ့စဉ် နေ့တိုင်းပြုလုပ်ရမည်။-

14 မုန့်ညက်ငါးပေါင်ကိုလည်းနံနက်တိုင်း  
 ပူဇော်ဆက်သရမည်။ ယင်းနှင့်ရောစပ်ရန်  
 သံလွင်ဆီငါးဆယ်သားကိုလည်းပူဇော်  
 ရမည်။ ထာဝရဘုရားအားဆက်ကပ်သည့်

ဤပူဇော်သကာနှင့်ဆိုင်သောဥပဒေ များသည်ထာဝစဉ်အာဏာတည်စေ  
မည်။- 15 နံနက်၌ထာဝရဘုရားအားသိုးငယ်၊  
မုန့်ညက်နှင့်သံလွင်ဆီတို့ကိုအစဉ်အမြဲ ဆက်ကပ်ကြစေ''  
ဟုမိန့်တော်မူ၏။

မင်းသားနှင့်တိုင်းပြည်

16 အရှင်ထာဝရဘုရားက`အကယ်၍နန်း  
စံနေဆဲမင်းသားသည်မိမိ၏သားတစ်  
ယောက်အားမိမိပိုင်မြေယာတစ်ကွက်ကို  
ပေးအပ်လျှင်ထိုမြေယာကိုထိုသား အမြဲပိုင်စေ-

17 သို့သော်မင်းသားသည်မိမိ၏မြေကွက်  
တစ်ကွက်ကိုကျေးကျွန်တစ်ယောက်ယောက်  
အားပေးပါမူ ထိုကျေးကျွန်လွတ်လပ်ခွင့်  
ရချိန်ရောက်သောအခါ ယင်းမြေကွက်  
သည်မင်းသား၏လက်သို့ပြန်လည်ရောက်  
ရှိစေ။ ထိုမြေသည်မင်းသား၏မြေဖြစ်  
သဖြင့်သူနှင့်သူ၏သားများက သာလျှင်အစဉ်အမြဲပိုင်နိုင်၏။-

☆ 18 ငါ၏လူမျိုးတော်ဝင်တို့ပိုင်မြေယာများ  
ကိုသိမ်းယူခြင်းအားဖြင့် သူတို့အားမ  
နှင့်ထုတ်နိုင်စေရန်မင်းသားသည်မိမိ၏  
သားတို့အားမိမိပိုင်မြေယာမှသာပေး ရမည်။  
ငါ၏လူမျိုးတော်သည်မိမိပိုင် မြေမှမခွဲခွာစေရ''  
ဟုမိန့်တော်မူ၏။

☆ 46:17 ဝတ်၊ ၂၅:၁၀။

ဗိမာန်တော်မီးဖိုများ

19 ထိုနောက်ထိုလူသည်တံတိုင်းအတွင်းဝင်း  
၏တောင်ဘက်တံခါးအနီး၌ရှိသောအခန်း  
များ၏အဝင်ဝသို့ငါ့အားခေါ်ဆောင်သွား  
၏။ ဤအခန်းများသည်သန့်ရှင်းမြင့်မြတ်  
သည့်အခန်းများဖြစ်၍ယဇ်ပုရောဟိတ်  
တို့အဖို့သီးသန့်ထားလေသည်။ ထိုသူ

ကငါ့အားအခန်းများ၏အနောက်သို့ ညွှန်ပြလျက်၊-

20 ဤအရပ်ကားယဇ်ပုရောဟိတ်တို့အပြစ်  
ဖြေရာယဇ်၊ သို့မဟုတ်ဒုစရိုက်ဖြေရာ  
ယဇ်ကိုပူဇော်ရန်အသားများကိုပြုတ်  
ရာ၊ မုန့်ညက်ပူဇော်သကာကိုဖုတ်ရာအရပ်  
ဖြစ်၏။ လူတို့ဘေးအ နှု တရာ ယ်မဖြစ်ကြ  
စေရန်သန့်ရှင်းမြင့်မြတ်သည့်အရာမှန်  
သမျှကိုတံတိုင်းအပြင်ဝင်းသို့မထုတ် ကြခြင်းဖြစ်၏။  
ဟုဆို၏။

21-22 ထိုနောက်သူသည်တံတိုင်းအပြင်ဝင်းသို့  
ခေါ်ဆောင်သွားရာထောင့်လေးထောင့်တစ်ခု  
စီတွင်ဝင်းခြံငယ်တစ်ခုစီရှိသည်ကို ငါ့အားပြ၏။  
ဝင်းခြံငယ်တစ်ခုစီသည် အလျားခြောက်ဆယ့်ရှစ်ပေ၊  
အနံငါး ဆယ်ပေရှိ၍၊- 23 ကျောက်နံရံဖြင့်ကာထားလေသည်။

ထို နံရံကိုမှီ၍မီးဖိုများကိုဆောက်လုပ် ထား၏။-

24 ထိုလူက`ဤမီးဖိုတို့ကား လူတို့ပူဇော်သည့်

ယဇ်ကောင်များကိုမိမိတော်အစေခံတို့  
ပြုတ်သည့်မီးဖိုများဖြစ်၏'' ဟုငါ့အား ပြောပြ၏။

### 47

မိမိတော်မှစီးဆင်းလာသောစမ်းချောင်း

1 ထိုလူသည်ငါ့အားမိမိတော်အဝင်တံခါး  
ဝသို့ခေါ်ဆောင်သွား၏။ တံခါးခုံအောက်မှ  
ရေသည်ယဇ်ပလ္လင်၏တောင်ဘက်ကိုဖြတ်ကာ  
မိမိတော်မျက်နှာမှရောအရှေ့ဘက်သို့  
စီးဆင်းလျက်နေ၏။-<sup>☆</sup> 2 ထိုလူသည်ငါ့အားမြောက်တံခါးဖြင့်  
မိမိတော်နယ်မြေမှထုတ်ဆောင်ကာအရှေ့  
တံခါးသို့ခေါ်ယူသွား၏။ ထိုတံခါး၏  
တောင်ဘက်တွင်ချောင်းငယ်တစ်ခုစီးဆင်း လျက်ရှိ၏။-

3 ထိုသူသည်ချောင်းအောက်ဘက်မှအရှေ့ဘက်  
သို့မိမိကူတံဖြင့်ကိုက်ငါးရာခြောက်ဆယ်  
တိုင်းပြီးနောက်ငါ့အားချောင်းကိုဖြတ်၍  
လျှောက်သွားစေ၏။ ရေကားငါ၏ခြေ  
မျက်စိအထိသာရောက်လေသည်။- 4 ထို့နောက်သူသည်နောက်ထပ်ကိုက်  
ခြောက်ဆယ်တိုင်းပြန်၏။ ထိုနေရာတွင်ရေ  
သည်ငါ၏ဒူးဆစ်အထိရောက်ရှိလာ၏။  
နောက်ကိုက်ငါးရာခြောက်ဆယ်အကွာတွင်  
ရေသည်ငါ၏ခါးအထိရောက်ရှိ၏။-

5 သူသည်ထပ်မံ၍ကိုက်ငါးရာခြောက်ဆယ်

☆ 47:1 အ၊ ၁၄:၈။ ယော၊ ၇:၃၈။ ဗျ၊ ၂၂:၁။

တိုင်းလိုက်သောအခါ  
 သောမြစ်တစ်စင်းသို့ရောက်လာ၏။  
 နက်သဖြင့်ငါသည်ခြေထောက်၍မမီဘဲ  
 လက်ပစ်ကူးရလေသည်။- 6 ထိုသူက“အချင်းလူသား၊  
 ဤအချင်း အရာအလုံးစုံကိုသေချာစွာမှတ်သား လော့”  
 ဟုငါ့အားပြော၏။

ထိုနောက်သူသည်ငါ့အားမြစ်ကမ်းပါးသို့  
 ပြန်လည်ခေါ်ဆောင်သွား၏။- 7 မြစ်ကမ်းပါးသို့ရောက်သောအခါငါ  
 သည်မြစ်ကမ်းနှစ်ဖက်တွင်သစ်ပင်များ  
 စွာပေါက်လျက်နေသည်ကိုမြင်ရ၏။-

8 ထိုလူက “ဤရေသည်မြေပြင်ကိုဖြတ်၍  
 အရှေ့ဘက်သို့စီးဆင်းရာယော်ဒန်ချိုင့်ဝှမ်း  
 နှင့်ပင်လယ်သေထဲသို့စီးဆင်းသွားကာ  
 ထိုပင်လယ်ရေငန်ကိုရေချိုဖြစ်စေ၏။-

9 ထိုချောင်းစီးဆင်းရာအရပ်တိုင်း၌တိရစ္ဆာန်  
 နှင့်ငါးအမျိုးမျိုးတို့ကိုတွေ့ရှိရလိမ့်မည်။  
 ယင်းသည်ပင်လယ်သေ၏ရေကိုရေချို  
 ဖြစ်စေလိမ့်မည်။ မိမိစီးဆင်းရာအရပ်

တိုင်း၌သက်ရှိသတ္တဝါများအားအသက်  
 ရှင်သန်စေလိမ့်မည်။- 10 အင်္ဂေဒိစိမ့်စမ်းမှအစပြု၍နေဂလိမ်  
 စိမ့်စမ်းတိုင်အောင်ပင်လယ်နားတစ်လျှောက်  
 လုံးတွင်ရေလှုပ်သားတို့နေထိုင်ကြလျက်  
 မိမိတို့ပိုက်ကွန်များကိုလှန်းကြလိမ့်မည်။



မြေထဲပင်လယ်တွင်တွေ့ရှိရသည့်ငါး  
အမျိုးမျိုးတို့ကို၍အရပ်တွင်လည်း တွေ့ရှိရလိမ့်မည်။-

11 သို့ရာတွင်ပင်လယ်သေကမ်းခြေဒေသရှိ

ရွှံ့ဗွက်များနှင့်ရေအိုင်များ၌မူကားရေ  
မချိုဘဲဆားထွက်လိမ့်မည်။- 12 ထိုချောင်းကမ်းနှစ်ဘက်တို့တွင်စားစရာ  
အပင်အမျိုးမျိုးပေါက်လိမ့်မည်။ ထိုသစ်ပင်

များသည်အဘယ်အခါမျှအရွက်ညှိုး  
နွမ်းကြလိမ့်မည်မဟုတ်။ အသီးလည်း

အဘယ်အခါမျှပြတ်လပ်ကြလိမ့်မည်  
မဟုတ်။ ထိုအပင်တို့သည်ဗိမာန်တော်မှ

စီးဆင်းလာသည့်ချောင်းမှရေကိုရရှိ ကြသဖြင့်လစဉ်လ  
တိုင်းအသီးသစ် များကိုသီးကြလိမ့်မည်။

ထိုအပင်များ ၏အသီးသည်စားဖွယ်ဖြစ်၍ယင်း  
တို့၏အရွက်များကိုလူတို့၏အနာ ပျောက်ကင်းစေရန်အသုံးပြုလိမ့်မည်၊

ဟုငါ့အားပြော၏။\*

**မြေယာနယ်နိမိတ်များ**

13 အရှင်ထာဝရဘုရားက`ကူသရေလ

လူမျိုးဆယ့်နှစ်ပါးအတွက်မြေယာနယ်  
နိမိတ်သတ်မှတ်ပေးရမည်။ မြေယာနယ်

နိမိတ်များမှာအောက်ပါအတိုင်းဖြစ်၏။

ယောသပ်အနွယ်ဝင်တို့သည်အခြား အနွယ်အသီးသီးတို့ထက်နှစ်ဆပို၍  
ရရှိစေရမည်။- 14 ငါသည်သင်တို့၏ဘိုးဘေးများအား၍

\* 47:12 ဗျာ၊ ၂၂:၂။

ပြည်ကိုပေးအပ်မည်ဟုကျိန်ဆိုကတိ ထားခဲ့သည့်အတိုင်း  
ယခုသင်တို့သည် ယင်းကိုညီမျှစွာခွဲဝေယူကြလော့။

15 “မြောက်ဘက်နယ်နိမိတ်မှာမြေထဲပင်လယ်  
မှအစပြု၍အရှေ့ဘက်ဟေသလု န်မြို့၊  
ဟာမတ်တောင်ကြားလမ်း၊ ဇေဒဒ်မြို့။-

16 ဗေရောသာမြို့၊ သိဗရိ မ်မြို့တို့ကိုဖြတ်၍  
တိကုန်မြို့တွင်ဆုံးလေသည်။ (ဗေရောသာ  
နှင့်သိဗရိ မ်မြို့တို့သည်ဒမာသက်ပြည်  
နှင့်ဟာမတ်ပြည်စပ်ကြားတွင်ရှိ၍ ဟာလာ ဟ  
တု တိကုန်မြို့မှာဟောရန်နယ်စပ်တွင်ရှိ၏။-

) 17 သို့ဖြစ်၍မြောက်ဘက်နယ်နိမိတ်သည်မြေ  
ထဲပင်လယ်မှအရှေ့ဘက် ဟာဇရေနု  
န်မြို့ အထိရှိ၍ဒမာသက်နှင့်ဟာမတ်ပြည်  
နယ်ခြားဒေသများ၏တောင်ဘက်တွင်တည် ရှိသတည်း။

18 “အရှေ့ဘက်နယ်နိမိတ်ကားဒမာသက်  
ပြည်နှင့်ဟောရန်ပြည်စပ်ကြားမှပင်လယ်  
သေကမ်းပေါ်ရှိတာမာမြို့အထိဖြစ်၍  
ယော်ဒန်မြစ်အနောက်ဘက်တွင်ရှိသော  
ဣသရေလပြည်နှင့်အရှေ့ဘက်တွင်ရှိ  
သောဂိလဒ်ပြည်တို့၏နယ်ခြားအမှတ် အသားဖြစ်၏။

19 “တောင်ဘက်နယ်နိမိတ်သည်တာမာမြို့မှ  
အနောက်တောင်ဘက်ရှိကာဒေရှမေရိဘ  
စိမ့်စမ်းသို့လည်းကောင်း၊ ထိုနောက်အနောက်

မြောက်ဘက်ရှိအီဂျစ်ပြည်နယ်စပ်ကိုလိုက်  
၍မြေထဲပင်လယ်သို့လည်းကောင်းရောက် ရှိ၏။

20 “အနောက်ဘက်နယ်နိမိတ်မှာမြေထဲပင်  
လယ်ဖြစ်၍ မြောက်ဘက်ရှိဟာမတ်တောင်  
ကြားလမ်း၏အနောက်ဘက်သို့တိုင်အောင် ဖြစ်၏။

21 “ထိုနယ်မြေကိုသင်တို့အနွယ်စုများ ခွဲ  
ဝေယူကြလော့။- 22 ယင်းသည်သင်တို့အစဉ်အမြဲပိုင်ဆိုင်ကြ  
ရမည့်မြေယာဖြစ်၏။ ထိုအရပ်တွင်သင်တို့

နှင့်အတူနေထိုင်လျက်သားသမီးများ  
ရရှိနေကြသူလူမျိုးခြားများသည်လည်း  
သင်တို့မြေယာခွဲဝေရာတွင်ဝေစုခံယူ  
ရကြမည်။ သူတို့အားတင်းပြည့်ကုသရေလ

ပြည်သားများအဖြစ်ဖြင့်မှတ်ယူကာ ကုသရေလအနွယ်တို့နှင့်အတူမြေယာ  
ဝေစုများကိုခံယူစေရမည်။- 23 ယင်းသို့သောလူမျိုးခြားအပေါင်းတို့သည်  
မိမိတို့နေထိုင်ရာအရပ်အသီးသီးမှ အနွယ်ဝင်တို့နှင့်အတူမြေယာဝေစု

များကိုခံယူခွင့်ရှိစေရမည်။ ဤကား  
ငါအရှင်ထာဝရဘုရားမြွက်ဟတော် မူသောစကားဖြစ်၏။  
ဟုမိန့်တော်မူ၏။

# 48

## အနွယ်များအားမြေယာခွဲဝေခြင်း

1-7 မြေယာ၏မြောက်ဘက်ရှိနယ်နိမိတ်မှာမြေထဲပင်လယ်မှ  
အရှေ့ဘက်ရှိဟေသလုန်မြို့၊ ဟာမတ်တောင်ကြားလမ်းနှင့်ဟာဇရေန်မြို့  
ထိုမှတစ်ဆင့်ဒမာသက်ပြည်နှင့်ဟာမတ်ပြည်နယ်ခြားအထိဖြစ်၏။

လူမျိုးအနွယ်တစ်နွယ်လျှင်အရှေ့နယ်စပ်မှအနောက်မြေထဲပင်လယ်အထိ  
မြောက်မှတောင်သို့အောက်ပါအစီအစဉ်အတိုင်းရရှိစေရမည်။

- ဒန်
- အာရှာ
- နဿလိ
- မနာရှေ
- ဖေရိမ်
- ရုဗင်
- ယုဒ

တိုင်းပြည်၏ဗဟိုအလယ်တွင်အထူးနယ်မြေ

8 ယုဒပြည်အရှေ့နယ်စပ်မှအနောက်နယ်စပ်အတွင်း  
အထူးနယ်မြေတစ်ခုရှိရမည်။ ထိုနယ်မြေသည်အနံ့ရှစ်မိုင်ရှိ၍အလျားမှာ  
ဗိမာန်တော်သည်ထိုနယ်မြေတွင်ရှိရမည်။

9 ထာဝရဘုရားအတွက်ဆက်ကပ်ထားသည့်နယ်မြေသည်အလျားရှစ်မိုင်  
အနံ့ခြောက်မိုင်ရှိရမည်။- 10 ထိုသန့်ရှင်းမြင့်မြတ်သည့်နယ်မြေတွင်ယဇ်ပု  
ထိုဝေစုမြေသည်မြောက်ဘက်မှတောင်ဘက်သို့သုံးမိုင်ကျယ်၍  
အရှေ့ဘက်မှအနောက်ဘက်သို့ရှစ်မိုင်ရှိရမည်။  
ဤနယ်မြေ၏အလယ်၌ထာဝရဘုရား၏ဗိမာန်တော်တည်ရှိရမည်။-

11 ဤသန့်ရှင်းမြင့်မြတ်သည့်နယ်မြေသည်ဇာဒုတ်၏သားမြေးများဖြစ်ကြ  
သူတို့သည်ငါ၏အမှုတော်ကိုသစ္စာရှိစွာထမ်းဆောင်ခဲ့ကြ၏။  
အခြားကူသရေလအမျိုးသားတို့မှောက်မှားလမ်းလွဲကြသောအခါ  
သူတို့သည်လေဝိအနွယ်ဝင်တို့ကဲ့သို့လမ်းမလွဲကြ။-

12 သို့ဖြစ်၍သူတို့သည်လေဝိအနွယ်ဝင်တို့နှင့်ကပ်လျက်ရှိသောသီးသန့်နှု

ထိုနယ်မြေသည်အသန်ရှင်းအမြင့်မြတ်ဆုံးဖြစ်လိမ့်မည်။-

13 လေဝိအနွယ်ဝင်တို့သည်လည်းယဇ်ပုရောဟိတ်တို့၏မြေတောင်ဘက်

သူတို့၏မြေသည်လည်းအလျားရှစ်မိုင်၊

အနံသုံးမိုင်ရှိရမည်။- 14 ထာဝရဘုရားအားဆက်ကပ်ထားသည့်နယ်မြေ

သို့မဟုတ်လဲလှယ်ခြင်း၊ အခြားသူတစ်စုံတစ်ယောက်၏နာမည်သို့ပြောင်း

ထိုမြေသည်သန်ရှင်းမြင့်မြတ်၍ထာဝရဘုရားပိုင်တော်မူသောမြေဖြစ်သ

15 အလျားရှစ်မိုင်၊ အနံနှစ်မိုင်ရှိသောကျန်မြေကွက်သည်သန်ရှင်းမြင့်မြတ်

လူတို့အထွေထွေအသုံးပြုရန်အတွက်ဖြစ်၏။

သူတို့သည်ထိုအရပ်တွင်နေထိုင်ကာထိုမြေကိုအသုံးချနိုင်ကြ၏။

ဤမြေ၏အလယ်တွင်မြို့ကိုတည်ဆောက်ရမည်။-

16 ထိုမြို့သည်စတုရန်းပုံသဏ္ဍာန်ဖြစ်၍တစ်ဘက်စီနှစ်ထောင့်ငါးရာနှစ်ဆ

17 မြို့၏အရှေ့အနောက်၊ တောင်မြောက်အရပ်လေးမျက်နှာတို့တွင်အနံ

18 မြို့ကိုတည်ပြီးနောက်သန်ရှင်းမြင့်မြတ်သည့်နယ်မြေ၏တောင်ဘက်

အနံနှစ်မိုင်ရှိသောမြေနှင့်အနောက်ဘက်တွင်အလျားသုံးမိုင်၊

အနံနှစ်မိုင်ရှိသောမြေတို့သည်မြို့သူမြို့သားတို့ထွန်ယက်စိုက်ပျိုးရန်အ

19 ထိုမြို့တွင်နေထိုင်သောအဘယ်အနွယ်ဝင်များပင်ဖြစ်စေကာမူထိုမြေ

20 သို့ဖြစ်၍သီးသန့်ထားရမည့်အလယ်နယ်မြေတစ်ခုလုံးသည်စတုရန်းပုံ

တစ်ဘက်စီတွင်ရှစ်မိုင်ရှိလိမ့်မည်။ ထိုနယ်မြေအတွင်း၌မြို့တည်ရှိမည်။

မင်းသားအတွက်မြေယာ

21-22 မိမာန်တော်၊ ယဇ်ပုရောဟိတ်များ၊

လေဝိအနွယ်ဝင်များနှင့်မြို့အတွက်သတ်မှတ်ထားသောမြေယာ၏အရှေ့

ကျန်ရှိနေသောမြေယာကိုနန်းစံနေဆဲမင်းသားကပိုင်ဆိုင်သည်။

ထိုမြေယာသည်အရှေ့ဘက်တွင်အရှေ့နယ်နိမိတ်သို့လည်းကောင်း၊

အနောက်ဘက်တွင်မြေထဲပင်လယ်သို့လည်းကောင်းရောက်၍၊  
ဤမြေယာမြောက်ဘက်၌ရှိသောယုဒ၏နယ်မြေနှင့်တောင်ဘက်၌ရှိသော  
ဗ်ယာမိန်၏နယ်မြေစပ်ကြားတွင်ရှိသတည်း။

**အခြားအနွယ်တို့အတွက်မြေယာ**

<sup>23-27</sup> ဤအထူးနယ်မြေ၏တောင်ဘက်၌အခြားအနွယ်တို့သည်အရှေ့နယ်  
မြေယာတစ်ခုစီကိုမြောက်မှတောင်သို့အောက်ပါအစီအစဉ်အတိုင်းရရှိရကြ  
ဗ်ယာမိန်

ရှိမောင်

ကူသခါ

ဇာဗုလုန်

ဂဒ်

<sup>28</sup> ဂဒ်အနွယ်အားပေးစေသည့်မြေယာ၏တောင်ဘက်နယ်နိမိတ်သည်  
ထိုမှအနောက်မြောက်ဘက်ရှိအီဂျစ်ပြည်နယ်နိမိတ်အတိုင်းလိုက်၍မြေထဲ

<sup>29</sup> အရှင်ထာဝရဘုရားက`ဖော်ပြသောနည်းအတိုင်းကူသရေလအနွယ်  
ဟုမိန်တော်မူ၏။

**ယေရုရှလင်မြို့၏တံခါးများ**

<sup>30-34</sup> ယေရုရှလင်မြို့သို့ဝင်ရန်တံခါးများမှာအောက်ပါအတိုင်းဖြစ်၏  
။ မြို့ရိုးတစ်ခုလျှင်ကိုက်ပေါင်းနှစ်ထောင့်ငါးရာနှစ်ဆယ်ရှည်၍တံခါးသုံး  
ထိုတံခါးတို့ကိုကူသရေလအနွယ်စုတို့၏နာမည်များဖြင့်မှည့်ခေါ်၍ထား

မြောက်မြို့ရိုးတွင်ရုဗင်တံခါး၊

ယုဒတံခါး၊

လေဝိတံခါးဟူ၍လည်းကောင်း၊

အရှေ့မြို့ရိုးတွင်

ယောသပ်တံခါး၊

ဗ

်

ယာမိန်တံခါး၊

ဒန်တံခါးဟူ၍လည်းကောင်း၊ တောင်မြို့ရိုးတွင်ရှိမောင်တံခါး၊

က္ကသခါတံခါး၊      ဇမုလု    န်တံခါးဟူ၍လည်းကောင်း၊  
 အနောက်မြို့ရိုးတွင်ဂဒ်တံခါး၊      အာရှတံခါး၊  
 နဿလိတံခါးဟူ၍လည်းကောင်းနာမည်ပေးထားသတည်း။<sup>☆</sup>

<sup>35</sup> မြို့ကိုကာရံထားသည့်မြို့ရိုးအလျားစုစုပေါင်းမှာကိုက်တစ်သောင်းနှင့်  
 ထိုမြို့ကိုယခုမှအစပြု၍ "ထာဝရဘုရား၍တွင်စံတော်မူသည်"  
 ဟုသမုတ်လိမ့်မည်။ ပရောဖက်ယေဇကျေလစီရင်ရေးထားသောအနာဂ  
 တုတိကျမ်းပြီး၏။

---

☆ 48:30-34 မျာ၊ ၂၁:၁၂-၁၃။

**Common Language Bible**  
**Burmese: Common Language Bible Bible without**  
**Deuterocanon**

Public Domain

Language: Myanmar language (Burmese)

Translation by: Bible Society of Myanmar

**Burmese Common Language Bible**

This translation is published by the Bible Society of Myanmar.

If you are interested in obtaining a printed copy, please contact the Bible Society of Myanmar at <https://bsmyanmar.org/>.

© 2005 Bible Society of Myanmar

2014-03-30

---

PDF generated using Haiola and XeLaTeX on 11 Nov 2022 from source files dated 1 Jul 2021

de6d28cc-10f3-5485-8960-5628a6c52793